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байна, хэрэв би одоо мэддэг зүйлээ тэр үед мэдсэн бол өнөөдөр бидэнтэй хамт
байх  болно.  Энэ  мэдээлэл  нь  бусад  гэр  бүлүүд  бидний  тэвчих  ёстой  зүйлийг
туулахаас сэргийлнэ гэж найдаж байна.

Энэхүү номыг хэвлэхэд бэлтгэхэд минь тусалсан дараах хүмүүст баярлалаа: Жана
Копликова, Лиа Киллен, Жанет Суини, Женн Жексон, Рик Симпсон болон түүний
гэр бүл, Кристиан Лоретт,  Крис Харриган, Марек Пиос, Мартин Зейнер болон
бусад олон хүмүүс. Лумир Хануш, Рафаэль Мечулам нар каннабис, анадамидын
судалгааны  чиглэлээр  асар  их  ажил  хийж  дэмжиж  байгаад  гүн  талархал
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Миний эгч Дита Подхайска,  түүний нөхөр Мирослав Поджаский,  Подхайский,
Байер нарын бүх гэр бүлд маш их баярлалаа.
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Имэйл болон Facebook -ийн харилцан ярианаас авсан текст, санаа, санал бодлыг
нэгтгэх  зорилго  нь  каннабисын  тос/хандыг  анагаах  ухаанд  ашиглах  талаархи
мэдлэгийн  өнөөгийн  байдлыг  танилцуулах  явдал  юм.  Бүх  мэдээллийг  зөвхөн
боловсролын  зорилгоор  танилцуулсан  бөгөөд  энэ  нь  эсрэгээрээ  аюултай
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Рик Симпсоны протокол

"Хүмүүсийг хуурай үр тарианы хагас ширхэг хэмжээтэй жижиг тунгаар эхлүүлээрэй. Хэдийгээр тос нь
хор хөнөөлгүй боловч эмчилгээг эхлүүлж буй хүмүүст илүү сайн байдаг. Эхэндээ энэхүү гайхамшигтай
бодисын найман цаг тутамд өчүүхэн жижиг хэсгийг аваад дараа нь тунгаа дөрвөн өдөр тутамд тогтмол
нэмэгдүүлж, удалгүй таны хүлцэл нэмэгдэх болно. Хэрэв тэр хүн түүний үр нөлөөг мэдэрээгүй эсвэл тэд
бага  зэрэг  мэдэрсэн  гэж  хэлвэл  би  үүнийг  эхлэгчдэд  тохиромжтой  тун  гэж  үзэх  болно.  Та  тэдний
системд бага зэрэг эм авахыг хүсч байна, ингэснээр тэд үүнд дасаж эхэлнэ.

Тухайн хүн ямар хариу үйлдэл үзүүлэхийг та хэзээ ч мэдэхгүй тул өвчтөн 24 цаг тутамд нэг грамм
залгих хүртэл аажмаар үргэлжлүүлж, тунг дөрвөн өдөр тутамд нэмэгдүүлээрэй. Үүнийг хэрэгжүүлэх
хамгийн сайн арга бол тэдгээрийг хэрэглэж дассан бол найман цаг тутамд нэг граммны гуравны нэгтэй
тэнцэх  тунг  авах  явдал  юм.  Гэсэн  хэдий  ч  бэрхшээлтэй  тулгарч  буй  хүмүүст  тунг  нь  аажмаар
нэмэгдүүлэх боломжтой гэдгийг сануулахыг хүсч байна, гэхдээ хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд
үүнийг аль болох хурдан уух хэрэгтэй.

Хэрэв өвчтөн тэсвэр тэвчээрийг хурдан хугацаанд бий болгож чадвал эдгээр нь Рикийн зөвлөж буй
тунгийн заавар юм. Хэрэв энэ протоколыг дагаж мөрдвөл олон өвчтөн гурван долоо хоногийн дотор 8
цаг  тутамд нэг грамын гуравны нэгийг нь ууж чаддаг.  Дунджаар ихэнх өвчтөнд ийм тунг  нэг удаа
уухаас  4-5 долоо хоногийн хугацаа  шаардагддаг  бөгөөд үүний дараа  эдгэрэх эсвэл  биеийн байдлыг
хянах хүртэл өдөрт нэг грамм ууж болно.

Рик  энэ  эмийг  зүүгүй  хуванцар  тариураар  нийлүүлэх  дуртай  байдаг.  Түүний  хэлснээр  тосыг  ийм
байдлаар өгөх нь өвчтөнд тунг  нь хэмжихэд хялбар болгож, гадны бодисууд эмийг бохирдуулахаас
сэргийлдэг.

Ихэнх хүмүүсийн залгих ёстой хэмжээг ойлгох хамгийн хялбар арга бол үүнийг богино үр тарианы
хуурай будаатай харьцуулах явдал юм. Эхлэгчдэд зориулсан тун нь нэг ширхэг будааны тал хэмжээтэй
тэнцэх хэмжээтэй, эсвэл нэг инчийн уртын наймны нэг орчим байх ёстой бөгөөд энэ хэмжээ нь дуслын
дөрөвний нэгтэй тэнцэх болно.  Зарим тохиолдолд хүлцэл багатай хүмүүс энэ нь эхэндээ тав тухтай
ажиллахад  хэтэрхий их ач  холбогдолтой  байж магадгүй  тул шаардлагатай  бол бүр  бага  хэмжээгээр
эхэлж болно.

Ийм хэмжээний тунг  өдөрт гурван удаа,  өглөө эрт,  үд дунд,  өвчтөн унтахаас  нэг  цагийн өмнө уух
хэрэгтэй. Эхлэгчдэд хийх ёстой зүйл бол хуванцар тариураас хуурай будааны хагас ширхэгтэй тэнцэх
хэмжээний тариаг шахаж авах явдал юм. Хэдийгээр бид маш бага хэмжээний тухай ярьж байгаа бөгөөд
энэ  нь  өвчтөнд  ямар  ч  хор  хөнөөл  учруулахгүй  боловч  хүч  чадлынхаа  ачаар  энэ  бодисыг
хүндэтгэлтэйгээр ашиглах ёстой.

Энэ тунгаар дөрвөн хоногийн дараа будааны үр тарианы хэмжээтэй тэнцэх тунг хоёр дахин нэмэгдүүлж,
тариураас шахаж авахад дөрөвний нэг орчим инч хэмжээтэй байна. Дөрвөн хоногийн дараа тунг дахин
хоёр дахин нэмэгдүүлж, өвчтөн нэг тунгаар арван зургаан ширхэг будаатай тэнцэх хүртэл дөрвөн өдөр
тутам  үргэлжилнэ.  Энэ  хэмжээ  нь  нэг  тун  тутамд  ойролцоогоор  найман  есөн  дусал  газрын  тосны
хэмжээтэй тэнцдэг бөгөөд энэ нь ойролцоогоор нэг грамм юм.

Нэг мл нь нэг граммаас арай илүү жинтэй тул хэрэв өвчтөн хүсвэл энэ хэмжүүрийг ашиглан тунгаа
тодорхойлж болно. Тухайн үед өвчтөнүүд эрүүл мэндийн байдлаасаа хүссэн үр дүнд хүрэх хүртэл энэ
тунг  үргэлжлүүлэн  хийдэг.  Тунг  хурдан  нэмэгдүүлэх  боломжгүй өвчтөнүүд  байх  болно,  гэхдээ  Рик
тэднийг  аль  болох  хурдан  уухыг  уриалж  байгаа  тул  тос  нь  зовлонгоос  ангижруулж  чадна.  Нэмж
дурдахад,  энэ эмийг илүү хурдан ууж чадах  хүмүүс байх болно,  мөн өвчтөнд  илүү хурдан эмчилж
өгөхөд Рикд ямар ч асуудал байхгүй, энэ нь тэд илүү хурдан эдгэрнэ гэсэн үг юм.

Бодит байдал дээр Рик энэ эмийг хэрэглэх тухайд өвчтөнүүд өөрсдийн тохь тухтай бүсэд үлдэх ёстой
гэж үздэг. Гэхдээ тэр хүнд хэлбэрийн өвчтэй хүн энэ бодисоор тоглоом тоглох ёсгүй гэж боддог хэвээр
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байгаа, учир нь хэрэв энэ эмийг зохих ёсоор авахгүй бол эмчлэх гэж байсан нөхцөл байдлаа даван туулж
чадахгүй байж магадгүй юм.

Энэ эмийг хэрэглэхэд маш аюулгүй байдаг тул бид тунг яг хэмждэггүй, гэхдээ үнэн зөв хэмжих дуртай,
хангалттай нарийвчлалтай хэмжүүрийг эзэмшдэг хүмүүсийн хувьд эхний эмийг өдөрт гурван удаа 0.01 г
(10 мг) буюу түүнээс бага хэмжээгээр ууж эхэлдэг. дөрвөн өдөр. Дараа нь хэрэв боломжтой бол үүнийг
хоёр өдрийн турш 0.02 г (20 мг) болгож дөрвөн өдрийн турш, дараа нь 0.04 г (40 мг) хүртэл дөрвөн өдөр,
0.08 г (80 мг) дөрвөн өдөр, 0.16 г (160 мг) дөрвөн хоногийн турш ууна. , дараа нь 0.32 грамм (320 мг).
Энэ нь энэ бодисыг хурдан шингээж авах боломжтой хүмүүсийн хувьд хамгийн тохиромжтой тун юм. 1-
5 мг-ийн тунг ихэвчлэн шинж тэмдэггүй тэвчихийг мэддэг байх нь бас сайн хэрэг юм.

Хэрэв та Indica нахианы өндөр зэрэглэлийн омогтой ажиллах боломжтой бол үйлдвэрлэсэн тос нь маш
тайвшруулах үйлчилгээтэй болно. Хэрэв та жинхэнэ "Рик Симпсон тос" үйлдвэрлэсэн бол санаа зовох
зүйлгүй бол тос нь ийм нөлөө үзүүлэх болно. Өвчтөнүүд зүгээр л унтдаг бөгөөд эцэст нь тэд сэрэх
болно. Зарим нь эхэндээ бага зэрэг чулуу шидсэн мэт санагдаж болох ч тэд ямар ч гэмтэлгүй, ихэвчлэн
боссоноос хойш нэг цагийн дараа нойрмог мэдрэмж арилдаг. Хэрэв тосыг оливын сорви сорвиос гаргаж
авсан бол асуудал, удаан эдэлгээтэй ханасан ханасан ханамжийг хүлээнэ үү. Хорт хавдар гэх мэт хүнд
өвчтэй  хүмүүс  эдгээр  нөлөөгөөр  тос  авахыг  хүсэхгүй  байгаа  бөгөөд  өвчтөн  сайн  индикатороор
хангагдах эмийн ашиг тусыг хүртэхгүй. Өндөр байх нь хүн болгонд таалагддаггүй бөгөөд энэ бодис дээр
хэт их чулуу шидэх нь чухал биш юм.

Гол зүйл бол эмийг өдөрт гурван удаа өвчтөнд оруулах явдал юм. Өвчтөн үүнийг зүгээр л хуруун дээрээ
тавиад дараа нь шүдээ хусаж болно. Дараа нь хүйтэн ус эсвэл цай уухад тэд залгихад амархан байх
болно.  Зарим омог нь тааламжгүй амтгүй хандыг гаргаж авдаг боловч үүнийг шийдвэрлэхэд хялбар
байдаг.  Зүгээр л өвчтөнүүдийн тунг  жижигхэн талханд  хийж, нугалаад дараа  нь аманд нь хийж, ус
уугаарай.  Үүнтэй ижил зүйлийг гадил жимсний эсвэл бусад төрлийн жимсний тусламжтайгаар хийж
болно. Гол санаа бол тосыг өвчтөнд аль болох хурдан оруулах явдал боловч Рик тэдний тохь тухтай
бүсэд үлдэж байгааг харах дуртай хэвээр байна.

Хүн бүр өөр өөр байдаг бөгөөд бидний энэ эмийг хүлцэх чадвар нь хүнээс хамаарч өөр өөр байдаг тул
өвчтөн  залгисан  хэмжээгээрээ  сэтгэл  хангалуун  байгаа  эсэхийг  шалгаарай.  Олон  ноцтой  нөхцөл
байдлаас шалтгаалан өвчтөнүүд энэ эмийг хурдан уух нь чухал байдаг тул амьд үлдэх магадлал өндөр
байдаг. Өмнө дурьдсанчлан, тос нь хоргүй боловч хэт их уусан тохиолдолд өвчтөнүүдэд энэ туршлага
дургүй байдаг.  Тиймээс тэдний тунг  аажмаар нэмэгдүүлэх;  Ингэснээр тэд үүнийг ашиглахад  тухтай
байх болно.

Гэсэн хэдий ч бидний хэлж заншсанаар түрэмгий өвчнийг түрэмгий эмчлэх ёстой, тиймээс хэрэв би амь
насанд  нь аюул учруулах зүйлтэй байсан бол аль болох богино хугацаанд аль болох их хэмжээний
хандыг авах байсан. Бэлтгэх нь үр өгөөжтэй гэж би бодож байна, тиймээс боломжтой хүмүүс тосны
нөлөөнд аль болох хурдан дасаж эхлэх ёстой, учир нь хэрэв тэд илүү их тун уух шаардлагатай бол юу
хүлээж болохыг мэддэг болно.

Бие махбодийг эрүүл байлгахын тулд стандарт эмчилгээ бол гурван сарын хугацаанд 60 грамм өндөр
чанартай тос авах явдал юм. Хими эмчилгээ, туяа эмчилгээ хийлгэсэн хүмүүсийн хувьд 120-180 грамм
тосыг аль болох хурдан залгих нь зүйтэй.  Ихэвчлэн 60 гр нь хүнд хэлбэрийн хорт хавдрыг анагаах
чадвартай боловч эмнэлгийн системээр гэмтсэн хүмүүсийн хувьд хорт хавдрыг эргэж ирэхээс урьдчилан
сэргийлэх, эдгээр эмчилгээнд үлдээсэн хохирлыг арилгахын тулд илүү ихийг хийх шаардлагатай болдог.

Өвчтөн дахин эрүүл болсны дараа та тунг сар бүр нэг эсвэл хоёр грамм хүртэл бууруулж болно. бидний
өнцгөөс харвал илүү сайн байх болно. Эрүүл мэндийн байдлыг хадгалахын тулд эмчилгээний тунг бүү
алдаарай. Орой ажил хийсний дараа сар эсвэл нэг өдрийн дусал нь тийм ч их сонсогддоггүй, гэхдээ
Рикийн хэлснээр таны биеийг эрүүл байлгахад хангалттай байх ёстой.

Нэмж дурдахад  тэрээр өвчтөнүүд  алимны үр,  улаан  буудайн өвс  гэх  мэт байгалийн  гаралтай  бусад
зүйлийг  газрын  тосны  эмчилгээнд  хэрэглэх  дуртай  байдаг.  Туршлагаас  харахад  би  өвчтөнүүдэд
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Маалинган үрийг идүүлэхийг хүсч байна, учир нь тэдгээр тос нь маш тэжээллэг бөгөөд биед сайнаар
нөлөөлдөг.

Рик өвчтөнүүд тарвас,  нимбэгний шүүс гэх мэт зүйлийг залгих замаар биеийнхээ рН -ийг аль болох
хурдан авахыг хичээх ёстой гэж үзэж байна.

Өвчтөн  илүү  их  түүхий  жимс,  хүнсний  ногоо  идэж,  мах,  ялангуяа  илүү  их  хорт  бодис  агуулсан
боловсруулсан сортуудыг идэх хэрэгтэй. Рик бол жүүс шахах машинд маш их итгэдэг хүн бөгөөд их
хэмжээний витамин С хэрэглэх нь бас их ашиг тустай гэж боддог.

Энэ бол Рик Симпсоны протокол бөгөөд энэ нь түүний нэрийг үүрд мөнхөд алдаршуулах шалтгаан юм.
Энэ бол бүх цаг үеийн хамгийн чухал нээлт бөгөөд энэ хүний бидэнд өгсөн үр өгөөжийг үнэлж баршгүй
юм. Орчин үеийн анагаах ухаан, технологи ажиллахгүй байхад ямар хэрэгтэй юм бэ? Хэрэв та үр дүнг
харахыг хүсч байвал Рикийн эдгээх аргыг туршиж үзээрэй.

Энэ тосыг эмчлэх эм гэж бид шүүмжилдэг, гэхдээ эрүүл мэндийн олон асуудлыг амжилттай эмчлэх
бодисыг өөр юу гэж нэрлэх вэ? Зарим нь эдгээдэг гэсэн үг нь энэ тос нь мөнх амьдралыг өгнө гэсэн үг
боловч  энэ  нь  Рикийн  санаа  биш  байсан  гэж  боддог  бололтой.  Мэдээжийн  хэрэг,  энэ  эм  нь  таны
амьдралыг уртасгах боломжтой бөгөөд үүнийг хэрэглэснээр та удаан хугацаагаар амьдрах болно, үүнд
эргэлзэх зүйл алга. Гэсэн хэдий ч энэ нь мөнх амьдралыг өгнө гэсэн үг биш юм.

Энэ  тосыг  хууль  ёсны  дагуу  ихэнх  хүмүүс  худалдаж  аваагүй  байгаа  тул  хэдэн  жил  нэмж  өгөхийг
тодорхойлоход маш их хугацаа шаардагдах болно. Одоогийн байдлаар бид энэ эмийг үхэшгүй байдлын
үр гэж үзэхгүй байгаа бөгөөд энэ нь таныг сум нэвтэрдэггүй гэж бат итгэдэг. Гэсэн хэдий ч Рикийн
хэлснээр хэрэв бид үхэшгүй мөнхийн түлхүүрийг олж чадвал Маалинга нь гол найрлага болно гэдэгт
итгэлтэй байна.

Та үүнийг ашиглаж байхдаа вирусын халдвар авч чадахгүй гэж битгий бодоорой. Та ханиад томуу гэх
мэт өвчнөөр өвчилж магадгүй ч түүний үр нөлөөг эрс бууруулж, илүү хурдан эдгэрэх болно. Царт тахал
эсвэл  ийм зүйл  тохиолдоход,  хэрэв  та  энэ  ургамлын өгч  чадах  гайхалтай  тосыг  залгисан  эсвэл  аль
хэдийн залгисан бол таны амьд үлдэх магадлал эрс нэмэгдэх болно. Жиндрих Байер, Финикс нулимс:
Рик Симпсоны түүх

Тунгийн мэдээлэл

Эмчилгээний протокол байдаг уу?

"Протокол  байдаг  бөгөөд  эмчилгээг  үр  дүнтэй  байлгахын  тулд  үүнийг  дагаж  мөрдөх  ёстой.  Бага
хэмжээний тосыг арьсны хорт хавдар болон бусад эмгэгийг эмчлэхэд ашиглаж болно, уушгины өвчнийг
эмчлэхэд туслах зорилгоор ууршуулж, амьсгалж болно. Түүнчлэн тосыг лаа хэлбэрээр хэрэглэвэл бие
махбодид шингэж болно, эсвэл мэдээж амаар шууд залгих боломжтой. Дотоод хорт хавдрыг эмчлэхийн
тулд өвчтөн тосыг аль болох хурдан залгих ёстой. Ерөнхийдөө та энэ эмийг асуудал үүсгэж буй хэсэгт
хамгийн  ухаалаг  байдлаар  хүргэхийг  үргэлж  хүсдэг.  Жишээлбэл,  хэрэв  та  гэдэсний  хорт  хавдрыг
эмчилж байсан бол эмчилгээний хамгийн үр дүнтэй арга бол тосыг лаа хэлбэрээр авах явдал юм.

Дундаж  өвчтөн  90  орчим  хоногийн  дотор  60  грамм хорт  хавдрын  бүрэн  эмчилгээг  залгиж  чаддаг.
Цацраг туяа, химийн эмчилгээнд өртсөн хүмүүс эсвэл MS болон бусад хүнд өвчнөөр олон жил шаналж
байсан хүмүүс зарим тохиолдолд эрүүл мэндийн асуудлаа эмчлэхэд нэлээд хугацаа шаардагддаг.

Эмнэлгийн системээс ноцтой хохирол амссан, эмчилгээгээ дөнгөж эхэлж буй хүмүүс энэхүү байгалийн
тос нь түргэн эдгэрдэггүй гэдгийг ойлгох ёстой. Ихэнхдээ ийм өвчтөнүүдэд илүү их тос шаардагддаг
бөгөөд  үүнийг  удаан  хугацаагаар  авах  шаардлагатай  болдог.  Ийм өвчтөнүүд  хими,  цацраг  туяагаар
үлдээсэн бүх хор хөнөөлийг арилгах,  бусад удаан хугацааны өвчний улмаас үүссэн гэмтэл,  түүнийг
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эмчлэхэд  хэрэглэсэн  зүйлийг  арилгахын  тулд  зургаан  сарын  турш  120-180  грамм  залгих  хэрэгтэй.
Өвчтөн  эдгэрч,  бүх  гэмтэл  арилсан  эсвэл  нөхцөл  байдлыг  хяналтанд  авсны  дараа  эрүүл  мэндээ
хадгалахын тулд сар бүр 1-2 грамм тосыг үргэлжлүүлэн авч байхыг зөвлөж байна. Насанд хүрсэн хүний 
хувьд энэ нь өдөрт ойролцоогоор нэг  дусалтай  тэнцэх бөгөөд үүнийг хэрэглэж заншсаны дараа  тэд
түүний үр нөлөөг ч мэдэрдэггүй.  Тиймээс энэ нь эрүүл мэндийн төлөө төлөх хэт өндөр үнэ гэж би
төсөөлж ч чадахгүй байна. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Засвар үйлчилгээний тун яагаад ийм чухал байдаг вэ?

“Хүн  бүр  биеэ  хоргүйжүүлж,  эрүүл  мэндээ  сайн  байлгахын  тулд  эмчилгээний  тунгаар  уух  ёстой.
Шаардлагатай бүх зүйл бол сард 1-2 грамм тос байх ёстой бөгөөд унтахаас нэг цагийн өмнө шөнийн
цагаар  нэг  дусал  дуслаарай.  Энэ  нь  танд  сайн  унтах  боломжийг  олгож,  Япон  болон  бусад  газраас
цацрагийн цацрагийн эсрэг хамгаалалт өгөх болно.

Энэхүү тос нь таны биеийг эрүүл байлгаж, эрүүл мэндийн олон асуудлаас хамгаалах үйлчилгээтэй. Билл
Гэйтс шиг хүмүүсийн хоолойг ховхлох гэж оролдож буй эдгээр аймшигтай вакцин, тарилга хийлгэхийг
би хүүхэддээ ч зөвшөөрөхгүй. Хэрэв би хүүхдүүдээ томуу гэх мэт зүйлээс хамгаалахыг хүсч байвал үр
дүнтэй бөгөөд ямар ч хор хөнөөл учруулахгүй гэдгийг мэдэж байгаа тул зөв үйлдвэрлэсэн Маалинган
тосонд итгэх болно.

Өвчтөнд хуурай үр тарианы хагас ширхэг тарианы хэмжээтэй ойролцоогоор өдөрт гурван тунгаар уухыг
зөвлөж байна. Ийм тун нь ойролцоогоор ¼ дусал дусал байх болно, тиймээс ихэнх тохиолдолд эхлэн
сурагчид маш бага тунгаар эхлэх ёстой.

Өвчтөнд илүү их тунгаар  хэрэглэхийг зөвлөж буй цорын ганц  цаг  бол донтуулдаг,  аюултай  өвдөлт
намдаах  эмийг хурдан  эсвэл  үхлийн хаалганы дэргэд байсан  тохиолдолд  л  хаях явдал юм.  Ийм эм
хэрэглэж буй хүмүүс тосны эмчилгээг эхлэхдээ ихэвчлэн өвдөлт намдаах эмийг хагасаар нь тайрдаг.
Зорилго нь өвдөлтийг намдаах хангалттай хэмжээний тосыг залгиж, өвчтөнд эдгээр аюултай донтуулдаг
эмийн эмийг хэрэглэхээс  ангижрахад  туслах явдал юм. Газрын тос авах нь өвчтөнд энэ даалгаврыг
биелүүлэхэд илүү хялбар болгодог бөгөөд тос нь донтолтоос ангижрахад туслах гайхалтай үйлчилгээтэй
тул татан буулгах асуудал бага гардаг.

Ийм байдалд орсон хүмүүсийн хувьд тэдний анхны тун нь эхлэгчдийн хэрэглэж болох хэмжээнээс хоёр
дахин их байх ёстой гэж би бодож байна. Дараа нь тэд өвдөлтийг намдаах өөр эм хэрэглэх шаардлагагүй
болох хүртэл тунг аль болох хурдан нэмэгдүүлэх ёстой. Хүмүүсийг морфин гэх мэт зүйлээс салгахад
зарим асуудал тулгарч магадгүй юм. Заримдаа та тос, морфиныг холиход энэ нь морфины нөлөөг улам
бүр тодотгож, өвчтөн хий үзэгдэл үзүүлж эхэлдэг.

Энэ нь богино хугацааны сул тал юм, учир нь өвчтөний морфины хэрэглээ буурах тусам хий үзэгдэл
арилах хүртэл буурах болно. Ихэнх тохиолдолд өвчтөнүүдийг эдгээр бодисоос салгах нь цөөн тооны
асуудал үүсгэдэг тул хэт их асуудалтай тулгарах хэрэггүй. Тэд тунгаа үргэлжлүүлэн нэмэгдүүлснээр
өвчтөн илүү тэсвэртэй болж, удалгүй тосны нөлөөг мэдрэхээ болино. Ийм зүйл тохиолдсоны дараа тэд
эдгэрэх хүртлээ шаардлагатай тосыг маш хурдан шингээж авах боломжтой.

Эхлэгчдэд зориулсан тунг хэрэглэснээс хойш 4 хоногийн дараа ихэнх хүмүүс залгиж буй хэмжээгээ
нэмэгдүүлэх боломжтой болдог. Энэ нь өвчтөнд энэ бодисын хүлцлийг нэмэгдүүлэх боломжийг олгодог
тул үүнийг дөрвөн өдөр тутамд нэг удаа хийх ёстой гэж би зөвлөж байна. Дунджаар нэг хүн өдөрт нэг
грамм ууж чадах хэмжээнд хүрэхийн тулд 4-5 долоо хоног шаардагддаг.  Энэ нь өвчтөн найман цаг
тутамд 8 -аас 9 дусал өндөр чанартай тос залгидаг гэсэн үг юм. Тэд энэ тунг хүрсний дараа өвчтөн
нөхцөл байдал арилах эсвэл хяналтанд байх хүртэл энэ хурдыг үргэлжлүүлж болно.

Олон өвчтөн энэ эмийг тэсвэрлэх чадварыг маш хурдан хөгжүүлж, тосыг илүү хурдан авах боломжтой
байдаг. Хэрэв та эдгээр хүмүүсийн нэг болсон бол энэ бодисыг хүссэнээрээ хурдан идээрэй, учир нь
эцсийн үр дүн нь илүү хурдан эдгэрэх болно.  Энэ эмийг хэрэглэснээр өвчтөнүүд өөрсдийн тохилог
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бүсэд үлдэхийг би үргэлж анхааруулдаг, гэхдээ хэрэв тосыг илүү хурдан авч чадвал өвчтөнд амьд үлдэх
боломжийг илүү сайн өгдөг.

Энэ арга нь бие махбодид хүлээцтэй байдлыг аажмаар бий болгох боломжийг олгодог бөгөөд 4-5 долоо
хоногийн дараа  ихэнх хүмүүс өдөрт нэг  грамм эсвэл зарим тохиолдолд илүү их идэхэд асуудалгүй
байдаг. Дөрвөн хоног тутамд тунгаа нэмэгдүүлдэг дундаж хүний  хувьд ихэвчлэн цөөн хэдэн асуудал
тулгардаг. Үнэндээ надад тос авсан хүмүүсийн тайлан байдаг бөгөөд энэ нь эмчилгээний явцад хэзээ ч
өндийж байгаагүй гэсэн мэдээлэл байдаг. Бид бүгд ямар ч эмэнд өөр өөр хүлцэл хүлээдэг тул өвчтөнд
энэ  бодисыг  ямар  хэмжээгээр  хэрэглэх  нь  тохиромжтой  болохыг  тодорхойлох  боломжийг  олгох  нь
зүйтэй гэж би бодож байна.

Таны хэмжээ, биеийн жин нь Маалинган тосонд тэсвэртэй байхтай бараг холбоогүй болно. Би анхнаасаа
маш том эрчүүд энэ тосноос нэг дусал авч,  нэг цагийн дотор честерфилдээс бууж чадахгүй байгааг
харсан. Бага эхнэрүүд нь ижил тунгаар ууж, юу ч мэдэрдэггүй байв. Тиймээс, таны харж байгаагаар
өвчтөн хэр их ууж болохыг тодорхойлоход хэмжээ нь чухал биш бөгөөд энэ нь өвчтөний өөрсдийнх нь
тухай юм.

Энэ эмийг ууж эхлэх нь цусны даралтыг бууруулдаг гэдгийг анхаарна уу. Хэрэв та одоогоор цусны
даралт ихсэх эм ууж байгаа бол даралтаа байнга шалгаж байгаарай, учир нь танд даралтаа маш богино
хугацаанд зохицуулах тосноос өөр зүйл хэрэггүй болно. Үүнээс гадна, хэрэв өвчтөн чихрийн шижин
өвчтэй бол цусан  дахь  сахарын хэмжээг  хянах ёстой.  Ихэнх тохиолдолд тэдний инсулины хэрэгцээ
буурч, зарим нь энэ бодисыг огт хэрэглэхээ больдог.

Хүмүүс тосыг авч байх үед би тэднийг тав тухтай орчинд байлгахыг харах дуртай, гэвч үнэн бол тэд
үүнийг хурдан авах тусам амьд үлдэх магадлал өндөр болно.

Надад тэсвэр тэвчээр багатай нэг эрэгтэй хүн 60 гр эмчилгээ хийлгэхийн тулд долоон сар зарцуулдаг.
Энэ нь түүний төгсгөлийн лимфомыг эдгээсэн боловч хэрвээ тэр бүх эмчилгээг хурдан хийх боломжтой
байсан бол би үүнийг илүүд үзэх байсан.

Аз болоход, эмчилгээ хийлгэхэд маш удаан хугацаа шаардагддаг өвчтөнүүдтэй бараг тааралддаггүй ч
ийм зүйл тохиолддог. Нэг сарын дотор бүхэл бүтэн эмчилгээ хийлгэж, эдгэрсэн хорт хавдраа эдгээж
чадсан  өвчтөнүүдийг  би  харсан.  Тиймээс  газрын  тосны  шингээлтийн  хувь  хэмжээ  нь  ихэнхдээ
өвчтөнүүдийн өөрсдийнх нь тэсвэр тэвчээрийг хэр хурдан бий болгохоос хамаарна.

Эмчилгээгээ  дуусгасны дараа  ихэнх хүмүүс  тосоо  үргэлжлүүлэн  авч  байгаа  ч  хамаагүй  хямд үнээр
авдаг. Өмнө дурьдсанчлан, орой бүр унтахаасаа өмнө ойролцоогоор нэг дусал тосны хэмжээтэй тэнцэх
хэмжээний сар тутамд нэгээс хоёр грам хүртэл байвал сайн эмчилгээний тун болно.

Хүмүүс  тос  хэтрүүлэн  хэрэглэхийг  харах  дургүй,  гэхдээ  хэтрүүлэн  хэрэглэх  нь  ямар  ч  хор  хөнөөл
учруулдаггүй,  хэрэв ийм зүйл тохиолдвол сандрах хэрэггүй.  Энэ эмийн гол гаж нөлөө нь эдгэрэхэд
чухал үүрэг гүйцэтгэдэг унтах, амрах явдал юм. Ихэвчлэн нэг тун уусны дараа нэг цагийн дотор тос нь
хэвтэж,  тайвшир  гэж  хэлдэг.  Нойрмог  мэдрэмжтэй  тэмцэх  хэрэггүй,  зүгээр  л  өөрийгөө  тав  тухтай
байлгаж, шаардлагатай тосыг тосоор хангаж өг. Ихэнх тохиолдолд, нэг сарын дотор энэ эмчилгээнээс
үүдэлтэй өдрийн ядаргаа арилдаг боловч шөнийн цагаар өвчтөн маш сайн унтдаг.

Би хорт хавдраар нас барж буй өвчтөнүүдэд тос нь хоёр зүйлийн нэгийг хийх болно гэж хэлдэг: энэ нь
тэдний  хорт  хавдрыг  эдгээж,  тэд  үргэлжлүүлэн  амьдрах  болно,  эсвэл  эмчлэхэд  хэтэрхий  оройтсон
тохиолдолд тос зөөлрөх болно. тэдний гарц, тэд дор хаяж нэг их зовлон шаналалгүйгээр үхэж, нэр төрөө
хамгаалж чадна.

Маалинган  тос  нь  хорт  хавдрын  эмчилгээнд  маш  өндөр  амжилтанд  хүрч,  ихэнх  нь  амьд  үлдэх
хандлагатай байдаг. Харамсалтай нь над руу хандсан олон хүмүүс химийн бодис, цацраг туяа гэх мэт
эмнэлгийн  системд  маш  их  хохирол  амссан.  Ийм  эмчилгээний  улмаас  учирсан  хохирол  нь  удаан
үргэлжлэх нөлөөтэй бөгөөд эдгээр эмчилгээ гэж нэрлэгддэг хүмүүсийг эмчлэхэд хамгийн хэцүү байдаг.
Гэхдээ цөхрөл бүү зов, учир нь та маш их гэмтсэн байсан ч энэ тос 70-80% -ийн амжилтанд хүрсэн
хэвээр байна.
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Маалинган  эм нь  зохих  ёсоор үйлдвэрлэгдэж,  ашиглагдвал  энэ  гариг  дээрх хамгийн  том байгалийн
эдгээгч юм. Хүн юунаас болж зовж шаналж байгаагаас үл хамааран тосыг туршиж үзээд түүнд туслахын
тулд юу хийж чадахыг нь харах ёстой. Хэрэв та үнэхээр зовлонгоос залхаж байгаа бол өөрийгөө амраад
үнэхээр үр дүнтэй зүйлийг туршиж үзээрэй. Та энэ эм юу хийж болохыг мэдэрснийхээ дараа яагаад
түүх,  би  хоёулаа  олсны ургамлыг  анагаах  эм  гэж нэрлэдэгийг  ойлгох  болно.  Рик  Симпсон,  Олсны
ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Таны хийж чадах бусад байгалийн зүйлүүд тусалж чадна

“Өвчтөнүүд хорт хавдраа эмчлэхийн тулд тос авахаар над дээр ирэхэд хамгийн түрүүнд хэлдэг зүйл бол
хоолны дэглэмээ өөрчлөх явдал юм. Энэ төрлийн уураг нь хорт хавдрын өсөлтийг дэмждэг тул амьтны
гаралтай уургаас аль болох хол байхыг хичээгээрэй. Шүүс шахагч машин авч, аль болох олон түүхий
жимс,  хүнсний ногоо идэж эхэл, учир нь ургамлын уураг хорт хавдрын эсрэг тэмцдэг.  Элсэн чихэр
хэрэглэхээ больж, хэрэглээг түүхий зөгийн бал гэх мэт байгалийн чихэрлэгчээр солих хэрэгтэй.

Тарвас, нимбэгний шүүс гэх мэт зүйлийг залгих замаар өвчтөний рН -ийг аль болох хурдан аваарай.
Хорт хавдар нь хүчиллэг орчинд дуртай бөгөөд биеийн рН -ийг ихэсгэхэд хорт хавдрын эсүүд амьд
үлдэхэд хүндрэл учруулдаг.

Хэдэн арван жилийн өмнө судлаачид хорт хавдрыг эмчлэхэд маш сайн үр дүнд хүрсэн бөгөөд витамин С
-ийн  мега  тунгаар  эмч  нарыг  хими  тарьдагтэй  адилаар  өвчтөний  цусны  урсгалд  оруулсан  боловч
өвчтөний үхэлд хүргэж болзошгүй сөрөг нөлөө үзүүлээгүй юм. Тиймээс их хэмжээний витамин хэрэглэх
нь хорт хавдар гэх мэт хүнд өвчтэй өвчтөнүүдэд маш их ашиг тустай гэж би бодож байна.

Өвчтөнд өдөр бүр хоёр алимны үрийг идүүлж эхлэх нь летрил гэж нэрлэгддэг В17 -ийн өдөр тутмын
сайн тунг өгөх болно. Хэдэн жилийн өмнө энэхүү эмчилгээ нь аюулгүй биш гэж маш их сурталчилж
байсан боловч эдгээр мэдээлэл худлаа болох нь батлагдсан. Бодит байдал дээр B17 нь хорт хавдрын
эмчилгээнд нэлээд сайн туршлагатай. Улаан буудайн өвс, цэнхэр ногоон замаг гэх мэт бусад байгалийн
зүйлүүд танд ашиг тустай байж магадгүй юм. Хэдэн жилийн өмнө Италийн нэгэн эмч зарим төрлийн
хорт хавдрыг жигд натри ашиглан эмчилж байсан тул бид оюун ухаанаа бүх боломжид нээлттэй байлгах
ёстой.

Энэхүү тосыг хорт хавдрын эмчилгээнд хэрэглэж байсан олон хүмүүс юу ч өөрчлөөгүй ч тос нь ид
шидээ хадгалсаар байгаад эдгэрсэн байна. Гэсэн хэдий ч хэрэв та хорт хавдар гэх мэт хүнд өвчтэй бол
газрын тосны хорт хавдрыг арилгахад туслах бусад байгалийн гаралтай зүйлсийг авах нь зүйтэй гэж би
бодож байна.

Хамгийн чухал зүйл бол эмнэлгийн системээр хангадаг зүйл нь сайнаас илүү их хор хөнөөл учруулдаг
гэдгийг хүмүүс ойлгох ёстой. Надтай холбоо барьдаг хүмүүст би амьд үлдэхийг хүсч байвал эмнэлгийн
системээс аль болох хол байх нь зүйтэй гэж хэлдэг.

Энэ бол бидний өнөөгийн эмнэлгийн тогтолцоо гунигтай байгаа бөгөөд энэ системд ажилладаг хүмүүс
химийн бодис, хор эдгээдэггүй гэдгийг эцэслэн ухаарах хүртэл өөрчлөгдөхгүй. Миний хувьд өнөөгийн
ихэнх  эмч  нарын  хийдэг  зүйлийг  анагаах  ухаан  гэж  үзэх  аргагүй  юм.  Үүнийг  жинхэнэ  нэрээр  нь
солиорол гэж нэрлэх нь илүү зөв байх болно.

Миний бодлоор хорт хавдартай хүн бүр амьд үлдэх боломжоо сайжруулахын тулд чадах бүхнээ хийх
ёстой.  Тиймээс,  хорт  хавдраа  эмчлэхийн  тулд  олсны ургамал  тос  ууж байгаарай,  гэхдээ  байгалийн
гаралтай бусад эмчилгээг оруулах нь зүйтэй гэж бодож байна. Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн
эмийн ургамал

Уушигны хорт хавдартай өвчтөнүүдэд өгөх нэмэлт зөвлөмж
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Q. Энэ нь хэсэг хугацаанд тосон дээр байсан бөгөөд өвчин намдаах эм хэрэглэх шаардлагатай хэвээр
байсан тул бид өвчтөнд хэрхэн туслах талаар илүү их арга замыг хайж байсан. 

A.1) Өөр нэг тос хийж, өөртэйгөө хольж үзээрэй, хамгийн тайвшруулах тосыг хайж олоорой, та өвчтөнд
энерги өгөхийг хүсэхгүй байна.

2) Нэг удаа хэд хэдэн омгоос тос гаргаж авахыг хичээгээрэй. Дахин хэлэхэд, эхлэлийн материал болон
тосны хамгийн харгис, тайвшруулах хүчийг хайж олоорой.

3) Тэр тосыг капсулд хэрэглэхээ больсон нь дээр байх. Та хэлний шингээлтийг аманд нь оруулахыг хүсч
байна (энэ нь өвдөлт намдаах нөлөөтэй байдаг)

4) Какао цөцгийн тос бүхий 0.3-0.5 гр лаа хийж, өдөрт дор хаяж хоёр удаа хэрэглээрэй. 

5) Түүнийг тосыг өдөрт хэд хэдэн удаа ууршуулаарай - ханиалгахыг хүсдэг тул уушгинд ороогүй бүх
зүйлийг ханиалгах хэрэгтэй, үүнд хавдар орно (тэд зүгээр л багасаж, дараа нь салж, ханиалгах болно).

6) Спиртээр тосны хандмал хийж (хичнээн хэмжээний тос байгаагаас хамаарч 20-30-50%; 4 мл 96-99%
спиртэнд 1-2 мл тос түрхээд) мэс засал хийсэн газарт нь түрхэнэ. дусаагуур эсвэл дусаагуураар ихэвчлэн
нэг  эсвэл  хоёр  дусал  дуслаар  хийдэг  бөгөөд  ингэснээр  та  маш  их  тос  хэмнэх  боломжтой  болно.
Мэдээжийн хэрэг, та мөн тосыг шууд цэг дээр түрхээд боолтоор боож, гурван өдөр тутамд эсвэл боолт
унах үед давтаж болно.

7) Шиагийн цөцгийн тос түрхэж, эсвэл оливын үрийн тос эсвэл дээд зэргийн чанартай оливын тосонд
бага зэрэг тос уусгаад өдөрт хэд хэдэн удаа үрж түрхэнэ. Энэ нь түүний хавирганы өвдөлтийг арилгахад
туслах бөгөөд та үүнийг мөн орны шарх болон арьсан дээрх бүх зүйлд хэрэглэж болно.

8) Маалинган үр, Маалинган зүрх, Маалинган үрийн тосыг хоолны дэглэмд оруулах - дор хаяж цөөн
хэдэн үр/зүрх, эсвэл 1-3 хоолны халбага олсны ургамлын тос. 

9) Тарвас, нимбэгний шүүс гэх мэт биеийн рН -ийг нэмэгдүүлж, өдөр бүр хоёр алимны үрийг идээрэй
(B17). 

10)  Өвдөлт намдаах  эм,  нөхөөсийг  аль  болох хурдан тосоор солихыг хичээ.  Хэрэв та  тосыг гадуур
түрхэж эхэлбэл энэ нь маш их тус болно. Лаа нь уушгины өвчинд гайхалтай нөлөө үзүүлдэг. Тэр илүү их
тос залгиж, үүнийг хурдан хийх тусам сайн болно. Тэрээр өвчнийг ялан дийлэх хүртлээ өдөрт нэг грамм
ба түүнээс дээш жинтэй байх ёстой бөгөөд дараа нь сар бүр 1-2г-ийн эмчилгээний тунгаар байх ёстой.
Манай сайтын бусад зааврыг уншиж, дагаж мөрдөөрэй. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB, RS

Захиргааны чиглэлүүд

Газрын тос хэрэглэх ямар аргыг санал болгож байна, тэдгээрийн давуу тал нь юу вэ?

"Би өвчтөнүүдэд дотоод нөхцөлдөө тосыг амаар залгих, эсвэл биеэ сайн сайхан байдалд нь оруулахыг
үргэлж зөвлөж байна. Хэдэн арван жилийн турш бидний өдөр тутмын амьдралд хорт бодист хордсоны
дараа өөрийгөө эрүүл гэж боддог хүмүүс ч гэсэн эдгээр бодисууд эрүүл мэндэд нь асуудал үүсгэхээс
өмнө биеэ хоргүйжүүлэхийн тулд 60 гр эмчилгээ хийлгэх хэрэгтэй.

Геморрой, гэдэсний хорт хавдар гэх мэт олон өвчнийг эмчлэхийн тулд тосыг лаа хэлбэрээр хэрэглэх нь
зүйтэй. Ихэнх хүмүүс үүнийг ойлгодоггүй, гэхдээ тосыг ийм байдлаар биедээ оруулах нь даалгаврыг
биелүүлэх хамгийн үр дүнтэй аргуудын нэг юм.

Тосыг аль болох хавдрын ойролцоо түрхэж, эмчлүүлж байгаа нь өвчтөнд ашигтай гэж би бодож байна.
Тиймээс, хэрэв танд гэдэсний асуудал байгаа бол лаа хамгийн сайн ажилладаг, гэхдээ хоолойны хорт
хавдар гэх мэт зүйл байвал би тосыг амаар залгих болно.
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Олон жилийн турш эмч, судлаачид лабораторийн амьтанд ТНС -тэй хавдар тарьж, сайн үр дүнд хүрсэн.
Гэсэн хэдий ч харамсалтай нь тэд үхэж буй хорт хавдартай өвчтөнтэй ижил зүйл хийхгүй тул энэ нь
манай эмнэлгийн систем өвчтөнд тохирсон зүйлийг хийж чадахгүй байгааг  дахин нэг удаа харуулж
байна. Хэрэв эмч нар энэ гайхалтай эмийг зөвхөн юу болохыг нь хүлээн зөвшөөрч, энэ бодисоор зөв
ажиллаж эхэлбэл одоо үхэж буй олон хүнийг аврах боломжтой байв.

Ихэнхдээ өвчтөнүүд надад уушигны хорт хавдар болон бусад уушигны өвчнөөр ирдэг. Ийм хүмүүст
тосыг залгихаас гадна ууршуулагч хэрэглэхийг зөвлөж байна. Энэ эмийг залгихын хамт уушгины хорт
хавдар болон уушгины бусад өвчнөөр шаналж буй хүмүүст маш сайн нөлөө үзүүлдэг.  Өвчтөн хийх
ёстой зүйл бол ердийн тунг нь ууж, ууршуулагчийг халааж, ууршсан каннабиноидыг уушгинд оруулах
явдал юм. Үүнийг ердийн тунг нь ууж байх үед найман цаг тутамд хийж болох бөгөөд энэ нь өвчтөн
бүрт  ууршуулсан  каннабиноидыг  амьсгалах  шаардлагатай  байдаг.  Энэ  аргыг  хэрэглэснээр  уушгины
хорт хавдрыг хоёр талаас нь довтолж байгаа нь эмчилгээний үр дүнг ихээхэн нэмэгдүүлэх болно.

Ихэнх тохиолдолд хавдар зүгээр л алга болдог, гэхдээ зарим өвчтөнүүд зовж байсан хавдрынхаа үхсэн
хэсгийг  ханиалгаж  байсан  гэж  би  сонссон.  Энэ  бол  хэн  нэгэнд  таалагдах  туршлага  биш гэдэгт  би
итгэлтэй байна, гэхдээ бидний уушиг тэнд байх ёсгүй зүйлээс өөрсдийгөө ангижруулдаг.

Нэмж дурдахад, гэдэсний хөдөлгөөн хийх явцад хавдар өнгөрч байсан өвчтөнүүдийг би мэднэ, гэхдээ
мэдээжийн хэрэг  энэ  нь  байгалийн  жам ёсны зүйл юм.  Зарим тохиолдолд  эдгээр үхсэн бүрхүүлтэй
хавдрыг мэс заслын аргаар зайлуулах шаардлагатай болдог,  хэрэв хэт том хэмжээтэй бол байгалийн
замаар дамжих боломжгүй тул ийм нөхцөлд эмч шаардлагатай болно.

Төрөл  бүрийн  хэлбэрийн  хорт  хавдраар  өвчилсөн  хүмүүст  миний  өгсөн  тосноос  үзэхэд  энэ  тосыг
эмчлэхэд үр дүнгүй болох ямар ч төрлийн хорт хавдрын талаар мэдэхгүй байна.  Миний хувьд хорт
хавдрын бүх хэлбэрийг таны бие махбодид хаана илрүүлэхээс үл хамааран эдгэрдэг. Өвчтөн эмнэлгийн
системээс бага хохирол амсах тусам эдгэрэх магадлал нь нэмэгддэг тул хорт хавдрыг эмчлэхийг хүсч
буй  хүмүүс  энэхүү  батлагдсан  байгалийн  аргыг  ашиглах  ёстой  гэж би  бодож байна.  Рик  Симпсон,
Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Сэдэвчилсэн хэрэглээ

"Сэдэвчилсэн  хэрэглээний  хувьд  тосыг  арьсны тос,  нарнаас  хамгаалах  тос  гэх  мэт  хольж хэрэглэж
болно. Гэхдээ арьсны хүнд хэлбэрийн хувьд зөвхөн цэвэр хэлбэрээр нь тос хэрэглэхийг зөвлөж байна.
Тосыг ямар нэгэн зүйлтэй холих нь энэ эмийн хүчийг бууруулна.  Гэсэн хэдий ч эдгээр сулруулсан
Маалинган эмийн олон хэлбэр нь арьсны асуудлыг эмчлэхэд нэлээд үр дүнтэй байдаг.

Ихэнхдээ  биеийн  маш  том  хэсэгт  тархсан,  маш  муу  арьсны  өвчтэй  хүмүүст  каннабисын  хандмал
хийхийг зөвлөж байна. Хандмал нь ердөө л спирт эсвэл ийм тээвэрлэгчтэй хольсон тос юм. Арьсны
өвчинд хандмал түрхэхийн тулд дусаагуур хэрэглэх үед архи нь нэг дуслыг нэлээд том талбайд тараахад
хүргэдэг. Спирт хэдхэн секундын дотор ууршиж, хэсгийг нимгэн хальсан тосоор бүрхэв.

Хандмал  нь  тосыг  том  талбайд  түрхэх  хамгийн  үр  дүнтэй  арга  бөгөөд  өвчтөнүүд  өөрсдөө  ийм
хандмалын хүчийг  өөрсдийн хэрэгцээнд нийцүүлэн  тохируулах боломжтой байдаг.  Хэрэв  хэн нэгэн
хандмалыг илүү хүчтэй болгохыг хүсч байвал тос нэмж оруулаарай. Хэрэв тэд үүнийг сулруулахыг хүсч
байвал илүү их архи нэмээрэй.

Маалинган хандмал нь таны олсны тос шиг хүчтэй байж магадгүй гэж та бодож байна уу?

Эзлэхүүний  хувьд  Маалинган  хандмал  нь  цэвэр  тос  шиг  хүчтэй  байх  боломжгүй  юм.  Өвчтөн  тунг
архитай хольж ууж болно, гэхдээ энэ эмийг согтууруулах ундаагаар хэрэглэх нь өвчтөнд ямар ашиг
тустай вэ? Энэ тос бол эм бөгөөд үүнийг согтууруулах ундаа эсвэл бусад тээвэрлэгчтэй холих нь миний
бодлоор дотоод хэрэглээнд ямар ч ашиггүй юм.
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Одоогийн байдлаар мансууруулах бодис үйлдвэрлэдэг канабис дээр үндэслэсэн Sativex хэмээх хандмал
зардаг  бөгөөд  энэ  нь  өвдөлт  намдаах  гэх  мэт  хэл  дор  цацагддаг.  Sativex  -ийг  худалдаж  авах
шаардлагатай байна, учир нь тэд миний өгсөн тосыг илүү үр дүнтэй гэж үзсэн. Сэдэвчилсэн нөхцөл
байдлын хувьд хандмалыг тосыг урагшлуулахад ашиглаж болох боловч арьсны хүнд хэлбэрийн өвчин,
халдварын хувьд эмчилгээндээ цэвэр тос хэрэглэхийг илүүд үздэг.

Гадны хэрэглээний гол хэрэглээ юу вэ, та тосонд харшлын урвал үзүүлсэн үү?

Хандмалыг арьсны олон өвчнийг эмчлэхэд үр дүнтэй болохыг олж мэдсэн бөгөөд тосыг ийм байдлаар
хэрэглэх нь илүү үрэлгэн байх болно. Арьсныхаа талаар санаа зовдог хүмүүсийн хувьд тосыг дуртай
нүүрний тосоороо хольж, нүүрээ сайн арчлах нь гайхалтай үр дүнд хүргэнэ.

Герпес, арьсны хорт хавдар, warts, мэнгэ болон бусад арьсны өвчнийг миний мэддэг харшлын урвалгүй
цэвэр тосоор эмчилж болно. Бодит байдал дээр тосыг гадуур хэрэглэхэд миний харсан цорын ганц хариу
үйлдэл нь үүнийг боож боохоос үүдэлтэй юм. Боолтыг удаан хугацаагаар хэрэглэхэд боолтны наалдсан
хэсгийг бүрхсэн хэсгийг цочроох шалтгаан болдог. Нэг эсвэл хоёр өдөр боолт хэрэглэхээ болиход л
өвчин арилна.

Миний  хэлэх  ёстой  өөр  нэг  зүйл  бол  тос  нь  боолт  эдгэрч  буй  шарх,  халдварыг  наалдуулахыг
зөвшөөрдөггүй явдал юм. Энэ нь тийм ч чухал биш мэт санагдаж магадгүй, гэхдээ хэрэв та хэзээ нэгэн
цагт шарханд наалдсан боолтоо тайлах зовлонг туулж байсан бол миний юу хэлэх гээд байгааг ойлгох
болно.

Би  Канадад  байхдаа  янз  бүрийн  сортуудын  тосыг  хольж  хэрэглэдэг  байсан,  учир  нь  тэдгээр  нь
эмчилгээний чанараараа маш олон янз байдаг. Үүнийг хийснээр эдгээр холимог тос нь олон нөхцөлд
илүү сайн эдгээх нөлөө үзүүлдэг  болохыг олж мэдсэн тул хэрэв та  илүү их хэмжээгээр газрын тос
үйлдвэрлэхээр төлөвлөж байгаа бол үүнийг хийх талаар бодож үзээрэй. " Рик Симпсон, Олсны ургамал:
Хамгийн эмийн ургамал

Та газрын тосны янз бүрийн төрлийг хослуулж чадах уу?

"Газрын тосыг хэрэглэх янз бүрийн аргыг гаж нөлөөгүйгээр хослуулдаг бөгөөд үүнийг хийх нь зарим
тохиолдолд маш их ашиг тустай  байдаг.  Жишээлбэл,  хэрэв би уушгины хорт хавдартай  байсан бол
тосыг залгиж, лаа ашиглан тосыг ууршуулж, уушгинд шууд оруулах боломжтой. Амны хөндийн залгиур
ба лаа хоёулаа уушгины хорт хавдрыг эмчлэхэд сайн нөлөө үзүүлдэг бөгөөд тосыг ууршуулах нь энэ
өвчнөөр шаналж буй хүмүүст ашигтай байдаг.

Шинжлэх ухааны ном зохиол нь амьтны гаралтай өөхөнд уусахгүй бол бие махбодь THC -ийг 
боловсруулж чадахгүй гэжээ. Газрын тосыг ингэж ашиглах нь илүү үр дүнтэй биш гэж үү?

Шинжлэх ухааны ном зохиолуудын талаар би огт санаа зовдоггүй бөгөөд хорт хавдар гэх мэт өвчнөөр
шаналж буй өвчтөнүүдэд амьтны гаралтай өөх тос сайн байдаггүй гэж би боддог. Миний туршлагаас
харахад үр дүнтэй байхын тулд тосыг ямар нэгэн зүйлтэй холих шаардлагагүй. Би үүнийг хоолгүй олон
удаа уусан ч үр дүнг нь мэдэрч байсан болохоор бидэнд хэлсэн зүйл буруу байх магадлал өндөр гэж
бодож байна. Хэрэв бие нь амьтны гаралтай өөх тосыг холихгүйгээр THC -ийг боловсруулж чадахгүй
бол яагаад би тосны нөлөөг одоо хүртэл мэдэрч байсан юм бэ? Үүнээс гадна каннабис тамхи татдаг бол
үе мөчний хэсэгт амьтны гаралтай өөх тос байдаггүй тул хүмүүс яаж өндөр болдог вэ?

THC -ийг малын өөх, цөцгийн тос, гахайн өөх гэх мэт болгон уусгадаг процессыг ашигласнаар эмийн
хүч буурч байгааг мэдэрч байна. Энэ бол цөцгийн тос эсвэл амьтны гаралтай өөх тос биш харин эдгээх
үйлчилгээтэй тос юм. Тиймээс хамгийн их үр дүнд хүрэхийн тулд энэ эмийг хамгийн цэвэр хэлбэрээр
ашиглах ёстой гэж би бодож байна. Хэрэв би хоёр арьсны хорт хавдартай хүнийг авч, нэгийг нь цэвэр
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тосоор, нөгөөг нь тосны хольцтой тосоор эмчилсэн бол цэвэр тосоор эмчилсэн хорт хавдар илүү хурдан,
илүү  үр  дүнтэй  эдгэрнэ  гэдэгт  эргэлзэхгүй  байна.  ”  Рик  Симпсон,  Олсны ургамал:  Хамгийн эмийн
ургамал

Каннабис тамхи татдаг

Тамхи татах, олсны ургамал идэх нь анагаах ухааны ач холбогдлыг харьцуулж болох уу?

"Хүн үе  мөчний тамхи татдаг  бол ургамлын гаралтай  эмийн 90 гаруй  хувь  нь  утаанд  ордог.  Хими
эмчилгээ хийлгэсэн өвчтөнүүд дотор муухайралтаа багасгахын тулд олсны ургамал ууж байгааг харах
нь үнэхээр инээдтэй санагдаж байна.

Миний хувьд каннабис тамхи татах, энэ ургамлын эфирийн тосыг эрүүл мэндийн өвчнийг эмчлэхтэй
харьцуулах бараг боломжгүй юм. Хэрэв та нөхцөл байдлаасаа бага зэрэг хөндийрөхийг хүсч байвал
каннабис тамхи татах нь ямар нэгэн ашиг тустай байж магадгүй юм. Гэхдээ хэрэв та нөхцөл байдлыг зөв
эмчлэхийг хүсч байвал тосыг залгих нь үүнийг хийх хамгийн сайн арга юм. Каннабис тамхи татах нь ч
гэсэн эмийн ач тустай гэдэгтэй маргах хүн байхгүй, гэхдээ ийм байдлаар хүнд өвчнийг анагаана гэж бүү
бодоорой.

Тамхи татдаг марихуан анагаах ухааны үүднээс ямар ашигтай вэ?

Эмнэлгийн  үүднээс  авч  үзвэл  каннабисын  олсны  ургамал  тамхи  татах  нь  тосыг  хэрэглэхтэй
харьцуулахад  эмчилгээний  ач  холбогдол  багатай  байдаг.  Тамхи  татах  сав  нь  чихрийн  шижинтэй
хүмүүсийн цусан дахь сахарын түвшинд нөлөөлдөг бөгөөд энэ нь глаукомын өвчтэй хүмүүсийн нүдний
даралтыг  бууруулахад  тусалдаг.  Маалинга  нь  дотор  муухайрах,  тамхи  татах  чадварыг  бууруулдаг
гэдгийг бид бүгд мэднэ.

Индикагийн сайн омгийг зүгээр л тамхи татах нь хүнийг тайвшруулдаг бөгөөд энэ нь өөрөө маш их
ашиг тустай байдаг. Тамхи татах сав нь MS гэх мэт олон өвчний шинж тэмдгийг бууруулахад тусалдаг
бөгөөд ихэвчлэн спазмотик өвчтэй хүмүүст маш их тустай байдаг. Маалинга ч гэсэн дэлхий даяар тоо
томшгүй  олон  хүмүүсийн  сайн  сайхны  төлөө  маш  их  тусалж  чадна  гэдгийг  нотлох  баримт  хомс
байдаггүй.  Гэхдээ миний бодлоор, хэрэв эмийг тос хэлбэрээр зөв хэрэглэвэл эдгэрэх эсвэл асуудлыг
илүү сайн хянах боломжтой байхад яагаад шинж тэмдгийг нь багасгах ёстой юм бэ?

Маалинга тамхи татах, олсны тос залгих хоёрын хооронд харьцуулалт бараг байдаггүй. Тамхи татах нь
олсны модыг эм болгон ашиглах хамгийн үр дүнтэй арга юм. Маалинган ургамлын баяжуулсан эфирийн
тос үйлдвэрлэхэд олсны ургамал эдгээх хүчийг олон удаа нэмэгдүүлдэг. Хэрэв та энэ эмийн жинхэнэ ид
шидийг  үзэхийг  хүсч  байвал  өндөр  агууламжтай  олсны  ургамал  тосыг  залгиж  эхлээрэй.  Түүхий,
шатаагүй  THC  болон  түүнтэй  холбоотой  каннабиноидыг  залгиж  эхлэхэд  эмнэлгийн  гайхамшгууд
ихэвчлэн тохиолддог. Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Судалгаа юунд анхаарах ёстой вэ?

"Ойрын ирээдүйд хийх ёстой хамгийн чухал зүйл бол хамгийн сайн эмийн омгийг ургуулах явдал юм.
Энэ эм нь хоргүй тул бид хүмүүсийг эмчлэх явцад шаардлагатай бүх судалгааг хийж чадна.

Маалинганын  зарим омог  нь  янз  бүрийн эрүүл мэндийн нөхцөлд  бусдаас  хамаагүй  илүү үр дүнтэй
байдаг. Богино хугацаанд бид аливаа өвчнийг эмчлэх хамгийн сайн омгийг тодорхойлох чадвартай байх
ёстой бөгөөд ингэснээр эдгээр эмгэгийг илүү үр дүнтэй эмчлэх боломжтой болно. Нэмж дурдахад бид
чанарын  хяналтыг  аль  болох  хурдан  хийж,  ханган  нийлүүлэгчдийн  дагаж мөрдөх ёстой  стандартыг
боловсруулах ёстой.  Одоогийн байдлаар өвчтөнүүд бусдаас худалдаж авдаг тосны чанар,  үр ашгийн
талаар ямар ч ойлголтгүй байдаг. Үнэндээ энэ ургамлын эмийн шинж чанарын талаар олон судалгаа
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хийгдээгүй байгаа боловч хэрэв бид үүнийг зохих ёсоор нь авч үзвэл богино хугацаанд бид маш их
зүйлийг сурч чадна гэж бодож байна. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Миний 28 настай хуучин найз өнөөдөр хөхний хорт хавдрын улмаас мэс засал хийлгэсэн. Тэд хорт
хавдрыг арилгасан гэж хэлсэн ч түүнд хими эмчилгээ хийлгэхийг хүсч байна. Бид өмнө нь ярьж байсан
бөгөөд би түүнд хими эмчилгээнээс татгалзаж, зүгээр л RSO хийлгээрэй гэж хэлсэн. Би энэ талаар зөв
үү? Финикс нулимс дээр уншсан зүйлээс би үүнийг зөв гэж бодож байна, гэхдээ үүнд хариулахад тань
тусламж хүсч байна. Баярлалаа. ” Жастин

- Сайн байна, Жастин. Хими, скан хийх шаардлагагүй. Мэс засал шаардлагагүй байсан. Түүнийг ирэх
зургаан сарын хугацаанд 120-180 гр тос идэж, манай сайт дээрх зааврыг дагана уу. JB

“Хүмүүст өмд өмсөхийг заахыг хичээж байна гэж төсөөлөөд үз дээ ... Энэ нь амархан санагдаж байна.
Хүмүүс өдөр бүр чамаас өмд хэрхэн өмсөхийг асууж мессеж бичдэг байсан бол яах вэ? (хүндрүүлэх)
Энэ бол газрын гахайн өдөр шиг! Хэрэв би өмдөө өмсөөд зөв хийсэн бол би өөр хүнд ингэж харуулах
болно. Өмдөө хойш нь өмсөхийг оролдож буй хүмүүсийг би инээж магадгүй юм: “Хөөе, тэд үнэхээр
сайн тохирсон, гэхдээ энэ нь тэдний арагшаа явж байгаа байдлыг өөрчилдөггүй! (Энэ нь Крис Кросст
ажилласан).

JB зүгээр л бидэнд юу ажилладаг болохыг хэлж байгаа бөгөөд өөр аргаар бидэнд хэлэхгүй, учир нь өөр
арга хэрэггүй. Зааврыг дагана уу эсвэл өмдөө арагшаа тойруулаад алхаарай, гэхдээ тэр танд үүнийг хийх
зөв замыг л зааж өгч байгааг мэдээд JB -д бүү уурлаарай! Бид номын текстийг өөрчлөх гэж оролддоггүй,
харин бусад номыг судалж үздэг! ” Чад

- Баярлалаа, Чад, энэ бол маш сайн тайлбар байсан бөгөөд тийм ээ, таны зөв. RSO анагаах ухааны энэ
бүх асуудал нь маш энгийн байдлаар хийгдсэн тул үүнийг улам төвөгтэй болгодог. Хүмүүс үүнд итгэх
нь дэндүү энгийн зүйл юм, тухайлбал,  энэ эмийг өөрсдөө туршиж үзэж чадахгүй,  зөвхөн энэ тухай
унших шаардлагатай болдог.

Тэгээд бүх зүйл бол хүмүүсийн амь нас эрсдэлд ороод байгаа юм. Би тэдэнтэй биечлэн ярьдаг, тэдний
нүүрний өвдөлтийг хардаг, энэ олон жилийн дараа надад юу тохиолдсоныг бүү асуу. Миний хувьд энд
импровиз хийх тийм ч их зай байхгүй, урт хугацааны гоцлол гоцлол дуу эсвэл үнэгүй жазз тоглох цаг
байхгүй. Энэ бол хуучирсан арван хоёр бар блюз бөгөөд урт нь арван хоёр баар юм. Рик бидэнд дагаж
мөрдөх заавар өгсөн боловч хүн бүхэн эго асуудлаас болоод дугуйг дахин бүтээхийг хүсдэг.

Энэ  талаар  миний  хэлэх  зүйл  бол  “Эхлээд  будаа  агшаагч,  сэнс  эзэмшээрэй.  Эхлээд  RSO,  дараа  нь
каннабисын  эмийн  бусад  бүх  төрлийн  (хүч  багатай).  Учир  нь  хүч  чадал  чухал  юм.  Илүү  хүчтэй,
тайвшруулах тос нь өвчтөнд илүү сайн байдаг. Та дотоод нөхцөл байдлыг туршиж үзэх шаардлагагүй,
эхлээд арьсны нөхцөлд туршиж үзээрэй, 95-98% THC агуулсан маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй
RSO эсвэл өөр ямар нэгэн зүйлээр хурдан эдгэрч байгааг хараарай. Хэрэв та энэ эмийг залгихад таны
биед тохиолддог ижил зүйл таны биед тохиолддог гэдгийг мэдэж аваарай.

Үүнийг  хийсний  дараа  та  каннабисын  эмийн  арай  бага  хэлбэрийг  сонирхохоо  болино.  Тэд  зарим
тохиолдолд тусалж чадахгүй байгаадаа биш, яагаад нэг мөнгөөр  нэгдүгээр зэрэглэлийн нислэг хийж,
амьдралаа  илүү  хурдан,  найдвартай  аврах  боломжтой  байхад  яагаад  хоёр,  гуравдугаар  зэрэглэлийн
нислэг үйлддэг юм бэ?

RSO бол дээд зэргийн эм бөгөөд миний харж байгаагаар бусад нь дээд зэргийн эм биш юм. Би дээд
зэрэглэлийн эм хүсч байна, яагаад би жинхэнэ зүйл биш шингэрүүлсэн эм хүсч байна вэ? Тайвшруулах,
хүчирхэгжүүлэх тусам тос илүү сайн эм болж үйлчилдэг бөгөөд энэ нь хэзээ ч өөрчлөгдөхгүй. "JB

"Шилдэг RSO нь 95-98% THC бөгөөд маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй. Үүнээс бусад бүх зүйл
(түүхий каннабис, жүүс, идэж болох бүтээгдэхүүн, CBD-ийн өндөр тос,  декарбоксилжүүлээгүй BHO,
хандмал, амтлагч, хольц, макерат гэх мэт) бол каннабисын эмийн арай хүчтэй хэлбэр юм. Каннабисын
бүх төрлийн эм нь тодорхой хэмжээгээр ашиг тустай байдаг, гэхдээ каннабисын анагаах ухааны арай
бага хэлбэрийг амьдралдаа бүү тавь. JB

15



Хорт хавдрыг эмчлэх арга: РИК СИМПСОНЫН УУЛЗАЛТ

Рик Симпсоны олсны ургамал үйлдвэрлэх үйл явц

"Би  ихэвчлэн  нэг  фунт  буюу  түүнээс  дээш  нахиатай  маш  сайн  чанарын  индика  эсвэл  индида
давамгайлсан  sativa  загалмайгаар  ажилладаг.  Нэг  унц  сайн  нахиа  нь  ихэвчлэн  3-4  грамм  өндөр
агууламжтай тос гаргаж авах бөгөөд үйлдвэрлэсэн тосны хэмжээ нь омог, омог бүрт өөр өөр байдаг. Та
ажиллаж  буй  материалаа  боловсруулж  дуустал  хичнээн  хэмжээний  тос  авахаа  хэзээ  ч  мэдэхгүй.
Дунджаар  нэг  фунт  сайн  нахиа  нь  ихэвчлэн  60 грамм өндөр  агууламжтай  тос  гаргаж  авдаг  бөгөөд
заримдаа зарим сортуудаас хамаагүй ихийг авах боломжтой байдаг.

Олон хүмүүс тос нь шар өнгөтэй байх ёстой бөгөөд та үүнийг харах боломжтой байх ёстой гэж итгэдэг.
Ихэнхдээ  миний үйлдвэрлэсэн  тос  эдгээр шинж чанарыг  харуулдаг  боловч  үргэлж байдаггүй.  Таны
гаргаж буй тосны өнгө, бүтэц нь тос үйлдвэрлэхэд ашигладаг омог, арга, уусгагчаас ихээхэн хамаарна.
Хэрэв таны гаргаж авсан тос илүү бараан өнгөтэй болсон бол санаа зовох хэрэггүй, энэ нь ийм тос нь
хүчтэй эм биш гэсэн үг биш юм. Үнэндээ миний үйлдвэрлэж байсан хамгийн хүчирхэг тоснуудын зарим
нь бараан өнгөтэй байсан ч хүссэн эмийн нөлөөгөө үзүүлсээр байсан.

Эдгээр заавар нь энэхүү тосыг үйлдвэрлэхэд хялбар болгох ёстой гэж би бодож байна, гэхдээ эхлэхээсээ
өмнө үүнийг зөв хийхийн тулд танд хэрэгтэй бүх зүйл байгаа  эсэхийг шалгаарай.  Анхны материал,
уусгагч, модны урт, хоёр хуванцар хувин, юүлүүр, кофены шүүлтүүртэй хэдэн жижиг сав, цахилгаан
будаа агшаагч, сэнс, зэвэрдэггүй ган хэмжих аяга, кофе халаагч, тариур авахад л хангалттай.

Миний  тайлбарлах  гэж  буй  үйл  явц  нь  ургамлын  гаралтай  давирхайг  зайлуулахын  тулд  эхлэх
материалыг цэвэр хөнгөн алифат нафта эсвэл 99% изопропил спирт гэх мэт сайн уусгагчаар хоёр удаа
угааж цэвэрлэх явдал юм.  Хөнгөн нафта  нь  тос  үйлдвэрлэх маш сайн уусгагч  болох нь  батлагдсан
бөгөөд бусад уусгагчдын өртөгтэй харьцуулахад маш хямд байдаг. Энэ нь өөр өөр хэлбэрээр, өөр өөр
нэртэй байдаг боловч миний ашигладаг уусгагчийг Канадад хөнгөн нафта гэж нэрлэдэг бөгөөд Европт
үүнийг  ихэвчлэн  бензин  (e)  гэж нэрлэдэг.  Энэ  нь  олон  нэрээр  зарагддаг,  гэхдээ  хэрэв  та  шатахуун
нийлүүлэгч рүү очих юм бол 40 -ээс хаана ч хамаагүй буцалгах температуртай хөнгөн алифат уусгагч
нафта/газрын тосны эфир/бензин/нүүрсустөрөгчийн уусгагч авахыг хүсвэл зарим зүйлийг олж тогтооход
тийм ч их асуудал гарахгүй. 100 ° C (140-212 ° F), CAS дугаар 64742-49-0.

Хөнгөн  нафта  нь  үйлдвэрлэлийн  зориулалтаар  ашиглагддаг  бөгөөд  ихэвчлэн хөдөлгүүрийн эд  анги,
нимгэн будаг гэх мэт тосыг тослоход ашигладаг тул танд хэрэгтэй зүйлээ олоход бага зэрэг бэрхшээл
тулгардаг гэдэгт итгэлтэй байна. Олон төрлийн хэрэглээний талаар танд ойлголт өгөх үүднээс энэ нь
Колеманы чийдэн, зуухыг шатаахад ашигладаг бодис юм. Харамсалтай нь зэв дарангуйлагчийг Колеман
түлшинд  нэмдэг  тул  энэ  түлшийг  тос  үйлдвэрлэхэд  ашиглахыг  зөвлөдөггүй.  Дэлхийн  олон  оронд
эмнэлгийн зориулалттай нафта (гексан) байдаг боловч үүнийг авах нь арай илүү үнэтэй бөгөөд ихэвчлэн
авахад хэцүү байдаг бөгөөд цэвэр гэрлийн нафта ба түүний эмнэлгийн зэрэглэлийн хооронд ямар ч ялгаа
олоогүй байна. .

Бутан нь тос гаргаж авах боломжтой боловч энэ эмийг үйлдвэрлэхэд түүнийг уусгагч болгон ашиглахыг
зөвлөдөггүй,  учир  нь  энэ  нь  маш  тогтворгүй  бөгөөд  аюулыг  саармагжуулахын  тулд  үнэтэй  тоног
төхөөрөмж ашиглах шаардлагатай болдог.  Нэмж дурдахад бутан ашиглан тос үйлдвэрлэх нь эцсийн
бүтээгдэхүүнийг  декарбоксилжүүлдэггүй  тул  ийм  аргаар  үйлдвэрлэсэн  тосыг  декарбоксилжуулалтад
зохих хугацаа зарцуулахгүй бол эмийн хэрэглээнд үр дүн багатай байх болно.

Миний шууд туршлагатай цорын ганц уусгагч бол эфир, хөнгөн алифат нафта, 99% изопропилийн спирт
юм. Эфир бол миний хувийн дуртай зүйл бөгөөд энэ нь маш үр дүнтэй уусгагч боловч үнэтэй бөгөөд
үүнийг авахад маш хэцүү байдаг. Эфир ашиглах нь хаалттай нэрэх төхөөрөмжүүдэд илүү тохиромжтой
гэж би бодож байна, учир нь энэ нь маш тогтворгүй бөгөөд утаа нь ажиллахад аюултай болгодог.

Эфир ба хөнгөн нафта хоёулаа илүү сонгомол уусгагч шинж чанартай байдаг тул архи нь уусгагч шиг
тийм ч үр дүнтэй биш боловч сайн ажилладаг гэсэн үг юм. Согтууруулах ундаа нь анхны материалаас
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илүү  их  хлорофилл  уусгах  бөгөөд  үүнтэй  холбоотойгоор  спиртээр  хийсэн  тос  нь  ихэвчлэн  бараан
өнгөтэй болдог.

Уусгагчийг үр дүнтэй болгохын тулд энэ нь 100% цэвэр байх ёстой бөгөөд 100% цэвэр архи нь үнэтэй
бөгөөд олоход хэцүү байдаг. Нөгөө талаас хөнгөн нафта олж авах нь маш хямд бөгөөд ихэвчлэн олоход
тийм ч хэцүү биш юм. Эфир ашиглахын хажуугаар цэвэр хөнгөн алифат нафта бол миний уусгагч юм.

Эдгээр бүх уусгагч, согтууруулах ундаа зэрэг нь хортой шинж чанартай боловч хэрэв та эдгээр зааврыг
дагаж мөрдвөл эцсийн тосонд уусгагчийн үлдэгдэл санаа зовох хэрэггүй болно. Бэлэн бүтээгдэхүүнийг
өрөөний температурт хөргөсний дараа энэ нь тос гэхээсээ илүү өтгөн тос шиг өтгөн бодис бөгөөд таны
олж чадах хэмжээнд хортой нөлөө үзүүлдэг. Уусгагч үлдэгдлийн үлдэгдэл бага зэрэг үлдсэн байсан ч
гэсэн тос нь түүнд нөлөөлж аливаа хортой нөлөөг саармагжуулах болно. Үндсэндээ таны хийж буй зүйл
бол нахианы материалын эмчилгээний давирхайг  угаах  явдал юм.  Дараа  нь  уусгагч  тосны хольцыг
шүүж, уусгагчийг буцалгасны дараа давирхайг хамгийн эмийн хэлбэрээр үлдээнэ.

Хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд эхлэх материал аль болох хуурай байх ёстой.  Таны ажиллаж
байгаа газар агааржуулалт сайтай байх ёстой бөгөөд энэ хэсэгт оч, ил гал, улайссан элемент байхгүй
байна.

Угаах явцад газрын тосны уусгагч холилдохоос сэргийлж эхлэх материалыг сайн гүнтэй саванд хийнэ.
Дараа нь нахиаг уусгагчаар норгоод нахианы материалыг 2х2 хэмжээтэй модны уртаар бутлана.

Буталж  дууссаны  дараа  материалыг  уусгагчид  бүрэн  дүрэх  хүртэл  илүү  их  уусгагч  нэмнэ.  Нахиа
материалыг өмнө нь бутлахдаа ашиглаж байсан модны уртаар гурван минут орчим ажиллуулна. Дараа
нь уусгагч тосны хольцыг аажмаар өөр цэвэр саванд хийнэ, анхны материалыг анхны саванд үлдээж,
хоёр дахь удаагаа угааж болно.

Дахин уусгагч руу дүрэх хүртэл шинэхэн уусгагчийг анхны материал дээр нэмж, дараа нь хэрэглэж
байсан  модны  уртаар  гурван  минутын  турш  ажиллуулна.  Дараа  нь  уусгагч  тосны  хольцыг  анхны
угаахаасаа өмнө уусгагч тос хольсон сав руу хийнэ.

Ургамлын  гаралтай  материалыг  гурав  дахь  удаа  угаахыг  оролдох  нь  маш  бага  хэмжээний  тос
ялгаруулдаг бөгөөд энэ нь эмийн хувьд ямар ч ашиггүй болно. Эхний угаалга нь бэлэн материалын
давирхайн 70-80% -ийг уусгана. хоёр дахь угаалга нь ашиг тустай бүх давирхайг арилгаж, үлддэг.

Эхний угаалтаас гаргаж авсан тос нь анагаах ухаанд хамгийн хүчтэй боловч өндөр чанарын гаралтай
материал хэрэглэвэл хоёр дахь угаалгын тос нь бас давуу талтай. Хэрэв ямар нэгэн шалтгаанаар та хүч
чадал багатай материалтай ажиллах шаардлагатай бол эхний угаалтаас эхлээд тосыг зөвхөн дотоодын
хэрэглээнд зориулан хэрэглэж, дараа нь ургаж эхлэх эсвэл эхлэх материалыг хайж олох нь дээр. илүү
чанартай. Чанар нь тооноос илүү чухал бөгөөд эхлэх материал нь сайн байх тусам эм нь илүү сайн байх
болно гэдгийг санаарай.

Дээд талд нь жижиг нүхтэй цэвэр усны сав гэх мэт зүйлийг хэрэглэж, нүхэнд юүлүүр оруулаад дараа нь
том кофены шүүлтүүрийг юүлүүрт хийнэ. Эхний болон хоёр дахь угаах уусгагч тосны хольцыг кофены
шүүлтүүрт хийж, уусгагч тосны хольцыг шүүгчээр зайлуулж ургамлын гаралтай хүсээгүй материалыг
зайлуулна. Илүү их юүлүүр, сав ашиглах тусам илүү хурдан шүүгдэх болно. Уусгагч тосны хольцыг
шүүж дууссаны дараа уусгагчийг буцалгахад бэлэн болно.

Хэрэв та одоохондоо эзэмшээгүй байгаа  бол газрын тосны уусгагчийг  буцалгахын тулд өндөр,  бага
дулааны тохируулгатай,  задгай оройтой,  хямд үнэтэй том будаа  агшаагч худалдаж авах боломжтой.
Цагаан будааны агшаагчийг агааржуулалт сайтай газар байрлуулсан эсэхийг шалгаж, уусгагч буцалгах
үед утаа гаргахын тулд ойролцоо сэнс байрлуулна уу. Энэ нь утаа хуримтлагдах,  аюул учруулахаас
сэргийлнэ.  Будаа  агшаагч  нь  будаагаа  чанаж  байхад  нь  шатаахгүй  байхаар  бүтээгдсэн.  Дотор
байрлуулсан температур мэдрэгч нь агшаагчийн температур хэт өндөр болж эхэлбэл автоматаар гал
асаах тохиргоог идэвхжүүлнэ.
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Газрын тос үйлдвэрлэх үед хэрэв температур 148 хэмээс бага зэрэг халах юм бол энэ нь каннабиноидыг
тосноос ууршуулж эхлэх бөгөөд мэдээжийн хэрэг та ийм зүйл болохыг хүсэхгүй байна. Хэрэв будаа
агшаагч зөв ажиллаж байгаа бол энэ нь декарбоксилжих температураас дээш, ТНС болон бусад цэгээс
доогуур хэвээр байгаа өндөр температурын горимоос ойролцоогоор 230 хэмийн температурт автоматаар
унах болно. каннабиноид уурших болно. Ийм учраас би өмнө нь тос гаргаж байгаагүй хүмүүст будаа
агшаагч ашиглахыг зөвлөж байна, учир нь энэ тосыг гэмтээх аюулыг арилгадаг. Дээрээс нь гаргаж авсан
тос  нь  декарбоксилжуулсан  байдаг  бөгөөд  энэ  нь  бас  чухал  ач  холбогдолтой  тул  эмчилгээний  үр
нөлөөгөө бүрэн хангаж чадна.

Хүмүүс газрын тос үйлдвэрлэхдээ тогоо, түүнтэй төстэй хэрэгслийг ашиглахыг хичээх ёсгүй гэж би
зөвлөж  байна.  Би  анх  тос  үйлдвэрлэх  гэж  оролдохдоо  тогоо  хэрэглэж  байсан  бөгөөд  эдгээр
төхөөрөмжүүд  хэр  их  дулаан  ялгаруулдагийг  мэдэхгүй  байсан  тул  тос  хэт  халж,  эвдэрч  сүйдсэн.
Тиймээс, эхлэгч нь будаа агшаагч ашиглан ажлаа эхэлж, бидний зааврыг анхааралтай дагаж мөрдөх нь
ухаалаг хэрэг гэж би бодож байна. Ингэснээр тэд маш их уй гашууг аврах болно.

Энэхүү эмийг үйлдвэрлэх, ашиглаж буй уусгагчийг буцааж авахын тулд нэрэх төхөөрөмжийг ашиглаж
болно. Энэ арга нь будаа агшаагч ашиглахаас илүү утга учиртай боловч уусгагчийг аюулгүй буцалгах
зориулалттай хиймэл материал нь үнэтэй байдаг  бөгөөд ихэнх хүмүүс эдгээр төхөөрөмжүүдийн аль
нэгийг хэрхэн зөв ажиллуулахаа мэддэггүй. Хэрэв нэг нь байгаа бол би өөрөө стейк ашиглахыг илүүд
үздэг,  гэхдээ зарим оронд газардуулгатай байх нь хууль зөрчдөг.  Хэрэв хэн нэгэн ноцтой бөгөөд их
хэмжээний  тос  үйлдвэрлэхийг  хүсч  байвал  нэрэх  аргыг  анхаарч,  энэ  төхөөрөмжийг  зөв  зохистой
ашиглах талаар сураарай.

Цагаан будааны агшаагчийг дүүргэж, уусгагчийг буцалгаж байх үед энэ хэсэгт оч, ил гал, улаан элемент
байхгүй эсэхийг үргэлж шалгаарай, учир нь уусгагчаас гаргаж авсан утаа маш шатамхай, хортой байдаг.
Би энэ үйл явцыг олон мянган удаа ашиглаж байсан бөгөөд хэзээ ч ийм асуудал гараагүй боловч өөрийн
аюулгүй  байдлыг  хангах  үүднээс  зааврыг  дагаж,  тухайн  газар  агааржуулалт  сайтай  байгаа  эсэхийг
шалгаарай. Уусгагч бодис ялгаруулдаг утаагаар амьсгалахаас зайлсхийхийг анхааруулж байна.

Сэнс ажиллаж байгаа  бөгөөд утаа  гаргах хангалттай  агаарын урсгал гаргаж байгаа  эсэхийг шалгаад
будааны агшаагчийг дөрөвний гурвыг дүүртэл дүүргэ. Энэ нь уусгагч тосны хольцыг асгарахгүйгээр
буцалгах  боломжийг  олгодог.  Цагаан  будааны  агшаагчийг  өндөр  температурт  тавиад  уусгагчийг
буцалгаж эхэлнэ. Сэнс ашиглахгүйгээр үүнийг хийх гэж хэзээ ч бүү оролдоорой, учир нь утаа нь өтгөрч,
халаах элементтэй холбоо барихад гал гарч болзошгүй.

Цагаан будааны агшаагчийн түвшин буурах тусам үлдсэн уусгагч тосны хольцыг нэмж, юу ч үлдэхгүй
болтол үргэлжлүүлэн хийнэ. Цагаан будааны агшаагчийн түвшин сүүлчийн удаа буурч, хоёр инч орчим
уусгагч тосны холимог болж буурахад үлдсэн уусгагч тосны хольцонд 10-12 дусал ус нэмнэ. Ийм бага
хэмжээний ус  нь  үлдсэн  уусгагчийг  агшаагч  дотор  үлдсэн  тосыг  илүү  хурдан  буцалгах  боломжийг
олгодог.

Пийшинд маш бага  зүйл үлдсэн тохиолдолд би ихэвчлэн бээлий өмсөөд дараа нь агшаагчийг аваад
дотор нь эргэлдэж эхэлдэг. Энэ нь сэнсээс гарах агаарын урсгалыг утаа арилгаснаар хийгддэг бөгөөд энэ
нь дуусгах процессыг бага зэрэг хурдасгадаг.  Богино хугацаанд агшаагч өндөр халаалтын тохиргоог
автоматаар эхлүүлж, дараа нь бага дулаанд шилжүүлнэ. Сүүлийн уусгагчийг буцалгаж байх үед агшаагч
дотор үлдсэн тосноос шаржигнах чимээ сонсогдох бөгөөд үлдсэн тосонд бага зэрэг хөөс гарч байгааг
харах болно. Цагаан будааны агшаагч дахь тосноос бага хэмжээний утаа, уур гарч байгааг та анзаарах
болно, гэхдээ энэ нь ихэвчлэн таны оруулсан хэдэн дусал уснаас гаргаж авсан уур юм. Цагаан будаа
агшаагч  нь  хамгийн  бага  халаалтын  горимд  автоматаар  шилжсэний  дараа,  Дахин  өндөр  халаалтын
горимд шилжих хүртэл би ихэвчлэн хөргөнө. Пийшин хоёр дахь удаагаа бага дулаан горимд автоматаар
шилжсэний дараа би савыг дотор талаас нь авч, зэвэрдэггүй ган хэмжих аяганд хийнэ.

Дулаан байхад тосыг шингээхдээ хуурай талх шиг зүйл хэрэглэхгүй бол саванд бага хэмжээний тос
үлдэх болно. Дараа нь энэ талхыг бага хэмжээгээр эм болгон идэж болох боловч үр дүнг нь мэдрэхээс
өмнө заримдаа нэг цаг эсвэл түүнээс дээш хугацаа шаардагддаг гэдгийг санаарай. Ийм талх хэр их идэж
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байгаагаа болгоомжтой байгаарай, учир нь түүхий тос өөрөө хийж чадахтай адил өчүүхэн төдий ч хэдэн
цаг унтахад хүргэж болзошгүй юм. Саванд үлдсэн тосыг цэвэрлэх бас нэг сайн арга бол савыг бага
хэмжээний спиртээр угааж, олсны тосны хандмал гаргаж авах явдал юм.

Ийм хандмал  нь  арьсны өвчнийг  эмчлэхэд маш үр дүнтэй  бөгөөд бага  зэрэг  үр  дүнд хүрч,  мөнгөө
хэмнэх болно. Би ямар ч байсан хэд хэдэн омгийн тосыг холих дуртай байдаг тул ихэвчлэн үлдсэн тосыг
дараагийн удаа хүртэл тогоонд үлдээдэг. Янз бүрийн омгийн тосыг хольсноор та эдгээр бүх төрлийн
тосноос эмийн ашиг тусыг хүртэх бөгөөд би ийм тосыг бүх зүйлд үр дүнтэй эмчлэх чадвартай болохыг
олж мэдсэн. Хэрэв танд олон төрлийн сайн олсны ургамал байгаа бол тосыг холих нь зөв санаа гэж
бодож байна, гэхдээ ингэхгүй бол зөвхөн нэг омгийн тос таны хэрэгцээг хангах болно гэдэгт би итгэж
байна.

Зэвэрдэггүй ган хэмжих аяганд цутгасан тосоо аваад кофе халаагч гэх мэт зөөлөн халаах төхөөрөмж
дээр  тавиад  тосонд  үлдсэн  усыг  ууршуулна.  Ихэнх  тохиолдолд  үлдсэн  усыг  ууршуулахад  богино
хугацаа шаардагддаг боловч зарим омог нь бусадтай харьцуулахад илүү байгалийн терпен үйлдвэрлэдэг.
Эдгээр  терпенүүд  нь  таны  одоо  байгаа  кофены  халаагуур  дээр  байгаа  тосыг  удаан  хугацаанд
хөөсрүүлэхэд хүргэдэг бөгөөд ийм тосны үйл ажиллагааг зогсооход хэсэг хугацаа шаардагдана. Кофе
халаагуур дээрх тос хөөсрөхөө больж, ямар ч хөдөлгөөн харагдахгүй байвал кофены халаагуураас тосоо
аваад бага зэрэг хөргөнө. Кофе халаагч ашиглахгүйгээр тосыг дуусгах өөр нэг арга бол тосыг 130 ° С -т
халаасан зууханд нэг цаг орчим байлгах явдал юм. Энэ нь эцсийн тосыг декарбоксилжуулж, уусгагчийн
үлдэгдэл нь асуудал үүсгэхгүй.

Дараа нь орон нутгийн эмийн санд байхгүй зүүгүй хуванцар түрхэгч эсвэл тариур ашиглан бүлүүрийг
аажмаар тариур руу хийж хөргөнө. Богино хугацаанд давирхай нь өтгөн тос шиг өтгөн бодис болно.

Заримдаа давирхай нь маш зузаан байдаг тул хөргөхөд тариураас шахаж гаргахад хэцүү байдаг. Хэрэв
ийм зүйл тохиолдвол тариурыг богино хугацаанд нэг аяга халуун усанд хийж өгвөл тунг илүү амархан
гадагшлуулах боломжтой болно. Заримдаа өвчтөн хэт их тос түрхдэг боловч хэрэв ийм зүйл тохиолдвол
тариурын  поршенийг  буцааж татахад  илүүдэл  тосыг  хэт  их  хүндрэлгүйгээр  тариур  руу  буцааж авч
болно.

Дунджаар хуурай фунт материал шаардлагатай хоёр угаалга хийхийн тулд ойролцоогоор 2 галлон (8-9
литр)  уусгагч  шаардагдана.  Хэрэв та  тосыг их бага  хэмжээгээр үйлдвэрлэхээр төлөвлөж байгаа  бол
ойролцоогоор хичнээн хэмжээний уусгагч шаардагдахыг тооцоолоход л хангалттай. Эхнээс нь дуустал
бүх  процессыг  дуусгахад  гурваас  дөрвөн цаг  шаардагддаг  бөгөөд  дараа  нь  эмийг  хэрэглэхэд  бэлэн
болно.

Энэ  тос  нь  маш  удаан  хадгалагдах  хугацаатай  байдаг  гэдгийг  тэмдэглэх  нь  зүйтэй.  Гэхдээ  удаан
хадгалахын тулд битүү тагтай  эсвэл  зэвэрдэггүй ган  савтай харанхуй саванд хийнэ.  Хадгалах үедээ
харанхуй сэрүүн газар хадгалбал олон жилийн турш эмчилгээний эрч хүчээ хадгалах боломжтой.

Эхлээд зарим хүмүүс өөрсдөө эм үйлдвэрлэх гэж оролдох нь хэцүү мэт санагдаж болох ч бодит байдал
дээр энэ үйл явц маш энгийн байдаг. Та хийх ёстой зүйл бол зааврыг анхааралтай дагаж мөрдөх явдал
юм, хэрэв та энэ эмийг хэд хэдэн удаа хийсний дараа нэг аяга кофе уух нь тийм ч хэцүү биш болохыг
олж мэдэх болно. Нэгэнт та өөрөө эм бэлдчихсэн бол энэ бүх нууцыг анагаах ухаанаас гаргадаг бөгөөд
ихэнх тохиолдолд  эмч  нарт  найдах  шаардлагагүй  болдог,  одоохондоо  та  өөрийн эмч болсон.  ”  Рик
Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал
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Q. Хуурай материалыг нунтаглах нь яагаад THC алдагдалд хүргэдэг вэ? Үүнд ямар нэгэн тайлбар байна
уу?

A. Та үнэхээр хүчтэй нахиалж байсан уу? Хэрэв та үүнийг хийсэн бол яагаад гэдгийг мэдэх ёстой.
Нунтагласны  дараа  ширээний  эргэн  тойронд  байдаг  цагаан  нунтаг  бол  THC (эсвэл  трихом)  бөгөөд
тосонд үлдэх ёстой зүйл юм. Дээрээс нь нунтаглахад энэ нь хэтэрхий нарийн ширхэгтэй тул та тосон
дээр нь хийхийг хүсээгүй маш их зүйлийг хуулж авах болно.

Нафта эсвэл өөрийн хүссэн уусгагчаар норгосны дараа ясны хуурай нахиаг боловсруулаарай,  гэхдээ
боловсруулахаасаа  өмнө  бүү  хүрээрэй,  учир  нь  та  хүрэх  болгондоо  хэсэг  алдах  болно.  Газрын
материалаас  гаргаж  авсан  тос  нь  чийгшүүлсний  дараа  буталсан  нахианы  тосноос  хамаагүй  хүчтэй
байдаг.

Эхний түргэн угаах нь хамгийн хүчтэй бөгөөд THC -ийн 70% -ийг, хоёр дахь нь 20%, гурав дахь нь 5%
орчим  туузыг  арилгадаг.  Нунтаглахдаа  та  гурвуулаа  (үнэндээ  дөрөв  нь)  тосондоо  хийнэ,  та  үүнийг
хүсэхгүй байна. Чанар нь тооноос илүү. JB

"Сайн уу JB. Хэрэв танд яаралтай хэрэгтэй бол нахиа хатаах хамгийн богино хугацаа хэд вэ? Баярлалаа.
” Присцилла

- Яс хатах хүртэл. Гэхдээ би зөвхөн 5-7 гр нахиа түргэн хатаана гэж хэлье, энэ нь танд нэг грамм тос
өгөх  болно,  үүнийг  эхлэхэд  хангалттай  бөгөөд  дараа  нь  үүнийг  зөв  хатааж  дууссаны  дараа  долоо
хоногийн дараа дуусгаж болно. Боловсруулахаасаа өмнө анхны материалтай харьцах тусам давирхай
бага гарах болно. Анхны материалыг декарбоксилжүүлээгүй байх нь хамгийн сайн арга юм (GW -ийг
ямар ч шалтгаангүйгээр хийдэг шиг,  тосыг халаахад бага хэмжээний асуудалтай декарбоксилжүүлж,
уусгагчийн үлдэгдлийг зайлуулах шаардлагатай байдаг).  Боломжтой бол нахиаг  хатаах өрөөнд шууд
боловсруулж хувин дээр хийж өгөх нь хамгийн сайн арга юм. Та нахиалах тусам бага байх тусмаа сайн.
JB

1.)  Би яс  хатсан  нахиагаа  зөвхөн гараараа  нунтагласан,  нунтаглагч ашиглаагүй.  Анхны материал нь
ойролцоогоор маш жижиг нахиа  шиг  харагдаж байв.  5  -аас  10  мм диаметртэй  тул ихэвчлэн нунтаг
байдаггүй. Би одоо өөрийн гэсэн "хоол хийх" туршлагатай болсон тул С цэгээс бусад бүх зүйл дээр би
чамтай бүрэн санал нийлж байна. Би согтууруулах ундаагаар хийсэн ус хлорофилийг уусгахад ихэвчлэн
бараан өнгөтэй байдаг. Би тосоо лабораторийн цэвэр газрын тосны эфирээр хийсэн. Энэхүү тос нь илүү
цайвар өнгөтэй (алтан хүрэн) бөгөөд туршиж үзэх боломжтой байсан алко тосныхтой харьцуулахад маш
сайн, халуун ногоотой амттай байдаг. Энд миний хэлэх гэсэн санаа бол Нафта архи шиг олон терпен,
хлорофиллийг тайлдаггүй гэдэгт би итгэдэг. Энэ нь архины нэгэн адил илүү хяналттай, зохицуулагддаг.
Тиймээс миний асуулт энд байна,

- Эхлээд материалыг нунтаглах хэрэггүй. Хуурай нахиалах материалтай харьцах нь танд THC болон
бусад каннабиноидыг сулруулахад хүргэдэг (ширээн дээрх нарийн тоос нь хувин дотор байх ёстой зүйл
юм). Тийм ээ, нунтаглах, нафта хийх нь нунтаглах, согтууруулах ундаа хэрэглэхээс "илүү дээр" байх
болно - энэ хослол нь бараг баталгаатай бүтэлгүйтэл тул та ийм аргаар сайн тос хийж чадахгүй.

Нахиа хувин дээр хийж, нафтагаар норгоод, саваагаар 2-3 минутын турш буталж, тос уусгагч хольцыг
хувинд хийнэ. Хэрэв та сайн чанарын материалаар ажилладаг бол хоёр дахь угаалга хийж, хоёр дахь
хольцыг эхний угаалгаар хувин руу хийнэ. Хэрэв та тийм сайн материалыг ашиглахгүй байгаа бол эхний
угаалгыг зөвхөн дотоод зориулалтаар ашиглаарай (мөн сайн материал хайж байгаарай).

Эфир нь маш сайн тос гаргадаг (бид хар тосноос илүү хув тосонд дуртай, гэхдээ зарим омог бусдаас
илүү бараан тос гаргадаг гэдгийг санаарай). Бид мөн шар тосонд практик шалтгаанаар дуртай байдаг -
хлорофилл тэмдэгтэй хар шүдтэй байхыг хэн хүсдэг вэ? Гэхдээ эфиртэй ажиллах нь маш аюултай тул
дэлхийн ихэнх хэсэгт хүрэхэд хэцүү байдаг тул газрын тос үйлдвэрлэгчдийн аюулгүй байдлын талаар
маш их санаа зовдог тул одоогоор бид үүнийг тийм ч их санал болгодоггүй. Энэ нь харьцангуй бага
температурт  маш  амархан  өсдөг.  Тиймээс  ихэнх  хүмүүсийн  хувьд  хөнгөн  алифат  нафта  маш  сайн
ажиллах болно. Бид ихэвчлэн нафта хэрэглэдэг боловч эфир нь бидний сонгосон уусгагч болно.
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Бидний биечлэн ашиглах уусгагчдын одоогийн жагсаалт бол: 1. эфир, 2. цэвэр хөнгөн нафта, 3. 99%
изопропилийн спирт,  4.  хүнсний зориулалттай  спирт -  илүү зохимжтой 99%, гэхдээ үүнийг авах нь
ихэвчлэн хэцүү бөгөөд маш үнэтэй байдаг. 96% архитай ажиллахад үлдсэн 4% нь ихэвчлэн ус байдаг. 10
литрийн  4%  нь  4dcl  бөгөөд  та  бараг  нэг  аяга  ус  буцалгах  хэрэгтэй  бөгөөд  үүнийг  илүү  зохистой
зарцуулах цаг хугацаа шаардагдана.

2.) Мөн уусгагчийн бүх үлдэгдлийг бүрэн арилгахын тулд би 60 ° C температурт тосыг вакуум дор 1.5
цаг байлгана. Би чамд бичсэнээр би 35 грамм идсэн тосоо декарбоксилжуулжээ ... Газрын тосны амт нь
декарбоксилжихээс өмнө илүү амттай байсан, би илүү муу зүйл хэлэхгүй, гэхдээ та хагарлын талаар зөв
ярьж байна.

-Өнгөрсөн удаа хэлсэнчлэн ус үлдэгдэлээс гарч байсан. Таны ашиглаж байсан "шинжлэх ухааны" бага
температураас болж ус тэнд байсан. Та тосыг ямар ч байсан декарбоксилжүүлэх хэрэгтэй, тиймээс 110 °
C -д унтрах будаа агшаагч нь сайн ажилладаг. Мэдээжийн хэрэг, ашиглахад хамгийн тохиромжтой зүйл
бол хөдөлгөөнгүй байх болно, гэхдээ дахин хэлэхэд олон хүмүүс тэдгээрийг эзэмшдэггүй, хэрхэн яаж
ажиллуулахаа мэддэггүй, дэлбэрэх эрсдэл үргэлж байдаг. Дэлбэрсэн хэвээр байх үед энэ нь ихэвчлэн
байшинг  бүхэлд нь нураах болно.  Цагаан будааны агшаагчийн агууламж дэлбэрэх үед хоёр,  гурван
метрийн өндөртэй дөл гаргахад маш хялбар байдаг.

Вакуумын хувьд - яагаад болохгүй гэж. Хэрэв танд тоног төхөөрөмж байгаа бөгөөд түүнийг хэрхэн зөв
ашиглахаа мэдэж байгаа бол дотор нь уусгагчийн үлдэгдэл байхгүй гэдэгт 100% итгэлтэй байгаа эсвэл
амаа  хамхыг  хүсч  байвал  тосоо  дуусгах  нь  тийм  ч  муу  санаа  биш  юм.  нефть  химийн  уусгагчийг
эсэргүүцдэг  хүмүүсийн  дунд.  Зарим  хүмүүс  үүнийг  маш  амжилттай  ашигладаг  бөгөөд  би  эсрэг
байдаггүй.  Гэхдээ  хүмүүсийн  ихэнх  нь  энэ  тоног  төхөөрөмжийг  эзэмшдэггүй  бөгөөд  манай  олон
өвчтөнд будаа агшаагч,  сэнс худалдаж авах боломжгүй,  эсвэл худалдаж авах боломжгүй байдаг тул
вакуумыг зайлшгүй шаардлагатай гэж зөвлөдөггүй гэдгийг та мэднэ.

Рикийн  арга  нь  хичнээн  хялбар  бөгөөд  энгийн  бөгөөд  бидэнд  хичнээн  олон  асуултанд  хариулах
шаардлагатай байгааг хараарай.  Газрын тос үйлдвэрлэх бусад аргуудын талаар мэдээлэл нэмэхэд юу
болохыг  төсөөлөөд  үз  дээ.  Энэ  нь  төөрөгдөл  үүсгэх  болно,  би  "төөрөлдсөн"  хүмүүсийн  асуултанд
хариулах гэж хэдэн өдөр, хэдэн долоо хоног зарцуулах шаардлагатай болно, гэхдээ би тийм ч удаан
хийхгүй.

3.)  Газрын тосыг хоолойноос  шууд аманд шууд оруулахыг санал  болгож байгаагаа  тайлбарлана  уу,
капсулгүй юу? Шингээлтийн асуудал байна уу? Би тосны ихэнх хэсгийг тамхины цаасан дээр иддэг,
гэхдээ би хэдэн цагаар гэрээсээ гарах шаардлагатай бол зарим капсулыг бараг хэрэглэдэггүй. Түүнээс
гадна, би шүдээ бүхэлд нь тэврэх дургүй, учир нь салахад үнэхээр хэцүү байдаг ...

-  Хэд хэдэн шалтгааны улмаас.  Хамгийн гол нь залгих энэ арга нь өвчтөнүүдэд хамгийн үр дүнтэй,
ашигтай болох нь батлагдсан. Энэ нь амны хөндийн эрүүл ахуйг сайжруулдаг, учир нь амны хөндийг
халдваргүйжүүлж, хоол боловсруулах эрхтэн, хоолой гэх мэт аливаа өвчинд тусалдаг. Үнэндээ хоолой
өвдөхөд  би  тосоо  амныхаа  ар  талд  түрхээд  дараа  нь  байлгахыг  хичээдэг.  Би  тэвчиж чадах  хүртлээ
амандаа хадгалдаг. Ихэнх тохиолдолд ханиад, хоолой өвдөх (эсвэл түүний шинж тэмдгийг) нэг шөнийн
дотор эмчилдэг.

Таны хэлснээр зарим тос шүд, хэлний доор үлддэг тул залгих энэ арга нь газрын тосны хэлний доорх
боловсруулалт  (хүмүүсийн  хэрэглэж  буй  хэлний  доорхи  шүрших,  хандмал),  ходоод,  гэдэс  дотор
боловсруулалтыг хослуулдаг.  гэдэс.  Хамгийн гол нь гэдсэндээ тос оруулах хэрэгтэй. Тиймээс,  хэрэв
тийм ч амттай биш тос байвал та талх, гадил жимсний хэсэг (эсвэл тамхины цаас, хэрэв та химийн бодис
идэх дуртай бол) хийж, нугалаад залгиж болно. эм, ус, цай эсвэл дуртай зүйлээ усаар зайлна. Арван
минутын дараа шүдээ тосоор угаагаарай, энэ нь амны хөндийн эрүүл ахуйд тустай болно. Олон тос нь
амттай амттай байдаг (ялангуяа анхны материалыг нунтаглаагүй, тос үйлдвэрлэхэд архи хэрэглэдэггүй
үед).

Капсул - а) та үүнийг мөнгөөрөө дэмжиж буй Big Pharma -аас худалдаж авах ёстой, b) зарим хүмүүс
харшилтай байдаг, в) зарим нь гэдэс дотор уусдаг, ходоодонд биш, г) дилерүүд ихэвчлэн тавьдаг. байх
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ёстой хэмжээнээс бага капсул дахь тос эсвэл тосыг гадны хэрэглээнд ашиглахыг хүссэн үедээ. Би та
капсул хэрэглэж болохгүй гэж хэлээгүй, зөвхөн тосыг хоолойноос шууд хэрэглэж сурах нь дээр гэж
хэлмээр байна. Илүү их дасгал хийсний дараа та тосыг ямар ч эвгүй байдалд хэрхэн ашиглах талаар
сурах  болно.  Би  хувьдаа  будаа  агшаагчаас  авсан  тосыг  идэх  дуртай,  хуруугаа  дүрээд  хүссэн
хэмжээгээрээ авдаг. Санаж байна уу, Энэ бол маш их "тос хэрэглэдэг" бөгөөд та тариураас илүү ихийг
авах болно.  Газрын тос  сайн байхад "хэтрүүлэн хэрэглэвэл" чамайг унтуулна.  Мэдээжийн хэрэг,  би
үүнийг туршлага, тэсвэр тэвчээрийнхээ ачаар хийж чадна, би үүнийг эхлэгчдэд эсвэл тийм туршлагагүй
хүмүүст зөвлөхгүй. Танд бас хамгийн сайн сайхныг хүсье, Стефан. Жиндрих "

"Хэрэв  та  зардлын  талаар  санаа  зовж  байгаа  бол  хорт  хавдрын  ихэнх  эмийн  хавсарсан  төлбөрөөс
хамаагүй  хямд  бөгөөд  хорт  хавдрын  эсрэг  гэртээ  авсан  эмүүд  даатгалд  хамрагдаагүй  бол  энэ  нь
хамаагүй хямд болно. Хэрэв манай гэр бүлийн хэн нэгэнд хорт хавдар тусахад энэ тос хэрэгтэй байсан
бол би арга замыг хайж олох байсан. Амжилт хүсье !!!! ” Лиза

- "Лиза, бусад бүх зардал, зардлыг харгалзан үзвэл тос нь хамаагүй хямд эмчилгээ гэдгийг би зөвшөөрч
байна. Нэмж дурдахад энэ нь илүү үр дүнтэй, найдвартай ажилладаг бөгөөд үүнийг авах нь хор, цацраг
туяанаас хамаагүй илүү зугаатай байдаг гэдгийг дурьдахгүйгээр эмнэлгийн системийн нийлүүлж чадах
бүх зүйлээс харьцуулшгүй аюулгүй юм. "JB

Асуулт:  Та  өөрөө  RSO  хийхийг  зөвлөж  байгааг  би  мэднэ,  гэхдээ  диспансерт  зарим  орон  нутгийн
үйлчилгээ байдаг бөгөөд үүн дээр шударга үнэ гэж юу болохыг би гайхаж байсан. 

A. Нэг грамм тос үйлдвэрлэхэд 4-7 гр өндөр чанартай нахиа хэрэгтэй бөгөөд энэ нь "зөв үнэ" байх ёстой.
Маалинган цэцгийн инээдтэй үнийн талаар ярихгүй байцгаая, миний хувьд 60 гр тунгийн зөв үнэ 50-
100USD байна (эсвэл бага хэмжээгээр, гадаа хууль ёсны дагуу их хэмжээгээр ургуулсан бол). Би яг одоо
ийм үнээр хаанаас авахаа мэдэж байна гэж хэлээгүй байна, дээд зэрэглэлийн тос нь таны амьдарч буй
газрын дээд зэргийн материал ямар үнэтэй байдаг. JB

Олборлох бусад хэлбэрүүд

Та тос хийх өөр арга олсон уу?

"Газрын тос үйлдвэрлэх олон арга бий, гэхдээ миний арга хамгийн сайн гэж би хэлдэггүй, гэхдээ миний
мэдэж байгаагаар энэ нь олон мянган тохиолдолд амжилттай болсон цорын ганц арга юм.

Үнэндээ бидний дэлхийд харуулсан арга нь хамгийн сайндаа бүдүүлэг гэж тооцогддог боловч энэ эмийг
маш цэвэр хэлбэрээр гаргаж авах боломжтой. Миний зорилго бол бэлэн байгаа тоног төхөөрөмжөөр тос
үйлдвэрлэх аргыг танилцуулах явдал байсан тул шаардлагатай бол бараг  хүн бүр өөрийн гараар эм
үйлдвэрлэх боломжтой.

2005 онд намайг дайрах хүртэл би эм үйлдвэрлэх, уусгагчийг эргүүлэн авахын тулд нэрэх процессыг
ашиглаж байсан. Уусгагчийг дэмий үрдэггүй тул энэ арга нь аюул багатай бөгөөд илүү "дэлхийд ээлтэй"
байдаг.  Гэвч цагдаа  нар миний тоног төхөөрөмжийг хураан авсан нь даалгаврыг биелүүлэхийн тулд
будаа агшаагч ашиглаж эхлэв.

Тэгвэл олборлох өөр ямар хэлбэрийг ашиглаж болох вэ?

Дахин хэлэхэд олборлох хэд хэдэн арга байдаг  бөгөөд би ийм зүйлд мэргэшсэн хүн гэж хэлдэггүй.
Эрхэмсэг хий олборлох гэх мэт шинжлэх ухааны аргуудын асуудал бол ихэнх хүмүүст ийм олборлолт
хийх тоног төхөөрөмж, мэдлэг дутмаг байдаг. Ийм учраас бид энэ эмийг өөрсдөө үйлдвэрлэх хамгийн
энгийн аргыг олон нийтэд үзүүлсэн.

Давирхайг  гаргаж  авахад  ашиглаж  болох  хүйтэн  ус  олборлох  арга  бас  байдаг.  Би  энэ  төрлийн
олборлолтыг хэдхэн удаа хийхийг оролдсон боловч үр дүн нь хүлээж байсан шиг сайн байгаагүй. Гэсэн
хэдий  ч  ийм  аргаар  өндөр  чанартай  тос  үйлдвэрлэсэн  гэж  ярьдаг  хүмүүсийн  талаар  би  мэддэг.
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Мэдээжийн хэрэг, хүйтэн ус гал авалцаж, тэсэрч дэлбэрэх боломжгүй тул хүйтэн ус гаргаж авах арга нь
мэдээжийн  хэрэг  байж  болох  ч  тосыг  өвчтөнд  өгөхөөс  өмнө  декарбоксилжүүлсэн  эсэхийг  шалгах
хэрэгтэй.

Декарбоксилжилт гэж юу вэ?

Декарбоксилжилт нь газрын тосны доторх молекулуудыг дулааны тусламжтайгаар дельта 9 байрлал руу
эргүүлснээр  анагаах  ухааны  хувьд  илүү  идэвхтэй  болоход  үүсдэг.  Энэ  тохиолдолд  тохиолддог
температур нь маргаантай байдаг, учир нь миний энэ сэдвээр үзсэн олон тайлан санал нийлэхгүй байна.
Миний  санал  болгож  буй  зүйлийг  хийснээр  тосыг  декарбоксилжихээс  хамаагүй  өндөр  температурт
халаана. Карбоксилын бүлгийг устгадаг бөгөөд ингэснээр молекулууд нь бидний эндоканнабиноидын
системийн CB1 ба CB2 рецепторуудад багтах бөгөөд тархины саадыг давах боломжийг олгодог.

Газрын тосыг илүү хүчтэй болгох арга бий юу?

Газрын тосны эрч хүчийг нэмэгдүүлэх хэд хэдэн арга байдаг боловч эдгээр аргуудын ихэнх нь энгийн
хүнд байдаггүй тусгай тоног  төхөөрөмж, мэдлэг шаарддаг.  Өмнө нь би ийм тос үйлдвэрлэж байсан
бөгөөд үүнийг илүү хүчирхэг, анагаах ухаантай гэж боддог байсан ч мөрдөгдөж буй хууль тогтоомж,
шаардлагатай тоног төхөөрөмжөөр надад ямар ч хэмжээгээр үйлдвэрлэх боломжгүй байсан.

Миний үйлдвэрлэсэн эсвэл худалдаж авсан тос хангалттай хүчтэй биш байхад би хийж чадах зүйл
байна уу?

Хэрэв тосыг үйлдвэрлэхэд сайн эхлэлийн материалыг ашиглавал энэ асуудалтай тулгарах ёсгүй, гэхдээ
үүнийг хийх хүмүүс байх болно гэдэгт итгэлтэй байна. Ноцтой өвчнийг эмчлэхдээ зөвхөн хамгийн сайн
нь л хийх болно, тиймээс хэрэв таны авсан тос таны даалгаврыг биелүүлэхгүй бол би нахиалах материал
авч, зохих ёсоор үйлдвэрлэх болно. Хэн нэгний амьдрал тэнцвэргүй байдалд байгаа тул чанар муутай
тосоор тоглох цаг болоогүй байна. Хэрэв та зовж шаналсан хүн байсан бол хамгийн сайн эм авахыг
хүсэхгүй байна уу? Тиймээс бусад хүмүүст ч мөн адил өгөхийг хичээгээрэй. " Рик Симпсон, Олсны
ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Хамгийн өндөр чанартай тос үйлдвэрлэх боломжтой

"Энгийн хүнд хамгийн өндөр чанартай, эмийн тос үйлдвэрлэх боломжийг олгохын тулд би урьд өмнө
олон нийтэд үзүүлж байснаасаа илүү үр дүнтэй эмийн үнэ цэнэтэй тос үйлдвэрлэх боломжийг олгодог
энгийн аргыг нээсэн. . Таны хийх ёстой зүйл бол бидний танд харуулсан процесст хэд хэдэн алхам нэмж
оруулах явдал юм, гэхдээ ийм байдлаар газрын тос гаргаж авсны дараа энэ нь асар их өөрчлөлтийг
авчрах болно гэдэгтэй та санал нийлэх байх гэж бодож байна.

Хэрэв танд ажиллах өндөр чанартай эмийн нахиа байгаа бол сайн уусгагч, будаа агшаагч ашиглан маш
өндөр каннабиноидын тостой тос үйлдвэрлэх боломжтой байх ёстой. Миний ийм аргаар үйлдвэрлэсэн
тос нь THC -ийн түвшинг 95% ба түүнээс дээш түвшинд, бусад каннабиноид болон ургамлын лавны янз
бүрийн  түвшинд  харуулдаг.  Ийм  төрлийн  тосны  эдгээх  хүч  нь  каннабисын  олсны  ургамалд  зохих
эмнэлгийн хүлээн зөвшөөрөлтийг өгч чадсан боловч энэ бодисын эдгээх хүчийг ямар ч хүндрэлгүйгээр
цоо шинэ түвшинд гаргаж болохыг олж мэдсэн юм.

Та хийх ёстой зүйл бол тосыг авч, каннабиноидыг уурших үед барьж чадах халаалтын төхөөрөмжид
оруулах бөгөөд ингэснээр илүү чанартай, цэвэр тос гаргаж авах болно. Энгийн ууршуулагч энэ үүргийг
гүйцэтгэж чаддаг боловч үнэн хэрэгтээ эдгээр үүргийг гүйцэтгэхэд зохих ёсоор зориулагдаагүй байдаг,
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учир нь ямар ч хэмжээний эм үйлдвэрлэхэд маш их хугацаа шаардагддаг бөгөөд ихэнх ууршуулагч нь
алдагдах хандлагатай байдаг.

Илүү  их  хэмжээгээр  газрын  тос  үйлдвэрлэхийн  тулд  агаар  нэвтрүүлдэггүй  илүү  том  ууршуулах
төхөөрөмж шаардлагатай бөгөөд үүнээс гадна өнцөгт байрлуулсан илүү том цуглуулах бөмбөг ашиглах
шаардлагатай болно, ингэснээр каннабиноидыг цуглуулж эхэлмэгц тэд эхэлнэ. Домбын хамгийн доод
цэг рүү гүйж очоод жижиг ус зайлуулах нүхнээс маш цэвэршүүлсэн тос хэлбэрээр цуглуулж болно.
Механик хандлагатай хүн энэ ажлыг гүйцэтгэхийн тулд нэгжийг нэгтгэхэд тийм ч их бэрхшээл учруулах
ёсгүй, гэхдээ төхөөрөмжийг угсрахад бага зэрэг цаг хугацаа, хүчин чармайлт шаардагдана.

Ууршсаны дараа  цуглуулж болох тосны хэмжээ  нь  анхны гаралтай  тосны жингийн каннабиноидын
хэдэн  хувиас  хамаарна.  Хэрэв  таны  хэрэглэж  буй  тос  жингийн  99%  каннабиноидыг  агуулдаг  бол
ууршсаны дараа ойролцоогоор энэ хэмжээг буцааж авах ёстой.

Энэ  бол  маш  их  хольцтой,  бага  зэргийн  тосны  чанарыг  сайжруулах  маш  сайн  арга  гэдгийг  илүү
хүчирхэг,  үр  дүнтэй  эм  болгон  ашиглаж  болно  гэдгийг  би  бас  хэлэх  ёстой.  Хэрэв  каннабиноидыг
ууршуулж, хольцыг аяганд үлдээвэл каннабиноидын агууламж багатай эхлэлийн тос ч зохистой эм болж
чадна.  Та  тавьсан  шигээ  гадагш гарахгүй  байж магадгүй,  гэхдээ  наад  зах  нь  та  анх  эхлүүлсэнээсээ
хамаагүй илүү эмийн тос авах болно. Эмчилгээний тухайд эмийн цэвэр байдал, үр дүнтэй байдал нь
өвчтөнд  бүх зүйлийг  хэлдэг  тул хэрэв  та  хамгийн  их эмийн тос  үйлдвэрлэхийг  хүсч  байвал миний
хэлсэн зүйлийг нухацтай авч үзэх хэрэгтэй гэж бодож байна.

Ийм байдлаар үйлдвэрлэсэн тос нь бусад аргаар үйлдвэрлэсэн хамгийн сайн тосноос хамаагүй илүү
анагаах  ухааны  хувьд  илүү  идэвхтэй  байдгийг  би  одоогоор  тайлбарлаж  чадахгүй  байна.  Миний
ууршуулсан тосыг ууршуулагч руу орохоосоо өмнө декарбоксилжүүлсэн байсан тул энэ нь аль хэдийн
эмийн идэвхитэй байсан гэсэн үг юм.Тиймээс тосыг ууршуулагчаас цуглуулсны дараа хүч чадлын ялгаа
бага байх болно. Каннабиноидыг эдгээр өндөр чанартай тосноос ууршуулах үед ууршуулагчийн аяганд
ургамлын хүсээгүй лав  болон бусад  бохирдуулагч бодис л  үлддэг.  Эдгээр хүсээгүй бодисыг  саванд
үлдээсэнээр таны цуглуулсан тос илүү цэвэр болно, гэхдээ эдгээр тосыг ууршуулагч руу оруулахаасаа
өмнө хольц багатай байсан тул энэ тос одоо яагаад илүү хүчтэй болсныг тайлбарлахад тийм ч их ач
холбогдол өгөхгүй байна. .

Каннабиноидын тос нь Фаренгейтийн 300 -аас 400 градусын хооронд ууршдаг бөгөөд эдгээр температур
нь  декарбоксилжих  шаардлагатай  гэж  хэлснээс  хамаагүй  өндөр  байдаг.  Декарбоксилжилтын  талаар
бидний сайн ойлгоогүй зүйл байдаг бөгөөд энэ нь хүч чадлын гайхалтай өсөлтийг бий болгодог, эсвэл
каннабиноидыг  ууршуулахад  шаардагдах  бүх  нэмэлт  дулаан  нь  бидний урьд  өмнө  мэдээгүй  байсан
тосыг ямар нэгэн зүйл хийж байж магадгүй юм. .

Би сүүлийн хэдэн долоо хоногийн турш ярилцлага хийхдээ энэ шинэ үйл явцын талаар ярьж байсан
бөгөөд одоо ийм байдлаар тос үйлдвэрлэж эхэлсэн бөгөөд хүч чадлын ялгааг хараад гайхсан хүмүүс
байна.  Миний  туршлагаас  харахад  нэрэх  төхөөрөмж  эсвэл  будаа  агшаагч  ашиглан  үйлдвэрлэсэн
хамгийн  өндөр  зэрэглэлийн  тосыг  каннабиноидыг  ууршуулсны  дараа  цуглуулсан  тостой  харьцуулж
болохгүй.  Тэд яг адилхан харагдаж магадгүй,  гэхдээ ууршсан тос  нь хэд дахин илүү хүчтэй байдаг
бөгөөд энэ нь тэднийг хүнд өвчтэй хүмүүст эмчлэхэд илүү тохиромжтой болгох ёстой гэж би бодож
байна.

Зарим  хүмүүс  ургамлын  материалыг  ууршуулагч  руу  хийж,  ургамлын  материалыг  халаасны  дараа
каннабиноидыг ууршуулагчийн бөмбөгнөөс тос хэлбэрээр цуглуулдаг. Ургамлын гаралтай түүхий эдийг
ашигласнаар  зохистой  тос  гаргаж  авах  боломжтой  боловч  туршилтын  үр  дүнд  эдгээр  тос  нь  будаа
агшаагчаар  хийсэн  тосны  чадалтай  тэнцүү  биш болохыг  харуулсан  бөгөөд  ийм  учраас  би  хүмүүст
өөрийн аргыг ашиглан тос үйлдвэрлэхийг зааж өгсөн юм. Хэрэв та өндөр чанартай тосыг ууршуулагч
руу хийвэл каннабиноидыг ууршуулсны дараа гаргаж авах тос нь өндөр чанартай нахианы материалаар
ууршуулж болох хамгийн сайн тосноос хамаагүй хүчтэй болно. Тиймээс, хэрэв та гайхалтай үр дүнд
хүрэхийг хүсч байвал хамгийн сайн тосыг ууршуулснаар үр дүнд хүрэх боломжтой бөгөөд энэ нь танд
эм өгөх болно.
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Засгийн  газрууд  хүссэн  ч,  эс  хүссэн  ч  хамаагүй,  ойрын  ирээдүйд  бидний  ихэнх  нь  өөрсдөө  эм
үйлдвэрлэх болно, учир нь эдгээр тос нь маш олон төрлийн эрүүл мэндийн асуудалд маш үр дүнтэй
байдаг тул энэхүү энгийн ардын эмийг хаа сайгүй үйлдвэрлэдэг болохыг олж харах болно гэж найдаж
байна. эмийн компаниудтай тоглоом тоглох мөнгөгүй хүмүүс. Ирээдүйд эмийн компаниуд өөрсдөө энэ
эмийг үйлдвэрлэх чадвартай хүмүүс гэж хэлэхийг хичээх болно гэдэгт итгэлтэй байна, гэхдээ эдгээр
гэмт хэрэгтнүүдийн өгөхийг хүссэн бүх зүйл маш өндөр үнээр ирнэ гэдгийг бид бүгд мэднэ. бараг бүх
хүн энэ бодисыг үйлдвэрлэж чаддаг тул эмийн компаниуд ямар ч үүрэг гүйцэтгэх шаардлагагүй гэж би
бодож байна.

Шаардлагатай  энгийн  судалгааг  хийсний  дараа  бид  өөр  өөр  байгалийн  каннабиноидыг  хольж,  янз
бүрийн өвчнийг эмчлэхэд зориулагдсан тос үйлдвэрлэх боломжтой болно, гэхдээ эдгээр шинэ тос нь
гайхалтай эдгээх чадвартай боловч бидний өөрсдөө үйлдвэрлэж чадах тос үргэлж байх болно. Манай
эмийн шүүгээнд байр эзэлээрэй. Энэ мэдлэгийг ашиглахаар сонгосон бүх хүмүүст нээлттэй байх ёстой
гэж бодож байгаа тул хэн нэгний амийг аварч чадах ямар ч зүйлийг хэнд ч өгөх эрхгүй гэж би бодож
байна. Үнэндээ, хэрэв бидэнд патент гэх зүйл огт байхгүй байсан бол энэ нь хамаагүй дээр ертөнц байх
болно гэж би бодож байна.

Хэдийгээр энэ эмийг хэрэглэхийг хориглохыг хүсч буй хүмүүс, эмийн компаниудын нэгэн адил, бидний
өгсөн хогоор биднийг хордуулж, хөнөөж байгаадаа баяртай байдаг гэдгээ өнгөрсөн хугацаанд нотолсон
ч тэд бидэнд үүнийг өгөхийг хичээх болно гэдэгт итгэлтэй байна.  Энэ эмийг зөв үйлдвэрлэж чадах
цорын ганц хүмүүс.  Миний сая  тайлбарласан  шинэ аргыг ашигласнаар хэн ч эмийн компанийн өгч
чадахаас өөр цэвэр эм үйлдвэрлэх боломжтой. Нэмж дурдахад, бид өөрсдөө үйлдвэрлэж чадах эм нь
эмийн компанийн санал болгож буйгаас хамаагүй илүү үр дүнтэй байх болно гэж би бодож байна, учир
нь тэднээс ялгаатай нь бид мөнгөний төлөө биш, бидний зорилго бол өөрийгөө эмчлэх явдал юм.

Бид яагаад өөрсдөө эм үйлдвэрлэж чадахгүй байгаа, засгийн газраас худалдаж авсан болон төлсөн мөнгө
нь үүнийг хийхээс урьдчилан сэргийлэхийг оролдож байгаа нь бидэнд одоохондоо ухаалаг шалтгаан
байхгүй тул энэ нь яагаад бид авлигаасаа ангижрах ёстойн бас нэг жишээ болно. бүхний хувьд хүн
төрөлхтнийг  тэдний  савраас  чөлөөл.  Эмийн  компаниуд  болон манай  засгийн  газрууд  бидний  эрүүл
мэнд,  сайн  сайхны  төлөө  огт  санаа  тавьдаггүй  нь  ойлгомжтой  байх  ёстой  тул  эрүүл  саруул  ухаан,
Байгаль эхдээ бидний эрүүл мэндийг сайжруулахын тулд юу хийж чадахыг нь харцгаая.  бид үүнийг
хийдэг,  бид  өмнө  нь  болсон  зүйлийг  цаашид  хүлээн  зөвшөөрөхгүй  гэдэгт  итгэлтэй  байна.  ”  Рик
Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Маалинга эсвэл марихуан уу?

"Түүхийн туршид каннабисыг олон мянган жилийн турш ургац болгон ургуулж байсан хүмүүс олсны
ургамал гэж нэрлэдэг. Их хэмжээний мөнгөний асуудал, тэдний хяналтанд байдаг засгийн газруудын
гараар хийсэн давирхайн агууламж өндөртэй олсны ургамал омгийг марихуан гэж нэрлэж, олон нийтэд
муу  санаатай  болгосон.  Ийм  зүйл  тохиолдсон  тэр  үед  олон  нийт  марихуан  гэж  юу  болохыг  огт
мэддэггүй байв. Марихуана бол аюултай донтуулдаг, үхэлд хүргэдэг хар тамхи гэдгийг тэдэнд л хэлсэн.
Хамтарсан тамхи татах нь бидний өөрсдийгөө хохироож чадах хамгийн хор хөнөөлтэй зүйл гэж бид
бүгд итгэсэн. Мэдээжийн хэрэг, энэ бүхэн зүгээр л худал хуурмаг зүйл байсан боловч тухайн үед олон
нийтэд өөр зүйлийг олж мэдэх боломж байгаагүй.

Хэрэв засгийн газрууд нь энэ үйлдвэрийг АНУ -ын үүсгэн байгуулагч аавууд болон өнгөрсөн үеийн
олон  Ерөнхийлөгч  нар  карьерынхаа  туршид  маш  их  хэмжээгээр  тамхи  татдаг  байсныг  хуулиар
хориглохыг  олон  нийт  мэддэг  байсан  бол  тэд  өөрт  нь  тулгаж  байсан  эдгээр  шинэ  хязгаарлалтыг
залгиагүй байж магадгүй юм. . Олон алдартай төрийн зүтгэлтнүүдийн тамхи татах үйл ажиллагаа, тэр ч
байтугай  Абрахам  Линкольн  гэх  мэт  ерөнхийлөгчид  гудамжинд  олсныхоо  утсыг  тамхилах  цагийг
хэрхэн өнгөрөөж байсныг маш тод дүрсэлсэн маш олон баримтжуулсан дансууд байдаг.
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Тусгаар тогтнолын тунхаглал,  Үндсэн хууль зэрэг тухайн үеийн улс төрийн удирдагчид бий болсон
зарим  баримт  бичгүүдийг  харахад  үнэн  хэрэгтээ  тэд  маш  тодорхой  сэтгэгчид  байсан  гэж  хэлэхэд
буруудахгүй болов уу гэж бодож байна. Тэдний тамхи татдаг марихуаны үр дагавар нь олон нийтэд маш
их хор хөнөөл учруулж байгаа нь ийм хүмүүст болон тэдний ухаалаг сэтгэх чадварт огт нөлөөлөөгүй
бололтой.  Гэсэн  хэдий  ч  хэдэн  арван  жилийн  дараа  1900  -аад  оны  эхээр  Маалинган  хэрэглэхийг
хязгаарласан хуулиуд батлагдахад ийм зүйлийн талаар цөөхөн хүн мэддэг байжээ.

Түүхийн туршид Маалинган цэцгийн эмийн хэрэглээ домог болсон. Энэ нь бараг бүх төрлийн өвчин,
гэмтлийг  эмчлэхэд  ашиглагддаг.  Зөвхөн  сүүлийн  хэдэн  арван  жилийн  турш  олсны  ургамал  эмийн
хэрэглээг олон нийтэд үгүйсгэж ирсэн. Маалинган ургамлыг жинхэнэ утгаар нь танихын тулд бидний
хийх ёстой зүйл бол уран зөгнөлөөс тусдаа баримт юм.

Систем нь олсны ургамлыг марихуан гэж нэрлэж олон нийтэд муу санаатай хандуулжээ. Манай эцэг эх,
өвөө эмээ нар марихуан ба/ эсвэл олсны ургамал нь үхэлд хүргэх аюултай, донтуулдаг хар тамхи гэж
мэдээ, киноны хэвлэл мэдээллийн хэрэгслээр дамжуулж хэлсэн. Үнэнээс өөр зүйл байхгүй байсан ч тэр
үед олон нийт өөрсдөө баримтыг олж мэдэх бараг боломжгүй байсан.

Энэхүү инээдтэй суртал ухуулгыг хийсэн хүмүүс удалгүй нас барсан тул яагаад Маалинган цэцгийн
талаархи худал хуурмаг зүйл удаан үргэлжилдэг вэ? Хариулт нь энгийн - мөнгө. Мансууруулах бодисын
компаниуд болон бусад том мөнгөний ашиг сонирхол ашгийн түвшингээ сайжруулахыг хүсч байгаа
учраас бид зовж, үхэж байна. Тэд үүнийг үргэлжлүүлэхийн тулд эмийн ургамал болон бусад зорилгоор
олсны ургамлыг хууль бусаар, олон нийтээс хол байлгахыг баталгаажуулах ёстой.

Хэрэв бид энэ бүхний түүхийг судалж үзвэл Жон Д.Рокфеллер болон түүний баян найзууд нь өнөөгийн
эмнэлгийн системийг бидэнд өгсөн тэр үеийн засгийн газрын авлига, авлигын хамт олж харах болно.
Баян,  хүчирхэг хүмүүсийн санхүүжүүлдэг анагаах ухааны сургуулиудад эмч нарт аллопатик анагаах
ухаан, өөрөөр хэлбэл химийн бодис, хорноос эм заадаг байв. Цаг хугацаа өнгөрөх тусам тэдний худал
хуурмаг, хууран мэхлэлт нь зөвхөн эмч нарт төдийгүй олон нийтэд химийн бодис, хор нь эрүүл мэндийн
байдалд тустай гэдэгт итгүүлжээ. Өөрөөр хэлбэл, анагаах ухааны гэгддэг эдгээр сургуулиуд эмч нарыг ч
тэр, олон нийтийг ч тэр тархийг угааж, харыг цагаан гэж итгүүлжээ. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал:
Хамгийн эмийн ургамал

Би тос бэлтгэхийн тулд ямар омог эсвэл омгийг ашиглах ёстой 
вэ?

"Энэ бол хариулахад маш хэцүү асуулт юм, учир нь бодит байдал дээр бид бүгд үрийн худалдаачдын
өршөөлд байдаг, учир нь тэд бидний ургуулж буй зүйлийн талаар эцсийн үгийг хэлэх болно.

Хэрэв  та  таван  өөр  үр  нийлүүлэгчдээс  Цагаан  бэлэвсэн  эхнэр  шиг  омгийг  захиалвал  та  үүнийг
ургуулахдаа 5 өөр төрлийн ургамал ургах магадлалтай. Миний Канадад ургуулж байсан Цагаан бэлэвсэн
эмэгтэйн төрөл нь маш сайн тайвшруулах үйлчилгээтэй байсан нь сайн Индика сорт шиг байсан бөгөөд
энэ нь миний урьд өмнө тохиолдож байгаагүй хамгийн сайн өвдөлт намдаах эмүүдийн нэг байсан юм.
Гэхдээ хэрэв би ижил үрийг анх худалдаж авсан компаниасаа захиалах гэж оролдсон бол өнөөдөр тэд
надад огт өөр эмийн үнэ бүхий үрийг илгээх бололтой.

Миний Европт харсан Цагаан бэлэвсэн эмэгтэй Канадад ургуулж байснаас хамаагүй илүү эрч хүчтэй
байдаг тул энд байгаа үр нь илүү ханасан байдаг.  Харамсалтай нь ихэнх хэсэг нь Канадад ургуулж
байсан Цагаан бэлэвсэн эмэгтэй шиг нойрмоглох нөлөө үзүүлэхийн тулд миний хайж буй эмийн үнэ
цэнэтэй зүйл байгаагүй.

Зарим омог нь өвдөлт намдаахад илүү сайн байдаг бол зарим нь чихрийн шижинтэй хүмүүсийн цусан
дахь сахарын хэмжээг хянах эсвэл глауком өвчтэй хүмүүсийн нүдний даралтыг бууруулахад илүү үр
дүнтэй байдаг. Эмийн үнэ цэнэтэй үрийг тасралтгүй сайн хангах шаардлагатай байгаа тул энгийн хүн
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юу ургуулж байгаагаа мэдэх болно. Бидэнд хэрэгтэй бүх зүйл бол дэлхий дээрх хамгийн эмийн омгийг
ургуулах эрх чөлөө бөгөөд дараа  нь  арилгахын тулд янз  бүрийн өвчнийг  эмчлэхийн тулд аль  омог
хамгийн сайн тос гаргаж авахыг тодорхойлох боломжтой болно.

Үүнийг хийсний дараа эдгээр үрийн тогтвортой нийлүүлэлтийг олон нийтэд хүргэж, дараа нь эмнэлгийн
хэрэгцээнд нийцсэн  омгийг  ургуулах боломжтой болно.  Гэхдээ  тэр  өдөр иртэл би  ямар нэгэн  сорт,
үрийн худалдагчийг санал болгож, "энэ бол танд зориулагдсан зүйл" бөгөөд "баталгаатай нөлөө" гэж
хэлж чадахгүй.

Зарим  үрийн  компаниуд  зарж  буй  омгийн  эмийн  үнэ  цэнийн  талаар  мэдээлэлтэй  байдаг.  Тиймээс
худалдан авалт хийхээсээ өмнө энэ мэдээллийг сайтар судалж үзэх нь зүйтэй болов уу.

Дараа нь өвчтөнүүд ямар омог хайх ёстой вэ?

Энэ үед миний хийж чадах зүйл бол газрын тос үйлдвэрлэхийн тулд 20% ТНС агуулсан хүчтэй, маш
тайвшруулах индикатор эсвэл индида зонхилох давирхай загалмай захиалахыг олон нийтэд хэлэх явдал
юм. Нэмж хэлэхэд хүмүүс надаас үрийг хаанаас авах вэ гэж байнга асуудаг бөгөөд энэ нь борлуулахыг
зөвшөөрдөггүй зарим оронд амьдардаг хүмүүсийн хувьд жинхэнэ асуудал болдог. Хэрэв та интернетэд
орвол каннабисын үрийг нийлүүлэх олон үр үйлдвэрлэгч компаниудыг олж, дэлхийн өнцөг булан бүрт
хүргэх болно. (Зөвлөгөө: Дэлхий даяар марихуаны үр гэсэн үгсийг Google -ээс ашиглаарай, та өөрийн
хэрэгцээг хангах онлайн дэлгүүрүүдийн сонголтыг харах болно).

Газрын тос үйлдвэрлэх үйлдвэр сонгох эсвэл худалдаж авахдаа юуг анхаарах ёстой вэ?

Маалинган цэцгийн талаар туршлагагүй хүмүүсийн хувьд болгоомжтой байх хэрэгтэй, учир нь олон
тариалагчид,  дилерүүд  танд  байгаа  бүхнээ  зарахыг  хичээдэг.  Маалинга  хэзээ  ч  тамхи  татдаггүй
хүмүүсийн хувьд худалдан авалт хийхдээ туршлагатай хүнийг дагуулж явахыг зөвлөж байна.

Маалинган цэцгийн хүчийг тодорхойлохын тулд та үргэлж гадаад төрх,  үнэрээрээ явж чадахгүй.  Би
давирхайгаар  гялалзаж,  сайхан  үнэртэй  нахиа  харсан  боловч  сайн  эм үйлдвэрлэх  чадваргүй  байсан.
Тиймээс их хэмжээгээр худалдаж авахаасаа өмнө энэ материал хэр хүчтэй болохыг олж мэдэх нь дээр.

Хэн нэгэн эм үйлдвэрлэхэд нэг фунт авчрах үед би эхлээд түүний нөлөөг туршиж үздэг. Би бага зэрэг
нахиа хайчилж аваад үенийхээ хамт өнхрүүлэв. Хэрэв олсны ургамал сайн бол би үе мөчнийхээ хагасыг
тамхи татах үед түүний үр нөлөөг мэдэрдэг. Миний хайж байгаа зүйл бол нойрмоглох мэдрэмж юм.
Хэрэв  би  сайн  индика  эсвэл  индука  давамгайлсан  sativa  загалмай  тамхи  татдаг  бол  ихэвчлэн  ийм
сортууд эдгээр нөлөөг үзүүлдэг.

Энэхүү хүнд, нойрмог мэдрэмжийг төрүүлдэг бараг бүх төрлийн Маалинган сорт нь маш эмтэй болохыг
би олж мэдсэн. Эдгээр нь хорт хавдар болон дотоод бусад ноцтой өвчнийг эмчлэх тос үйлдвэрлэхдээ
маш амжилттай ашиглаж байсан сортууд юм. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Ямар эхлэлийн материал худалдаж авахаа хэрхэн тодорхойлох 
вэ?

"Нахиа материал дотор ямар шинж чанарууд байгааг тодорхойлох хамгийн хялбар арга бол тамхи татаж,
танд ямар нөлөө үзүүлж байгааг харах явдал юм. Хүмүүс энэ эмийг үйлдвэрлэхийн тулд надад олсны
ургамал авчирч өгөхөд би үеийг өнхрүүлдэг. Хагас орчим хувийг нь тамхи татах үед энэ нь миний хайж
буй тайвшруулах нөлөөтэй эсэхийг мэдэж байгаа бөгөөд ингэснээр би ашигладаг материалаа сонгодог.

Хэрэв та эм үйлдвэрлэхийн тулд олсны ургамал худалдаж авах гэж байгаа бол өөрөө тамхи татахгүй бол
туршлагатай  тамхичин  хүн  дагуулж  очоод  худалдаж  авах  гэж  байгаа  материалаа  туршиж  үзээрэй.
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Тайвшруулах нөлөө хайж байгаа бөгөөд сэтгэл сэргээсэн, эрч хүчтэй зүйл худалдаж авахыг хүсэхгүй
байгаагаа тэдэнд хэлээрэй.

Халаасны томруулагчийг авчрах нь тийм ч муу санаа биш тул та худалдаж авах гэж буй нахианыхаа
давирхайг шалгаж үзэх боломжтой. Сайн нахиа нь хяруугаар бүрхэгдсэн мэт харагддаг бөгөөд ихэнх
тохиолдолд  үүнийг  нүцгэн  нүдээр  харах  боломжтой  байдаг.  Та  тос  үйлдвэрлэж  эхэлмэгц  нахианы
материалыг томруулагчаар хараад л нэг фунт тутамд хичнээн хэмжээний тос гаргаж авах талаар маш
сайн ойлголттой болно. Таны ажиглаж буй давирхай бол эм бөгөөд ерөнхийдөө нахиалах материал дээр
илүү их байх тусам газрын тос их хэмжээгээр үйлдвэрлэх болно.

Та яагаад хүмүүст нэг фунт буюу түүнээс дээш гарааны материалаар тос хийхийг зөвлөж байна 
вэ? Тэд нэг унци хатаасан олсны ургамал гаргаж авч болох уу? '

Мэдээжийн хэрэг, тосыг бага хэмжээгээр үйлдвэрлэх боломжтой. Нэг унц сайн маалингын нахиа нь 3-4
грамм өндөр агууламжтай тос  гаргаж авах ёстой  бөгөөд  хоёр угаалга  хийхэд ердөө  16 орчим унци
уусгагч шаардлагатай болно.

Гэхдээ өвчтөнүүд боломжтой бол нэг фунтаас тос гаргаж авдаг бөгөөд үүнийг хэрэглэхэд өвчтөнийг
тайвшруулдаг. Харьцангуй эрүүл хүмүүс ч гэсэн биеийнхээ хорт бодисыг хоргүйжүүлж, эрүүл мэндийн
байдалд нь оруулахын тулд 60 граммын бүрэн эмчилгээ хийлгэх ёстой гэж би бодож байна. Ийм их
хэмжээний тос үйлдвэрлэхэд ихэвчлэн нэг фунт нахиа шаардагддаг бөгөөд хэрэв тэд олон төрлийн тос
үйлдвэрлэхийг оролдохгүй бол өвчтөнд арай хялбар байх болно гэж би бодож байна.

Омог бүр өөр өөр нөлөөтэй тос үйлдвэрлэдэг тул хэрэв өвчтөн нэг омогоос нөгөөд шилжих юм бол тэд
юу хүлээж байгааг хэзээ ч мэдэхгүй. Энэ эмийг хэрэглэхэд амар байгаа хүмүүсийн хувьд тос солих нь
бараг л асуудал үүсгэдэггүй. Гэхдээ түүний үр нөлөөг анх удаа мэдэрч буй өвчтөнүүдийн хувьд зөвхөн
нэг төрлийн тосыг залгиж байгаа нь дээр гэж бодож байна.

Таны тос үйлдвэрлэхэд ашигладаг ургамал хэр хүчтэй, хүчтэй вэ?

Би эмийг хамгийн хүчирхэг,  тайвшруулах үйлчилгээтэй материалаар хийдэг бөгөөд ихэвчлэн миний
ажилладаг омгууд нь мөн л эйфорийн нөлөө үзүүлдэг. Эдгээр шинж чанар бүхий омогоос гаргаж авсан
тос нь маш тааламжтай нөлөө үзүүлдэг бөгөөд өвчтөнүүд үүнийг авах дуртай байдаг.

Орон нутгийн хувьд тамхи татдаг олон хүмүүс намайг сайн эм тариа худалдаж аваад тамхи татахыг
хүссэн  хүмүүст  юу ч  үлдээдэггүй  гэж гомдоллодог.  Амь  насыг  аврах  нь  өвчтэй  хүмүүсийн  амралт
зугаалгын хэрэгцээнээс хамаагүй чухал гэж үздэг тул би үүнд төдийлөн анхаарал хандуулдаггүй.

Би давирхайн өндөр агууламжтай, зохих эмийн үнэ цэнийг агуулсан омгийг үргэлж хайж байдаг. Эм
үйлдвэрлэхэд ашигладаг ихэнх материал маань THC -ийн 20% -ийн хэмжээтэй байх ёстой сортуудаас
гардаг. Мэдээжийн хэрэг, хэрэв эдгээр омгууд үнэхээр их хэмжээний THC агуулдаг бол нэг фунт нь 90-
100 грамм тос үйлдвэрлэх болно. Үнэндээ ийм чанартай эмийн олсны ургамал тарьж ургуулдаг хүмүүс
байдаг, гэхдээ надаас аваарай, ийм олсны ургамал нь маш үнэтэй бөгөөд олоход хэцүү байдаг.

Надад  байгаа  нахиалах  материалын  ихэнх  нь  хуурай  фунт  тутамд  60  грамм  өндөр  агуулгатай  тос
үйлдвэрлэх болно. Тиймээс чанар нь илүү дээр байх байсан гэдэгт эргэлзэхгүй байна. Бодит байдал дээр
надад энэ асуудалд маш бага сонголт байсан. Хэрэв би өвчтөнүүдийн амийг аврах гэж байгаа бол байгаа
зүйлээ ашиглах ёстой байсан.  Хүмүүс үнэхээр мэдэх ёстой зүйл бол омог бүр өөрийн гаргаж авсан
тосны хэмжээ, эдгээр тос нь эмчилгээний үнэ цэнээрээ харилцан адилгүй байдаг.

Нэмж дурдахад, олсны ургамал тариалах арга нь хуурай нахианы материалд хэр их THC агуулагддагтай
ихээхэн холбоотой байдаг. Өсөн нэмэгдэж буй омог нь 20% буюу түүнээс дээш THC агуулсан нахиа
үйлдвэрлэх чадвартай байж болох ч олон тариаланчид үүнийг хэрэгжүүлэхэд шаардлагатай ур чадвар,
тоног төхөөрөмжгүй байдаг. Би нэг фунт нахианаас 90 грамм тос гаргаж авдаг, заримдаа бүр илүү их
омогтой ажиллаж байсан. Харамсалтай нь ийм чанартай олсны ургамал маш ховор байдаг тул хэрэв та
хуурай фунт олсны ургамал нахиас 60 грамм сайн тос авч чадвал баяртай байгаарай. Анхны материалыг
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худалдаж авахдаа хамгийн хүчирхэг олсны ургамал хайж олох; хэн нэгний амьдрал үүнээс шалтгаалж
магадгүй юм. " Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Cannabis Sativa ба Cannabis Indica -ийн эсрэг

Каннабис сатива ба каннабис индика хоёрын эмчилгээний гол ялгаа нь юу вэ?

"Хорт хавдар болон бусад ноцтой өвчнийг эмчлэх гэж хэн нэгэн сативын тос залгиж байгааг  харах
дургүй. Сайн ханасан тосоор хийсэн тос нь хорт хавдрыг анагаах боломжтой байдаг, гэхдээ энэ тосны
энерги нь эдгэрэхэд сайнаар нөлөөлдөггүй. Мэдээжийн хэрэг, би арьсны хорт хавдрыг гаднаас нь ийм
тосоор эмчлэхээс эргэлздэггүй, гэхдээ сатива сортуудын тосыг уух нь өвчтөний унтах байдалд муугаар
нөлөөлдөг. Би ийм тосыг сэтгэл гутралд орсон хүмүүсийг эмчлэхэд маш үр дүнтэй гэж үздэг. Зарим
тохиолдолд,  сэтгэлийн хямралд орсон хүмүүс орноосоо босохдоо энэ тосыг бага  хэмжээгээр уух нь
ашигтай  байдаг.  Энэ  нь  тэдэнд  эрч  хүч  өгч,  сэтгэл  санааг  нь  дээшлүүлдэг  боловч  хэрвээ  хэт  их
хэмжээгээр  хэрэглэвэл  зарим  хүчтэй  ханасан  тос  нь  хэт  их  энерги  өгдөг  бөгөөд  ихэнх  хүмүүс  энэ
нөлөөнд дургүй байдаг.

Сативагаас  гаргаж  авсан  тос  нь  зарим  тохиолдолд  ашигтай  байж  болох  ч  ихэнхдээ  би  үүнийг
хэрэглэхээс зайлсхийхийг хичээдэг. Ихэнхдээ эдгээр тос нь хэт их энерги өгдөг бөгөөд би хорт хавдрын
өвчтэй эсвэл бусад хүнд өвчтэй хүн амбаар будахыг харахыг хүсдэггүй. Зарим өвчтөнүүд энерги өгөх
тосны нөлөөг сайн зохицуулдаггүй нь ихэвчлэн маш их тайван бус байдалд хүргэдэг. Миний туршлагаас
харахад тосыг миний дурдсан шинж чанар бүхий тайвшруулах омогоос гаргаж авбал өвчтөн илүү сайн
хариу өгөх болно.

Өвчтөний унтах нэмэлт нойр нь маш сэргэг бөгөөд логикоороо сайн амарсан өвчтөн унтах хүндрэлтэй
байгаа хүнээс илүү сайн эдгэрэх болно. Эмнэлгийн ихэнх өвчнийг эмчлэхэд дотоод хэрэглээнд зориулан
индука  омог эсвэл  индика  зонхилох сатива загалмайг  ашиглахыг зөвлөж байна.  Индикас нь хүнийг
тайвшруулж, илүү их амрах, унтах, сэтгэлийн амар амгаланг өгдөг.

Индика  зонхилох  омогоос  гаргаж  авсан  тос  нь  сэтгэл  гутрал  болон эрүүл мэндийн  бусад  асуудлыг
эмчлэхэд үр дүнтэй болохыг олж мэдсэн. Миний үзэж байгаагаар сайн индика омгийг үйлдвэрлэсэн тос
нь эмийн бүтээгдэхүүнээс илүү сайн байдаг.

Би олон төрлийн омог болон хослолын тосыг туршиж үзсэн. Нирвана өгөх шахсан нэг тос санаж 
байна. Өвчтөнд хамгийн таатай сэтгэгдэл төрүүлэх хамгийн тохиромжтой тосыг та хэрхэн 
тодорхойлох вэ?

Энэ тосыг ашиглан биеэ үр дүнтэй эмчлэхийн тулд нирвана хүрэх шаардлагагүй, гэхдээ та хэт их ууж,
ийм байдалд хүрсэн ч гэсэн танд ямар ч хор хөнөөл учрахгүй. Үнэндээ хорт хавдар гэх мэт зүйлээс болж
үхэх дөхсөн хүмүүсийн хувьд өндөр агуулгатай тосыг хэтрүүлэн хэрэглэвэл тэдний амьд үлдэх магадлал
нэмэгдэх болно.

Өвчтөн үүнийг гэртээ хийж болно, гэхдээ хэрэв тосыг зөвшөөрвөл үүнийг эмнэлгийн нөхцөлд илүү сайн
хийх боломжтой гэж бодож байна. Өвчтөн үхэх дөхөөгүй л бол би тунгийн зааврыг дагаж мөрдөөрэй
гэж хэлдэг,  гэхдээ амь насанд нь аюул учирсан хүмүүст энэ эмийг аль болох хурдан уухыг зөвлөж
байна.

Өмнө  нь  Маалинган  тамхи  татдаг  олон  хүмүүс  энэ  бодисоос  айхгүй  байсан  бөгөөд  эдгэрэх  хорт
хавдартай хэдхэн хүн сарын дотор эдгэрч байгааг би харсан. Бодит байдал дээр энэ эмийг хэр хурдан
авах  нь  өвчтөнөөс  хамаарна.  Залгих  нь  хэр аюулгүй  болохыг  олон  нийтэд  мэдэгдсэний  дараа  илүү
хурдан үүнийг шингээхийг хичээх болно гэж найдаж байна.
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Индика, Сатива эсвэл Рудералис уу?

Аз болоход ихэнх тохиолдолд  каннабисын индика  омгууд  нь  бүх төрлийн хорт хавдрын үр дүнтэй
эмчилгээ болдог бололтой. Өнөөг хүртэл үржүүлэгчид янз бүрийн омгийг хөндлөн гарснаас болж олон
мянган төрлийн олсны ургамал бий болсон. Энэ ургамлын гурван үндсэн сорт бол каннабис индика,
каннабис сатива, каннабис рудералис юм. Цэвэр индикаторууд нь ихэнх өвчнийг эмчлэхэд үр дүнтэй
тайвшруулах эм үйлдвэрлэдэг.

Сатива эсвэл рудералисаар дамжуулсан сайн индика омгууд нь энэхүү тайвшруулах эмийн нөлөөтэй
байдаг. Гэсэн хэдий ч эдгээр шинэ загалмайд байгаа эмүүд хэр үр дүнтэй байх нь индикаторын хувь
хэмжээнээс ихээхэн хамаарна. Ерөнхийдөө индикатын агууламж өндөр байх тусам эдгээр загалмай нь
илүү тайвшруулах, үр дүнтэй байх болно.

Нөгөө талаар цэвэр сатива нь эрч хүчтэй нөлөө үзүүлдэг бөгөөд энэ нь ихэнх тохиолдолд эдгэрэлтийг
дэмждэггүй бөгөөд үүнийг эм болгон ашиглахыг хүсдэг хүмүүсийн нойронд саад болдог. Цэвэр сатива
эсвэл сатива давамгайлсан индика эсвэл рудералис загалмайгаар хийсэн эмүүд нь сэтгэлийн хямралд
орсон эсвэл арьсны өвчнийг эмчлэх боломжтой байдаг.

Залгих  зорилгоор  сатива  ба  сатива  давамгайлсан  загалмайгаар  хийсэн  тосыг  болгоомжтой  хэрэглэх
хэрэгтэй. Ийм тосыг залгихад итгэмээргүй эрч хүч өгдөг бөгөөд энэ нөлөө нь миний бодлоор эдгэрэх
процессыг дэмждэггүй.

Сүүлийн хэдэн жилд каннабис рудералис олсны ургамал дэлхийд ихээхэн анхаарал хандуулж байна.
Миний ойлгож байгаагаар  эдгээр омгийг  илүү бат  бөх,  хөгц  тэсвэртэй  болгохын тулд  рудералисыг
индикас ба сативаар гаталж байна. Нэмж дурдахад рудералис сортууд нь БТЗК -ийн агууламж өндөртэй
байдаг тул зарим хүмүүс үүнийг маш их ач холбогдолтой гэж үзэж байгаа боловч хараахан батлагдаагүй
байна. Энэ төрөл зүйлээс гаргаж авсан эм нь эмийн хувьд хэр үр дүнтэй болох талаар би санал хэлж
чадахгүй байна. Би ruderalis сортоор ажиллах туршлагагүй тул одоогоор өөрийн үзэл бодлоо илэрхийлэх
чадваргүй байна.

Гэсэн хэдий ч хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд би энэ эмийг үйлдвэрлэхдээ цэвэр индика эсвэл
индика давамгайлсан sativa загалмайг ашиглах болно, учир нь тэдгээр нь аль хэдийн үр дүнтэй болох нь
батлагдсан.

Миний туршлагаас харахад бараг бүх зонхилох омог нь олон өвчний үр дүнтэй эмчилгээ болох эмийг
гаргаж чаддаг. Сэтгэлийн хямралд орсон хүмүүс ч гэсэн сайн индикатаас гаргаж авсан тосны нөлөөг
хүртэх боломжтой. Тиймээс ихэнх дотоод хэрэгцээнд зориулагдсан эм үйлдвэрлэхийн тулд сативагаас
хол  байх  нь  дээр.  Гэсэн  хэдий  ч  хэрэв  та  арьсны өвчин  эсвэл  арьсны  хорт  хавдрыг  орон  нутгийн
эмчилгээнд хамруулахыг хүсч байвал сативагийн сортуудаас  гаргаж авсан тос нь иймэрхүү өвчнийг
эмчлэхэд нэлээд үр дүнтэй болохыг олж мэдэх болно гэж бодож байна.  Зарим омог нь янз  бүрийн
өвчний хувьд бусдаас хамаагүй илүү хүчтэй эм үйлдвэрлэдэг гэдэгтэй маргах хүн байхгүй. Ирээдүйд
тэнд судалгаа хийх ёстой. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал
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Гадна ба дотор

Дотор болон гадна ургамлын тосны хооронд ялгаа бий юу?

“Би дотор болон гадаа ургуулсан олсны ургамлаас тос гаргаж авсан бөгөөд сайн үр дүнд хүрсэн. Би
гадаа ургуулсан олсны ургамал ашиглахыг илүүд үздэг, учир нь сайн ургадаг улиралд гадаа ургуулсан
өндөр  чанартай  олсны ургамал  нь  илүү  хүчтэй  бөгөөд  ихэвчлэн давирхай  үйлдвэрлэдэг.  Би  үүнийг
ихэнхдээ  нартай  холбож  үздэг,  учир  нь  ихэнх  доторх  гэрэлтүүлгийн  системүүд  энэхүү  гэрлийн  эх
үүсвэртэй  өрсөлдөх  чадвартай  гэдэгт  би  итгэдэггүй.  Түүнчлэн,  дотор  ургадаг  ургамлуудтай
тааралддаггүй омгийн хүч чадалд нөлөөлж болох бусад стресс, хүчин зүйлүүд байдаг.

Мэдээжийн хэрэг, дотор ургадаг олсны ургамал нь маш хүчтэй бөгөөд сайн эм үйлдвэрлэдэг боловч
дотор  ургуулахад  олон  сул  тал  бий.  Дотор  ургадаг  ургамлууд  ихэвчлэн  гадаа  ургасан  ургамлаас
хамаагүй бага байдаг. Түүнчлэн, доторх тохиргоог хийснээр үнэр, агаарын хөдөлгөөн, халдвар, халуунд
асуудал гардаг. Дотор ургадаг систем нь ихэвчлэн их хэмжээний илүүдэл дулаан ялгаруулдаг бөгөөд
ихэвчлэн халдвар, ургамлын өсөлтийг химийн бодис ашиглан хянадаг.

Би доторх ургамлаас эм үйлдвэрлэхэд ямар нэгэн асуудал тулгарсан гэж хэлж чадахгүй байна; Хэрэв
танд өөр сонголт байхгүй бол энэ нь өөрийгөө хангах сайн арга юм. Хөдөө орон нутагт амьдардаггүй
хүмүүсийн хувьд би гэр бүлийнхээ эмийн хэрэгцээг хангах боломжтой жижиг доторх ургамал ургуулах
эсвэл худалдаж авахыг санал болгож байна. Одоогийн байдлаар дотор нь ургуулах олон төрлийн камер
байдаг, эсвэл хэрэв хүсвэл та өөрөө өөрөө барьж болно. Гэсэн хэдий ч миний бодлоор олсны ургамал зөв
ургуулах ганц л арга байдаг бөгөөд энэ нь гадаа байдаг. Сайн ус зайлуулах хоолой, зохих рН бүхий
задгай газар  шаардлагатай.  Энэ нь нарны гэрэл,  морины ялгадас,  элбэг дэлбэг усны хамт гайхалтай
ургац авах боломжтой.

Дотор ургамал нь арай бага чадалтай юм шиг байснаас гадна дотор болон гадна ургамлаас гаргаж авсан
олсны ургамлын тосны ялгааг би анзаарсангүй. Гэхдээ яагаад ийм зүйл тохиолдсон талаар хэд хэдэн
шалтгаан байж болох бөгөөд зохих нөхцөлд доторх ургамал нь гадаа ургадаг шиг хүчтэй байж магадгүй
юм.

Миний Канадад  үйлдвэрлэж байсан  хамгийн  хүчирхэг  тосыг  гаднах  ургамлаас  гаргаж  авсан.  Дотор
ургамал  нь  арай  бага  хүчтэй  тос  ялгаруулдаг  боловч  эмийн  хувьд  өндөр  үр  дүнтэй  хэвээр  байна.
Тиймээс,  одоогоор би гаднаас  эсвэл  гаднаас  авсан  хамаагүй  хамгийн хүчтэй  тайвшруулах  нахиатай
ажиллах болно. " Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Та ямар төрлийн хиймэл гэрлээр хамгийн сайн үр дүнд хүрдэг 
вэ?

“Би өндөр даралттай гэрлийг хослуулан ашиглахдаа хамгийн сайн үр дүнд хүрсэн. Бид 1000 ваттын
өндөр даралттай натри ба 1000 ваттын метал галогенид ашиглаж, ургуулсан өрөөндөө урьд өмнө ургаж
байгаагүй хамгийн том нахиа гаргаж авсан. Хэдийгээр би байшин дотор ургадаг системд 600 ваттын
өндөр даралттай натри хэрэглэж байгаагүй ч цуглуулж болох зүйлээс харахад ийм чийдэн нь хамгийн үр
ашигтай  байдаг,  учир  нь  тэд  нэг  ватт  тутамд  хамгийн  их  люмен  ялгаруулдаг.  Өндөр  даралттай
гэрэлтүүлгийн системийн гол асуудал бол үйлдвэрлэж буй дулаан, хэрэглэж буй эрчим хүч байдаг тул
эдгээр асуудлыг шийдвэрлэхийн тулд гэрэлтүүлгийн бусад хэлбэрийг судалж үзсэн.

Стандарт 4 футын хүйтэн цагаан флюресцент булцуу нь ургамлын нөхцөлд маш сайн ургадаг; Гэхдээ
нахиалахын тулд би илүү их гэрлийн эрч хүчийг санал болгож байна. Өнөөдөр үржүүлэгчид надад сайн
үр  дүнд  хүрэхийг  хэлж  өгсөн  өндөр  эрчимтэй  LED болон  авсаархан  флюресцент  чийдэнгийн  олон
хэлбэр байдаг. Энэ төрлийн гэрэлтүүлэг нь маш бага дулаан ялгаруулдаг, эрчим хүчний хэрэглээ бага,
эдгээр эд хогшил нь урт наслалттай байдаг.
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Сүүлийн хэдэн жилийн хугацаанд эдгээр янз бүрийн хэлбэрийн гэрэлтүүлгийн өртөг эрс буурсан тул
эдгээр бэхэлгээ нь олон тариалагчдын төлж чадах үнийн хязгаарт байна. Дотор ургуулах урлагт шинээр
орж буй хэн бүхэнд флюресцент гэрлийг ашиглах нь гэрэлтүүлгийн энэ хэлбэрийг эхлүүлэх сайн арга
бөгөөд өндөр даралтын гэрэлтүүлгийн системтэй холбоотой олон асуудлыг арилгах боломжтой гэж би
боддог.

LED  болон  флюресцент  чийдэн  нь  доторх  сайхан  ургацыг  ургуулж  чаддаг  ч  миний  хамгийн  их
баярладаг гэрлийн эх үүсвэр бол плазмын гэрэлтүүлэг юм. Миний ойлгосноор дулааны гаралт багатай,
маш эрчим хүчний хэмнэлттэй бөгөөд 1000 ваттын нэг л чийдэнгээс ялгарах гэрлийн хэмжээ бараг
ойлгогдохгүй  байна.  Ийм  нэг  чийдэнг  ашигласнаар  1000  ваттын  өндөр  даралттай  натри  ашиглах
шаардлагагүй  болно.  Томоохон  тариаланчдын  хувьд  энэ  нь  дулааны  асуудлаа  шийдэж,  эрчим  хүч,
утастай холбоотой зардлыг эрс бууруулахад тусалдаг. Одоогийн байдлаар ийм гэрэлтүүлэг нь нэлээд
үнэтэй боловч LED чийдэнгийн нэгэн адил үнэ удахгүй буурах болно.

Таны ургадаг өрөөнд манай нарны гэрэлтэй ижил гэрлийн спектртэй плазмын бэхэлгээ хийх нь хамгийн
ноцтой  тариаланчдын  хувьд  сайн  хөрөнгө  оруулалт  болно  гэж  би  бодож  байна.  Богино  хугацаанд
флюресцент, LED, плазмын бэхэлгээ нь байшин доторх мөнхийн өнгийг өөрчилж, каннабисын олсны
ургамал ургуулах ажилд оролцож буй бүх хүмүүст хүндрэл учруулах болно гэж би бодож байна. Рик
Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Маалинга ургуулахын тулд өвчтөнүүд юу мэдэх хэрэгтэй вэ?

“Маалинга ургуулж буй хүн бүрийн хувьд энэ сэдвээр сайн ном, видео үзэх нь зайлшгүй шаардлагатай
зүйл юм. Каннабисын талаархи нэг нийтлэлийг онлайнаар үзэх эсвэл эдгээр хэвлэлээс аль нэгийг нь
амьдардаг  дэлгүүрээсээ  худалдаж  аваарай.  Ихэвчлэн  эдгээр  сэтгүүлүүд  энэ  сэдвээр  сайн  ном  хаана
байгааг танд хэлэх болно. Миний хувийн дуртай зүйл бол Хорхе Сервантесын "Гадна гадаа эм тарьж
ургуулагчийн Библи" юм. Нэмж дурдахад Ed Rosenthal болон бусад олон хүмүүс энэ сэдвээр маш сайн
номтой байдаг.

Маалинга  болон  түүний  хэрэглээний  талаар  илүү  ихийг  мэдэхийг  хүсч  буй  хүмүүст  зориулж  Жек
Херерийн  "Эзэн  хаан  хувцас  өмсдөггүй"  номыг  унших  эсвэл  Жекийн  "Маалин  цэцгийн  эзэн  хаан"
видеог үзэхийг зөвлөж байна.

Энэ ургамлыг олж илрүүлсний дараа миний эрүүл мэндийн асуудал ямар ч хамаагүй байсан бөгөөд энэ
эм танд  тус  болохгүй  гэж би  бодож байна.  Надад  энэ  байгалийн  гайхамшгийг  олон  мянган  эмийн
профайлтай ургамал гэж нэрлэх хангалттай шалтгаан бий. Янз бүрийн омгоос гаргаж авсан тос нь ямар
нөлөө үзүүлдэг болохыг мэдэрсний дараа та яг юу хэлэх гээд байгааг ойлгох болно. ” Рик Симпсон,
Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Асуулт:  Афган  Куш нефть  хийхэд тохиромжтой зүйл  мөн үү? Би гудамжны эд зүйлсээс  тос  хийж,
сүүлийн хоёр долоо хоног нойрны асуудалтай байсан тул одоо хүүхэд шиг унтаж, өглөө сайн амарч
босдог. Асуудал нь Лондонд сайн зүйл олж авахад хэцүү байдаг тул би АК -г захиалсан тул одоо таны
санал хэрэгтэй байна. Маш их баярлалаа.

A. Би үнэхээр омгийн нэрээр явж чадахгүй. Хэрэв энэ нь хүчтэй бөгөөд таныг нойрмоглодог бол энэ нь
сайн эм үйлдвэрлэх болно. Та бүхний мэдэж байгаагаар бид хамгийн хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй
омгийг санал болгож байна (20% ТНС ба түүнээс дээш байвал сайн), хамгийн сайн тосыг хэд хэдэн
хүчтэй, тайвшруулах омгийн хослолоор үйлдвэрлэдэг тул би хэд хэдэн тайвшруулах омог захиалахыг
хичээх  болно.  боломжтой,  энэ  нь  хамгийн  тохиромжтой  байх  болно.  Гэхдээ  ганц  омогтой  тос  ч
гайхамшгийг бүтээж чаддаг,  миний хэлээд байгаа  зүйл бол хамгийн сайн тосыг ихэвчлэн хэд хэдэн
омгийн хослолоос гаргаж авдаг. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB
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"Сайн байна уу, намайг танай найз Бобби танд өгсөн ... Би РИ -ийн асрагч/тариачин бөгөөд аав маань
хорт хавдартай болохыг дөнгөж мэдсэн болохоор Рик Симпсон Ойлыг байгалийн гаралтай болгох нь
нэн тэргүүний асуудал болоод байна. Надад тос хийхэд ашигладаг материалын талаар хурдан асуулт
байна ...

Энэ нь үргэлж зонхилох шинж чанартай байх ёстой юу? Би олон тооны А+ материал авах боломжтой
боловч ихэнх нь индиа толгой биш тул ихэнх нь sativa давамгайлдаг ...  зүүн эргийн исгэлэн дизель,
chemdog d, chemdog 4, chemdog эгч, нэрс сатива клон, охин скаут жигнэмэг, OG Kush гэх мэт. ... Бүгд
сативагийн спектр рүү илүү их найдаж байна ... Шаардлагатай бол би илүү их давамгайлсан материал
авах боломжтой байсан ... Таны хийсэн бүхэнд баярлалаа ... "Сэм

-  Сэм,  та  тосыг  хамгийн  тайвшруулах  материалаар  үйлдвэрлэхийг  хүсч  байна.  Тиймээс  хамгийн
тайвшруулах нахиа сонгож, эмчилгээг эхлүүлэхийн тулд хэдэн грамм тос хийж, зөв  эхлэх материалыг
үргэлжлүүлэн хайгаарай. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB
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Хорт хавдрын эсрэг үр дүнгүй омог байдаг уу?

"Аз болоход,  хэрэв  тосыг тайвшруулах сортуудаас  зохих  ёсоор гаргаж авсан бол бүх төрлийн хорт
хавдрын эмчилгээнд маш сайн ажилладаг юм шиг санагддаг. Өмнө дурьдсанчлан, би энэ тосыг ихэвчлэн
хүчтэй  индика  сортуудыг  ашиглан  үйлдвэрлэдэг  боловч  индива  давамгайлсан  сатива  загалмай  нь
ихэвчлэн маш сайн үр дүнг өгдөг. Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

“35 настайдаа эхнэрээ хорт хавдраар алдаж, ах маань хорт хавдрын улмаас сүүлийн таван жил элэг
шилжүүлэн суулгах мэс засал хийлгэхийг хүлээсний дараа би диспансерт RSO хайж байсан.  Энэ нь
Вашингтон мужид 100 гр/г хооронд 30 г хүртэл үнэтэй байдаг. RSO гэж нэрлэгддэг газруудын нэг нь
тосыг бурханлаг бус 7% ТНС -тэй байсан бөгөөд энэ нь CBD өндөртэй байсан ч энэ нь үнэ цэнэтэй юм
болов уу? Энэ бол 30 грамм тос байв. Зуун долларын тос 90 -ээс дээш байсан, миний бодлоор 92%.
Гурван сэтгэцэд нөлөөлөх химийн бодисын төгс тэнцвэр гэж юу вэ? ” Хит

-Хит,  хамгийн  сайн  RSO  нь  95-98%  THC,  ихэвчлэн  1%  CBD  бөгөөд  маш  хүчтэй,  тайвшруулах
үйлчилгээтэй  байдаг.  .  Хэрэв  тийм  биш  бол  өөр  багцыг  туршиж  үзээд  эрчим  хүч  өгдөг  тосыг
сэдэвчилсэн хэрэглээнд үлдээгээрэй).

7% THC агуулсан "өндөр CBD" тосны тухайд,  бид яагаад  ийм тосны эсрэг  байдгийг  одоо л мэдэж
байгаа. Одоогоор нийлүүлж байгаа ихэнх CBD тос нь бидний хог гэж нэрлэдэгтэй ижил утгатай байдаг,
учир нь бид өндөр агууламжийн ялгааг мэддэг. тос, үндсэндээ бусад бүх зүйл.

Боломжтой бол тосоо өөрөө хийх нь хамгийн сайн арга юм. Эм тарианаас нахиа аваад, хамгийн сайныг
нь худалдаж аваад, тосоо хий, үүнд үнэхээр юу ч байхгүй. Би өөрөө тосоо хэнээс ч худалдаж авахгүй,
үргэлж өөрийн болгох байсан. Та өөрийн чанарын хяналт хийхийг хүсч байна, хэнээс ч хамааралтай
байхыг хүсэхгүй байна. Хэрэв та аяга кофе эсвэл можито хийж чадвал тосоо ч бас хийж болно. JB

Хадгалах

Газрын тосыг хэр удаан хадгалах боломжтой вэ?

"Миний туршлагаас харахад Маалинган эм хадгалах талаар" хамгийн сайн огноогүй "гэж байдаггүй.
Маалинган тосны чадалд нөлөөлдөг гурван зүйл байдаг:  агаар,  гэрэл, дулаан.  Би хүмүүст энэ эмийг
сэрүүн, харанхуй газар хадгалаарай гэж хэлдэг боловч хөргөгчинд хийх шаардлагагүй. Энэ нь гэрэл,
дулаантай холбоотой аливаа асуудлыг шийдвэрлэх болно. Агаар үүсгэхэд хүндрэл учруулдаг бол тос нь
өтгөн  өөх  тос  тул  агаар  орж  чадахгүй  тул  тосыг  хэдэн  арван  жилийн  турш  хадгалж,  хүч  чадлаа
хадгалсаар байдаг.

Практик  шалтгаанаар  би  өвчтөнүүдэд  тунг  нь  хэмжих,  бохирдлоос  урьдчилан  сэргийлэх  зорилгоор
тариураар тос өгдөг. Тосыг удаан хадгалахын тулд би зэвэрдэггүй ган сав эсвэл битүү тагтай бараан
өнгийн лонх санал болгож байна.  Хэрэв тосыг зохих ёсоор хадгалах юм бол үйлдвэрлэсэн огнооны
талаархи санаа зовнилыг удаан хугацаанд үл тоомсорлож болно. Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн
эмийн ургамал

Хүнсний зориулалттай согтууруулах ундаа ашиглан тос 
үйлдвэрлэх нь илүү дээр эсвэл аюулгүй байх болов уу?

“Ихэнхдээ хүмүүс үр тарианы спирт ашиглан тос үйлдвэрлэхийг илүүд үздэг гэж надад хэлдэг.  Тэд
яагаад  ч юм үр тарианы спирт хэрэглэх нь илүү аюулгүй гэж боддог ч үнэн хэрэгтээ  энэ нь бусад
уусгагчийн нэгэн адил хортой хэвээр байна. Үр тарианы архины гол бэрхшээлүүдийн нэг бол 99 эсвэл
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100% цэвэр спиртийг олоход маш хэцүү байдаг.  Ихэнх тохиолдолд 95 % -иас дээш спиртийг олоход
хэцүү байдаг бөгөөд ихэвчлэн бусад 5 % нь ус байх болно. Энэ ус байгаа тул спиртийг уусгагчийн хувьд
үр дүн багатай болгож, процессын төгсгөлд тосонд бага зэрэг ус үлдэх бөгөөд үүнийг ууршуулах ёстой.

Туршлагаас харахад би үр тарианы спиртийг тос үйлдвэрлэхэд изопропил спирт эсвэл хөнгөн нафтаас
илүү аюулгүй гэж үздэггүй. Та яаж ч харсан архи бол хор, согтууруулах ундаа хэрэглэвэл таны моторт
нөлөөлөх өндөр хор үүсгэдэг бөгөөд үүнийг согтуу гэж нэрлэдэг.  Үр тарианы спирт ашиглан өндөр
чанартай тос гаргаж авах боломжгүй гэж би хэлээгүй. Үүний оронд энэ бодис нь миний хэрэглэж байсан
бусад уусгагчаас илүү сайн, аюулгүй биш бөгөөд зарим талаараа тийм ч сайн ажилладаггүй гэдгийг та
мэдэж байх ёстой гэж би хэлж байна.

Цөцгийн тос,  оливын тос  гэх  мэт зүйлийг  ашиглан  тос  олборлох хүсэлтэй хүмүүс надтай  ихэвчлэн
холбоо  барьдаг.  Ийм  аргаар  гаргаж  авбал  миний  үйлдвэрлэж  буй  эмтэй  ижил  хүч  чадалтай  эм
үйлдвэрлэх  болов  уу  гэж  тэд  асуудаг.  миний  арга.  Хариулт  нь  үгүй.  Ийм  аргаар  гаргаж  авсан
олборлолтыг зүгээр л суларсан Маалинган эмийн нэг хэлбэр гэж би боддог. Эзлэхүүний хувьд ийм эм
үйлдвэрлэсэн  эм  нь  миний  үйлдвэрлэсэн  эмтэй  ижил  хүчтэй  байх  боломжгүй  юм.  Хэрэв  та  хүнд
хэлбэрийн хорт хавдартай байсан бол түүнийг ямар нэгэн усалдаг Маалинган эмээр эмчлэхийг хүсч
байна уу, эсвэл эмчилгээндээ бодит зүйлийг эрт ашиглах уу?

Маалинган тосыг архины хамт хэрэглэж болох уу?

Согтууруулах ундааны талаар чанга дуугарч байсан олон хүмүүс үе мөчний тамхи татсаны дараа шууд
тайвширч  байгааг  би  харсан.  Архи бол энэ  гариг  дээрх хамгийн  хор хөнөөлтэй зүйлийн нэг  гэдэгт
эргэлзэхгүй байна, гэвч хүмүүс хүмүүс байх болно, олон хүмүүс архинд дуртай. Бидний туршлагаас
харахад  Маалинган  тос  нь  архичинд  ямар  ч  аюул  занал  учруулдаггүй  бөгөөд  энэ  хортой  бодисын
хэрэглээг ихэвчлэн бууруулдаг. Маалинган тосны эмчилгээ хийлгэсэн архи уудаг хүмүүс архины цангаа
нь мэдэгдэхүйц буурч, зарим нь бүр архи уухаа больсон гэж мэдээлдэг. Рик Симпсон, Олсны ургамал:
Хамгийн эмийн ургамал

Газрын тос дахь уусгагч ба уусгагчийн үлдэгдэл

"Олон  жилийн  туршид  уусгагч  бодисын  үлдэгдэл  бэлэн  тосонд  үлдэх  магадлалтай  гэж  санаа  зовж
байсан олон хүмүүс надтай холбоо барьсан. Миний туршлагаас харахад тосыг зөв үйлдвэрлэх талаар
бидний өгсөн зааврыг дагаж мөрдвөл газрын тос хэрэглэхэд ямар ч аюул байхгүй гэж би бодож байна.
Би энэ тосыг арав орчим жилийн турш ямар ч хор хөнөөлгүй залгисан. Нэмж дурдахад би энэ тосыг
олон мянган хүнд ашиглах боломжтой болгосон бөгөөд надад маш цөөн гомдол ирсэн. Хэрэв хэн нэгэн
тосны амтанд ямар нэгэн асуудал гарвал энэ нь уусгагчийн үлдэгдлээс үүсээгүй болно. Үүний оронд
шалтгаан нь газрын тос агуулсан байгалийн терпенүүд юм. Зарим тосны амт нь маш бага, зарим нь
тааламжгүй амттай байдаг ч миний мэдэж байгаагаар анагаах ухаан ямар ч байсан тийм ч амттай биш
байх тул ийм зүйлд санаа зовдоггүй.

Миний  үйлдвэрлэсэн  тос  дээр  хийсэн  лабораторийн  туршилтанд  уусгагчийн  үлдэгдэл  илрээгүй.
Эмнэлгийн  систем  олон  нийтийг  юу  тэжээж  байгааг  анхаарч  үзэхэд  хэн  ч  тосон  дахь  уусгагчийн
үлдэгдлийн талаар санаа  зовох нь  надад  утгагүй  санагдаж байна.  Элэгний химийн хорт бодис,  хор,
химийн бодис, цацраг туяа, вакцин гэх мэт. Хордох вий гэж санаа зовж буй хүн бүрэн ууссан уусгагчийн
үлдэгдэл гэхээсээ илүү эмнэлгийн системээр хангадаг зүйлд илүү их анхаарал хандуулах ёстой юм шиг
надад санагддаг.

Хэрэв хэн нэгэн тос авахад асуудал гарвал энэ бодисыг үйлдвэрлэхийн тулд энерги өгдөг. Үүнээс гадна,
өвчтөн  тосыг  эмчлэхтэй  зэрэгцэн  эм  бэлдмэл  хэрэглэхийг  оролдож  байгаа,  эсвэл  зөв  зохистой
хэрэглээгүй тохиолдолд бусад асуудал үүсч болно. Хамгийн тохиромжтой нөхцөлд гэр бүлийн бусад
гишүүд тосыг өвчтөнтэй хамт авч болно. Энэ нь газрын тосны үр нөлөөг ойлгоход нь туслах бөгөөд
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өвчтөнд үзүүлэх үр нөлөөний талаар тийм ч их санаа зовохгүй байх болно. Газрын тос хэрэглэснээр юу
хүлээхээ мэдэхгүй байгаа тул өвчтөн хэт их уусан тохиолдолд гэр бүлийн гишүүд хэт их хариу үйлдэл
үзүүлэх хандлагатай байдаг. Гэвч үр нөлөө нь богино хугацаанд арилах бөгөөд өвчтөн ямар ч гэмтэлгүй
үлдэх болно. Тиймээс, гэр бүлийн бусад гишүүд тосыг бага тунгаар туршиж үзэх хэрэгтэй гэж би бодож
байна.

Өндөр зэрэглэлийн маалингын тос нь ихэнх эмийн хэрэглээг орлох чадвартай боловч өвчтөн эмийн хамт
тос авахыг оролдоход зарим тохиолдолд харилцан үйлчлэлээс болж асуудал үүсч болно. Эмч нарын
өгсөн олон бодис хортой шинж чанартай байдаг бөгөөд тос нь өвчтөний биед ийм зүйл байх дургүй
байдаг.  Ихэвчлэн  өвчтөн  эмийн  бэлдмэл  хэрэглэхээ  больсны  дараахан  тулгарч  байсан  бэрхшээлүүд
арилдаг. Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Нафта  бол  газрын  тосны  худалдааны  нэр  юм.  Тиймээс  гэрийн  тэжээвэр  эфир  нь  үйлдвэрлэлийн
зориулалттай, шингэлэгч будах зориулалттай тос цэвэрлэгчтэй байдаг. Аль

"THC ба CBD нь туйлшралгүй, хлорофилл ба H2O нь туйлын гэдгийг санаарай. Тиймээс хамгийн сайн
тосыг туйлгүй уусгагчаар хийдэг ... энэ нь цэвэр ... хлорофилл агуулаагүй болно." Майкл

"Миний нэг химич найз надад бүх түүхийг хялбаршуулж, нафта яагаад илүү сайн байж болох талаар
надад тайлбарлав (гэхдээ тэр тийм ч сайн биш гэж боддог): нафта бол туйлгүй уусгагч тул туйлын бус
молекулуудыг илүү хялбар, үр дүнтэй гаргаж авдаг (THC ба CBD нь үндсэндээ туйлгүй молекулууд юм)
ба туйлын молекулуудыг орхидог.

Изопропилийн спирт (мөн эфир) нь туйлын сул уусгагч тул үүнийг маш сайн хийдэг, гэхдээ нафтаас
арай бага байж магадгүй, учир нь JB эдгээр хоёрыг туршиж үзсэн бөгөөд эдгээр нь илүү хүчтэй байсан
гэж хэлсэн. EDIT: Өө, тийм ээ, би бараг мартсан: хэрэв та Рик Симпсоны өгсөн жорыг дагаж мөрдвөл
эцсийн  бүтээгдэхүүнд  нафта  (эсвэл  изо)  үлдэхээс  айх  зүйл  байхгүй  гэж хэлсэн  (гэхдээ  миний найз
хуванцар хувин бүү хэрэглэ гэж хэлсэн. гэхдээ шил эсвэл зэвэрдэггүй ган), хэрэв та итгэлгүй байгаа бол
JB -ийн үргэлж хэлдэг зүйлийг хий - ус нэмээд зууханд хийнэ. Тэр изопропилийн спирт хэрэглэх байсан,
гэхдээ энэ нь тийм байх ёстой гэдэгт итгэлтэй байгаа болохоор ... "Сандра

- Сандра, Рикийн дэлхийд харуулсан арга бол хамгийн энгийн, энгийн бөгөөд боломжийн үнэтэй арга
юм. T -ийн зааврыг дагаж мөрдөх нь үнэхээр тэнэг хэрэг юм. Шил нь эвдэрч, та ийм зүйл болохыг хэзээ
ч хүсэхгүй байна. Зэвэрдэггүй бол зүгээр. 99.9% iso сайн ажилладаг, гэхдээ боломжтой бол бид хөнгөн
алифат нафта хэрэглэдэг. JB

"Мөн  олборлохоос  өмнө  бүх  зүйлийг  аль  болох  хүйтэн  байлгахыг  зөвлөж  байна.  Ихэнх  нь  архи,
каннабис, сав, олборлохтой холбоотой бүх зүйлийг 24-48 цагийн турш хөлдөөгчид хийнэ. Ингэснээр та
илүү цэвэр бүтээгдэхүүн авах болно. Таны ургац бага байх болно, гэхдээ танд тийм их зүйл хэрэггүй
болно. Алдаатай алдаа, эсвэл үг алдаагүйд уучлаарай, MS муухай байна, надад эм байхгүй байна, хэхэ.
Өршөөгөөрэй. " Чак

-  Чак,  хөлдөх  нь  маш  сайн,  гэхдээ  чанартай  уусгагч,  эхлэх  материалтай  ажиллахдаа  үүнийг  хийх
шаардлагагүй.  Нэмж  хэлэхэд,  бид  гараа  дааруулах  дургүй,  өрөөний  температур  бидний  хувьд  сайн
ажилладаг,  хэдэн сар,  хэдэн жилийн турш нахиа хөлдсөний дараа үе мөчний өвчин тусахгүй.  Нэмж
дурдахад тосыг хэдэн зуун милийн зайд хөлдөөгчгүй газарт хийдэг. Тийм ээ, хэрэв та хүсвэл үүнийг
хөлдөөж болно, гэхдээ бид өөрсдөө үүнийг хийхгүй.

Би  өөрөө  хөлдөөсөн  ногоонд  дургүй,  боломжтой  бол  идэхээс  зайлсхийдэг  болохоор  яагаад  би  үл
хамаарах зүйл хийж, хамгийн дуртай ногоогоо хөлдөөх ёстойгоо ойлгохгүй байна. Гэхдээ тийм ээ, хэрэв
та  тосыг  гаргаж  авахын  тулд  согтууруулах  ундаа  хэрэглэх  шаардлагатай  бол  энэ  нь  тусалж  чадна,
тиймээс би үүнийг бүрэн эсэргүүцдэггүй.

Зүгээр л бид өөрсдөө спиртийг уусгагч болгон хэрэглэдэггүй (эсвэл илүү сайн: энэ бол бидний анхны
сонголт биш юм), яагаад би уусгагчийн хувьд улсаас нэмэлт татвар төлөх ёстойг олж хараагүй байна.
ямар ч байсан уурших болно (хэрэв та боломжтой бол бид юу хийх вэ. Би нэг литр хөнгөн нафта 3-4
доллараар худалдаж авах боломжтой, нэг литр 99% -ийн спирт нь ойролцоогоор тав дахин их үнэтэй
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бөгөөд үүнээс бага тос гаргаж авах бөгөөд энэ тос нь хөнгөн нафта эсвэл 99.9 шиг тийм ч сайн биш байх
болно. % iso ашигласан. Дээрээс нь тос бага авах болно.

Тэгвэл архийг уусгагч болгон ашиглах давуу тал нь яг хаана байна вэ? Цөцгий бага буцалдаг хөнгөн
алифат нафтаас архийг илүүд үзэх ёстой гэсэн нэг л үндэслэлтэй шалтгааныг би олж харахгүй байна.
Үүнийг зохих ёсоор үйлдвэрлээгүй тохиолдолд тосонд уусгагчийн үлдэгдэл байх болно. Гэхдээ зохих
ёсоор үйлдвэрлэгдээгүй тосонд биднийг буруутгах хэрэггүй, бусдын нийлүүлсэн тосны чанар муутай
байгаад бид хариуцлага хүлээх боломжгүй. Энэ бол энгийн зүйл юм. ”JB

"Төгсгөлгүй асуултын маш энгийн тайлбар ... Би хувьдаа нафта ... изо спирт ..., бутан ашиглан тос хийж
байсан ... хамгийн сайн ... хамгийн цэвэр ... хамгийн хүчтэй ... бас хамгийн сайн Газрын тосны амт нь
нафтагаас гаралтай байсан ... Хүмүүсийн дургүйг би ойлгохгүй байна ... Зөв зохистой хийвэл түлш огт
үлдэхгүй  ...  мөн  нафта  ургамлыг  илүү  ихээр  хуулж  байгаа  бололтой  ...  Энэ  нь  маш  сайн  хийдэг.
хурдан ... Тиймээс илүү цэвэр тос ... (алт) ... ”Питер

"Хөнгөн  нафта  бол  30  °  C  (90  °  F)  ба  90  °  C  (194  °  F)  хооронд  буцалж  буй  хэсэг  бөгөөд  5-6
нүүрстөрөгчийн атомтай молекулуудаас бүрдэнэ. Хүнд нафта нь 90 ° C (194 ° F) ба 200 ° C (392 ° F)
хооронд буцалдаг бөгөөд 6-12 нүүрстөрөгчтэй молекулуудаас бүрдэнэ.

Нафта нь ихэвчлэн өндөр октантай бензин үйлдвэрлэх түүхий эд болгон ашиглагддаг (катализаторын
шинэчлэлтийн процессоор).  Энэ нь битумын уул уурхайн үйлдвэрлэлд шингэрүүлэгч,  нефть химийн
үйлдвэрт уурын жигнэмэг дэх олефин үйлдвэрлэх, химийн үйлдвэрт уусгагч (цэвэрлэх) зориулалтаар
ашиглагддаг.  Үүнтэй хамт үйлдвэрлэдэг түгээмэл бүтээгдэхүүн бол хөнгөн шингэн,  кемпийн зуухны
түлш, зарим цэвэрлэгээний уусгагч юм. ”

“Нафта нь CnH2n+2 гэсэн химийн томъёотой байдаг. Хөнгөн нафта нь 5 ба 6 нүүрстөрөгчийн атомтай
бөгөөд энэ нь C5H12 ба C6H14 буюу Пентан ба Гексан гэж нэрлэгддэг. Тэгэхээр таны хайж байгаа зүйл
бол цэвэр пентан ба гексан холилдсон нафта юм. ” Вутер

"Би зүгээр л уусгагчийн талаар ямар нэгэн зүйл оруулахыг хүссэн юм. Би химийн чиглэлээр хэд хэдэн
докторын болон докторын зэрэг хамгаалсан найз дээрээ очиж, нефтийг тосноос бүрэн арилгахын тулд
юу хийж чадах вэ гэж асуусан. Тэрбээр “5 мл изопропилийн спирт авч, эцсийн удаа хөөсрөхөө больсны
дараа хутгана. Энэ нь ууршиж, нафтаа авч явах болно. Дараа нь хорт уусгагч нь хоргүй уусгагч болно.
Энэ бол миний жинхэнэ нэр биш, би ажлаасаа халагдах эсвэл сувилагчаар ажилд орохоос айж өөрийн
жинхэнэ дансаа ашиглаж чадахгүй байгаа нь ичмээр юм. " Бобби

"Их Британид Нафта олохын тулд" самбар арчих "эсвэл" хурдан самбар арчих "гэж хайна уу. Энэ бол
машины  кузов  засварын  ажилд  хэрэглэгддэг  бүтээгдэхүүн  бөгөөд  төмрийг  цэвэрлэж,  үлдэгдэл
үлдээхгүй. Ялгаатай найрлагын дэлгэрэнгүй жагсаалтыг олоход хэцүү байдаг, учир нь тэдгээр нь өөр
байж болно. 99.9% изопропанолыг олоход хялбар байх ёстой. ” Эм

"Рик Симпсон, бид таны процессыг VM&P Naphtha ашиглан хийсэн бөгөөд бидний бодож байснаас арай
илүү шингэн гарч ирсэн тариурын эхний хос сугалаанаас бусад бүх зүйл төлөвлөгөөний дагуу явагдсан.
Би хэдэн дусал ус нэмээд дахин оролдвол зүгээр юм шиг байна. Миний санаа зовж буй ганц асуулт бол
амт юм. Энэ нь уусгагч шиг амттай хэвээр байна. Энэ зүгээр үү, эсвэл би өөр зүйл хийх хэрэгтэй байна
уу? Үүнийг хүлээн авсан хүн тос авах бүртээ 12 цаг орчим унтдаг. Түүнийг тэвчээртэй болох хүртэл энэ
нь зөв үү? Аливаа тусламжийг маш их үнэлдэг. ” Памела

- VM&P нь сайн уусгагч биш юм шиг санагддаг (хэдийгээр зарим MSDS энэ нь бидний ашиглахыг
хүссэн  бодис  байх  ёстой  гэж  хэлсэн).  Энэ  нь  хүнд  хэлбэрийн  нафта  шиг  санагддаг  бөгөөд  бүрэн
буцалдаггүй, нэмэлт арчилгаа шаардагддаг бололтой.

Би жаахан ус нэмж, 130 ° C хэмийн цахилгаан зууханд хэдэн цагийн турш, магадгүй нэг шөнийн дотор,
эсвэл  уусгагч  бүрэн  арилах  хүртэл  зарим  нь  уусгагчийн  үлдэгдлийг  арилгахад  4  хүртэл  хоног
шаардагддаг гэж хэлдэг. . Хэрэв тосыг зохих ёсоор үйлдвэрлэж, ус гоожихгүй бол өөх тос шиг байх
ёстой. Уусгагчийн үлдэгдэл ургамлын материалд наалддаг тул тосыг үнэхээр зөв шүүж байгаа эсэхийг
шалгаарай.
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Хэрэглэхийг хүсч буй уусгагчаар хурууныхаа сорилыг хий. Хуруугаа дүрээд 30 секундын дотор бүрэн
ууршиж байгаа эсэхийг шалгаарай. Илүү хурдан ууршиж, хальс үлдэхгүй байх тусмаа сайн.

Хэрэв та цэвэр хөнгөн алифат нафта (Европт бензин гэж нэрлэдэг) авах боломжгүй бол CAS дугаар
64742-49-0-ийг  асуугаарай.  Үүнийг олон нэрээр зардаг.  Энэ нь автомашинд түлш болгон ашигладаг
төрөл биш харин уусгагч эсвэл будаг нимгэн эсвэл тос цэвэрлэгч), би 99% эсвэл бүр илүү сайн 99.9%
изопропилийн спиртийг авах болно - үүнийг дэлхийн бараг хаана ч олох боломжтой юм шиг байна.

Одоогийн байдлаар бид хөнгөн алифат (бага буцалдаг, устөрөгчжүүлсэн) нафтийг илүүд үздэг боловч
одоогоор ашиглаж байгаа бусад уусгагчаас илүү сайн, илүү хүчтэй тос гаргаж авдаг. Газрын тос дахь
ургамлын материал, хлорофилл бага байх тусам эмийн хувьд илүү сайн ажиллах тусам амт нь сайжирч,
илүү хүчтэй болно. Гол заль мэх нь газрын тосны хүч чадал, тайвшруулах шинж чанартай байдаг. Илүү
хүчтэй, тайвшруулах нөлөөтэй байх тусмаа сайн. JB

"Зөв нафта нь АНУ -д Тракторын хангамж, гэрийн агуулах, Лоуес, тэр ч байтугай Шервин Уильямс дээр
зарагддаггүй. Гэсэн хэдий ч энэ нь Канадад зарагдсан хэвээр байна. Надад 100 градусын температурт
нэрж, уусгагч бодисоос тос гаргаж авахын тулд хадгалдаг найз бий. Стив

"Хэрэв та АНУ -д амьдардаг бол танд тохирох Нафта байхгүй болно, ийм төрлийн уусгагчийн найрлага
сул байгаа тул АНУ -д үйлдвэрлэсэн бүх нафтанд итгэх аргагүй юм. Та АНУ -д хэзээ ч цэвэр нафта
авахгүй,  тэр ч байтугай VM&P нь нэг шилнээс нөгөө шил хүртэл огт нийцэхгүй байж болно, тэр ч
байтугай  цэвэр  гэж сурталчилдаггүй.  Канадад  тэд  цэвэр  нафта  хийдэг  бөгөөд  энэ  нь  ISO  эсвэл  үр
тарианы  спирттэй  харьцуулахад  хэрэглэх  хамгийн  сайн  уусгагч  юм.Учир  нь  бүү  алдаарай,  эмийг
үрэлгэн бүү хий, эсвэл буруу уусгагч хэрэглэснээр өөрийгөө эсвэл өөр хэн нэгнийг улам бүр өвчлүүлнэ.
Анхаараарай, АНУ -д байдаг нафта нь яг л тос шиг харагдах боловч таныг маш их өвдөх болно. Хөөх

-Цэвэр алифат нафта АНУ-д хаа сайгүй зарагддаггүй нь CAS 64742-49-0 дугаартай, 60-80 ° C орчим
буцалгах  цэг  бүхий  цэвэр  алифат  нафта  байдаггүй  гэсэн  үг  биш  юм.  зөв  хэрэглэвэл  бусад  бусад
уусгагчаас илүү сайн тос гаргаж чадахгүй. Хэрэв та цэвэр хөнгөн нафта авч чадахгүй бол 99% эсвэл
түүнээс дээш 99.9% изопропилийн спирт бол бидний хоёр дахь сонголт байх болно.

Гэхдээ би бууж өгөөгүй хэвээр байна - хөнгөн нафта (бензол) эсвэл үүнтэй төстэй уусгагчийг ургамлаас
тос гаргаж авахад ашигладаг тул ургамлын тос үйлдвэрлэгчдээс шалгаж, юу ашиглаж байгааг нь хардаг.
Би Европт амьдардаг бол бараг бүх тоног төхөөрөмж, будгийн дэлгүүрээс уусгагч худалдаж авч болно,
энэ бол бага наснаасаа санаж байсан техникийн хамгийн түгээмэл шингэнүүдийн нэг бөгөөд бид үүнийг
унадаг дугуйн гинжийг тослоход ашигладаг байсан, бараг бүгд лонхтой байсан. үүнийг гэртээ. Тиймээс
уусгагчийн тухай эцэс төгсгөлгүй энэ маргаан надад жаахан инээдтэй санагдаж байна.  Хэрэв та зөв
хөнгөн нафта хэрэглэвэл бидний санал болгож буй уусгагчтай бараг ижил үйлдвэрлэдэг ихэнх хямд
ургамлын тосны нэгэн адил уусгагч үлдэгдэл гэж байдаггүй, магадгүй цөөн хэдэн ppm байдаг. JB

"Хөнгөн алифат нафта нь маш сайн ажилладаг бөгөөд миний тосонд уусгагч бодис үлдээгүй. Хэрэв та
Риксийн зааврыг дагаж мөрдвөл ямар ч асуудал гарах ёсгүй. " Рик

"Нафта гэсэн 2 үндсэн ангилал байдаг - хөнгөн ба хүнд. Хөнгөн нафта нь бензол агуулаагүй бөгөөд
үүнийг Рэйна хэлжээ (гексан биш). Каннабисын хандыг нафтын үлдэгдэлд үйлдвэрлэсний дараа туршиж
үзээгүй л бол би хөнгөн нафта хийхийг зөвлөдөггүй боловч уусгагч авахад л хангалттай. Хамгийн гол нь
хандыг тослог өтгөн байдалд буцалгаж байгаа эсэхийг шалгах явдал юм. Энэ үед ихэнх нафта арилсан
байх ёстой. Нэрэх төхөөрөмжийг ашиглах нь хамгийн цэвэр, уусгагчгүй тос хийх арга боловч ихэнх
дундаж хүмүүсийн багтаамжаас давж гардаг. Энэ нь тусална гэж найдаж байна. ” Марк

"Райна, би чамтай маргахгүй. Википедиагаас: "Газрын тосны эфирийг бензинтэй ижил утгатай боловч
бензол  эсвэл  бензинтэй  андуурч  болохгүй,  бензинтэй  андуурч  болохгүй,  гэхдээ  олон  хэлээр үүнийг
бензинээс гаралтай нэрээр нэрлэдэг, жишээ нь" бензин "(герман) эсвэл" бензина "(Итали). Газрын тосны
эфир  нь  алкан,  жишээлбэл,  пентан,  гексан,  гептануудын  холимог  бөгөөд  бензол  нь  мөчлөг,  үнэрт
нүүрсустөрөгч C6H6 юм. Үүний нэгэн адил, газрын тосны эфирийг RO-R 'функциональ бүлэг агуулсан
эфир  гэж  нэрлэгддэг  органик  нэгдлүүдийн  ангилалтай  андуурч  болохгүй.  Миний  гарал  үүсэл  бол
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микробиологи бөгөөд би органик хими, зарим биохими / зарим органик бус химийн чиглэлээр суралцсан
... Мэдээжийн хэрэг би бүгдийг нь мэдэхгүй ч бага зэрэг мэддэг. Хөнгөн нафта нь бензол агуулдаггүй -
хугацаа.  Би  таны  сэтгэгдлийг  үл  тоомсорлох  болно,  "Хэрэв  та  шинжлэх  ухааны  мэдээллээс  гадуур
нэхэмжлэл гаргахгүй бол энэ нь хүн бүрийн ашиг сонирхолд нийцэх болно." Марк

"Та аавдаа юу өгөхийг хүсч байна вэ? Шилдгийн шилдэг эсвэл ижил төстэй зүйл боловч зүгээр л зөв
нөлөө  үзүүлэхгүй  байна  уу?  Хэрэв  та  эмийг  Рикийн  зааврын  дагуу  хийвэл  эмчилгээний  явцад
бүтэлгүйтэх магадлал маш бага байдаг. "Мэргэжилтнүүд, эрдэмтэд" -ийн зааврын дагуу тос хийхдээ та
өөр бүтээгдэхүүн хийж байна гэсэн үг. Бидний туршлага дээр үндэслэн энэ нь бидний санал болгож буй
ажлыг сайн хийж чадахгүй байж магадгүй юм.

Тиймээс  та  намайг  дуугаа  хурааж,  бага  агуулгатай  хог  нийлүүлэхийг  хүсч  байна  уу?  Эсвэл  та
надаас/биднээс суралцаж, өвчтөнүүдийнхээ ярьж буй үр дүнг авахын тулд үүнийг хэрхэн зөв хийхийг
мэдэхийг хүсч байна уу? " JB

"Би 99% изопропилийн спирт хэрэглэдэг бөгөөд энэ нь надад хамгийн хялбар байсан. Би 100% органик,
пестицидгүй, сайн арчилгаа сайтай, яс хуурайшсан тариа нахианыхаа тосыг хэрэглэдэг. Би үүнийг олон
индика омогтой хольсон. Би Ходжкины лимфома өвчтэй өвчтөнийг эмчилсэн, тэр 4 -р шатандаа байсан
бөгөөд тосыг зааврын дагуу авснаас хойш 6 сарын дотор тэр одоо хорт хавдаргүй боллоо !! Энэхүү
мэдээллийг бүх нийтэд хүртээмжтэй болгохын тулд золиослол хийсэн Рик Симпсонд баярлалаа! Саяхан
хорт хавдрын 4 -р түвшний өөр нэг өвчтөн над руу хандаж тусламж хүссэн юм. Түүний нэг бөөрөнд
хавдар  байна.  Батлагдсан  хоёр  эмчилгээг  дараалан  авахын  тулд  залбирч  байна.  Бурхан  танд  Рик
Симпсон, Ж.Б нарыг ивээж, энэ сайхан эдгээх маалингын тосыг хүмүүст түгээж, хүмүүст сурталчилж
байгаарай. ” Дарь эх

- Хэд хэдэн омгийг холих нь үргэлж сайн санаа юм. Энгийнээр харвал та ямар нэг омог яг юунд тустай
болохыг мэдэхгүй тул хэд хэдэн омгийг холиход хивсний эффект хамаагүй дээр болно. Дээрээс нь ийм
тос нь таныг илүү өндөрт хүргэх болно - савыг "зугаа цэнгэлээр" тамхи татдаг хүмүүс миний юу ярьж
байгааг мэдэх болно. Найз нөхөдтэйгээ хамт суугаад хүн бүр өөрт байгаа хамгийн сайн нахиа бэлэглэж
байна гэж төсөөлөөд үз дээ. Хэдхэн цагийн дараа та тийм ч их зүйл хийх боломжгүй болно. Энэ бол
танд хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд хэрэгтэй нөлөө, тиймээс омгийг холих нь хамгийн сайн арга
юм. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, баярлалаа, GrowGoddess, зааврыг даган мөрдөж, бидний ярьж буй үр
дүнг олж авдаг хүмүүсийн талаар сонсохдоо үргэлж баяртай байдаг. JB

"Сайн байна уу JB, цахилгаан будаа агшаагчтай холбоотой асуудал байна, миний үзсэн бүх зүйл 100 ° C
хүртэл буурсан, би зах зээл дээрх бүх брэндүүдийг харсан бөгөөд тэдний хийсэн бүх зүйл контейнерт
хүрэх үед унтардаг термостаттай байдаг. температур Юу санал болгомоор байна вэ?" Кристина

- Кристина, яг ямар асуудал байна вэ? Та тосыг үргэлж 130 ° С -т халаасан цахилгаан зууханд хийж,
тэнд нэг цаг орчим байлгаад ийм байдлаар декарбоксил хийж болно. JB

"Температур 100 хэмд хүрэхэд цахилгаан будаа агшаагч унтрах болно. Уусгагч нь 110 ° C -т хүрдэггүй.
” Кристина

- Уусгагч энэ температурт хүрч чадахгүй,  учир нь энэ нь буцалгах болно. Анх удаа агшаагч унтрах
хүртэл уусгагчийг буцалгаж байгаарай (сүүлчийн багцад хэдэн дусал ус хийнэ). Дараа нь хөргөөд дахин
асаана уу. Энэ бол бидний хийдэг зүйл. JB

"Дахин асаагаад буцах хүртэл буцалгана уу? Дараа нь унтрааж, тос аль хэдийн дууссан уу? " Кристина

- Будаа агшаагчийг асааж, анх зогсох хүртэл буцалгаж, дараа нь хөргөх хүртэл таван минут хүлээгээд
дахин асааж, хоёр дахь удаагаа унтртал хүлээнэ үү. Дараа нь тосоо зэвэрдэггүй ган аяганд хийж 130 ° С -
т халаасан зууханд нэг цагийн турш тавиад тос чинь бэлэн болно. JB

- Баярлалаа JB, та миний амьдралыг аварсан. Кристина

"Та тос хийж байхдаа нафтагаар амьсгалж байна. Ингэж чадвал та хордлогоор амьсгалж байна. Хэрэв та
үүнийг  үнэрлэж чадвал  та  аль  хэдийн үхсэн гэсэн  үг  юм.  Би  амьдралдаа  хэдэн  зуун  удаа  Coleman
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кемпийн  түлш,  зиппо  асаагуур,  нафта  зэргийг  хэсэгчлэн  цэвэрлэх,  үйлдвэрлэлийн  зориулалтаар
ашиглахыг үнэрлэсэн ... Үхээгүй байна. Хөөе.

Нухацтай ... Хэрэв та цэвэр уусгагч (нэмэлт бодис агуулаагүй) хэрэглэж, эцэст нь буцалгах цэг өндөртэй
усаар изо, архи, нафта ч бай уусгагчийг сайтар буцалгаж авбал та үүнийг авах болно. бүгд гарлаа. Та нэг
жилийн хугацаанд машиндаа хий хийж байгаа нафтаа илүү сайн шингээдэг бөгөөд энэ нь насан туршдаа
зохих тосыг хэрэглэснээс авах болно. " Матай

"Сайн уу Рик (эсвэл энэ захиаг уншдаг хүмүүс), юуны түрүүнд та энэ шуламыг сурталчлах ажил маш
сайн хийж байгааг танд хэлмээр байна. Би Норвегид амьдардаг, Кроны өвчний оноштой. Надад бас хорт
хавдар туссан маш ойр дотны найз бий, өөр хийх юм байхгүй болохоор эмч нар эмчилгээгээ зогсоосон.
Би энэ хоёр нөхцлөөр тосыг туршиж үзэхийг хүсч байна.

Надад тос хийх талаар асуулт байна. Энд Норвегид цэвэр нафта олох нь маш хэцүү байдаг (наад зах нь
миний  туршлагын  дараа),  тиймээс  би  сайн  хувилбар  хайж  байна.  Хэдэн  жилийн  өмнө  би  "зөгий
олборлогч" худалдаж авсан (цилиндрийг та ясны хуурай ургамлаар дүүргэж, тосыг гаргаж авахын тулд
бутан хий ашигладаг). Энэ тосыг нафтагаар хоол хийхтэй адил сайн уу?

Мөн сүнсийг хэрхэн ашиглаж байна вэ? Аль нь 90% -иас дээш архи агуулдаг вэ? Надад найз нөхөд бий,
тэд  өөрсдөө  сүнсээ  бүтээдэг  бөгөөд  энэ  нь  миний  хувьд  тийм  ч  үнэтэй  сонголт  биш  юм.  Энэ  нь
бутангаас дээр үү? Би хамгийн сүүлд хийхдээ "зөгийн балны ханд" -ыг тамхи татсан бөгөөд хэрэв би
үүнийг идэж байгаа бол миний дурдсан эдгээр 2 өвчний сайн эм мөн үү гэж бодож байсан. Хэрэв бутан
эсвэл согтууруулах ундаа хэрэглэх нь сайн сонголт биш бол Норвеги эсвэл Шведэд амархан эзэмших
боломжтой бусад сонголтыг  санал  болгож болох уу? Маш их баярлалаа!  Өвчнийхөө тосыг туршиж
үзэхийг үнэхээр тэсэн ядан хүлээж байна. Хүндэтгэсэн, Генри "

"Эрхэм  хүндэт  Генри,  надад  зөгийн  бал  гаргаж  авах  туршлага  байхгүй,  гэхдээ  энэ  арга  нь  миний
хэрэглэж буй арга барил шиг үр дүнтэй гэж би бодохгүй байна. Миний хийж байгаа шиг тос үйлдвэрлэх
нь тосыг аль болох хүчтэй болгохын тулд эцсийн бүтээгдэхүүнийг декарбоксилжуулдаг температурт
халаана. Энэхүү халаалтын процесс нь молекулуудыг дельта 9 байрлал руу эргүүлж, тосыг илүү бат бөх
болгодог. Хэрэв та зөв уусгагчийг олоход бэрхшээлтэй байгаа бол ацетоныг туршиж үзээрэй. Би өөрөө
тос  үйлдвэрлэх  гэж  ацетон  туршиж  үзээгүй  боловч  ацетон  эм  үйлдвэрлэхэд  архи,  нафта  шиг  сайн
ажиллахгүй  байх  шалтгаан  байхгүй.  Та  будаг  нийлүүлдэг  дэлгүүрүүдээс  хөнгөн  алифат  нафта  авах
боломжтой байх ёстой, учир нь тэд ихэвчлэн нафта будаг шингэлэгч болгон зардаг.

Зөв  боловсруулсан  тос  нь  таны асуудлыг  шийдэх  ёстой  бөгөөд хорт хавдартай  найздаа  амьд үлдэх
боломжийг өгөх ёстой. 90% -ийн спирт нь үр дүн багатай уусгагч болно, учир нь бусад 10% нь ихэвчлэн
ус байдаг бөгөөд дуусгах явцад танд илүүдэл ус их хэмжээгээр уурших болно. Хамгийн сайн сайхныг
хүсье, Рик Симпсон ”

"Баруун  декарбоксилжих  нь  тосыг  төгс  боловсруулахад  маш чухал  бүрэлдэхүүн хэсэг  юм,  учир  нь
түүхий үйлдвэр нь цэвэр дельта9-THC-ийг хангадаггүй бөгөөд CBD нь THCA ба CBDA гэсэн хүчил
агуулдаг.  Карбоксилын бүлгийг арилгахын тулд халаах нь процедур юм. Үнэ цэнэтэй молекулуудаа
шатаахгүйн  тулд  үүнийг  маш  болгоомжтой  хийх  хэрэгтэй.  Цагаан  будааны  агшаагчаас  хамаарч
температур нь хангалтгүй байж магадгүй тул тосыг халаахад шаардлагатай температур, цаг байх ёстой
сайн тэмдэглэлийг би Хроматографийн сэтгүүлээс олсон. Тиймээс тосоо дор хаяж 27 минут халаах нь
зүйтэй. Цельсийн 122 градус. Газрын тосыг хэт халахгүйн тулд халаалтын хавтангийн температурыг
дижитал  хэмжих  хэрэгслээр  шалгаж  байгаарай.  Доорх  хүснэгтэд  та  хэзээ  ч  хүрч  болохгүй  гол
каннабиноидуудын буцалгах цэгүүдийг харж болно, эс тэгвээс та хоол хийж болно. Рик өөрийн видеон
дээр тосыг хэт халдаггүй, гэхдээ эдгээх тос хийхэд дулаан шаардлагатай гэж байнга хэлдэг байсан нь
зөв гэдгийг би нэмж хэлье. Нэг цагийн орчим диаграммд заасан хугацаанд зөв декарбоксилжих процесст
хамгийн  багадаа  106.2  градусын  температур  шаардлагатай.  Хэрэв  таны  тос  нь  зөвхөн  хүчиллэг
хэлбэртэй THCA ба CBDA -тай бол хүчил нь CB1 ба CB2 рецепторуудад тийм ч сайн тохирдоггүй тул
тийм ч үр дүнтэй байдаггүй. Тиймээс үүнийг зөв хийх талаар болгоомжтой байгаарай, учир нь Рикийн
хэлсэн зүйл үнэн бөгөөд зөвхөн хамгийн сайн хийсэн тос л амьд байгаагаас шалтгаална. (…) Хэрэв таны
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тос нь зөвхөн хүчиллэг хэлбэртэй THCA ба CBDA -тай бол хүчил нь CB1 ба CB2 рецепторт тийм ч сайн
тохирдоггүй тул тийм ч үр дүнтэй байдаггүй. Тиймээс үүнийг зөв хийх талаар болгоомжтой байгаарай,
учир нь Рикийн хэлсэн зүйл үнэн бөгөөд зөвхөн хамгийн сайн хийсэн тос л амьд байгаагаас шалтгаална.
(…) Хэрэв таны тос нь зөвхөн хүчиллэг хэлбэртэй THCA ба CBDA -тай бол хүчил нь CB1 ба CB2
рецепторуудад тийм ч сайн тохирдоггүй тул тийм ч үр дүнтэй байдаггүй. Тиймээс үүнийг зөв хийхдээ
болгоомжтой байгаарай, учир нь Рикийн хэлсэн зүйл үнэн бөгөөд зөвхөн хамгийн сайн хийсэн тос л
амьд үлдэхээс хамаарна. (…)

Тийм  ээ,  цагаан  будааны  агшаагч  дахь  каннабиноидын  уусгагч  шингэний  хольцыг  халаахад
декарбоксилжих үйл явц үргэлжлэн явагдаж байгааг ойлгохын тулд энэхүү шинжлэх ухааны диаграмыг
үзэж, тайлбарлаарай. Тиймээс хамгийн их декарбоксилжих хүртэл температурыг Цельсийн 130 градус
хүртэл ойртуулах нь маш чухал гэдгийг графикууд харуулж байна. Хамгийн сайн түвшинд хүрэхийн
тулд температур, цаг хугацааны бүх асуулт.

Хэрэв  та  дижитал  хэмжих хэрэгслийг  ашиглаж,  уусгагчийг  ууршуулахын тулд будааны агшаагчийн
ёроолд тавьдаг бол процессын сүүл үе шатанд ус дусах үед эцсийн шатанд ордог. агшаагч, температур
100-110  °  C  орчим  байдаг.  Гэхдээ  энэ  мужид  байх  хугацаа  нь  декарбоксилжилтын  бүх  процесст
хангалттай урт байдаггүй. Үүний дараа та тосыг халаах тавган дээрх жижиг ган саванд удаан халаана.
Удаан  хугацааны  турш  ямар  ч  үйл  ажиллагаа  (хийн  бөмбөлөг  байхгүй  болно)  халааж,  хүлээнэ.
Температурыг  хянаж,  хагас  цагийн  турш  Цельсийн  130  хэмээс  хэтрэхгүй  байх  нь  дээр.  THC  -ийн
буцалгах температур 157 градус байдаг гэдгийг санаарай. Тиймээс хэт халах эрсдэлтэй байж болохгүй,
эс тэгвээс таны хүссэн каннабиноидыг ууршуулж, салхинд хийсэх болно ...

Үндсэндээ декарбоксилжилтын дээд хэмжээг авах нь чухал биш тул удаан хугацааны дараа та биедээ
хангалттай хэмжээний тос авах болно. Сонирхолтой нь өдөрт авах ёстой нэг грамм ба түүнээс дээш үнэ
юм.  Мэдээжийн  хэрэг,  хичнээн  хэмжээний  тос  хэрэгтэй  байгаа  нь  тосонд  хичнээн  дельта9ТЦ
агуулагдаж байгаагаас хамаарна - энэ нь декарбоксилжилт хэр үр дүнтэй байсан гэсэн үг юм. Хэрэв та
Риксийн зөвлөмжийг дагаж мөрдвөл тосыг 130 ° C хүртэл хангалттай удаан халааж байгаарай - бүх зүйл
сайхан болно. Та ямар уусгагч ашиглаж байгаа нь хараат бус байна. " Стефан

"Сайн байна уу,  JB,  би энэ Нафта -г  өөрийн газраас  олсон ...  Бүх тусламж,  супер мэдээлэлд дахин
баярлалаа! ”

- Энэ нь хөнгөн алифатын нафта байх ёстой- MSDS-ийг шалгаарай,  энэ нь нэмэлт бодис агуулаагүй
цэвэр  хөнгөн  нафта),  Австрали  дахь  снаряд,  (техникийн  болон  үйлдвэрлэлийн)  Европ  дахь  бензин
(бензин, бензол биш, ашигласан хэлбэр биш) машин дахь түлш). Энэ нь маш олон нэрээр зарагддаг. Энэ
нь будаг шингэлэгч, уусгагч, тос цэвэрлэгч болгон ашигладаг бөгөөд энэ нь маш түгээмэл хэрэглэгддэг
гэр ахуйн уусгагч эсвэл нэхмэлийн тос цэвэрлэгч байсан бөгөөд үүнийг хөнгөн шингэн гэх мэт ашиглаж
болно. Буцалгах цэг нь 60-80 ° C орчим байх тусам сайн байх болно. .

Цэвэр  Петри  таваг  дээр  түрхэж,  хуруугаа  дүрээд  гучин  секундын  дотор  ууршиж  тослог  үлдэгдэл
үлдээхгүй бол хэрэглэхэд тохиромжтой. Маш олон ханган нийлүүлэгчид байдаг бөгөөд одоогоор аль нь
хамгийн сайн, юу санал болгохыг би хэлж чадахгүй байгаа тул бид зөвхөн ерөнхий зааврыг өгдөг.

CAS дугаар 64742-49-0, цэвэр, нефтийн нэрмэл, боломжтой бол нэмэлтгүй, буцалгах цэг нь аль болох
бага байх ёстой. Ихэнх нефть боловсруулах үйлдвэрүүд үүнийг үйлдвэрлэдэг тул зүгээр л ургамлын
ханд дээр юу санал болгохыг тэднээс асуугаарай.

Хоёр дахь сонголт бол 99% эсвэл 99.99% изопропил спирт эсвэл маш үнэтэй 99% хүнсний бүтээгдэхүүн
юм.  Изопропилийн  спирт  ба  хүнсний  төрлийн  спирт  нь  нафта  шиг  уусгагч  бодис  шиг  үр  дүнтэй
байдаггүй бөгөөд тосонд илүү их ургамлын материал,  хлорофилл оруулдаг бөгөөд энэ нь хүч чадал
багатай,  амттай болгодог тул бид боломжтой бол/боломжтой үед нафтаа үргэлж хэрэглэхийг зөвлөж
байна. Сайн сайхныг хүсье, JB ”

Q. Рик, Мексикт "нафта" гэдэг нь хэд хэдэн төрлийн нафта төрлийн бүтээгдэхүүний нэр юм. Үхлийн
алдаа гаргахгүйн тулд та ашигладаг "нафта" хэмээх нэрээ шинжлэх ухааны нэрээр нэрлэж болох уу?
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A. Нэмэлт найрлагагүй цэвэр хөнгөн нафта хайж олоорой. Энэ нь үндсэндээ доорх зураг дээрээс харж
болох Колеман түлштэй адил боловч Колеман түлшинд нэмсэн зэвний эсрэг нэмэлт бодисгүй нафта
хайж үзээрэй.

Хэрэв та танай оронд хөнгөн алифат нафта хэрэглэхийг хориглосон болохыг олж мэдвэл (жишээ нь
Гондураст ийм байсан) 99% ба түүнээс дээш 99.9% изопропил спиртийг хайж олоход хялбар байх ёстой.
Архины  99%  нь  бидний  хэрэглэдэг  гурав  дахь  уусгагч  боловч  хлорофилл  болон  бусад  ургамлын
гаралтай шаардлагагүй материалыг хэт их хуулж хаядаг тул бид үүнийг хэрэглэхээс зайлсхийхийн тулд
чадах бүхнээ хийх болно. Зарим нь изопропил спирт эсвэл спиртийг уусгагч болгон ашиглахдаа уусгагч
болон анхны материалыг хөлдөөх дуртай байдаг. Шаардлагагүй, гар хөлдөөсөн байх дургүй бол бид
эдгээр  уусгагчийг  ашигладаггүй,  тиймээс  бид  үүнийг  хөлдөөхгүй,  гэхдээ  энэ  нь  тосны  чанарыг
сайжруулахад тусалдаг гэж зарим хүмүүс хэлдэг. Та буцалгах цэг багатай туйлын бус цэвэр гэрлийн
нафта ашиглавал та юу ч хөлдөөх шаардлагагүй бөгөөд зааврыг дагаж мөрдвөл сайн бүтээгдэхүүн авах
болно. JB

“Хөөе  JB,  хэрэв  Напта  хэрэглэх  харшилтай  бол  яах  вэ?  Жижиг  зүйл,  ялангуяа  уусгагч  бодисуудад
харшлын урвал ихтэй байдаг  манай гэр бүлийн гишүүн байдаг.  Бид түүнд тос хийхийг хүсч байгаа
боловч органик уусгагч ашиглах шаардлагатай байна. Бид цэвэршилт авахын тулд хэд хэдэн удаа нэрсэн
органик "moonshine" хийх талаар бодсон боловч энэ талаар таны бодол юу вэ? Ийм их харшлын эсрэг
ямар зөвлөмж өгөх вэ? Тэрээр эм ууж чадахгүй, учир нь тэрээр холбогч бодисуудад харшилтай, бүх
зүйлд харшилтай учраас маш их зовж шаналж байна. Урьдчилан баярлалаа! " Сара

- За,  та 99% согтууруулах ундаа хэрэглэж болно, бид чадахгүй гэж хэзээ ч хэлж байгаагүй.  Бидний
туршлагаас  харахад  туйлын бус уусгагчаар  үйлдвэрлэсэн тос  нь  арай  илүү хүчтэй  бөгөөд  ихэвчлэн
ургамлын гаралтай материал багатай байдаг. Зарим нь архи хөлдөөж, нахиаг боловсруулахаасаа өмнө
хувнаас илүү тос авах болно. Тиймээс, энэ бол чиний төлөө явах арга зам гэж би бодож байна, Сара.

THC эсвэл CBD өндөр тос уу?

“Би нэг их андуураад байна. Миний найз бөөрний хорт хавдрын 4 -р шат, уушгинд хорт хавдар туссан.
Өндөр CBD тос эсвэл THC тос өгөх нь дээр үү? CBD тос нь зөвхөн THC -ийн ул мөртэй юу? Би түүнд
арван грамм хоолой авсан бөгөөд энэ нь 18% CBD, 1% -иас бага THC агуулдаг. Би энэ талаар буруу
замаар явж байна уу? “Ричард

Майкс: Тийм ээ, та жинхэнэ RSO авах ёстой.

-95-98% THC нь 18% CBD биш, тийм үү? Үүнийг танд өгсөн хүнээс үүнийг хийхээ болихыг хэлээрэй.
CBD -ийн маркетингийн өндөр сурталчилгаа  нь  олон эргэлзээтэй өвчтөнүүдийг  алах гэж байгаа  нь
харамсалтай байна. Тэд үнэхээр ажилладаг зааврыг яагаад дагаж чадахгүй байна вэ? CBD-ийн өндөр
тосны хэрэглээ маш хязгаарлагдмал, арьсны нөхцөлд ч тийм сайн ажилладаггүй, яагаад хүн бүр CBD
гэдэг утгагүй зүйлд ийм их санаа зовдогийг ойлгохгүй байна. Тийм ээ, энэ бол бас хүчтэй эм боловч
түүний хэрэглээ нь жинхэнэ RSO -той харьцуулахад хязгаарлагдмал байдаг.

95-98% THC, 1-2% CBD, маш хүчтэй, тайвшруулах, эйфорик; Энэ бол таны хамгийн сайн тос бөгөөд энэ
нь  хамгийн  сайн  ажиллах  болно.  Үүнийг  эхлээд  туршаад  үзээрэй.  Үүнийг  хийснээр  та  CBD өндөр
тосонд хүрч, ойртохгүй, ялгааг нь мэдэж, хэн ч таныг булааж авахгүй. Эхлээд RSO. JB

“Энэ хуудас болон түүнээс сурч болох мэдээлэл надад үнэхээр таалагдаж байна. Гэсэн хэдий ч THC -ээс
гадна бусад каннабиноидыг хоёрдогч гэж үзэх нь үнэхээр урам хугардаг. Энэ охин болон түүний эцэг эх
нь CBD -ийг хоёрдогч гэж үздэггүй. Энэ нь түүнд амьдралыг өгсөн. Үүнийг хийсэн THC биш, CBD
байсан. Хаа сайгүй новшоо хая. CBD -ийн өндөр омгийг туршиж үзэхэд тэдэнд үнэхээр тус болоход та
хүмүүсийг урам зориг өгч байна. Өндөр THC нь бүх зүйлд хариулт өгдөггүй, иймээс үйлдвэрт нэгээс
илүү каннабиноид байдаг. ” Тина
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"JB уушгины хорт хавдрын талаар хариулсан,  Драветын синдром биш,  хэн ч юу ч хийдэггүй.  Хорт
хавдрын хувьд өвчтөний тайлан, шинжлэх ухааны судалгаагаар хорт хавдарыг устгадаг зүйл бол THC
юм. CBD нь зарим төрлийн хорт хавдрын хувьд ашигтай байдаг гэсэн судалгаа байдаг боловч THC -тэй
хийсэн судалгаатай харьцуулахад цөөн байдаг.  Одоо таталт болон бусад CBD өндөр байгаа нь таны
хайж байгаа зүйл юм. " Келлин

-  Келлин,  Тина  бидний  хэрэглэдэг  тос  нь  таталт  өгөх  үйлчилгээтэй.  Өвчтөн  зөвхөн  бодит  шинж
тэмдгийг хэрэглэж, зөвхөн шинж тэмдгийг бус шалтгааныг нь эмчлэхийг хичээдэг бол харьцуулшгүй
сайн үр дүнд хүрэх болно.

Би CBD -ийг бууруулдаггүй, энэ бол үнэхээр хүчирхэг эм бөгөөд хүүхдүүдэд бохь зажлах гэх мэт маш
сайн гэж би боддог. Гэхдээ хэрэв та жинхэнэ хүчийг хүсч байвал танд хамгийн хүчирхэг RSO ба олон
THC хэрэгтэй болно. Энэ бол миний үзэл бодол бөгөөд энэ нь өөрчлөгдөхгүй.

Зүгээр  л  арьсны  нөхцөлд  туршиж  үзээд  жинхэнэ  RSO  эсвэл  бага  зэрэг  өндөр  CBD  хувилбараар
түлэгдэлт, шарх хурдан эдгэрэх эсэхийг олж мэдээрэй. Би үүнийг өөрийн нүдээр харсан, өөртөө CBD
тосыг туршиж үзэх шаардлагагүй. Би өөртөө болон өвчтөнүүдэд хамгийн сайн сайхныг хүсч байна.

Ихэнх CBD тос нь 95-98% THC агуулсан хамгийн сайн, мансууруулах бодис агуулсан, тайвшруулах
үйлчилгээтэй RSO-той харьцуулахад хоёрдогч чанартай байдаг.

Таны гол асуудал бол та каннабисын эмээс ашиг олохын тулд Big Pharma -ийн дэвшүүлж буй ганц
каннабиноидын онолыг худалдаж авсан явдал юм. Ганц каннабиноид дээр суурилсан эмийг та үнэхээр
хүсдэггүй, хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд хамгийн харгис хүчирхэг, тайвшруулах тосыг авахыг
хүсдэг.

Мөн та ургамлыг өөрөө тарьж ургуулж, тосоо өөрөө хийж болно.Та үүнийг шунахай сэтгэлээсээ өөр
шалтгаанаар декарбоксилжуулсан каннабисын давирхайнд асар их үнийн шошго оруулахыг оролддог
томоохон эмийн компаниудаас худалдаж авах шаардлагагүй болно. .

Нэг өдөр өөртөө эсвэл гэр бүлийнхэндээ зориулж нэг кг тос хэрэгтэй байж магадгүй бөгөөд та нэг грамм
тутамд хэдэн төгрөг төлөхийг хүсч байна вэ? Хэрэв ургамлыг гадаа, их хэмжээгээр ургуулсан бол мөнгө
бол хэтэрхий их юм. Тиймээс тусгай татвар байхгүй, үүнтэй адил зүйл байхгүй. 100% хууль ёсны болгох
нь цорын ганц арга зам бөгөөд үүнийг одоо хийх ёстой,  дэлхий даяар хэдэн зуун сая өвчтөнд зовж
шаналах шалтгаан байхгүй.

Энэ талаар маргахад чөлөөтэй байгаарай; гэхдээ энэ талаар та юу ч хийж болно. Хамгийн сайн сайхныг
хүсье, JB

"Байгаа байдлаараа үргэлжлүүлэн тайлбарлаж өгөөрэй, би тэмдэглэл хөтөлж, юунаас илүү сайн болохыг
танаас аль болох ихийг сурч мэдэж байгаа болохоор би өөрийнхөө төлөө зөв мэдлэгтэй байж, бэлтгэлтэй
байхыг хүсч байна. миний ... Хэрэв та өндөр THC хэрэгтэй гэж хэлээгүй бол би зүгээр гэж бодож байсан
бол БҮХ МЭДЭЭЛЭЛД талархаж байна. ” Вики

"Рик үргэлж THC -ийн өндөр түвшинд байлгадаг бөгөөд энэ нь танд хамгийн сайн боломжийг өгөх нь
чухал юм. CBD нь илүү сайн байж болох олон зүйл байдаг бөгөөд үүнийг ихэвчлэн Драветын синдром,
ADHD, хүнд хэлбэрийн хий үзэгдэлтэй хүмүүст хэрэглэдэг. THC бол таныг өндөрт гаргах зүйл юм. Би
ихэнх хүмүүсийг  эмчлэхийн тулд  өндөр THC тос  хэрэглэдэг  зарим хүмүүсийг  олсон боловч хэрвээ
өвчтөн хариу өгөхгүй бол тэд CBD -ийн өндөр түвшинд шилжсэн бөгөөд энэ нь илүү үр дүнтэй болсон.

Хүн бүр өөр өөр байдаг,  хорт хавдар бүр өөр өөр байдаг  гэж би боддог.  Гэхдээ шаардлагатай  бүх
судалгааг хийх хүртэл Рикийн арга барилыг баримтлах нь зүйтэй болов уу. Өндөр THC, протоколын
дагуу давамгайлах үзүүлэлт. Хэрэв тэд бага багаар 4 хоног тутамд тунг хоёр дахин нэмэгдүүлбэл өвчтөн
тэсвэр тэвчээрийг хурдан бий болгож, нойрмоглох нь тос түрхсэний дараа бага зэрэг буурдаг гэж ярьдаг.
Рикийн тос нь 95-8% THC байдаг боловч сэтгэцэд нөлөөлөх нөлөө нь танд хор хөнөөл учруулахгүй.
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Хэний аргыг хэрэглэхийг шийдэх гэж оролдохдоо Рикээс илүү энэ эмийг хэрэглэх туршлагатай хүн
байхгүй гэдэгт би итгэдэг.  Би Голландын аргыг харсан, хэрвээ хэн нэгэн үхэж байгаа бол та яагаад
эмчилгээгээ шингэлүүлэх вэ гэж бодоорой. " Ник

"Би CBD -ийн өндөр тос нь таталт өгөхөд тусалдаг гэж сонссоноос хойш хэрэв эцэг эхчүүд хүүхдээ
эрлийз, гэхдээ давамгайлсан индика тос өгвөл тэр хүүхэд эдгэрнэ гэж боддог байсан. Би CBD тос нь
таталтыг хянадаг гэдгийг мэддэг бөгөөд ямар нэгэн зүйл Шарлотт шиг хүүхдүүдэд тусалж чадна, гэхдээ
THC болон ургамлын бусад  каннабиноидыг  хэрэглэвэл ямар  эдгэрэлт гарч  болохыг төсөөлж байна.
Тиймээс таны хүүхэд THC -ийн улмаас маш их унтдаг тул бие нь тунг тохируулах болно. Бүрэн ургамал
нь хамгийн ашигтай гэж би боддог, ганцыг нь каннабиноидыг ялгаж салгаагүй. " Сара

"Хэвлэл мэдээллийн хэрэгсэл каннабиноидыг салгахад анхаарлаа  төвлөрүүлж байгаа  боловч THC ба
CBD хоёулаа хорт хавдрыг устгаж, хавдрыг багасгадаг нь батлагдсан. Каннабис Индикаас гаргаж авсан
Рик Симпсон тос нь Ландон, Зоригтой Микайла нарыг эмчлэх эм бөгөөд бусад олон хүмүүс үүнийг
хийж чадна. Хэвлэл мэдээллийн хэрэгслээр энэ эмчилгээг хүлээх эсвэл БТЗК -ийг салгах хэрэгтэй гэж
бүү  бодоорой!  THC  нь  бидний  эндоканнабиноид  системтэй  бас  ажилладаг.  Хэн  ч  хийж  чадах
эмчилгээний талаар олж мэдээрэй. ” Ханан

Газрын тос хэрэглэх нь аюулгүй юу?

"Энэ эмийн аюулгүй байдлыг харьцуулахын аргагүй бөгөөд миний гэрчилснээс харахад энэ нь нэг аяга
цэвэр ус уухаас илүү аюултай зүйл биш юм. Хэдийгээр хүн тунгаа хэтрүүлэн хэрэглэсэн ч тосны нөлөө
арилсаны дараа тэдэнд ямар ч хор хөнөөл учруулахгүй. Маалинга тосыг эрүүл мэндийн байдлаас нь
залгиж буй хүмүүст тохиолддог хамгийн түгээмэл гаж нөлөө бол маш их амрах, нүүрэндээ инээмсэглэл
тодруулах явдал юм.

Бусад хүчирхэг эмийн нэгэн адил хэрэв зарим хүмүүс хэт их уувал энэ нь хүсээгүй үр дагаварт хүргэж
болзошгүй  юм.  Хэдийгээр  энэ  тосны  үзүүлэх  нөлөө  нь  ямар  ч  аюул  занал  учруулдаггүй  боловч
хэтрүүлэн хэрэглэснээс болж өндөр болох дургүй хүмүүс байдаг. Хэдийгээр энэ эм нь аюулгүй бөгөөд
ихэнх нь  хэрэглэхэд  ямар ч  асуудалгүй  байдаг  ч  бэрхшээлтэй тулгарах  хүмүүс байх болно гэдгийг
анхаарах хэрэгтэй.

Ийм  учраас  би  хүн  бүрийг  маш  бага  тунгаар  эхэлж,  дараа  нь  4  хоног  тутамд  ууж  буй  хэмжээгээ
нэмэгдүүлэхийг зөвлөж байна. Ингэснээр энэ бодисыг хэрэглэж буй хүнд хүлээцтэй байдлыг бий болгох
боломжийг олгодог бөгөөд олон өвчтөн эмчилгээний явцад өндөр болоогүй гэж мэдээлдэг. Хэрэв олсны
тосыг каннабис индикагийн маш хүчтэй тайвшруулах омгоос зохих ёсоор гаргаж авсан бол, эсвэл зарим
төрлийн индика-зонхилох сатива загалмайгаар  хийсэн тохиолдолд  ийм тосны нөлөө нь  нойрмоглох,
нойрмоглоход нөлөөлдөг болохыг олж мэдэх болно. эдгээх үйл явцын чухал хэсэг.

Өвчтөнүүд энэхүү тос нь цусны даралт, нүдний даралт, цусан дахь сахарын хэмжээг бууруулдаг гэдгийг
мэддэг  байх  ёстой.  Хэрэв  хувь  хүмүүс  эдгээр  асуудлыг  эмчлэхийн  тулд  эм  ууж  байгаа  бол  ихэнх
тохиолдолд одоо хэрэглэж буй эмээ хэрэглэх хэрэгцээг бууруулах чадвартай байх ёстой. Цусны даралт
ихсэх  эм  ууж  буй  өвчтөнүүдэд  тос  түрхсэний  дараа  цусны  даралтын  асуудал  нь  эм  хэрэглэх
шаардлагагүй болж, чихрийн шижин, глаукомын өвчтэй хүмүүст ч хамаатай гэдгийг би мэдэгдэх ёстой.

Хэрэв тосыг бусад өвчнийг эмчлэх зорилгоор уувал цусны даралтыг бууруулдаг эмтэй хамт уувал зарим
тохиолдолд  өвчтөний  цусны  даралтыг  хэт  бууруулдаг  болохыг  анхаарна  уу.  Бодит  хохирол  амссан
хэнийг ч би мэдэхгүй ч гэсэн боломжтой бол энэ байдлаас зайлсхийхийг хичээх ёстой гэж бодож байна.
Тиймээс цусны даралтаа байнга хянаж байгаарай, хэрэв эм шаардлагагүй болсон бол ууж болохгүй.

Зарим хүмүүс эдгээр эмийг хэрэглэхээ болих нь итгэмээргүй санагдаж магадгүй юм. Гэсэн хэдий ч
энэхүү байгалийн анагаах ухааны эдгээх чадварыг олж мэдсэн даруйдаа энэхүү гайхалтай тос нь бараг
бүх эмийн хэрэглээг орлож чадна гэдгийг ойлгох болно.
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Газрын тосыг ихэвчлэн яаж тэсвэрлэдэг вэ?

Бид  бүгд  хүчирхэг  эмэнд  өөр  өөр  хүлцэл  үзүүлдэг  тул  өвчтөнд  ямар  тунгаар  хэрэглэхийг
тодорхойлохдоо  өөрийн тохилог  бүсэд  байхыг зөвлөж байна.  Ихэнх хүмүүсийн тэсвэр тэвчээр маш
хурдан  бий  болдог  бөгөөд  дунджаар  ердийн  хүн  60  грамм  эмчилгээг  залгихад  90  орчим  хоног
зарцуулдаг. 60 грамм зөв үйлдвэрлэсэн тос нь өвчтөн химийн болон цацраг туяагаар эмнэлгийн системд
ноцтой гэмтэл аваагүй л бол ихэнх хорт хавдрыг эмчлэх чадвартай юм шиг санагддаг.

Хими  эмчилгээ,  цацрагийн  нөлөөнд  өртсөн  өвчтөнүүдэд  эмнэлгийн  системийн  үлдээсэн  хохирлыг
арилгахын  тулд  илүү  их  тос  шаардлагатай  байдаг.  Ихэнх  тохиолдолд,  хүн  тосны  нөлөөнд  дасаж
эхэлмэгц өвчтөнүүд энэ бодисыг авах дуртай байдаг. Гэхдээ энэ эм нь донтуулдаггүй шинж чанартай
тул уг бодисыг хэрэглэж буй хүмүүс тунгаа зөв хэрэглэхээ мартдаг. Энэ тос нь тэднийг мартахад хүргэж
байгаа юм биш, энэ нь тэдний биед байх шаардлагагүй гэдгийг л мэдэрсэнтэй холбоотой бөгөөд энэ
бодис үнэхээр донтуулдаггүй гэдгийг л онцолж байгаа юм. Хэрэв тийм биш байсан бол өвчтөн тунгаа
уухаа мартах нь юу л бол, учир нь хэрэв донтуулдаг байсан бол найман цагийн дараа тэдний бие энэ
бодисын төлөө орилох болно.

Санаа зовох ёстой гаж нөлөө бий юу?

Зарим өвчтөнүүд энэ эмийг хэрэглэснээр сэтгэлийн зовиур, паранойяа мэдэрсэн гэж мэдээлсэн. Үүнийг
хэрхэн шийдвэрлэх арга замыг энэ номонд жаахан дэлгэрэнгүй оруулах үед хэлэлцэх болно.

Надад мэдэгдсэн Маалинган тосны гол гаж нөлөө бол эрүүл мэнд, аз жаргал, сайхан нойрсох явдал юм,
тиймээс хэрэглэж буй эмээсээ өөр юу асуух вэ?

Олон хүмүүс өдөр бүр маш их хэмжээний эм уудаг. Энэ нь биед сайнаар нөлөөлөх болов уу?

Эмийн сурталчилгаанаас аллопатик эмийн аюултай гаж нөлөөг олж харсан хүмүүс яагаад эдгээр эмийг
уух талаар бодож байгааг би мэдэхгүй байна. Олон хүмүүс эмчийн тушаалыг биелүүлэхгүй байх шиг
санагддаг  бөгөөд  эдгээр  хүмүүсийн  ихэнх  нь  Маалинган  эм  хэрэглэхээс  татгалздаг.  Худал  хуурмаг
байдлаас  болж тэдэнд засгийн газрууд  болон эмийн үйлдвэрлэлийн ард сүүдэрт зогсож буй хүмүүс
хэлэв. Маалинган эм хэрэглэсний улмаас хэн ч нас бардаггүй бөгөөд ямар ч хор хөнөөл учруулдаггүй.
Эмч  нарын  бидэнд  өдөр  бүр  зааж  өгсөн  зүйлийн  талаар  би  ингэж  хэлэхийг  хүсч  байна,  гэхдээ
харамсалтай нь тийм биш юм.

Заримдаа эдгээр эм гэж нэрлэгддэг янз бүрийн харилцан үйлчлэл нь биднийг эрт булшинд оруулахад
хангалттай байдаг. Гэсэн хэдий ч бид ямар ч асуудалгүй байсан ч гэсэн тэдгээрийг ашиглах нь аюул
дагуулдаг.  Цаг  хугацаа  өнгөрөх  тусам  эдгээр  эмүүд  бидний  биед  агуулагдах  химийн  бодис,  хорыг
хуримтлуулдаг бөгөөд энэ нь бидний эрүүл мэндэд ноцтой хүндрэл учруулж үхэлд хүргэж болзошгүй
юм. Аспирин шахмал гэх мэт энгийн зүйлүүд ч гэсэн дэлхий даяар жил бүр олон мянган хүний үхэлд
хүргэдэг.  Тиймээс бидний хэн нь ч эмийн үйлдвэр эсвэл тэдний хангадаг  зүйлд итгэх ёсгүй гэж би
бодож байна. Хэрэв та жинхэнэ эдгээх хүчийг үзэхийг хүсч байвал Байгаль эх рүүгээ хандана уу, учир
нь та маш их ашиг тустай эмийн үйлдвэрээс маш бага зүйл олж авах болно.

Өвчтөнүүд олсны тосны гаж нөлөөг химийн эмийн нөлөөнөөс хэрхэн харьцуулдаг вэ?

Маалинган тосны гаж нөлөө ба анагаах ухааны системээр хангадаг химийн хортой бодитой харьцуулалт
байдаггүй. Эмч нарын нийлүүлдэг эдгээр бодисууд нь бидний биед байх ёсгүй зүйл бөгөөд учир нь тэд
элэгний хортой бодис юм. Энэ нь бидний элэгийг хордуулж, үйл ажиллагааг нь алдагдуулдаг тул эдгээр
эм  гэж  нэрлэгддэг  эмийг  залгих  ёсгүй  гэсэн  үг  юм.  Нэмж  дурдахад  тэдгээрийн  хэрэглээ  нь  эрүүл
мэндийн бусад олон асуудлыг үүсгэж болзошгүй бөгөөд үүний оронд олсны ургамал тос хэрэглэвэл
зайлсхийх боломжтой юм.

Химийн эм хэрэглэснээр бид өөрсдийгөө анх эмчилж байсангаасаа ч илүү муу үр дагаварт хүргэдэг.
Хорт хавдар, чихрийн шижин гэх мэт өвчтэй зарим өвчтөнүүд тэдний нөхцөл байдал эмч нарын өгсөн
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эмээс үүдэлтэй гэж хэлж байсан. Тиймээс ихэнхдээ эмч нар өвчтөний өнөөгийн эрүүл мэндийн байдлыг
хэсэгчлэн  хариуцдаг  бололтой.  Олон  өвчтөн  надад  бичсэн  эмээс  үүдэлтэй  аймшигтай  гаж  нөлөөг
нарийвчлан тайлбарласан байдаг тул би боломжтой бол хэрэглэхээс зайлсхийхийг хичээх болно.

Бидний бие махбодийн хими болон бусад олон бодисыг тэсвэрлэх чадвар харилцан адилгүй байдаг.
Ихэнхдээ эмч нар янз бүрийн химийн эм бэлдмэлүүд бидний эрүүл мэнд, сайн сайхан байдалд ямар
нөлөө  үзүүлэхийг  мэддэггүй.  Бидний  хэн  нь  ч  адилхан  биш,  өөр  өөр  эмүүдийг  хольж хэрэглэх  нь
химийн  хорт  коктейльээс  өөр  зүйл  биш  бөгөөд  зарим  тохиолдолд  өвчтөний  эрүүл  мэндийн  хувьд
гэнэтийн  үр  дагаварт  хүргэж  болзошгүй  юм.  Тиймээс  ямар  ч  эмч  ямар  аюулгүй,  юу  нь  хүлээн
зөвшөөрөгдөхгүй байгааг тодорхойлохын тулд үл мэдэгдэх бүх зүйлийг хэрхэн яаж тодорхойлох вэ?

Альцгеймер болон бусад олон өвчнүүд ихэвчлэн эмчийн зааж өгсөн химийн хольцоос үүдэлтэй гэж би
чин сэтгэлээсээ боддог. Олон өвчтөн надад эм хэрэглэхэд тулгарсан асуудлынхаа талаар надад хэлсэн
боловч  эдгээр  бодисыг  авахаа  больж,  тосыг  залгиж  эхэлмэгц  асуудал  арилсан.  Шуудхан  хэлэхэд,
Маалинган эмийг зохих ёсоор үйлдвэрлэсэн тохиолдолд тэдгээрийг хэрэглэх нь туйлын аюулгүй бөгөөд
хор хөнөөлгүй боловч эмнэлгийн мэргэжилтнүүдийн өгдөг зүйл биш юм.

Аллопатик ба эмпирик эмчилгээний үр нөлөөг харьцуулах боломжтой юу?

Миний  хувьд  аллопатик  эм  ба  эмпирик  анагаах  ухааны  хооронд  ямар  ч  харьцуулалт  байдаггүй.
Аллопатик анагаах ухаан нь ихэнхдээ хэн ч залгиж болохгүй хортой химийн бодис, хорны холимог юм.
Эмпирик  эм (ургамлын гаралтай  эм)  олон мянган  жилийн турш ашиглагдаж ирсэн бөгөөд аюулгүй
байдлын хувьд олсны ургамлаас гаргаж авсан эмийг харьцуулахын аргагүй юм. Маалинган давирхай нь
анагаах ухаанаар үр дүнтэй, хоргүй шинж чанартай байдаг тул тосыг гаргаж авдаг бөгөөд энэ нь "бүх
эмпирик анагаах ухааны хатан хаан" болгодог.

Олон жилийн турш би нөхцөл байдлаа эмчлэхийн тулд боломжтой бүх зүйлээ авсан олон өвчтөнтэй
холбоо барьж байсан бөгөөд бусад бүх зүйл бүтэлгүйтсэний дараа тэд над дээр ирсэн. Аллопатик болон
эмпирик эмийг хоёуланг нь хэрэглэж байсан өвчтөнүүд миний оронд химийн эм, олсны ургамлын тос
хоёрын ялгааг ярих чадвартай байдаг гэж би боддог. Гэвч харамсалтай нь олон хүн урагшлахаас айдаг
хэвээр байгаа тул би тэдний мэдээлсэн зүйлийг л дамжуулж чадна.

Эдгээр өвчтөнүүдийн ихэнх нь надад эмч нарын өгсөн эмээс илүү олсны тос хэрэглэх болно гэдгээ шууд
хэлсэн. Зүгээр л илүү сайн ажилласан, ямар ч таагүй үр дагавар аваагүй, богино хугацаанд олон хүн
хэвийн амьдралдаа эргэн орох боломжтой болсон. Тэд аллопатик эмийг хэрэглэснээр эдгэрэлтийн үр
нөлөөг мэдэрч чадаагүй бөгөөд ихэнх нь эдгээр эмүүд маш их хор хөнөөл учруулж байгааг мэдэрсэн.
Энэ нь яагаад би одоо аллопатик эм хэрэглэх талаар огт бодохгүй байгаа тухай маш их зүйлийг хэлж
байгаа гэж бодож байна, ойрын ирээдүйд бусад олон хүмүүс үүнтэй адил зүйлийг мэдэрч эхэлнэ гэж
бодож байна.

THC -ийн донтолтоос санаа зовох шалтгаан байна уу?

Маалинган ургамлын хандыг мөн аюултай бодисонд донтсон хүмүүст хэрэглэхээ болиход хялбар болгох
зорилгоор ашиглаж болно. Марихуан нь гарцны нөлөөтэй бөгөөд үүнийг хэрэглэдэг хүмүүс амьдралаа
хаяж, хатуу хар тамхинд донтоход хүргэдэг гэдгийг энэ систем бидэнд хэлдэг. Иймэрхүү мэдэгдэл нь
огт утгагүй юм. Донтолтоос ангижрахад тустай эм нь хэн нэгнийг асуудал үүсгэж буй аюултай бодисонд
хэрхэн донтуулдаг вэ?

Маалинган тос бол хар тамхи боловч энэ нь донтолтоос болж зовж шаналж буй хүмүүст зориулсан гарц
бөгөөд манай засгийн газрын үзэж байгаагаар үүнийг ашигладаг хүмүүсийг сүйрэлд хүргэдэггүй. Хэрэв
та  энэ  ургамлаас  гаргаж  авсан  эмүүд  юу  хийж  чадахыг  олж  мэдсэн  бол  түүний  эмийн  хэрэглээ
хязгааргүй болохыг олж мэдэх болно.

Маалинга тосыг хэт их хэмжээгээр хэтрүүлэн хэрэглэсний "хор хөнөөлтэй" нөлөөг авч үзье. Энэ эм нь
нойр гэж нэрлэгддэг хагас комат өвчин үүсгэдэг бөгөөд зөв омгоос гаргаж авсан тохиолдолд морфиноос
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хамаагүй илүү үр дүнтэй өвчин намдаагч болдог. Хэрэв жирийн хүн хэтэрхий их юм хийвэл тэд нэлээд
удаан унтах байсан нь лавтай.

Би энэ эмийг олон өвчтөнд өгсөн боловч өвчтөнийг энэ бодисыг сайн ашиглахад саад болох ямар ч
нөхцөл байдлын талаар мэдэхгүй байна.  Гэсэн хэдий ч цаг хугацаа  өнгөрөхөд бид чадахгүй хүмүүс
байгааг олж мэдэх болно. Миний хэлэх гэсэн зүйл бол би илүү үр дүнтэй, аюулгүй хэрэглэх ямар ч эм
мэддэггүй бөгөөд эмнэлгийн систем нь тэдний хэлж чадах зүйлийг ашигладаггүй гэдэгт би итгэлтэй
байна. Одоо Маалинган тосны үр нөлөөг, анагаах ухааны системээр хангадаг зүйлийн үр нөлөөг үзээрэй.
Маалинган эмээс хамгийн ихийг авах нь тэдний одоо ашиглаж буй бодисын хортой, аюултай шинж
чанарыг авч үзэхэд тэдний гаргаж ирж болох хамгийн хуурамч шалтаг гэдгийг та хүлээн зөвшөөрөх
байх гэж бодож байна.

Энэ эмийг залгиж, гадуур хэрэглэж, ууршуулж болно, эсвэл лаа хэлбэрээр хэрэглэх нь сайн үр дүнд
хүрдэг. Та тосыг залгиж эхлэхэд эхний ээлжинд 8 цагийн зайтай жижиг тунгаар хэрэглэх нь хамгийн
тохиромжтой байдаг. Хэрэв та ноцтой өвчнөөр шаналж, хүчтэй өвдөлт намдаах эм ууж байгаа бол тунг
аль болох хурдан нэмэгдүүлж, эдгээр аюултай бодисыг хэрэглэхээ болихыг хичээгээрэй.

Удирдамж хэрэгтэй гэж бодож байгаа хүмүүсийн хувьд эдгээр бүх донтуулдаг муухай химийн бодисыг
таны эмч хамгийн түрүүнд тавьсан хүн тул эдгээр бодисыг хэрхэн хамгийн сайн зогсоох талаар тэднээс
зөвлөгөө  аваарай.  Хэрэв  таны  эмч  туслахыг  хүсэхгүй  байвал  натуропат  эсвэл  гомеопатик  эмчээс
зөвлөгөө аваарай. Өмнө нь олон удаа би хүмүүс хэнээс ч зөвлөгөө авалгүйгээр өөрсдөө хэрэгцээгүй эмээ
ууж байхыг харсан.

Газрын тосоор эмчилж эхэлмэгц опиат эм хэрэглэдэг олон өвчтөн эдгээр аюултай бодисын хэрэглээг
даруй хоёр дахин бууруулж чаддаг. Ихэнх тохиолдолд, нэгээс хоёр долоо хоногийн дотор өвчтөн эдгээр
эмийг бүрмөсөн хаяж чаддаг бөгөөд тэд татагдах шинж тэмдгүүд багатай байдаг.

Энэ эм нь таныг өндөрт гаргах тухай биш харин хор хөнөөлгүй байгалийн гаралтай бодисоор өөрийгөө
эдгээх боломжийг олгодог. Одоо яагаад бид хүн төрөлхтөн бусдад энэ эмийг хэрэглэхийг үгүйсгэхийг
зөвшөөрөх ёстой гэж? Маалинган цэцгийг үнэ төлбөргүй хэрэглэх нь өнөөгийн бидний хамгийн чухал
асуудал бөгөөд олон хүн хэрэгцээгүй үхэж байгаа  тул бусад бүх асуудал харьцангуй цайвар байна.
Маалинга бол бараг бүх хүн тарьж ургуулж чаддаг олон нийтэд зориулсан эм юм. Одоо дэлхий даяар
тоо томшгүй олон хүмүүс өөрсдөө эм бэлдмэл үйлдвэрлэж байгаа бөгөөд бидний мэдээлэлд дурдсан
ижил үр дүнд хүрч байна.  Өөрчлөлт хийх цаг ойрхон байгаа тул бидэнтэй нэгдэж, олон хүмүүсийн
зовлонг арилгахад туслаарай, өөр найдваргүй ертөнцөд итгэл найдвар бэлэглээрэй.

Маалинган  ургамлыг  бид  бүгдээрээ  хоол  хүнс,  эслэг,  эм,  эрчим  хүч  болон  бусад  олон  төрлийн
хэрэглээнд  чөлөөтэй ашиглахын тулд  энэ  дэлхий дээр тавьсан.  Эцэст  нь  хэлэхэд энэ  гайхамшигтай
ургамлаас 50,000 гаруй зүйлийг үйлдвэрлэх боломжтой. Эдгээр хууль бус хязгаарлалтыг арилгаснаар
хүмүүсийг  харьяалагдаж буй  газартаа  буцааж оруулах  болно.  Дахин хэлэхэд тэд  байгальтай  холбоо
тогтоож, биеэ даасан байдалтай болно. Дэлхийд ээлтэй олсны ургамал дээр суурилсан үйлдвэрлэлийг
эхлүүлэхийн тулд сая сая ажлын байр бий болж, богино хугацаанд бид олсны ургамал дээр суурилсан
эдийн засагтай болох боломжтой болно. " Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Би анх  тос  түрхэж байхдаа"  Аймшигтай  "гаж нөлөө үзүүлсэн,  би  хагас  хайрцаг  гурил  идсэн  байх
ёстой !!! Ха Ха Ха !!! Би дахиад жаахан ч гэсэн гайхалтай унтмаар байна! Унтахын тулд өдөр бүр би
шөнийг тэсэн ядан хүлээж байв. Би 7:00 цагт тос аваад 9:30 орчим унтаж, 8:30 хүртэл унтдаг байсан.
Гайхалтай !!! ” Том

"Хүмүүс каннабисын баяжмалыг өдөр бүр иддэг, аймшгийн түүхгүй, донтолтгүй, гаж нөлөө үзүүлээгүй,
нас  барсан  хүмүүсийн  тухай  олон  түүхийг  сонсдог  нь  хачирхалтай  боловч  орон  нутгийн  хууль
тогтоогчид марихуан тариалах, ашиглах, борлуулахын эсрэг тэмцдэг. "Аюулгүй байдлын асуудал" нь
Big  Pharma-д  үнэнч байдлаа нуун дарагдуулж,  АНУ-д каннабисын салбарын өсөлтийг  хязгаарлахын
тулд Booze-Baron-ийн санхүүгийн хээл хахуулийг өгчээ ... "Рафаэль
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“Энэ  долоо  хоногоос  аавдаа  тос  өгч  эхэлсэн.  Түрүү  булчирхайн хорт  хавдар  нь  ясны зарим  хэсэгт
тархсан байдаг. Өнөөг хүртэл тэр маш их унтдаг бөгөөд хоолны дуршил нь сэргэжээ. Тэр хоолойны
цацрагийн өвдөлтөөс болж юу ч идсэнгүй. Түүнчлэн түүний зарим түгшүүр толгойд нь хөгжилтэй мэт
санагдаж байв.

Тэрбээр эмнэлэгт өвдөлт намдаах эм авч байгаа бөгөөд энэ нь бүх зүйлийг хяналтандаа байлгах хүртэл
хурц өвдөлтийг намдаах үйлчилгээтэй юм. Баримт бичигчид газрын тосны талаар мэдэхгүй байна. Бид
тосыг эмтэй хослуулах санааг хэлж байсан ч эмч нар аймшигтай гаж нөлөө үзүүлсэн. Тэднээс судалгааг
бидэнд үзүүлэхийг хүсч байсан ч аавыг суллахад аюул учруулахыг хүсэхгүй байна, учир нь түүнийг
улам бүр дордуулж буй хэт их эм хэрэгтэй эсэхийг асуухад "хэцүү" гэж тэмдэглэсэн байдаг.

Би хамгийн муу дайсандаа эмнэлгийн хорт хавдрын эмчилгээ хийлгэхийг хүсэхгүй байна. Би аймшигтай
түүхүүдийг сонссон боловч аавын хувьд бүх зүйл өөр байх болов уу гэж би боддог. Оройтоогүй гэж чин
сэтгэлээсээ хүсч байна. ” Эдмунд

Эдмунд, тэд болзошгүй гаж нөлөөний талаар зөв байсан, гэхдээ эдгээр нь тосоор бус харин түүнд өгсөн
химийн бодисоос үүдэлтэй байх болно. Та түүнийг гэртээ эргүүлж, тосоор дүүргэх тусам боломж өндөр
болно.  Газрын  тосноос  эхлэхэд  хэзээ  ч  оройтдоггүй,  ганцхан  асуулт  бол  өвчнөөсөө  түрүүлэхэд
оройтоогүй байгаа эсэх юм. Гэхдээ энэ нь түүнд хичнээн их хэмжээний тос, хэр хурдан орж ирэхтэй
шууд холбоотой юм.

Үүгээр би та протоколыг дагаж мөрдөх ёсгүй эсвэл маш их тунгаар эхлэх хэрэгтэй гэж хэлээгүй юм.
Түүнийг гэртээ авчирч, протоколыг дагаж, хамгийн сайн сайхныг хүсэн ерөөе. JB

"Сайн  уу  Жиндрих,  тосны  зарим"  гаж  нөлөө  "-тэй  хуваалцахыг  хүсч  байна.  Нэгдүгээрт,  би  хэсэг
хугацаанд өөрөө хийсэн, бас заримыг нь диспансерээс худалдаж авдаг (минийх шиг сайн!), Надад ямар
нэгэн онцгой өвчин, өвчин байхгүй, магадгүй 2012 оноос хойш 30 мл орчим уусан байх.

* Архи ууж чадахгүй ... нэг шил дарс уугаад би гадагш гарлаа! Би архи уухаа болихыг оролдоогүй ч
үнэхээр миний бие үүнээс бүрэн татгалзаж байгаа бөгөөд толгойгоо цэвэрлэхэд үнэхээр сайхан байна !!

* Миний нүдний цахилдаг туяа нь бүрэн ногоон өнгөтэй ... энд тэнд жижиг бор цэгүүд байхгүй болно
(хэрэв та iridology -ийг мэддэг бол эдгээр жижиг цэгүүд нь эрхтэний үйл ажиллагаа доголдох, бүр үхэх
шинж тэмдэг болдог), тиймээс тунгалаг нүд нь эрүүл мэндийг илтгэнэ! 

* Миний 10 настай хоньчин нохой шиг тунгалаг нүд, маш их энергитэй ижил нөлөөтэй! (Тэр 6 орчим
тун уусан). Газрын тос болон бүх гэнэтийн гаж нөлөө !! Энэхүү эмийг дэлхийтэй хуваалцах бүх хүчин
чармайлт гаргасанд баярлалаа, Рик. Маш их хайр, Эстелла "

"Миний охин нохой (хоньчин нохой) сүүний булчирхайн хорт хавдар, том бөөгнөрөлтэй байсан гэж би
хэлж чадна.  Би түүнд шөнийн цагаар  өдөр бүр 2 дусал өгч байсан.  3  долоо хоногийн дотор БҮГД
ЯВАА !!! (Энэ нь хүний хөхний хорт хавдартай адил эстроген дааврыг мэдэрдэг !!!). Мөн энэ нь миний
найзын амийг аварсан, тэр давсагны хорт хавдартай болсон - Явсан. Хүмүүс, амьтдад туслах чадвартай
болсондоо СҮҮР АЗ ЖАРГАЛТАЙ ”гэжээ. Долли

"Би нохой бүрээ хорт хавдраар алдсаныхаа дараа хорт хавдраас урьдчилан сэргийлэх зорилгоор гурван
нохойндоо өдөр бүр нэг дусал тос өгдөг." Рожер

"Би өнгөрсөн долоо хоногт тосон дээр бөөлжих тухай бичсэн. Эцэст нь би зогссон бөгөөд одоо хүртэл
ижил тосыг хэрэглэж байна. Надад одоо сайхан санагдаж байна. Би бүх эмийн бэлдмэлийг системээсээ
гадагшлуулж байсан гэж бодож байна. Энэ бол үнэхээр зовлонтой туршлага байсан боловч хордлого
тайлах нь хэзээ ч зугаатай байдаггүй. ” Робин

"Би сайн мэдэхгүй байна, гэхдээ та хэтэрхий их зүйлийг хэтэрхий хурдан авсан гэж бодож байна. Хэт
өндөр болох гэх мэт зүйл байдаг бөгөөд энэ нь зарим хүмүүсийг бөөлжүүлж болно. Би үүнийг хувийн
туршлагаасаа мэднэ. (Энэ нь тийм ч эгдүүтэй сонсогдож байгааг би сая л ойлгосон юм.) ”Тина
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"Тина, би ч бас энэ тухай бодож, яагаад ийм өвчтэй байгаа талаараа олон асуулт асуусан. Өнгөрсөн
арванхоёрдугаар сард надад тохиолдсон зүйлээс болж хордлого тайлсан гэдэгт үнэхээр итгэж байна.
Миний хорт хавдрын эмч надад "эцсийн шатандаа" орсон гэж хэлээд, тос нь дуусч, ясыг бэхжүүлэхэд
туслах Зомета судсаар хийлгэсэн. Энэ тос нь харшлын эсрэг эм болж, намайг Зометагийн нөлөөнөөс
аварч  байсан  юм.  Газрын  тосноос  болж  би  хоолны  дуршилгүй  болж,  Зомета  миний  яс  руу  орж,
бөөлжиж, даарч, эмнэлэгт хэвтсэн.

Тэр явдлаас хойш миний үе, хонго маш их өвддөг болохоор би индиан маягаар сууж чаддаггүй байсан.
Би тос түрхэж эхлэхэд би эхлээд зүгээр байсан ч аажмаар өвдсөн. Дараа нь би үнэхээр өвдөж, хэдэн
өдөр бөөлжиж, зовж байхдаа хачин зүйл тохиолдсон, бүх үе мөч минь арилсан, 6 сарын дараа үе мөч
өвдөхөө больсон. Би дахин уян хатан болсон. Энэ тос миний үенээс нэг жилийн хугацаанд тантай хамт
үлдэж чадна гэж би итгэж байна. ” Робин

“Эмнэлэгт эмчлүүлж буй өвчтөнд аль болох түргэн тусламж үзүүлэх нь маш чухал юм. Ихэнх терминал
өвчтөнүүд хими/цацраг туяа, өвчин намдаагч гэх мэт эмчилгээ хийлгэсэн байдаг.  Үүнийг зөв хийсэн
эсэхийг нь шалгаж, аль болох хурдан ууж эхэл, хорт хавдар бүрэн арилах хүртэл би уухаа болихгүй! "
Бонни

"Таны эмч нар танд" та эцсийн шатандаа байна "гэж хэлэхэд та тэнд байгаа бүх зүйлийг туршиж үзэхийг
хүсэхгүй байна уу? Бодоод үз дээ ...  Ийм онош тавьсны дараа юу алдах ёстой вэ? Би өнөөдөр амьд
байгаа зээ охинтой болсон ... энэ тосны ачаар ... Би илүү ихийг хэлэх хэрэгтэй байна уу? " Кэрол

"Энэ бол түүний зээ охин. Энэ үнэхээр ажилласан. ” Жоанна

"Би хагас марафон гүйж, хорт хавдрын судалгаанд 5000 доллар цуглуулсан. Аль хэдийн зөндөө эмчлэх
арга  байдаг,  тэд  надад  өгөхгүй гэдгийг би огт  мэдээгүй.  Тэд надад хоёр удаа  үнэхээр хүчтэй хими
эмчилгээ хийлгэсэн. Тэд миний элэгийг сүйтгэсэн; Тэд миний бөөрийг сүйтгэсэн. Тэд намайг өнгөрсөн
оны дөрөвдүгээр сард үхүүлэхээр гэртээ  явуулсан.  Тэд намайг зургаан долоо хоног  амьдрахгүй гэж
хэлсэн. Өнөөдөр би энд байгаа болохоор би өөрөө эмээ хэрхэн яаж хийхээ олж мэдсэн болохоор би
өнөөдөр амьд байна.

Энэ эмчилгээний талаар бид бүгдэд хэлэх хэрэгтэй. Хүн бүр мэддэг байх ёстой: хорт хавдартай найз
нөхөддөө амьдрахад тань туслах эмнэлгийн марихуан бүтээгдэхүүн байдаг. Хүн бүр мэдэх ёстой: хэн ч
хорт хавдраар нас барах ёсгүй. Эмчилгээ байдаг, үргэлж эмчлэгддэг. Тэд зүгээр л ... Big Pharma бидэнд
үүнийг зөвшөөрөхгүй. Тэд яаж зүрхэлсэн юм бэ?! Хорт хавдрын судалгаа бол олон тэрбум долларын
салбар ... Тэгээд тэд юу хийж байна вэ? Тэд над шиг хүмүүсийг хар тамхиараа хөнөөж байна. Энэ бол
тэнэглэл! Эмчилгээ байна! Финикс нулимс тос сайн ажилладаг! Бүгдэд хэлээрэй. Гуйя! " Жоанна

"Сайн уу, би тосонд итгэдэг бөгөөд одоогоор үүнийг хорт хавдартай ээждээ хэрэглэж байна,  гэхдээ
надад нэг асуулт байна, та үүнийг гурван сарын дотор 2 унц идэх хэрэгтэй гэж хэлдэг, гэхдээ ээж маань
өвчний улмаас маш сул дорой байна. Зөвхөн унци болгон авч, гурван сар уулзах гэж байна, гэхдээ одоо
ч гэсэн авч байгаа бөгөөд энэ нь ижил нөлөөтэй эсэхийг мэдэхийг хүсч байна, учир нь та үүнийг гурван
сарын дараа байх ёстой гэж хэлсэн. Миний санаа зовж байгаа тул надад мессеж бичээрэй. " Эсмеральда

“Тэр  өнөөг  хүртэл  хичнээн  их  мөнгө  авсан  талаар  бүү  санаа  зов.  Түүнийг  бага  зэрэг  идүүлэхийг
хичээгээрэй. Түүнд урьд өмнө байгаагүй том хэсгийг идээрэй гэж хэлээрэй, шөнө унтахдаа бага багаар
илүү идэх боломжтой болно. Шөнийн цагаар тэр илүү их тунгаар иддэг бол илүү тэсвэр тэвчээртэй
болох болно. Аав маань эхний гурван сард ижил зүйлийг хийсэн. Өдөрт хагас граммаас илүүг идэж
чадалгүй нэлээд хугацаа өнгөрч, өдөрт 1/4 гр арай ядан идэж байсан ч хорт хавдар нь алга болж байв.
Одоо тэр өдөрт нэг грамм орчим жинтэй болсон бөгөөд 10 сарын хугацаанд зуу гаруй грамм идсэн
байна. Амжилт хүсье! " Хосе

Эмийг солих
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"Газрын тосны туршлагаар би өөрийн биеэр хэрэглэхийг хүсч буй эмийн талаар мэдэхгүй байна. Надад
үүнд хэд хэдэн шалтгаан байгаа боловч гол шалтгаан нь эдгээр нь шаардлагагүй юм. Таны бие зөвхөн
өвөг  дээдсийнхээ  идэж байсан  зүйлийг  боловсруулж чаддаг;  Энэ  нь  ямар ч  төрлийн химийн бодис
боловсруулахад бэлэн биш байгаа бөгөөд химийн бодис хэрэглэх нь эцэстээ хүндрэл учруулах болно.
Тэд таны одоо зовж буй нөхцөл байдалд тусалж магадгүй ч та дараа нь үнийг нь төлөх болно. Энэхүү
тос нь хүний ДНХ -тэй резонанс үүсгэж, бүх биеийн эсийг нөхөн төлжүүлэх, залуужуулах үйлчилгээтэй.
Газрын тос нь сонгомол байдлаар ажилладаг бөгөөд таны биед хортой бүх зүйл рүү дайрдаг. Үүнээс
гадна, тос нь хортой нөлөө үзүүлэхгүй. Бага зэрэг хэтрүүлбэл, тосыг хэрэглэсний цорын ганц гаж нөлөө
бол нойр, аз жаргал, эрүүл мэнд гэж хэлмээр байна. Өвчтөн бие махбодь, оюун санааны хувьд ер бусын
байдалд ордоггүй, ялангуяа тос түрхсэнээсээ илүү их тос уудаг гэж хэлэхгүй. Гэхдээ хэрэглэсэн ч гэсэн
дээд зэргийн агууламжтай маалингын тос хэрэглэвэл тэд зүгээр л унтаж амрах болно. Газрын тосны
нөлөөг даван туулах гэж оролдох нь утгагүй юм, зүгээр л түүнийг ажиллуулж, урсгахыг зөвшөөрөх нь
дээр. "JB

"За, би үүнийг хуваалцах ёстой. Би өөр муж дахь найзаасаа тос авсан. Миний авсан анхны зүйл бол
диспансер байсан бөгөөд энэ нь байх ёстой зүйл биш юм шиг санагдсан. Би хэдхэн цаг тутамд нэлээд
сайн хэмжээтэй тун авч байсан бөгөөд энэ нь тийм ч их үр дүнд хүрээгүй юм шиг байна.  Өчигдөр
найзаасаа юм авахдаа би диспансерийн эд зүйлсээс авсан мөнгөө авч болно гэж бодсон. Хүү миний
буруу байсан! Удаан эхлээрэй гэж хэлэхэд та нар тоглоогүй байна! Хэрэв танд жинхэнэ зүйл байгаа бол
энэ нь үнэхээр хүчтэй байх болно! Харамсалтай нь надад тийм ч сайн туршлага  байгаагүй,  гол гаж
үзэгдэл, шөнөжингөө унтаж чадахгүй байсан. Миний хүү үнэхээр над дээр ирж намайг "асрах" ёстой
байсан! Өнөөдөр би маш их ядарсан хэвээр байгаа бөгөөд үр дагаврыг нь мэдэрч байгаа болохоор би
өнөөдөр авахгүй байх болно, хэрэв ингэвэл будааны хагасаас бага байх болно! Сайн талдаа өнөө өглөө
өвдөхгүй байх гэж бодож байна.

- Кейси, хэхэ. Шинэ багцад зарим sativa байгаа байх, тиймээс өөр нэгийг авахыг хичээгээрэй. Бидний
санал болгож буй зүйлээс гаргаж авсан тос үүнийг хийдэггүй. Би таны авсан зүйлийн хагасыг эсвэл
шинэ хэсгийг туршиж үзэх болно. Эдгээр таагүй мэдрэмжүүд заримдаа хэн нэгэнд тохиолдож болно,
гэхдээ та үүнийг хэрхэн шийдвэрлэх талаар сурч мэдсэний дараа энэ нь тийм ч их асуудал үүсгэдэггүй
бөгөөд үүнийг таны асрагч баталж магадгүй юм.

Гэхдээ дахин хэлэхэд, миний хэлснээр тосонд энерги өгдөг. Гэхдээ магадгүй энэ нь таны өмнөх тосноос
илүү  сайн  өвдөлт  намдаах  нөлөөтэй  байж  магадгүй  юм.  Бага  авахыг  хичээгээрэй,  энэ  нь  хэрхэн
ажилладагийг  үзээрэй.  Хэрэв  энэ  нь  танд  хоёр  дахь  удаагаа  таалагдахгүй  байгаа  бол  хүүдээ  зугаа
цэнгэлийн зориулалтаар өгөх, эсвэл гадны хэрэглээнд (гоо сайхны зориулалтаар) зориулан түүнд манайд
заасан шаардлагыг хангасан илүү хүчтэй, тайвшруулах эм авч өгөхийг хүс. "Чиглэлүүд." Хамгийн сайн
сайхныг хүсье, JB

"Энэ нь бүх төрлийн өвчин, өвчин эмгэгийн эсрэг ажилладаг. Хэрэв та үүнийг ууж байгаа бол зарим
хүмүүсийн дунд калийн агууламж буурч байгаа эсэхийг анхаарч үзээрэй. Бөөр, элэг, зүрхний өвчтэй бүх
хүмүүст нөхөн төлжих нөлөө үзүүлэхийн тулд булчирхайлаг бэлдмэлийг RSO болон q10 -той хослуулан
үзээрэй. Матай

“Зөвхөн каннабиноид эсийг зохицуулдаг. Ихэнх шархыг эмчлэхэд зориулагдсан тос/бодис нь ариутгагч
бодис бөгөөд зөвхөн биеийг эдгээх тохиромжтой нөхцлийг бүрдүүлэхийг хичээдэг. Каннабиноидууд нь
бактерийн эсрэг / мөөгөнцрийн эсрэг / вирусын эсрэг гэх мэт бодисууд бөгөөд эд эсийг зохицуулдаг тул
муухай гэмтсэн эсүүдийг зохицуулж, хагас өгзөгийг засч хуулж болохгүй. Өөрөөр хэлбэл, эсүүд дараах
логикоор  зохицуулагддаг  тул  та  шархадсан  каннабиноидыг  хэрэглэснээр  сорви  үүсэх  магадлал  бага
байдаг.

Би бага зэрэг гэмтсэн үү? - Тийм = Автофаги нь эсийг дахин боловсруулах/засах. Би маш их гэмтсэн үү?
- Тийм = Програмчлагдсан эсийн үхэл (Апоптоз)

Би ашиглалтын хугацаагаа дуусгасан уу? - Тийм = Програмчлагдсан эсийн үхэл (Апоптоз)
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Би асар их хохирол амссан уу? Тийм = үхжил. Хохирол маш хүнд байвал тухайн хэсэгт каннабиноидыг
түрхэхгүй бол цусан дахь эндоген каннабиноидууд ихэвчлэн эсэд хүрч, түүнийг зохицуулж чаддаггүй
бөгөөд энэ нь мах / үхжил үхэхэд хүргэдэг.

Хорт хавдар нь ихэвчлэн гэмтсэн эсээс үүдэлтэй байдаг,  учир нь түүний CB рецепторууд гэмтсэний
улмаас ажиллахгүй байна.

Хорт хавдар үүсгэдэг бодисууд нь ихэвчлэн биеэсээ удаан гадагшилдаг, аялалынхаа туршид эсэд байнга
гэмтэл учруулдаг бодисууд юм.

Ихэнхдээ эсүүд гэмтэх тусам CB рецептор ажиллахгүй эс оршин тогтнох магадлал өндөр болно. Скотт

Хорт хавдрыг тосоор эдгээдэг

Таны эмчилж байсан өвчтөнүүдийн тооны ажиглалтаас харахад тос нь бүх төрлийн хорт 
хавдрын эсрэг үр дүнтэй байдаг уу, эсвэл ямар ч төрлийн хорт хавдрын эсрэг тус болохгүй гэдгийг 
та мэдэх үү?

"Энэхүү тос  нь бүх төрлийн арьсны хорт хавдрыг эмчлэхэд үр дүнтэй байдаг  бөгөөд миний мэдэж
байгаагаар энэ нь дотоод хорт хавдар болон бусад өвчний хувьд ч мөн адил хамаарна. Эмнэлгийн бүх
төрлийн асуудалтай тулгарсан өвчтөнүүдтэй харьцах олон жилийн туршлагын дараа. Би тосыг үр дүнтэй
эмчлэх ямар ч нөхцөл байдлын талаар мэдэхгүй гэдгээ үнэнээр хэлье.

Өндөр зэрэглэлийн маалингын тосыг миний зааврын дагуу хийж, хэрэглэвэл бүх төрлийн хорт хавдрын
эсрэг үйлчилгээтэй юм шиг байгаа бөгөөд эмчлэхэд үр дүнгүй болох хорт хавдрын талаар би мэдэхгүй
байна. Хэсэг хугацааны өмнө би THC нь тодорхой төрлийн хорт хавдар үүсгэдэг гэж үзсэн судалгааны
талаар сонссон  боловч энэ нь олон нийтэд үнэнийг мэдүүлэхгүйн тулд хийсэн илүү суртал ухуулга
байсан гэж би бодож байна. Энэ судалгаа нь алдаатай байх ёстой гэж би хэлж чадна, яагаад би ийм
дүгнэлтэд хүрсэнээ одоо тайлбарлах болно.

Энгийнээр тайлбарлавал ихэнх судалгаагаар хорт хавдар нь өвчтөний бие махбодид үүсч буй үндсэн
асуудлын улмаас үржих боломжийг олгодог мутацид орсон эсүүд юм. THC нь мутацид орсон эсүүдийг
устгадаг. Тэгвэл THC хэрхэн устгах чадвартай маш сайн эсүүдийг яаж үйлдвэрлэх вэ?

Хэрэв та хорт хавдар үүсгэж болох эмчилгээг хайж байгаа бол хими эмчилгээ, цацраг туяа хэрэглэхээс
өөр аргагүй. Эдгээр "эмчилгээ" гэж нэрлэгддэг хоёулаа хорт хавдар үүсгэдэг тул өөрөөр хэлбэл хорт
хавдар үүсгэдэг. Томографи ч гэсэн биеийг асар их тунгаар цацруулдаг. Цацраг туяа нь эсийг мутацид
оруулдаг бөгөөд хорт хавдар бол эсийн мутацид ордог гэж бидэнд хэлсэн. Рик Симпсон, Олсны ургамал:
Хамгийн эмийн ургамал

Газрын тосыг хими эмчилгээ, цацрагийн хамт хэрэглэж болох 
уу?

"Өвчтөн надаас  энэ  асуултыг  асуухад  би  тосыг  химийн болон цацрагийн  хамт  хэрэглэж болно  гэж
хэлдэг. Энэ тосыг ашиглах нь маш их ашиг тустай бөгөөд ийм эмчилгээний үр дагаврыг даван туулах
боломжийг тэдэнд өгөх болно гэдэгт би эргэлзэхгүй байна. Гэсэн хэдий ч эрүүл саруул ухаантай хүн
яагаад хими, цацраг туяа уух талаар бодох болов?

Хими, цацраг туяа нь хорт хавдрыг эмчилдэггүй, түүнийг үүсгэдэг бөгөөд өнгөрсөн хугацаанд би ийм
эмчилгээ гэж нэрлэгдэх гэж байгаа хүмүүст тос өгөхөөс татгалзаж байсан. Эмнэлгийн системээс ийм
эмчилгээ  хийлгэхээр  төлөвлөж  буй  хүнд  зориулж  тос  үйлдвэрлэхийн  тулд  би  яагаад  шоронд  орох
эрсдэлтэй байх ёстой вэ? Хэрэв хүн хими эсвэл цацраг туяа уухаар шийдсэн бол энэ нь түүний сонголт
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юм. Гэхдээ миний бодлоор хэрэв эдгээр хүмүүс эмнэлгийн системийг хордуулахыг хүсч байгаа  бол
эмчлэх нь тэнэг хэрэг болно гэж би бодож байна. Энэ нь өвчтөний судсаар хорыг шахах үед эсрэг эм
өгөхтэй адил юм.

Өмнө нь би энэ эмийг ямар ч хор хөнөөлгүй үр дүнтэй эмчилгээ хийлгэхийг хүсч буй өвчтөнүүдэд өгч,
амьд үлдэх маш сайн боломжийг өгсөн.  Гэхдээ би анагаах ухааны тогтолцооноос хангаж буй ихэнх
зүйлийг анагаах ухаанаас илүү аллагын талаар авч үздэг. Ийм учраас би эрүүл мэндийн хүнд өвчтэй
хүмүүст тосоо авч, эмнэлгийн систем болон эмч нараас хол байхыг хэлдэг.

Эмнэлгийн  мэргэжилтнүүд  хорт  хавдрын эмчилгээнд оновчтой  хандаж эхлэхгүй  бол  өвчтөн  тэдний
зөвлөгөөг огт аваагүй нь дээр гэж би бодож байна.  Эмнэлгийн тогтолцооны эцэст нь өгдөг зүйл нь
сайнаас  илүү их хор хөнөөл  учруулж,  өвчтөний  амьд үлдэх боломжийг  бууруулдаг.  Химийн болон
цацраг туяанаас үүдэлтэй хохирол, хордлого нь өөрсдийгөө хоргүйжүүлэхийн тулд их хэмжээний тос
залгиагүй  тохиолдолд  ихэнх  тохиолдолд  өвчтөний  үхэлд  хүргэдэг.  Хими  эмчилгээ,  цацраг  туяа
хэрэглэдэг хүмүүсийн дийлэнх нь эмчлэгдэж буй хорт хавдраас бус, эдгээр эмчилгээний үр нөлөөгөөр
нас бардаг.

Миний хэлснээр, өөрийн туршлагаас харахад тос нь бүх төрлийн хорт хавдрын эсрэг үйлчилгээтэй юм
шиг боловч надад эмчилгээ хийлгэсэн хэд хэдэн хүн байсан ч дараа нь авахаас татгалзсан. Эцэст нь тэд
эмнэлгийн тогтолцоог эвдэх хүсэлгүй байсан бололтой гэж хэлэхээс өөр тэдний зан байдлыг тайлбарлаж
чадахгүй байна. Үүнийг хийсэн цөөхөн хэдэн хүмүүс байсан бөгөөд миний мэдэж байгаагаар эцэст нь
эдгээр  бүх  өвчтөн  нас  баржээ.  Хүмүүс  яагаад  хийж  байгаа  зүйлээ  хийж,  яагаад  амьдралдаа  ийм
бодлогогүй хандаж байгаагаа тайлбарлаж өгөөсэй гэж хүсч байна. Гэхдээ хэрэв тэд эмнэлгийн систем
тэдэнд юу бэлдэж байгаа талаар өөрсдийгөө сургахыг хүсэхгүй бол энэ нь үргэлжлэх болно гэж найдаж
байна. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Хорт хавдартай өвчтөнүүдийн амжилтын хувь?

"Хүмүүс хорт хавдрын оноштойгоор над дээр ирж, хими эмчилгээ, туяа эмчилгээ хийлгэхээс татгалзсан
тохиолдолд  эмчилгээ  хийлгэхийн  тулд  үхлийн  хаалганы  дэргэд  иртэл  хүлээхгүй  эсвэл  эмчлэхээс
татгалзвал эдгэрэх нь бараг л ойлгомжтой зүйл юм. тосыг зөв аргаар шингээх.

Газрын  тосны эмчилгээг  зохих  ёсоор  хийвэл  эрүүл  мэндийн системд  хүндээр туссан  хүмүүсийн  75
орчим хувь нь хорт хавдрыг буцаах боломжтой.  Гэсэн хэдий ч 4 хүн тутмын 1 нь маш их хохирол
амссан байдаг бөгөөд хамгийн сайн нь бидэнтэй хамт байхдаа тэдэнд амьдралын чанарыг илүү сайн
өгөх явдал юм. Гэхдээ ийм нөхцөл байдалд байгаа өвчтөнүүдийн хувьд тосыг залгих нь утга учиртай
хэвээр байх болно,  учир нь энэ нь тэдний зовлонг ихээхэн хөнгөвчлөх бөгөөд ихэнхдээ тэд хүлээж
байснаас хамаагүй удаан амьдрах болно.

Хэдийгээр  та  хорт  хавдрыг  эмчилж  чадсан  ч  эцсийн  эцэст  химийн  бодис,  цацраг  туяанаас  үүдсэн
хохирол  нь  учирсан  хохирлыг  арилгахгүй  бол  өвчтөний  үхэлд  хүргэх  болно.  Эдгээр  хүмүүс  хорт
хавдраар  нас  бардаггүй;  тэд  үнэн  хэрэгтээ  эмнэлгийн  системээс  авсан  "эмчилгээний  эмчилгээ"  гэж
нэрлэгдэж байгаад үхэж байна. Таны харж байгаагаар Маалинган тос нь гайхалтай амжилтанд хүрдэг,
ялангуяа эмч оролцоогүй тохиолдолд. Гэхдээ хэрэв эмнэлгийн систем оновчтой хандаж, энэ эмийг зохих
ёсоор нь хэрэглэвэл амьд үлдэх түвшин бүр ч ихэсч магадгүй гэж бодож байна.

Таны мэддэг хэдэн хүн тосоор өөрийгөө эдгээсэн бэ?

2003 оноос хойш би энэ тосыг бүх төрлийн эрүүл мэндийн асуудалтай байсан 5000 орчим хүнд өгчээ.
Эдгээр өвчтөнүүдийн ихэнх нь анхаарал хандуулах шаардлагатай хэд хэдэн эрүүл мэндийн асуудалтай
байсан боловч ихэнх нь энэ тосыг хэрэглэснээр хяналтанд орсон эсвэл эдгэрсэн байна. Энэхүү эм нь
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хууль бус байдлаас болж би бүртгэл хөтөлдөггүй байсан ч гадаад, дотоод хорт хавдраар эдгэрсэн олон
зуун хүн, бусад олон өвчнийг би харсан гэж хэлэхэд аюулгүй байна.

Нэмж дурдахад би дэлхийн өнцөг булан бүрээс долоо хоног бүр асар олон тооны имэйл хүлээн авдаг
бөгөөд  энэ  тос  нь  алс  холын  орнуудын  өвчтөнүүдэд  хэр  их  тусалж  байгааг  надад  хэлдэг.  Бид
зааварчилгаа  вэбсайт  дээрээ  байрлуулж,  өөрийгөө  эмчлэх  аргыг  хаа  сайгүй  хүмүүст  тайлбарласан
"Эмчилгээнээс зугт" баримтат киног гаргаж ирэхэд маш их анхаарал татаж, олон хүмүүс энэ мэдээллийг
тусламж хэрэгтэй хүмүүст эмээр хангахад ашигласан.  энэ нь ажилласан. Энэхүү тосыг үйлдвэрлэхэд
маш хялбар байдаг тул дэлхий даяар олон тооны хүмүүс түүний ашиг тусыг мэдэрсэн бөгөөд ойрын
ирээдүйд бид бүгд ижил зүйлийг хийх эрх чөлөөтэй болно гэж найдаж байна. ” Рик Симпсон, Олсны
ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Газрын тос хэрэглэж эхлэх нь хэтэрхий оройтсон уу?

“Энэхүү гайхалтай эмийг хэрэглэж эхлэхэд хэзээ ч оройтдоггүй. Эмнэлгийн системд маш их хохирол
амссан хүмүүст ч эдгэрэх магадлал өндөр хэвээр байна.  Бид уушгины хорт хавдартай нэг эрхэмтэй
байсан бөгөөд эмнэлэгт хэвтэж байсан бөгөөд эмч нар түүнд хорин дөрвөн цаг амьдрах хугацаа өгчээ.
Эмнэлгийн байгууллагын эсэргүүцлийг үл харгалзан хүү нь түүнд их хэмжээний тос өгч, тэр маргааш нь
эмнэлгээс гарчээ. Арван таван сарын дараа 83 настай энэ ахмад настан нас барсан боловч уушгины хорт
хавдраар  нас  барсангүй.  Нэмэлт  хэдэн  сарын  турш  тэрээр  сайн  сайхан  амьдрал  эдэлж,  нойрондоо
өвдөхгүй нас баржээ. Эмнэлэгт нас барж, уушгины хорт хавдраас болж өөрийн шингэнд живж байгаа нь
дээр биш гэж үү?

Бид хорт хавдрын 4 -р үе шаттай, амьд үлдэх магадлал багатай хүмүүсийг эмчлэхэд маш сайн үр дүнд
хүрсэн. Мэдээжийн хэрэг, бид бүгдийг аварч чадаагүй, гэхдээ нэг зүйл бол бид галзуурсан эмчилгээ,
амьд үлдэх чадвараараа эмнэлгийн системээс илүү ихийг аварсан. Өмнө дурьдсанчлан, энэхүү тос нь
бүх төрлийн хорт хавдрын эмчилгээнд үр дүнтэй байдаг боловч уушгины хорт хавдар, лейкеми өвчтэй
хүмүүст миний харсан үр дүн үнэхээр гайхалтай байсан. Ихэнхдээ эдгээр төрлийн хорт хавдар нь газрын
тосны эмчилгээнд маш сайн хариу үйлдэл үзүүлдэг бөгөөд өвчтөнүүд өдөр бүр биеийн байдал сайжирч
байгааг анзаардаггүй.

Би тос авч байгаа хүмүүсийг аль болох хурдан системдээ оруулахыг зөвлөж байна. Энэхүү санаа нь тэд
THC агуулсан тосыг биедээ хурдан оруулах тусам хорт хавдар болон бусад өвчнөөсөө хурдан эдгэрэх
болно. Энэ нь өвчтөнийг амьд үлдэх боломжийг илүү сайн хангаж өгөх боловч хохирол учруулахгүй.

Би амь насанд заналхийлж болзошгүй хүнд өвчтэй хүн бүрт "Энэ тос нь таны амийг аврах болно, эсвэл
гарцыг чинь хөнгөвчлөх болно" гэж хэлдэг. Өвчтөн нас барсан ч гэсэн тэд үүнийг нэр төртэйгээр хийх
бөгөөд эдгээр аймшигтай өвдөлт намдаах эмийн нөлөөнөөс зайлсхийх боломжтой. Бидний зорилго бол
чадах чинээгээрээ аврах явдал юм, гэхдээ тусламж үзүүлэх боломжгүй хүмүүст эмнэлэгт хэвтэх ёстой
ижил зовлонтой зовлонт үхлийг туулах шаардлагагүй  гэдгийг  мэдэх нь  сайхан  хэвээр байна.  ”  Рик
Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Зарим хүмүүс эмчлэх нь бусдаас илүү хэцүү байдаг уу?

“Эдгэрэхэд хамгийн хэцүү хүмүүс бол эмнэлгийн тогтолцоонд өөрсдийгөө ноцтой хохирол учруулахыг
зөвшөөрсөн хүмүүс юм. Хими эмчилгээ, туяа нь хоёулаа хорт хавдар үүсгэдэг эмчилгээ бөгөөд өөрөөр
хэлбэл хорт хавдар үүсгэдэг.  Хэрэв өвчтөн эдгээр эмчилгээ гэж нэрлэгддэг өвчнүүдийг даван туулж
чадвал хавдрын хэмжээ багасч байгааг харж болно. Гэвч эцэст нь эдгээр эмчилгээ нь биеийг маш их
хордуулдаг  тул  тэднийг  хамгаалах  дархлааны  системгүй  үлддэг.  Энэ  нь  хорт  хавдрыг  үүсгэдэг
эмчилгээний үр дагавартай хамт хорт хавдрыг биеийн бусад хэсэгт тараахад тусалдаг.
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Өвчтөн дархлааны системгүй болж, түүнийг хамгаалах үүрэгтэй болсон тул тэд үхэлд хүргэж болзошгүй
олон эрүүл мэндийн асуудлаас өөрийгөө хамгаалах чадваргүй болжээ. Эмнэлгийн тогтолцооноос үзүүлж
буй эмчилгээ яагаад үр дүнгээ өгөхгүй байгааг ухамсартай хүн ойлгоход төвөг учруулах ёсгүй. Гэсэн
хэдий ч эмч нар үр дүнтэй эмчилгээний өөр хэлбэр байдаггүй гэж бидэнд хэлсээр байна. Энэ нь хэрэв та
эмч нар болон бусад мэргэжилтнүүдэд ямар нэг зүйлийг ойлгохгүй байх хэмжээний мөнгө өгвөл ихэнх
тохиолдолд тэд үүнийг биелүүлэхдээ баяртай байдгийг нотолж байна гэж би бодож байна.

Ихэнх тохиолдолд өвчтөнүүд каннабиноид рецепторыг хаадаг эсвэл эндоканнабиноидын системийн үйл
ажиллагаанд саад учруулдаг эм уудаг болохыг би хэлэх ёстой.  Ийм эмийг Ремонабант,  Суринабант,
Таранабант, Ибипенабант зэрэг цөөн хэдэн нэрээр нэрлэх боломжтой. Эдгээр бодисыг хамгийн түрүүнд
эмч нар зааж өгсөн байдаг тул энэ нь тэдэнтэй ярилцах ёстой зүйл гэж би бодож байна. Энэ бол миний
өвчтөнүүдэд  химийн  эмээс  аль  болох  хурдан  салахыг  хэлсний  нэг  шалтгаан  юм.  Хэрэв  таны
каннабиноид  рецепторын  үйл  ажиллагаа  алдагдсан  бол  ийм  хүмүүсийг  эмчлэхэд  илүү  хэцүү  эсвэл
боломжгүй болгодог.

Өнөө үед олон хүмүүс бидний оюун ухааны хүч нь хүнд өвчнөөс эдгэрэхтэй холбоотой гэж боддог
бололтой. Эдгэрэхийн тулд хэрэглэж буй эмчилгээнд эерэг хандлага, бат итгэлтэй байх нь маш чухал
гэдгийг тэд ихэвчлэн мэдэрдэг. Гэхдээ над дээр ирсэн хүмүүсийн ихэнх нь эмчилгээг эхлэхдээ энэ тос
ямар ч ашиг тустай гэдэгт итгэдэггүй байв. Хэдийгээр эерэг сэтгэлгээний хүч нь тустай байж магадгүй
гэдэгтэй санал нийлж байгаа ч миний эмчилсэн хүмүүсийн дийлэнх олонх нь үүнгүйгээр үнэхээр сайхан
эдгээж чадсан юм шиг санагдсан.

Би амжилттай эмчлэхийг өвчтөний сэтгэцийн байдал гэхээсээ илүү зохистой эм хэрэглэж байгаагаас
илүү их хамааралтай гэж үздэг. Энэхүү шинэ эрин үеийн үг хэллэгт итгэдэг олон хүн санал нийлэхгүй
байх болно гэж би найдаж байна, гэхдээ миний гэрчилсэн зүйлийн талаар баримтыг гуйвуулах шалтгаан
байхгүй.  Нэмж  дурдахад  манай  гэрийн  тэжээвэр  амьтад  болон  бусад  амьтдын  биед  каннабиноид
рецепторууд байдаг тул тэд энэхүү тосны нөлөөнөөс хүртэх боломжтой юм. Би олон амьтдыг эмчилсэн
бөгөөд эдгээр амьтдын зарим нь нэлээд ухаантай байсан ч энэхүү тосноос гаргаж авсан гайхамшгууд нь
эерэг сэтгэлгээтэй ямар ч холбоогүй гэдэгт итгэлтэй байна. " Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн
эмийн ургамал

Цусны хорт хавдар

“Хэрэв  та  лейкеми  өвчтэй  хүнийг  олсны  тосоор  эмчилбэл  үр  дүн  нь  маш  хурдан  гардаг.  Миний
туршлагаас  харахад лейкеми бол дотоод хорт хавдрыг эмчлэх хамгийн хялбар аргуудын нэг бөгөөд
энэхүү тосыг хэрэглэснээр гайхалтай үр дүнд хүрсэн. Бие махбодид нэвтэрсний дараа THC -ийн эхний
газар нь цусны урсгал руу шууд ордог. Хэрэв цусанд хорт хавдар байгаа бол энэ нь удаан үргэлжлэхгүй
байх магадлалтай. Цусны хорт хавдраар өвчилсөн хүмүүсийн цусны цагаан эсийн тоо хоёр хоногийн
дотор эрс буурч байгааг би харсан бөгөөд миний бодлоор энэ өвчнөөр шаналж буй хүмүүст үүнээс илүү
сайн эмчилгээ байхгүй гэж би бодож байна. " Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Арьсны хорт хавдрыг эмчлэх

"Хэрэв тосыг зохих ёсоор үйлдвэрлэвэл арьсны хорт хавдрыг эмчлэх нь гарцаагүй бөгөөд даалгаврыг
биелүүлэхийн  тулд  ихэвчлэн  багахан  хэмжээний  тос  шаардагддаг.  Асуудал  үүсгэж  буй  хэсэгт  тос
түрхээд  боолтоор  боож,  гурав,  дөрвөн  өдөр  тутамд  шинэ  тос,  шинэ  боолт  түрхээд  хавдар  удахгүй
арилна.

Би  өвчтөнүүдэд  хорт  хавдар  арилах  хүртэл  эмчилгээгээ  үргэлжлүүлээрэй,  дараа  нь  хорт  хавдар  нь
хэвээрээ  байгаа  юм шиг  хоёр  долоо хоног  орчим эмчилгээгээ  үргэлжлүүлээрэй  гэж хэлдэг.  Үүнийг
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хийснээр бүх хорт хавдрын эсүүд үхсэн байх болно, хэрэв миний зааврыг дагаж мөрдвөл арьсны хорт
хавдар эргэж ирэхийг би хэзээ ч харж байгаагүй.

Хэрэв та нэлээд удаан хугацаанд арьсны хорт хавдартай байсан бөгөөд хорт хавдрыг сайн тогтоосон бол
түүнийг  эмчлэхэд  хэсэг  хугацаа  шаардагдах  боловч  ихэвчлэн  нэлээд  хүнд  тохиолдолд  арьсны  хорт
хавдар нэг сар хүрэхгүй хугацаанд арилдаг. Онцгой тохиолдолд энэ нь удаан хугацаа шаардагдах болно,
гэхдээ хэрэв тийм бол эмчилгээг бүрэн эдгэртэл нь үргэлжлүүлээрэй. Олон хүмүүс арьсны хорт хавдрыг
богино  хугацаанд  эмчилж  чаддаг  ч  энэ  бүхэн  таны  эдгэрэлтийн  түвшин,  хорт  хавдар  хэр  гүнзгий
нэвтэрсэнээс хамаарна.

Таны олсны тосыг ашиглан хичнээн олон хүн арьсны хорт хавдрыг эдгээсэн бэ?

Би арьсны хорт хавдартай олон зуун хүнд тос өгч байсан. Ихэвчлэн гурван долоо хоногийн дотор хорт
хавдар арилдаг  бөгөөд эрүүл ягаан  арьс л үлддэг.  Хэдэн өвчтөн  ийм хорт хавдрыг эмчлэхийн тулд
миний эмчилгээний аргыг ашигласан тухай би танд хэлж чадахгүй байна. Гэсэн хэдий ч энэ нь маш сайн
танигдаж байгаа  тул дэлхий даяар энэ өвчнөөс өөрсдийгөө сая сая биш бол хэдэн зуун мянган,  тэр
байтугай саяхан эмчилсэн гэж би бодож байна.

Та энэ эмчилгээг стандарт процедуртай харьцуулж болох уу?

Арьсны хорт хавдрыг олсны тосоор эмчлэх, эмнэлгийн систем зөв эмчилгээ гэж нэрлэдэгийг харьцуулах
аргагүй юм. Ихэнх тохиолдолд мэс засал хийдэг бөгөөд заримдаа хорт хавдрын бүх эсийг амжилттай
арилгадаг. Гэхдээ үүнийг арилгахын тулд дахин дахин эргэж уулзсан хүмүүстэй харьцуулахад энэ нь
маш ховор тохиолддог гэж би хэлэх болно. Хэтэрхий олон тохиолдолд өвчтөнүүд эдгээр мэс заслыг
дахин давтан хийлгэхийн тулд эмчдээ эргэж очих шаардлагатай болдог.

Эдгээр  мэс  заслыг  хэд  хэдэн  удаа  хийсэн  ч  гэсэн  эмнэлгийн  систем  ихэнхдээ  асуудлыг  арилгаж
чаддаггүй. Эмч нар мөн арьсны хорт хавдрын бусад эмчилгээ, тухайлбал шингэн азот, химийн бодис
агуулсан  тос  зэргийг  хэрэглэдэг.  Эдгээр  эмчилгээ  нь  ихэвчлэн  өвдөлттэй  байдаг  бөгөөд  ихэнх
тохиолдолд хорт хавдар дахин эргэж, улам дордох хандлагатай байдаг.

Маалинган тосыг арьсны хорт хавдрыг эмчлэхэд зөвхөн мутацид орсон хорт хавдрын эсийг устгадаг
бөгөөд өвчин хурдан эдгэрдэг.  Энэхүү хор хөнөөлгүй үр дүнтэй эмчилгээ нь эрүүл эсэд ямар ч хор
хөнөөл учруулдаггүй бөгөөд миний туршлагаас харахад энэ өвчнийг эмчлэх хамгийн ухаалаг арга гэж
би үзэж байна. Эмнэлгийн системийн ашигладаг арга бол харьцуулж үзэхэд хамгийн бага тааламжгүй
гэж хэлэх бөгөөд тос хэрэглэх үед халдвар болон бусад хүндрэлийн талаар санаа зовох хэрэггүй болно. ”
Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал
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Газрын тос ба хими эмчилгээ

Хими эмчилгээ, туяа болон бусад химийн эмүүдтэй харьцуулахад энэ эмчилгээний гол давуу тал нь 
юу вэ?

“Маалинга тос нь уламжлалт эмчилгээнээс гурван үндсэн давуу талтай. Нэгдүгээрт, Маалинган тос нь
ямар ч хор хөнөөл учруулахгүй,  хоёрдугаарт,  энэ нь ажилладаг,  гуравдугаарт,  өвчтөнийг хөнөөхгүй.
Хими эмчилгээ, туяа болон бусад химийн хортой эмүүд нь бие махбодид асар их хор хөнөөл учруулж,
хэт  олон  тохиолдолд  бидний  амьд  үлдэх  боломжийг  бууруулдаг.  Нэмж  дурдахад  ийм  эмчилгээ
хийлгэсэн өвчтөнүүд эдгээр эмчилгээнээс үүдэлтэй бусад эрүүл мэндийн асуудалтай тулгардаг.

Маалинган эмийг анагаах ухааны системтэй харьцуулж чадахгүй, учир нь тэд бидэнд юу өгч байгааг би
эм гэж үздэггүй. Химийн эм нь элэг хордуулдаг. Ийм бодис нь бидний биед байх ёсгүй, учир нь тэдгээр
нь хортой бөгөөд өвчтөнд аюул учруулж болзошгүй юм.

Хими эмчилгээ, туяа нь хоёулаа хорт хавдар үүсгэдэг тул эдгээр эмчилгээ нь хортой төдийгүй хорт хавдар
үүсгэдэг.  Ихэнх тохиолдолд хими эмчилгээ  эсвэл туяа  хэрэглэснээр хавдрын хэмжээг багасгаж болох
боловч ихэнх тохиолдолд энэ нь хорт хавдрын тархалтыг зөвшөөрдөг.  Ийм эмчилгээний хорт хавдар
үүсгэгч нөлөө, хортой байдлаас шалтгаалан тэд таны дархлааны системийг хамгийн их хэрэгцээтэй үед
устгадаг. Миний бодлоор хими эмчилгээ эсвэл туяа эмчилгээг хорт хавдар эсвэл бусад өвчний эмчилгээ
гэж нэрлэх нь үнэхээр инээдтэй юм.

Газрын тос хэрэглэх нь туяа эмчилгээг орлох боломжтой юу?

Цацраг туяа гэсэн нэр томъёо нь маш эелдэг сонсогдож байна. Өвчтөн радиогоор ямар нэгэн хөгжим
сонсоход л хангалттай юм шиг санагддаг. Мэдээжийн хэрэг, бидний ихэнх нь энэ нь болж буй зүйлээс
хол гэдгийг мэддэг тул үүнийг туяа эмчилгээ гэж юу болохыг нэрлэе.

Цацраг  туяа  эмчилгээ  нь  хими эмчилгээнээс  хамаагүй  дээр гэж би бодохгүй  байна,  учир  нь  эдгээр
эмчилгээ хоёулаа хортой, хорт хавдар үүсгэдэг. Маалинган эм нь бидний үхлийг өдөөж, нөхцөл байдлыг
улам  дордуулж  чадах  эмчилгээ  биш  харин  хорт  хавдар  болон бусад  бүх  өвчнөөс  хамгаалах  анхны
хамгаалалт байх ёстой.

Миний харж байгаагаар эмнэлгийн систем бидний биед ийм хор хөнөөлтэй зүйл хийхийг зөвшөөрөх нь
үхэх илүү хурдан арга юм. Зарим хүмүүсийн хувьд хими эмчилгээ, туяа эмчилгээг хойшлуулах тактик
болгон ажилладаг боловч эцэст нь эдгээр эмчилгээ нь таны биед үзүүлэх хор хөнөөл нь аймшигтай юм.
Хэрэв та ийм эмчилгээ, түүний үр нөлөөг удаан хугацаанд туулсан хүн бол азтай оддоо тоолоорой, учир
нь дийлэнх нь тийм ч азтай байдаггүй. Нэмж дурдахад, өвчтөнд хорт хавдар эсвэл бусад эрүүл мэндийн
асуудал үүсгэж болзошгүй асар их хэмжээний цацраг туяанд өртдөг тул СТ, ийм зүйлээс хол байх нь
дээр гэдгийг хүмүүст анхааруулахыг хүсч байна.

Маалинган  тос  нь  биед  хортой  биш  бөгөөд  энэ  тосыг  хорт  хавдар  болон  бусад  өвчнийг  эмчлэхэд
хэрэглэвэл эрүүл эсэд хор хөнөөл учруулахгүй. Маалинган тос хэрэглэсний дараа өвчтөнийг маш тайван
байдалд оруулдаг бөгөөд ингэснээр тэд илүү их амарч, унтаж чаддаг бөгөөд энэ нь эдгэрэлтийг дэмждэг.

Миний үзэж байгаагаар химийн эм, Маалинга тос хоёрын хооронд ямар ч харьцуулалт байхгүй. Химийн
бодис, хор нь хор хөнөөл учруулж, таны сайн сайхан байдалд нөлөөлдөг; Тэд мөн ноцтой гаж нөлөө
үзүүлж,  бүр  үхэлд  хүргэж  болзошгүй  юм.  Маалинга  тос  нь  хоргүй  бөгөөд  эрүүл  мэнд,  хурдан
эдгэрэлтийг дэмждэг. Энэ бодис нь амьдралыг дэмждэг гэж би хэлэх дуртай бөгөөд үүнийг ашиглах
туршлагаас харахад ийм зүйл тохиолдсон гэж би хэлж чадна.
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THC нь хорт хавдрын эсүүдтэй харьцуулахад эрүүл эсүүдэд хэрхэн нөлөөлдөгийг та тайлбарлахгүй 
юу?

Нэгдүгээрт, THC нь эрүүл эсэд хор хөнөөл учруулдаггүй боловч хорт хавдартай эсүүдэд хортой нөлөө
үзүүлдэг. Ихэнх хүмүүс эдгээр эсүүд хэрхэн биеэ авч явдаг талаар бага мэдлэгтэй байдаг ч үнэн хэрэгтээ
хорт хавдрын эсүүд амиа хорлохыг оролдож байгаа бөгөөд энэ нь баримтжуулсан баримт юм. Хэрэв
бидний дархлаа суларсан бол тэдний өсөлтийг зогсоох хангалттай хэмжээний байгалийн каннабиноидыг
үйлдвэрлэж чадахгүй. Эсүүд хорт хавдартай болоход тэд илүү их каннабиноид рецептор үүсгэдэг бөгөөд
энэ  нь  бидний  биеэс  үйлдвэрлэсэн  байгалийн  каннабиноидыг  илүү  хурдан  нэвтрүүлэх  боломжийг
олгодог. Эдгээр ижил рецепторууд нь олсны ургамал үйлдвэрлэдэг THC гэх мэт каннабиноидыг хүлээн
авах бөгөөд энэ нь өвчтөнд маш их ашиг тустай болно. Хэрэв таны бие хорт хавдрын өсөлтийг зогсоох
эдгээр байгалийн гаралтай бодисыг хангалттай хэмжээгээр үйлдвэрлэж чадахгүй байвал

Маалинган тосыг залгиж хэрэглэснээр эдгээр каннабиноидыг элбэг дэлбэгээр хангаж, улмаар өвчнийг
хяналтандаа авч, эмчлэх боломжтой болно. Бидний бие өдөр бүр хорт хавдрын эсүүд үйлдвэрлэдэг тул
үндсэндээ бид бүгд хорт хавдартай байдаг, гэхдээ бидний дархлааны систем хэвийн ажиллаж байвал
эдгээр эсүүд бидний сайн сайхан байдалд бараг аюул учруулдаггүй. Дархлаа суларсан тохиолдолд хорт
хавдар нь түүний илрэлийг илтгэдэг. Гэхдээ хэрэв хүн анагаах ухаанд хандахын оронд олсны тосыг ууж,
дархлаагаа сайжруулах чадвартай бол түүний оршихуй удаан хугацаанд мэдрэгдэхгүй.

Бид  энэ  сэдвээр  хийсэн  судалгааны ажлуудыг  судалж үзсэн  бөгөөд  одоо би  THC нь  хорт  хавдрын
эмчилгээнд яагаад үр дүнтэй байдаг талаар шинжлэх ухааны тайлбар өгөх болно. Маалинган тосыг хорт
хавдрын эм  болгон  залгихад  тосонд  агуулагдах  ТНС нь  керамид хэмээх өөх  молекулын хуримтлал
үүсгэдэг.  Керамид нь хорт хавдрын эсүүдтэй холбоо тогтооход энэ нь програмчлагдсан эсийн үхэлд
хүргэдэг бөгөөд эрүүл эсүүдэд хор хөнөөл учруулдаггүй. Бидний судалсан шинжлэх ухааны судалгаанд
ингэж тайлбарласан боловч би өөр тайлбар хайхаа хэзээ ч зогсоож байгаагүй.

Батя Старк хэмээх гайхалтай бүсгүйн тусламжтайгаар би боргоцой, түүний үйлдвэрлэдэг мелатониныг
агуулсан  шинэ  онолыг боловсрууллаа.  Фтор болон бусад олон  химийн бодисууд  нь  бидний холбоо
барьдаг бусад зүйлээс гадна нарс булчирхайн мелатонин үйлдвэрлэх чадварыг алдагдуулдаг. Мелатонин
бол хүний мэддэг хамгийн том антиоксидант бөгөөд бидний биеийн эд эс бүрт тархдаг. Нарс булчирхай
ба түүний гаргаж авсан мелатонин нь эрүүл мэндээ хамгаалахад маш чухал үүрэг гүйцэтгэдэг бөгөөд
бидний сайн сайхан байдлын ерөнхий мэдрэмжтэй холбоотой байдаг.

Нарсны булчирхайн үйл ажиллагаа муудвал түүний мелатонин үйлдвэрлэх чадвар эрс буурдаг. Нас ахих
тусам мелатонины хэмжээ буурдаг болохыг тогтоосон бөгөөд энэ бууралт нь хорт хавдрын хөгжилд бас
нөлөөлж  магадгүй  гэж  би  бодож  байна.  Маалинга  тамхи  татах  нь  мелатониныг  их  хэмжээгээр
нэмэгдүүлдэг болохыг шинжлэх ухаанаар баталсан болно. Маалинга тамхи татдаг хүмүүс хорт хавдраар
өвчилдөггүй  хүмүүсийнхээс  бага  байдаг  нэг  шалтгаан  нь  энэ юм болов уу.  Түүхий шатаагүй  тосыг
залгих нь таны мелатониний түвшинд ямар ач тустай болохыг одоо л бодоод үзээрэй.

Миний ойлгож байгаагаар газрын тос дахь каннабиноидууд нь боргоцой булчирхайг хэт их хөдөлгөж,
улмаар мелатонины хэмжээ эрс нэмэгддэг. Энэ нь энэ эм нь хорт хавдар, түүний дотор олон өвчинд
гайхалтай  нөлөө үзүүлдэг  гэж бид  боддог.  Хэрэв  нарс  булчирхай  нь  асар  их хэмжээний мелатонин
ялгаруулдаг бол энэ нь биед ямар ч хор хөнөөл учруулахгүй боловч өвчтөний өвдөж буй өвчинд асар их
нөлөө үзүүлдэг. Мелатонины түвшин өндөр хэвээр байх үед өвчтөнийг зовоож байсан өвчин, өвчнийг
хяналтандаа авах эсвэл бүрмөсөн эмчлэх боломжтой болдог. Бодит байдал дээр би эмч биш, мэргэжил
эзэмшихэд шаардагдах  мэргэшил ч  байхгүй,  гэхдээ  бид өөр тайлбар  өгөхөд  оюун ухаанаа  нээлттэй
үлдээх ёстой гэж бодож байна. Хэрэв би мелатонины ач холбогдлын талаар зөв бол Дараа нь энэ нь
өвчний хяналтыг харах шинэ арга замыг бидэнд өгч болох бөгөөд энэ эм нь хөгшрөлтийн эсрэг үр
нөлөөг тайлбарлахад тусална. " Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Хорт хавдрын талаархи гэрчлэл
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Уриа: Хорт хавдрын аяндаа ангижрах нь ихэвчлэн каннабисын тос байгаа тохиолдолд тохиолддог

“Найз  маань  ясны  хорт  хавдартай.  Дөнгөж  долоо  хоногт  тосоо  эхлүүллээ,  өвчин  намдаад,  бие  нь
сайжирч байна. Хавдар судлалын эмч нар цочирдож байна. ” Жо

"Өчигдөр жаахан гайхалтай мэдээ байна. Бидний дөнгөж сая өгч байсан хүн хэдэн долоо хоногийн дараа
уушгиных нь хавдар, мөн элэгнийх нь хэсэг л болтол агшсан болох нь тогтоогдвол эмчдээ шалан дээр
тавьжээ. Нэг жижиг хоолой! Бидэнд хэдэн хүн явж байгаа бөгөөд тэд бүгд сайн байгаа. Бүх зүйл сайн
байна гэж найдаж байна. Финикс нулимс амьд, эрүүл байна. ” Крис

“Шинэчлэлт  -  Миний  81  настай  найз  нүүрнээсээ  хавдрын  хавдраас  үүссэн  3  хавдрыг  бүгдийг  нь
өнгөрөөсөн. Тэд дэлхийн шилдэг эмийн эсрэг ямар ч боломж байгаагүй. Газрын тос дээр 5 долоо хоног
өнгөрч, тэр 15 жилийнхээсээ илүү сайн мэдэрдэг. Түүний хоолны дуршил эргэж ирэв! Тэр тулаанд ялж
байна !!! Бид тулалдаанд ялж байна! Хосе

Стив: Тэр тос залгиж, гаднаас нь хэрэглэж байсан уу?
Жозе: Хоёулаа
Стив: Гайхалтай Бид ийм байдлаар хэн нэгний амьдралыг өөрчилж чадна гэдэг үнэхээр гайхалтай биш 
гэж үү?
Хосе: Тэр оливын тос, кокосын тос холилдсон 68% THC тосыг 2 долоо хоногийн турш хацар дээр нь 
түрхэж эхлэхээс өмнө түрхэж эхлэв. Мөн хацрынхаа дотор талд түрхсэнийхээ дараа оливын тосгүйгээр 
залгидаг.
Хосе: Түүний эмч өчигдөр над руу утсаар ярьж, мөн арьсны хорт хавдартай гэдгээ хэлээд тосон дээр 
өөрийгөө туршиж үзэхийг хүсч байна.
Стив: Энэ бол эмчийн тусламж хүсч буй тухай гайхалтай мэдээ юм. Сайн байна найз минь !!!! 81 настай 
танай найз дахин амьдралаа сайхан өнгөрөөж байгаад баяртай байна.
Жозе: Тийм ээ, үнэхээр гайхалтай! Доктор Р бид түүнийг дуудах болно, хэд хэдэн номын нэрт зохиолч, 
агуу Натуропат эдгээгч, анагаах ухааны доктор. Тэр сүүлийн 2 долоо хоногт 5 өвчтөнөө над руу 
илгээсэн. Хорт хавдартай бүх өвчтөнүүд. ”

"Хоёр  долоо  хоногийн  өмнө  би  өөр  нэг  арьс/хоолойны  хорт  хавдартай  өвчтөн/найздаа  бага  зэрэг
кокосын тосны хамт залгиж, хэрэглэх зорилгоор эдгээх тос өгсөн. Мягмар гарагт тэр хацрынхаа арьс
нээгдэж,  хавдар ил гарсан гэж надад хэлсэн.  Би түүнд тосоо үргэлжлүүлэн хэрэглээрэй гэж хэллээ,
гэхдээ наргил модны тосгүй бол зөвхөн цэвэр эдгээх тос. Тэрээр эдгэрсэн тосыг ил гарсан хавдрыг шууд
түрхээд, “Нэвтрэх овойлт нь маргааш нь алга болно. Үүнийг түрхсэний дараа хэдхэн минутын дотор
цутгаж эхлэв. Энэ нь гадагш гарч, тос нь хорт хавдрыг хорт бодис шиг зайлуулав. Хорт хавдар тэнд
байсан, одоо алга болсон ... Хоёр долоо хоног !!! " Хосе

"Гэр бүлийн нэг гишүүн хоолойн хорт хавдрын гольфын бөмбөгний хэмжээтэй хавдартай  болсноос
хойш 48 цагийн дотор тос нь түүний ажиллаж байсан хавдарыг хаяжээ. Үүнийг баримтжуулсан болно.
Эмэгтэйчүүдийн  асуудалд  ч  тусалдаг.  Морины  синтетик  дааврыг  өгөх  эмчилгээ,  тусламжийг  хэн  ч
тоодоггүй, тэгээд эмэгтэйчүүд яагаад галзуурч байгааг гайхдаг. ” Дебра

"Сайн  уу  Рик  Симпсон,  Жиндрих  Байер  нар  аа,  би  маш  их  АЗ  ЖАРГАЛТАЙ  аз  жаргалтай  мэдээ
хуваалцахыг  хүссэн  юм.  Ээжийн  шинжилгээгээр  элэг,  нойр  булчирхайн  бүх  хавдрын  хэмжээ
“хэмжигдэхүйц” буурсан байна. Түүний уушгинд байгаа хавдар одоо 100% БОЛСОН !!!

Ойролцоогоор маш их талархаж байна, гэхдээ хамгийн их хайр хүртэх ёстой хамгийн анхны хүн бол энэ
мэдээллийг эхнээсээ дэлхий нийтэд нээлттэй хуваалцдаг Рик юм.

Дэмжих нинжин сэтгэл, зааварчилгаа зэрэг хийж буй бүх зүйлдээ Жиндрихдээ баярлалаа. Бид өндөгний
хальс дээр түүний оношлогоо/прогнозоор алхсаар байгааг би мэднэ, гэхдээ байдал сайжирсаар байвал
(хавдрын хэмжээ багасч эсвэл метастаз үүсэхгүйгээр "шийдэгддэг").  Эцэст нь би түүнийг эмнэлгийн
тайлангийн өмнө болон дараа нь танд илгээх болно, ингэснээр та миний бичиж байхдаа гадаа өвс ногоо
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тарьж буй гайхалтай, хайраар дүүрэн, идэвхтэй, өгөөмөр эмэгтэйн амь насыг аврахад тусалсан болохыг
харж болно. : o). Маш их хайр, Барбара "

-Сайн уу Барбара, баярлалаа, та имэйлээр бидний өдрийг өнгөрөөсөн. Ээждээ сайн уу гэж хэлээрэй, тэр
өөр  скан,  рентген  болон  бусад  хорт  хавдар  үүсгэгч  утгагүй  зүйлд  хамрагдахгүй  байгаа  эсэхийг
шалгаарай. Түүнийг ямар мэдрэмж төрж байгааг хараарай, тэр зургаан сар эсвэл түүнээс бага хугацаанд
120-180 гр тос идэх ёстой. Хэрэв би түүний оронд байсан бол би энэ тосыг насан туршдаа өдөр бүр
иддэг  байсан  ч  биед  тос  байгаа  тохиолдолд  хорт  хавдар  үүсэх  магадлал  маш  бага  байдаг.  Засвар
үйлчилгээний тун нь энэ аргын маш чухал хэсэг юм. Сайн сайхныг хүсье, Жиндрих

“Ээж  маань  3  -р  шатны  жижиг  эсийн  уушигны  хорт  хавдрыг  тосоор  эмчилсэн  !!  J  Түүнийг
оношлогдсоноос хойш ердөө дөрвөн сарын дараа хорт хавдаргүй гэж би хэлсэн үү? За тэгээд л ийм юм
болсон. J ”Dawn

“Аав маань нойр булчирхайн хорт хавдартай байсан бөгөөд химийн эмчилгээний үед элэг,  уушгинд
тархаж, дараа нь дахин тархаж, бие нь сайнгүй, хурдан муудсан. Тэрээр тосыг 3 сарын өмнө эхлүүлсэн
байна.  Даваа  гаригт  хийсэн сүүлийн шинжилгээгээр бүх 7  толбо алга  болж,  нойр булчирхайн хорт
хавдар багасч, 100% сайжирч, амьдралын чанар сайжирсан байна. Газрын тос үнэхээр гайхалтай. ” Лиза

"Аав маань мөн нойр булчирхайн хорт хавдрын тосон түрхлэгт орсон бөгөөд 5 сарын турш тосон дээр
байсан бусад долоон толбо нь тосон дээр байсан бөгөөд химийн бодис хэрэглэсний дараа гарч ирсэн
долоон толбо нь тос түрхснээс хойш алга болж, нойр булчирхайн хорт хавдар багасч, тосыг хэмнэдэг.
түүний амьдрал!" Лиза

"Сайн байна уу,  би чамайг шинэчлэхийг хүсч байна.  Нойр булчирхайн хорт хавдрын эсрэг тосыг 5
сарын  өмнө  эхлүүлснээс  хойш  аав  дахин  нэг  удаа  шинжилгээ  хийлгэсэн.  Сүүлчийн  үзлэгээр  нойр
булчирхайн хорт хавдар багасч, химийн эмчилгээ хийлгэж байх үед гарч ирсэн бусад 7 толбо нь тос
түрхсэнээсээ хойш алга болсон байна. Шинэ үр дүнгээс харахад нойр булчирхайн хорт хавдар дахин
багасч,  өөр ямар ч толбо байхгүй байгаа  нь нойр булчирхайн хорт хавдрын тархалтаас  болж үхэлд
хүргэж болзошгүй юм. Тиймээс энэ 5 сарын турш 8 сарын турш тосыг сайн хэрэглэж байгаа нь үнэхээр
сайн болж байна. Тиймээс, Рик, ЖБ болон энэ мэдээллийг олж авахад тусалсан бүх хүмүүст баярлалаа,
хэрэв энэ тос байгаагүй бол би аавтайгаа байхгүй байх байсан! " Лиза

“Аав маань мөн нойр булчирхайн хорт хавдрын 4 -р шаттай байсан. Тэрээр мөн элэгний 10 толботой
байсан  ...  энэ  нь  2012  оны 11  -р  сарын сүүл  байсан  юм.  Одоо  тэрээр  элэгний  1  толбо  (.08),  нойр
булчирхайд (8 мм) 1 толботой болжээ. Үүнийг бид зодож байна. Түүний эмч нар гайхаж байна. Тэр
жингээ авч байгаа бөгөөд бүх зүйл сайхан санагдаж байна. Каннабисаар хийсэн тос нь бас сайн байдаг. ”
Анжи

- Шингэрүүлсэн эмээр бүү тогло, Энжи. Энэ нь сэдэвчилсэн хэрэглээнд тохиромжтой боловч та хорт
хавдартай өвчтөнүүдэд каннабисаар хийсэн тосыг цорын ганц эмчилгээ болгон өгөхийг хүсэхгүй байна.
Бүрэн хүч чадлын бүрэн спектрийн довтолгоо хамгийн сайн ажилладаг.

Ялангуяа "явах ёстой" хүмүүсийн хувьд энэ нь хэрхэн эдгэрч байгааг "бас харах" сканнердах хэрэгтэй.
Ийм хүмүүс өөрсдийгөө хэрхэн мэдэрч байгаагаа "харахын тулд" хорт хавдар үүсгэгч өндөр процедур
хийлгэсэн тул өөр 60 гр тосыг автоматаар протоколд оруулах ёстой. Сониуч зан нь мөнгө шаарддаг,
уучлаарай.

Баяр хүргэж, хамгийн сайн сайхныг хүсэн ерөөе. Өөр бодолтой хүмүүсийн амжилтыг харах үнэхээр
сайхан байдаг. JB

"RSO нь MPNST ба NF1 -д шууд нөлөөлдөг болохыг би нотолж байна. Эмнэлгийн бүртгэл, MRI, PET,
CAT скан хийх нь хавдрын хэмжээ, өвчлөл эрс буурсныг нотолж байна. Кристин

"За  миний  Peeps.  Өнөөдөр  бол  хэзээ  ч  ийм  зүйл  болно  гэж  найдаж  байсан  өдөр.  Биопсийн
шинжилгээний  хариу  гарсан  байна.  Корри  Йелланд  ХОРТ  ХАВДАРАА  100%  БҮРЭН  ЭСЭХГҮЙ
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БАТАЛГААГАА БАТЛАГДЛАА !!!! БИ ХОРТ ХАВДАР ҮНЭГҮЙ ЭЭ !!!!! Том С битгий хэл дисплази
ч биш.

Намайг эм худалдаж авах боломжоор хангаж өгсөн миний гайхалтай, гайхалтай найз нөхөддөө хэлэхэд
та бүхэнд хичнээн их талархаж байгаагаа хэлэх үг алга. Та бүгд гайхалтай юм!

Намайг анагаахаас гүйх тухай анх илгээсэн Хизерт-Тэр видео миний амьдралыг үнэхээр өөрчилсөн. Хэн
үүнийг санаархав, хөөе? Би чамд хайртай! Рик Симпсонд, Жиндич Байерт чин сэтгэлээсээ ... Мэдлэг,
дэмжлэг үзүүлсэнд БАЯРЛАЛАА. Та бүхний ачаар би өнөөдөр амьд байна! Ийм гайхалтай гэр бүл, найз
нөхөдтэй болсондоо үнэхээр баяртай байна. ” Корри

Сайн  уу Жиндрич,  би  өнөөдөр  эмчтэйгээ  уулзсан  гэдгээ  дуулгая.  Уг  тайланд  хорт хавдар  (шулуун
гэдсээр сувгийн хорт хавдар) илрэхээ больсон гэжээ. Өнгөрсөн намар би цацраг туяа хийхгүй бол 2-4
сартай гэж хэлсэн. Би цацраг туяа хийхгүй, харин RSO -г туршиж үзэхээр шийдсэн. Энэ нь ажилласан нь
ойлгомжтой! Би чин сэтгэлээсээ баярлалаа, баярлалаа, Рик болон өөртөө баярлалаа !!!! ” Корри

“Миний  хамгийн сүүлийн  амжилтын түүх.  Энэ  бол  50 орчим насны эмэгтэй  бөгөөд  3  -р  шатандаа
оношлогдсон  боловч  уушгины  хорт  хавдрын  4  -р  шатанд  маш  ойрхон  байна.  Өнөөдөр  би  дараахь
зүйлийг авлаа: "Ээж маань сарын өмнө томографийн шинжилгээнд хамрагдаад хэд хоногийн өмнө үр
дүнг нь авсан. Энэ нь бүрмөсөн алга болсон! Эмч нь тэднийг уншаад том масс нь тунгалаг, үлдсэн зүйл
байхгүй гэж хэлсэн ...

Тэр COPD өвчтэй хэвээр байгаа ч бид үүн дээр ажиллах болно, тамхи татах нь хэхэ ... Бидний хэзээ ч
мэдээгүй  байсан  бүх  зөвлөгөө,  мэдлэгт  маш  их  баярлалаа.  Бүх  зүйл  тодорхой  шалтгааны  улмаас
цугларсан бөгөөд бид маш их баяртай байна. Бурхан таныг болон танай гэр бүлийг ивээг. ” Корри

- Уушигны хорт хавдрын аяндаа ангижрах нь ихэвчлэн каннабисын тос агуулсан үед тохиолддог. JB

"За, миний бүх гайхалтай Peeps, энэ бол маш их уншигдах болно, гэхдээ би өчигдөр PAYDIRT -ийг
үзсэн байх гэж бодож байна. Өнгөрсөн есдүгээр сараас хойш шүдний эмчтэйгээ уулзаагүй. Тэр үед би
амьдралынхаа  төлөө  тэмцэж  байсан.  Тухайн  үед  миний  шүдний  эмчид  намайг  хорт  хавдартай  гэж
хэлсэн. Бид ердийн яриа өрнүүлдэг байсан бөгөөд би түүнд цацраг туяа цацдаггүй, "өөр эмчилгээ" хийж
байгаагаа  хэлсэн.  Тухайн үед  тэр  намайг  юу хийж байгааг  асуусан  байсан.  Түүнийг  "хатуужилтай"
гэдгээрээ алдартай байсан болохоор би түүнд хэлэхээс эргэлзэж байсан ч "Run from the эмчлэх" киног үз
гэж хэлэв. Тэр үнэхээр үзсэнийхээ дараа над руу залгасан. Тэрээр анагаах ухааны мэргэжилтний хувьд
хайрцагт байх хандлагатай байсан, ахтай, (эмчтэй), бас нэг ахтай (эм зүйчтэй), заримдаа тэдэнд "бүх
хариулт байдаггүй" гэж хэлжээ.

Өчигдрийг хурдан урагшлуул. Тэр намайг ямар сайхан харагдаж байгааг хараад гайхаж, Каннабисын тос
ажилласан гэж хэлээд хэсэг зуур дуугүй болов. Тэр янз бүрийн асуулт асууж эхлэв. Тэдний олонх нь
хариулж  чадахгүй  байсан  "шинжлэх  ухааны  асуултууд".  Тэрээр  эмнэлзүйн  туршилтуудын  талаар
асуусан.  Каннабис  гэх  мэт  өвчний  нөхцлийг  эмчилдэг.  Тэр  ахтайгаа  өөрийнхөө  тухай,  түүнчлэн
каннабисыг хорт хавдрын "эмчлэх" хэрэгсэл болгон ярихыг хүсдэг, мөн дүүгээ каннабисыг эм болгон
судлахыг хүсдэг. Тэр миний утасны дугаар, имэйл хаягийг авбал зүгээр байх уу?

Энд л том болж байна.  Түүний ах,  доктор Жейк Тейсен өмнө нь декан байсан бөгөөд Ватерлоо Их
Сургуулийн Эм судлалын хөтөлбөрийг анх санаачилсан.  Тэрээр одоо эмийн компаниудын зөвлөхөөр
ажиллаж  байгаа  бөгөөд  "Хорт  хавдрын  эмчилгээний  шинэ  хандлага"  чиглэлээр  мэргэшсэн.  Тэрээр
Канадын хорт хавдрын нийгэмлэгтэй нягт холбоотой байдаг. (Тэр бол шингэрүүлсэн химийн бодисын
дэгдэлтийг судалж үзэхийг засгийн газраас хүссэн хүн юм.) Жон ахынхаа хэлснээр хорт хавдрыг эмчлэх
илүү сайн зүйл байх ёстой гэж хэлдэг байсан. Химийн гэхээсээ илүү байгалийн зүйл. Би түүнд "цаашид
харах хэрэггүй" гэж хэлсэн. Каннабис бол "байгалийн зүйл" юм.

Хуруунууд  миний  Peeps  -ийг  гатлав.  Ийм  нөлөө  бүхий  хүнийг  "манай  талд"  байлгах  нь  үнэхээр
аймшигтай хэрэг болно! Жанет Суини, Роберт Меламеде, Питер О'Тул, Лестер Гринспун, Герш Авери,
Рик Симпсон. Каннабисын шинжлэх ухаан, хэрэв шаардлагатай бол надад энэ талаар туслахын тулд
онгоцонд суух уу, хэрэв би шүдний эмч эсвэл түүний дүүг танд зааж өгвөл та зүгээр үү?
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Peeps  -ийг  уншсанд  баярлалаа.  Үргэлжлүүлэн  мэдээлэл  тарааж  байгаарай  ...  КАННАБИС  ОЙЛ
ХАВДАРЫГ ҮХЭЖ БАЙНА! " Корри

Асуулт: Түрүү булчирхайн хорт хавдрыг эмчлэхэд RSO тусламж үзүүлж байсан уу? 

A. Мэдээж. Хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд зааврыг дагана уу. Энэ нь хэрхэн ажилладаг тухай
жишээ бөгөөд Деннис  тос  хэрхэн ажилладаг  талаар  шинжлэх ухааны зарим тайлбарыг  өгчээ.  Гэсэн
хэдий ч Рикийн зааврыг дагаж, тосыг зааврын дагуу идээрэй (Деннисийн хэрэглэдэг бага тун гэх мэт
бусад өвчтөнүүдэд хангалтгүй байж магадгүй),  мөн тосыг лаа хэлбэрээр хэрэглээрэй.  Хамгийн сайн
сайхныг хүсье, JB

“2013 оны эхээр би түрүү булчирхайн хорт хавдартай гэж оношлогдсон бөгөөд Gleason 9 -ийн үнэлгээ
авсан. Эхний сонголт бол би Рик Симпсоны каннабис тосыг туршиж үзэхээр шийдсэн. Хорт хавдрын
ихэнх  хэсэг  нь  90  хоногийн  дараа  хоёр  дахь  биопсийн  шинжилгээгээр  алга  болсон  боловч  хавдар
байсаар  байв.  Би  тунгаа  хэт  бага  гэж үзсэн  бөгөөд  энэ  нь  өдөрт  аравны  нэг  грамм байсан  тул  90
хоногийн турш дахин хийхээр шийдсэн. Энэ удаад би тунг эхний 60 хоногт өдөрт аравны гуравны нэг
болгож,  сүүлийн гучин хоногийн турш аравны нэгийг  5  грам болгон  нэмсэн.  Дараагийн биопси  нь
хавдар  арилсныг  харуулсан.  Хамгийн  сайн  нь  миний  хорт  хавдар  99.9%  алга  болсон!  Намайг
каннабисаар шууд удирдсан Бурханд талархаж байна.

Хорт  хавдартай  болохоосоо  өмнө  би  ямар  ч  хэлбэрээр  марихуанагийн  эсрэг  тэмцэж байсан  боловч
чамайг аймшигтай цацраг туяа, химийн бодисоор үхэлд хүргэх үед би алдах зүйлгүй гэж бодсон. Миний
урологич хэзээ ч ийм зүйл харж байгаагүй гэж хэлсэн, энэ нь хүснэгтээс бүрэн хасагдсан байсан.  "
Уильям

"Би саяхан urologist -тай утсаар ярьсан. Нөхөр маань олон жилийн өмнө түрүү булчирхайн хорт хавдрын
дараа  эрүүл  мэндийн  асуудалтай  байсан.  Түүнийг  2  сар  орчмын өмнө  биопси  хийлгэхээр  илгээсэн
боловч бөөрөөс давсаг хүртэл хуруу шилэнд нь асуудал үүссэн тул бүрэн биопси хийж чадаагүй юм.
Гэсэн хэдий ч тэд түрүү булчирхайн хорт хавдар эргэж, давсагны хананд хорт хавдрын эсүүд байгааг
олж мэдэхийн тулд хангалттай хэмжээний эд авсан байна. Тэд эрүүл мэндийн бусад асуудлын улмаас
буцаж  очиж,  биопси  хийхээс  өмнө  өөр  асуудлуудыг  эмчлэх  шаардлагатай  болсон.  Маш  их
бэрхшээлтэйгээр өнөөдөр үүнийг хийж чадлаа. Би дөнгөж эмчтэй утсаар ярьсан бөгөөд тэрээр цацраг
туяанаас болж бөөрний өвчтэй байсан бөгөөд бөөрөө алдаж магадгүй байсан ч 2 сарын өмнө илрүүлсэн
хорт  хавдрын  эс  байхгүйгээс  болж  тэрээр  илүү  их  гайхаж  байсан.  Хорт  хавдрын  ямар  ч  нотолгоо
байхгүй  бөгөөд  тэр  үүнийг  олж  чадахгүй  байна.  Анхны  биопси  хийсний  дараа  би  тэр  даруй  галт
шувууны нулимс гаргав. Бид хоёулаа маш сайн тэсвэрлэдэг тул долоо хоногоос 10 хоногийн дотор би
түүнийг 1 грамм тунгаар уусан. Сарын дараа бидэнд хорт хавдар байхгүй болно! Төгс хүчит хогийн
ургамлын гайхамшигт  хүч  чадалд  би  хэзээ  ч  эргэлзэж байгаагүй  ч  би  гайхаж  байна.  Би  бас  ховор
тохиолддог  аутоиммун  өвчтэй  (жүжигчин  Харольд  Рамистай  адил).  Би  өдөр  бүр  өөрийгөө
гайхшруулдаг, учир нь би 3 жил гаруй ремиссияд байсан бөгөөд энэ нь маш ховор тохиолддог гэж би
боддог. Яагаад гэдгийг нь мэдэхгүй ч магадгүй миний өдөр тутмын хэрэглээ үүнтэй бас холбоотой байх.
Миний 2 эмч миний эмчилгээг мэддэг бөгөөд 100% дэмждэг.  Тиймээс би ноён Симпсонд талархаж
байна!  Замаа удирдаж байгаад баярлалаа!  Би маш их талархаж байгаа  тул гэрчлэлээ танд илгээхийг
хүссэн юм. Түүнийг гэртээ байж, түүнийг шийдэж өгсний дараа би таны үйлсэд хандив өгөх болно.
Дахин чин сэтгэлээсээ баярлалаа! Хүндэтгэсэн, DKS ”

“Би ижил өвчинтэй Харольд Рамис өнгөрсөн сараас нас барсан ... васкулит. Би үүнийг 15 гаруй жил
тэвчиж  байсан  боловч  үнэндээ  4  жилийн  өмнө  шинж  тэмдгүүд  нь  аймшигтай  байсан  тул  алхаж  ч
чадахгүй байхдаа оношлогдсон юм. Би цитоксан (хими) ба преднизоныг анхны эмчилгээ хийснээс хойш
3 жилийн турш эдгэрсэн.  Дараа  нь  засвар үйлчилгээ  хийх imuran дээр.  Би бүх эмийг  хасахыг хүсч
байсан,  учир нь тэдний хувьд гаж нөлөө нь өвчнөөс илүү муу байсан.  Эмч маань үгүй  гэж хэлсэн.
Тиймээс би өөр ямар ч хатуу толгойтой, зөрүүд хүний хийх юмыг хийсэн ... Би өөрийнхөө зөвшөөрлөөр
тэднээс салсан !!! Хэхэ. Стероидууд одоо 2 мг хүртэл буурч байна. Тэднийг орхиход хэцүү байна !!!
Эмчийн сүүлчийн удаа очиж үзүүлсэн, учир нь би маш сайн байсан тул эмч намайг өмнө нь орхисон
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эмээсээ авч хаясан (тэр намайг хэдэн жилийн өмнө тамхинаас гарсан гэдгээ огт мэдээгүй байсан). Би
мэдэхгүй байна, гэхдээ би одоо 3 жилийн турш ремиссияд байгаа.

Ихэнхдээ энэ өвчнөөр шаналж буй хүмүүс маш олон асуудалтай тулгардаг, гэхдээ би анх хөл, гарны
невропати гэх мэт цөөн хэдэн асуудалтай энгийн хүн шиг санагддаг. Түүнээс биш би сайн. Өдөр бүр
дасгал хий, гүй. Миний мэдэх ганц зүйл бол каннабисыг өдөр тутам хэрэглэдэг хүний  хувьд би энэ
өвчнөөр өвчилсөн, дархлааны системийг дарангуйлах, өвчнийг хянахын тулд маш аймшигтай эм уудаг
бусад хүмүүстэй харьцуулахад үнэхээр азтай хүн юм шиг санагддаг. Миний сайн мэдэж байгаа цорын
ганц зүйл бол каннабис өнөөгийнх шиг мэдрэмж төрүүлэхэд тусалсан явдал юм. Би олон эмч нарынхаа 2
-ийг 100% дэмждэг, нэг нь миний мэдрэлийн эмч!

Өөрөө RSO хийх нь маш хялбар байдаг. Эхэндээ сандарч байсан болохоор эхлээд бага хэмжээгээр хийх
гэж оролдсон. Гайхамшигтай болсон болохоор тэр мэдлэгээрээ би илүү ихийг бүтээсэн. Би зүгээр л
найзынхаа  багахан  туслалцаатайгаар  Рикийн  жорыг  хийсэн.  Саяхан  би  Фэйсбүүк  дээр  бичсэнийхээ
дагуу (би энэ гайхамшигт өвсний талаар НЭГДРЭГДСЭН) гэр бүлийнхэн маань тусламж хүсч байсан
амжилтын талаар олон хувийн мессеж илгээсэн. Би эрүүл чийрэг хүүхдүүдээ ямар нэгэн гамшигт өртөх
магадлал  багатай  байлгахын тулд асрах гэж байна.  Би үүнд дуртай  !!!  Ноён Симпсон танд  маш их
баярлалаа  !!!  Калифорнийн энэ залуу хүн бүхэнд чин сэтгэлээ зориулж байгаадаа  маш их талархаж
байна !!! " Дебора

“Нөхөр  маань  давсагны  хорт  хавдрын  4  -р  шатанд  байхдаа  Финикс  нулимс  нэвтрүүлэг  хийсэн.
Хагалгааны  дараах  замын тайланд  (хэрэв  бид  энэ  хөтөлбөрт  илүү  их  итгэдэг  байсан  бол  ийм  зүйл
хийхгүй байсан) хорт хавдар туссангүй. Би Альцгеймерын өвчний талаар амжилтанд хүрэхийг хүсэхгүй
байна, гэхдээ хорт хавдрын хувьд үүнээс илүү сайн сонголт байхгүй байна. " Карен

"Дахин сайн уу Рик! Энэ имэйл таныг сайн олсон гэж найдаж байна. Өвчтөн тосон дээр хэр удаан байх
ёстой вэ гэж асуухаар би өнөөдөр бичиж байна. Манайд асар том хавдартай өвчтөн байна. Тэрээр 3 -р
сарын 15 -наас эхэлсэн бөгөөд одоогоор 40 граммаар явж байна.  Тэр 2 дахь өдрөөс хойш өдөрт 1.5
грамм ба түүнээс дээш жинтэй байсан.  Та 60 грамм эмчилгээний тунг зогсоодог уу? Мөнгө бол энэ
өвчтөнд нөлөөлдөг хүчин зүйл юм. Тэрээр одоог хүртэл эмийнхээ төлөө юу ч төлөөгүй байна. Тэдний
асран хамгаалагч эхний 60 грамм тосыг хандивласан боловч үнэгүй эм өгөх боломжгүй. Оруулсан танд
баярлалаа. Би таны ойлголтыг үнэлдэг. Хүндэтгэсэн, Жанет "

“Эрхэм Жанет аа, та түүнийг хоёр дахь өдрөөсөө өдөрт 1.5 грамм ба түүнээс дээш жинтэй байсан гэж
хэлдэг.  Миний үйлдвэрлэж буй тос  маш хүчтэй байдаг  тул өдөрт дунджаар нэг хүн өдөрт 1 грамм
шингээх хүртэл 5 долоо хоног зарцуулдаг. Энэхүү газрын тосны олсны ургамал омгийг үйлдвэрлэхэд
ашиглаж байсан омогтой холбоотой асуудал гарч болзошгүй тул эдгээх чадвар нь ихээхэн ялгаатай байж
болох тул асуудал нь омог байж магадгүй юм. Ихэвчлэн өвчтөн 60 грамм тос уухад хорт хавдар арилдаг.
Гэхдээ  хэрэв  тийм  биш  бол  би  тосыг  нь  болтол  нь  өгөх  болно.  Хэр  их  цаг  хугацаа  шаардагдах,
шаардагдах тосны хэмжээ нь хүнээс хамаарч өөр өөр байж болно. Бид бүгд өөр өөр хүмүүс бөгөөд
зарим хүмүүс бусдаас хамаагүй хурдан эдгэрдэг. Ихэвчлэн химийн бодис, цацраг туяанд өртсөн хүмүүс
илүү удаан эмчилгээ хийлгэж, илүү их тос авах шаардлагатай болдог. Газрын тос нь эдгээр эмчилгээ гэж
нэрлэгддэг бүх хохирлыг арилгах ёстой. Миний зөвлөгөө бол тосыг өөр хүчтэй индексээс гаргаж авахыг
оролдох явдал юм, гэхдээ түүнийг тосон дээр байлгаарай, энэ бол түүний амийг аврах цорын ганц зүйл
юм. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, Рик Симпсон ”

"Энэ  амжилтанд  хүрсэн  эсэхийг  би сайн  мэдэхгүй  байна.  Гэхдээ  би  үүнийг  нэг  гэж тооцох  болно!
Намайг яагаад эр хүн шиг хоолойтой юм бэ гэж хэн нэгэн гайхаж байгаа бол энэ нь би тамхи татдаг
байсан эсвэл тамхи татдаггүй байсантай холбоотой биш, харин би бамбай булчирхайгаа зайлуулсантай
холбоотой юм. Би 51 (хагас хагас!), 20 -иод оноос хойш тос хэрэглэж ирсэн. Би ууршуулах нь үргэлж
тааламжтай  байдаг.  Хэдэн  жилийн  өмнө-  Би  залгихад  хэцүү  болж  эхэлсэн  бөгөөд  эмч  нар  бамбай
булчирхайн зангилааг олсон. Бамбай булчирхайн хавдрын шинжилгээнд хамрагдах ёстой зангилаа. Тэд
үүнийг хийвэл тэд том бөгсний зүүг хоолой руу чинь зүүгээд зангилаанд ороод шинжилгээнд оруулна.
Тэд байршлаасаа болоод танд юу ч өгөхгүй- ямар ч мэдээ алдуулалт өгөхгүй. Тиймээс үүнийг хэд хэдэн
удаа хий, чи зүгээр сууж чадахгүй байгаа эсэхийг шалгаарай. Юутай ч 6х-д хутгалсны дараа бамбай
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булчирхай томорсны дараа залгих, амьсгалахад хэцүү болж бамбай булчирхайгаа авахуулсан. Миний
гэр бүлд бүх хорт хавдар байгаа тул би тоглолтын өмнө байх болно гэж бодсон. Хорт хавдар байхгүй.
Аль нь ч биш. Би одоог хүртэл гэр бүлээсээ хорт хавдраас зугтаж чадсан ганц хүн. Би 20 -иод оноос
хойш тос хийж байна. Би гэр бүлийн түүхээс шалтгаалан бараг бүх хорт хавдрын шинжилгээ хийлгэсэн
бөгөөд Бурханд талархаж байна! Та математикаа хийдэг :-) ”Жанет

“Сайн  уу Рик!  Эми өнөөдөр  өглөө  нас  барав.  Эми түүний  тоонууд  хачирхалтай  гарч  ирэхэд  тосыг
хэрэглэхээ  больжээ.  Та  ямар  нэг  юм  үнэртэхгүй  байна  гэж  хэллээ.  Эмч  нар  түүний  лабораторийн
шинжилгээний хариуг няцаагаад муу байсан. Эми маш их ядарсан байсан (23 удаагийн цацраг туяа, 3
эсвэл 4 хими эмчилгээ). Тэр зүгээр л бууж өгсөн. Би тоглоогүй байна. Тэр биднээс өмнө маш их зүйлийг
туулж байсан болохоор цаг нь ирснийг мэдэрсэн. Түүний зөв байсан. Газрын тосгүй бол энэ нь дууссан.
Тэр  үнэхээр  гайхалтай  харагдаж  байсан  долоо  хоногийн  өмнө-  тангараглая!  Тэр  өдөрт  хоёр  грамм
хүртэл явахыг хүсч, үүнийг үнэхээр өшиглөх болно. Дараа нь тэр хараал идсэн туршилтууд эргэн ирж,
тэр дууссан. Би түүнийг үргэлжлүүлэн авахыг гуйлаа. Та үүнд хэрхэн хандаж байна вэ? Би сэтгэлээр
унасан. Жанет ”

“Эрхэм Жанет минь, таны сэтгэл санаа ямар байгааг би мэднэ, хонгор минь, надад эмчлүүлж байсан
хэдхэн хүнд ийм зүйл тохиолдсон, тийм ч таатай биш байна. Наад зах нь бид хийж байсан зүйл маань
тусалсан, бид хохирол учруулсан хүмүүс биш гэдгийг санаж чадна. Бидний эмчилж буй хүмүүстэй ойр
дотно харьцахгүй байх нь ихэвчлэн маш хэцүү байдаг  бөгөөд ийм зүйл тохиолдоход энэ нь намайг
хариуцлагатай  хүмүүсийг  боомилохыг  хүсдэг.  Тэр  тэнэг  эмч  нар  өөрсдийгөө  болон  мэргэжлийнхээ
талаар  хичнээн  их  боддог,  аллага  бол  аллага,  үүнийг  дуусахаас  өмнө  олон  нийт  тэднийг  байгаа
байдалтай нь харах гэж байгаа нь надад хамаагүй. Би үүнийг ингэж харж байна, Жанет, бид бүгдийг
аварч чадахгүй, гэхдээ бидний хийж байгаа зүйл бол тоо томшгүй олон хүмүүсийн зовлонг хөнгөвчилж
байна. Тиймээс бидний хийж чадах зүйл бол энэ ертөнцийг ухаан оруулах хүртэл үргэлжлүүлэх явдал
юм. Та бол асар том зүрх сэтгэлтэй, хийж буй зүйл чинь зовж буй олон түмэнд маш их ач холбогдолтой
гайхалтай эмэгтэй юм. Тиймээс хийсэн бүх сайн зүйлдээ анхаарлаа  төвлөрүүлж, бусдын чадваргүйд
өөрийгөө буруутгахгүй байхыг хичээгээрэй. Энэ ертөнцийг өөрчилдөг хүмүүс бол бидэн шиг хүмүүс
бөгөөд бидний адил хүмүүс энэ ертөнцийг өөрчлөх болно,  тиймээс бидний хоёулаа  явж буй замаас
таныг юу ч бүү хазаарлаарай. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, Рик Симпсон ”

"Би Рик Симпсоны Финикс нулимсыг фэйсбүүкийнхээ хананд олон удаа хуваалцсан ... тэгээд нэг өдөр
миний нэг найз үхлийн орон дээр лимфома өвчтэй байсан. Тэр миний тосон дээр бичсэн бичлэгүүдийг
хараад  тэр  тосоо шууд авч эхэлсэн бөгөөд одоо хорт хавдаргүй  боллоо! Эмч нар түүнд гурван сар
амьдрах хугацаа үлдсэн гэж хэлээд гайхаж байна ... Тэд буруу байсан. Жэйми

“Эрхэмсэг  ноён Симпсон,  надад  АНУ -д саяхан  Phoenix  Tears  -ийг  хэрэглэж эхэлсэн өвчтөн  байна.
Манай мужид энэ нь хууль ёсны юм. Тэрээр хөтөлбөрт хамрагдаад сар орчим болж байгаа боловч хоёр
дахь долоо хоногоос өдөрт нэг граммаас илүү сайн мөнгө авахыг хүсч байна. Өдөрт нэг граммаас илүү
ашиг тустай юу? Би энэ өвчтөнийг үнэгүй авчихсан, тэр намайг жаахан тоглож байгаа юм шиг надад
санагдаж байна. Тэр хоёр дахь долоо хоногоос хойш өдөрт нэг грамм, дараа нь өдөрт хоёр грамм авахыг
хүсч байсан бөгөөд энэ нь маш хүчтэй юм. Би нэг граммны дөрөвний нэгээр гогцоо хийдэг. Бид THC -
ийн 15% -иас дээш агуулгатай Будда - 100% индикаг ашиглаж байна. Илүү ихийг хүсч буй өвчтөнүүдтэй
хэрхэн харьцах вэ? Баярлалаа, Жорж ”

“Эрхэм  Доктордоктор,  хүнд  өвчтэй  хүн  бүрийг  тосоо  аль  болох  хурдан  авахыг  уриалж  байна.  Тэд
үүнийг хурдан авах тусам хурдан эдгэрэх болно. Хэдэн хүн 60 грамм эмчилгээг нэг сарын дотор залгиж,
эдгэрэх хорт хавдраа эдгээж байгааг би харсан. Гэхдээ ийм хүмүүс ховор байдаг, магадгүй энэ залуу
чамайг тоглож байгаа байх. Надаас хэд хэдэн хүн үүнийг туршиж үзээд би тэдэнд гүйж өгсөн. Эмийн
хэрэгцээтэй хүмүүст тос нийлүүлэхээс би санаа зовдоггүй, гэхдээ луйвар хийх гэж байгаа тэнэгүүдэд
өгөхгүй.  Хэрэв  та  энэ  залууг  залилан  мэхлэх  гэж  оролдож  байгаа  гэж  бодож  байвал  тэр  эмийг
үйлдвэрлэхийн тулд өөрөө олсны ургамал гаргаж ирэх ёстой гэж хэлээрэй. Хэрэв тэр үнэхээр үнэн бол
тэр үүнийг хийхийг хичээх болно, тэгэхгүй бол та түүнээс ахиж хэзээ ч сонсохгүй байх. Танд энэ тосны
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эцэс  төгсгөлгүй  нөөц  байхгүй  бөгөөд  энэ  нь  хамгийн  сайн  сайхныг  үзүүлэх  газар  руу  явах  ёстой.
Амжилтаа үлгэлжлүүлэх. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, Рик Симпсон ”

"Би TERMINAL хорт хавдраар өвчилсөн эмэгтэйг RS олсны тосоор эмчилж байгаа  бөгөөд эцэст нь
сайжирч байна. ЭНЭ АЖИЛЛАЖ БАЙНА! " voodootattooo

"Одоо ижил зүйлийг хийж байна. 25% THC SKYWALKER OG, хамгийн сүүлчийн OG тос нь миний PSA
160 байсан. 100 граммын дараа өнөөдөр түүний 7. " Жимми

“Сайн  уу  Крис,  Шинэчлэлт  ...  хорт  хавдар  арилах  гэж байна  ...  түүнд  төөрөлдсөн  хавдрын  эмчээс
өчигдөр өглөө залгасан. Ихэвчлэн бид нүүр тулан уулздаг боловч тэр энэ удаа түүн рүү залгаж хэдэн
долоо хоногийн өмнө хийсэн бүх шинжилгээний үр дүнгийн талаар зөвлөгөө өгсөн юм.

Элэг -  хорт хавдар харагдахаа больсон. Уушигны хорт хавдар, нэг уушигны хорт хавдар алга болж,
нөгөө уушигны хорт хавдар эрс буурсан. Хөх - тэр ямар ч тайлбар өгөөгүй ... Тэр хөхнийхөө талаар огт
ярьсангүй ... тиймээс ээж нь түүн рүү хэдэн асуулт асууж, бидэнтэй уулзаж ярилцах, өнгөрснийг харах
цаг товлох гэж байна. болон сүүлийн үеийн сканууд. Доктор түүний элэг, уушигны хорт хавдар алга
болж хөхнийхөө талаар асуухаа мартсан тухай ярьж эхлэхэд тэр бага зэрэг цочирдсон байх гэж би айж
байна.

Бүх шинжилгээ нь дааврын эмчилгээний шинэ замыг урьдчилж шалгахад зориулагдсан байсан ... гэхдээ
эмч хорт хавдрын бүсэд ургалттай байх ёстой бөгөөд түүний бүх хэсэг ургахгүй байгаа тул гормоны
судалгаанд нэр дэвшихээ больсон гэж эмч хэлэв. үхэж байна

Бид газрын тосны үр дүнгээр сарыг давж байна !!! Би Риктэй нэг сар орчмын өмнө ээжийнхээ талаар
ярихдаа тэр түүнийг 2 дахь 90 хоногийн эмчилгээнд хамрагдах ёстой гэж зөвлөсөн тул бид үүнийг 9 -р
сарын эхээр төлөвлөж байгаа бөгөөд энэ хооронд бид түүнд эмчилгээний тун өгөх болно.

Хөөх! Эмчилгээний эхэн үеэс л энэ тос түүний хавдрыг арилгаж байгааг  мэдэрч,  багасч,  алга болж
байгааг мэдэрсэн. Та надад баримтат киноныхоо санааг танилцуулж, энэхүү эмчилгээгээ хуваалцсанд
маш их талархаж байна. Чатлах цаг байвал би өнөө орой гэртээ байна. Үүрд талархаж байна, Синди "

“Сайн байна уу хайрт Корри минь ... Би ээжээсээ авсан тосоо хөхний хорт хавдартай найзынхаа найзад
өгсөн гэдгээ мэдэгдэхийг хүссэн юм ... Тэр нэг сар уугаад эдгэрсэн ... Зарим хорт хавдрын эсүүд хавдар
нь нас барсан ... Эмч гайхаж, эерэг сэтгэгдэл төрүүлсэн бөгөөд хэрэв тэр дараагийн удаа илүү сайн үр
дүнд хүрвэл газрын тосны талаар ямар нэгэн зүйл хийж эхлэх болно. Би энэ эмэгтэйд каннабисын тосны
талаар ийм мэдээлэл өгөх боломжийг олгосонд би маш их баяртай байгаа бөгөөд Бурханд талархаж
байна. :)

"Сайн уу Рик, надад сайн мэдээ байна. Ээж маань хөхөндөө хорт хавдар туссан гэсэн ойлголтыг сэтгэл
зүйн хувьд тэвчиж чадалгүй хагалгаанд орсон. Гэсэн хэдий ч тэр 30 гр тунг идэж, бүх төрлийн эмийн
ургамал агуулсан залуугаас ургамлын гаралтай цай ууж, эдгээр ургамлын боолтыг бас тавьжээ. Ямар ч
байсан эмч нар хорт хавдрыг авахад 7 мм -ээс ихгүй,  100% эд эсийн зөвхөн 1% нь идэвхтэй,  хорт
хавдартай, үхэх үе шатанд байсан. 3 эмч үүнийг харж байсан бөгөөд тэд хэзээ ч ийм зүйл хараагүй гэж
хэлсэн ... Тиймээс хэрэв тэр мэс засал хийлгээгүй 1-2 долоо хоног явсан бол бүх зүйл алга болно. Одоо
тэр өдөр бүр 1 хагас грамм тос авч байгаа бөгөөд мэс засал нь огт хэрэггүй гэдгийг одоо ойлгож байна.

Гэсэн хэдий ч тэр одоо өмнөхөөсөө хамаагүй илүү тайвширсан байсан, учир нь тэр ухаан алдаж байсан
тул бид түүнийг мэс заслаас гаргах тухай ярьж чадсангүй ... гэхдээ одоо бүх зүйл сайн байна, ургамал,
тос ч гэсэн үүргээ гүйцэтгэсэн. Ямар ч байсан тэнэг эмч нар түүнд 23 радио эмчилгээ хийлгэсэн боловч
тэр үүнийг хийхгүй гэж хэлсэн бөгөөд эмч түүний зөв гэж шугамын хооронд хэлэв. Эдгээр эмч нар хэр
хол явж байгаа нь итгэмээргүй юм. Бүгд сайн уу гэж хэлдэг, Рик. Зөвлөмж өгсөнд маш их баярлалаа,
мөн Жиндрихт дахин дахин талархал илэрхийлье. ” Саса

"Рик ... найз нь дөнгөж толгойноосоо тархины хавдар авсан ... уушгинд нь толбо бий ... тэд түүнийг
хими, цацраг туяа хийлгэхийг хүсдэг. цацраг туяа? Тархины хавдрыг арилгасны дараа түүний биеийн
байдал ямар байгааг харах нь гайхалтай, тэр толгой дээрээ ийм зүйл хийж байсан нь өнгөрсөн долоо
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хоногийнхоос 80 % илүү сайн байна ... Би түүнд хими, цацраг туяа, тос бүү хий гэж хэлмээр байна,
гэхдээ тийм биш миний сонголт ... ”Шарон

- Шарон, энэ нь түүний амьд үлдэх боломжийг нэмэгдүүлэх болно. Гэхдээ үнэндээ химийн бодис нь
хохирлыг  арилгахын  тулд  120-180  гр  тос  идэхээс  өөр  аргагүй  болно.  Мэдээжийн  хэрэг,  хэрэв  тэр
хордлогоос амьд үлдвэл. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

"Рик Симпсоныг луйвар гэж бодож байгаа бүх инээдтэй хүмүүсийн хувьд Мишель Олдрих уушгины
хорт хавдрынхаа 3 -р үе шатыг каннабисын тосоор эмчилсэн гэдгийг та мэдэх ёстой. Хэвлэл мэдээлэл,
эмч нар яагаад үнэнийг нэг удаа ярьж эхэлдэггүй юм бэ ?! Каннабис хорт хавдрыг эмчилдэг, бурхан
минь !!!  Каннабис,  хорт хавдрын тухай  үнэнийг  дэлхийд  мэдүүлэхийг  хүсдэг  над шиг  хүмүүс  биш
Томми шиг энэ бодит байдлыг чимээгүй болгохыг хичээдэг хүмүүс бол хариуцлагагүй хүмүүс юм. ”
Стивен

"Бүгдээрээ сайн уу, надад сайхан мэдээ байна. Эхнэр нь ПЭТ -ийн шинжилгээний хариуг даваа гарагт
авсан. Тэрээр 6 удаагийн химийн эмчилгээ, нэг үүдэл эс шилжүүлэн суулгасны дараа 5 жилийн турш
хорт хавдартай байсан ч дахиад л эргэж иржээ. 6 сарын өмнө тэр дахин нэг шилжүүлэн суулгах мэс
засал хийлгэх ёстой байсан ч донор олдохгүй байсан тул цуцалсан байна. Тиймээс тэр тос түрхэж эхлэв.
Даваа гаригт эмч бидэнд хорт хавдар арилсан гэж хэлсэн. Газрын тосонд баярлалаа, Рик. Та бол тэр хүн,
баярлалаа. " Люк

- Баярлалаа, Люк. Эмнэлгийн баримт бичгийг хүлээн авах нь илүү тааламжтай байх болно. Тэр засвар
үйлчилгээний тунгаар байх ёстой, би аль болох их хэмжээний тос идэх болно. Боломжтой бол түүнийг
илүү их скан хийхээс хол байлгаарай. Youtube -ийн видео гэрчлэл маш сайн байх болно. Хамгийн сайн
сайхныг хүсье, JB

“2013 он дуусч, эмч нарыг 2013 оныг харж болно гэж бодоогүй 2014 оныг харж чадсандаа баяртай
байна. Гэхдээ энд би амьд, эрүүл хэвээрээ байгаа. Хэдэн жилийн турш уулзаагүй хэдэн хүмүүс "хөөх, чи
амьд хэвээр байна!" Тийм ээ, би эдгэршгүй GBM тархины хорт хавдрыг устгахын тулд зөв ургамлын
гаралтай эмийг (Каннабис тос) хэрэглэж ирсэн болохоор би амьд хэвээр байна.

Тиймээс надад эдгэрэх замыг зааж өгсөн Бурханд баярлалаа. Доктор Тив Хан нь краниотоми хийх ур
чадварынхаа төлөө, мөн энэ бурхан илгээсэн газрын тосны тухай мэдлэгээ хуваалцсан Рик Симпсон,
миний эхнэр Цинимин Мансур, даруухан туслалцаа үзүүлсэн миний сахиусан тэнгэрүүд, найз нөхөд,
миний гэр  бүлийнхэнд  гайхалтай  бэлэг  өгсөн.  дэмжлэг  ба  хайр.  Та  наргүйгээр намайг  дахин эрүүл
саруул харах боломжгүй юм. Би өөрийгөө азтай,  азтай  мэт санагддаг.  Тийм ээ,  би Тэнгэр элч нарт
итгэдэг.

2014 оны хамгийн сайн сайхан бүхнийг хүсэн ерөөе, стрессдэхгүй байхыг хичээгээрэй, аз жаргалтай
байж, эрүүл байгаарай. " Элиа

"Би  хорт  хавдрынхаа  төлөө  хандивласан  тосонд  (xxx)  баярлалаа  гэж  хэлмээр  байна  !!  Одоогийн
байдлаар миний биед хорт хавдар илрээгүй байна !! Энэ нь үнэхээр сайн ажилладаг, нотолгоо нь миний
эрүүл мэндийн бүртгэлд байдаг! Нулимс дуслуулдаг та бүхэнд маш их баярлалаа !!! Бекки

“Жиндрих хүртэл эрхий хуруундаа боолт дээр биш харин арьсанд шууд түрхэх сэдэвчилсэн түрхлэг
хийсэн нь туйлын зөв байсан. Ялгаа нь өдөр шөнө шиг байсан. ” Роланд

-Мэдээж. 20-30-50% -ийн тос агуулсан хандмал нь маш сайн ажилладаг, учир нь тэд газрын гадаргад
амархан ордог. Зарим тохиолдолд Маалинган үрийн тос (эсвэл ши тос) болон Маалинган тосны холимог
нь маш ашигтай байдаг. Гэхдээ логикоор шарх дээр тос авах тусам илүү сайн болно. JB

"Бид хөхний хорт хавдрыг амжилттай эмчилсэн гэж би өмнө нь бичсэн. Одоо эмч нар өвчтөнд түүний үр
дүн маш сайн байгаа тул ажилдаа явах ёстой гэж хэлэв. Өвчтөн БУРХАНД БАЯРЛАЛАА гэж хэлэв, эмч
түүнд бурханд талархах ёсгүй гэж хэлсэн бөгөөд би юу ч хийгээгүй юм бэ гэж асууж байна, гэхдээ
түүнд хими, цацраг туяа уух хэрэгтэй гэж хэлсээр л байна ... галзуу эмч .
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Гэхдээ бид үүнийг 5 жилийн өмнө эмээр устгасан тул хэн нэгний нүүрийг эдгээж байна. Энэ хүн гэдсэнд
том асуудалтай байсан бөгөөд тэд үүнийг хорт хавдар гэж боддог байсан бөгөөд түүнд хүчтэй эм өгсөн
нь нүүрийг нь эвдэхээс илүү мэлхий шиг байжээ. Дараа нь тэд Кроны өвчин байж магадгүй гэх мэтээр
хэлэв.

Миний хэлэх гэсэн зүйл бол энэ хүн 5 жилийн турш нүүрээ эдгээх гэж оролдсон боловч амжилтанд
хүрээгүй юм. Тэр нүүрэндээ 5 удаа олсны ургамал тос түрхсэн бөгөөд одоо түүний арьс хэрхэн харагдаж
байгааг бид итгэж чадахгүй байна. OMG тэр одоо маш их баяртай байна, тэр дахин өөрийнхөөрөө байж
чадна.

Би хэд хэдэн зураг авахыг хичээдэг боловч 3 өдөр тутамд арьс нь маш хурдан эдгэрдэг тул түүний нүүр
царай хэрхэн яаж байсныг би хэлж чадахгүй байна,  гэхдээ түүний зөвшөөрлөөр бид түүний хуучин
зургуудыг (зөвхөн нүүрний арьсыг нь) үзүүлэх болно. Шинэ зүйл бол та ялгааг олж харах болно ...
"Жасмин

“Би 39 настай, 2 настай, хөхний хорт хавдартай танилцсан эмэгтэй. Энэ тос бол миний эм, эмчилгээ юм.
Эдгээр хүмүүс шуналаар дүүрэн байдаг. Тэд бидний болон манай гэр бүлийн зовлон шаналал, зовлон
шаналлын талаар огт ойлголтгүй байдаг. Зүгээр л хувиа хичээсэн шунал. Үйлийн үр. ” Салли

“За, хоёр долоо хоног ... Эмч намайг давсаганд 2-3 см хэмжээтэй хавдар байна гэж хэлсэн. Намайг шууд
ОР  руу  аваачихыг  хүссэн.  Үүнийг  14  хүрэхгүй  хоногийн  дотор  арилгасан.  Томографи  ашиглан
баталгаажуулсан болно. 2/15 нд оношлогдсон, 2/29 нд томограф хийсэн. ” Герш

“Энэхүү томографи нь миний давсаганд 2-3 см хэмжээтэй хавдар ажиглагдсанаас 14 хоногийн дараа
хийгдсэн. Зөвхөн 14 хоногийн дотор зөвхөн каннабисын эфирийн тосыг хэрэглэснээр давсагны хавдар
ажиглагдаагүй  болно.  Каннабис  ердөө  14  хоног  ...  алга  болжээ.  Хууль  санаачлагчид  үүнийг  сайн
ойлгоорой. Миний эмийг битгий аваарай. Энэ бол зүгээр л согтуу байх өөр нэг арга биш юм. Энэ эм
миний амьдралыг авардаг. ” Герш

“За ... би эмгэг судлалын тайланг хүлээн авлаа. Тэд давсагны хавдрыг гаргаж авахаас өмнө багассан
байв. Хамгийн сүүлд эмч үзэхэд ойролцоогоор 2.5 см орчим хэмжээтэй байжээ. Тэд үүнийг арилгахад
0.5 см хүртэл багассан байв. Энэ эмч энэ талаар юу хэлэх бол гэж бодож байна. ” Герш

"Эрхэм хүндэт Рик, Бурхан чамайг ивээг! Олон жилийн турш би ээж, эмээ, хайртай авга эгч, авга ах,
найз нөхдөө хорт хавдраар алдсан. Гэхдээ надад хамгийн хүнд туссан хүн бол миний хөөрхөн, ухаалаг,
гайхалтай эгч Ким. Тэрээр 2010 оны 7 -р сард 42 настайдаа уушгины хорт хавдрын 4 -р шаттай гэж
оношлогдсон бөгөөд 2011 оны 2 -р сар гэхэд нас баржээ. Орой болтол үхэж байгаагаа гэр бүлийнхээ хэн
нэгэнд хэлээгүй, хог хаягдсан хуучин нөхөр нь асрамжиндаа орж, гэр бүлээ цоожилсон тул тэр ямар
эмчилгээ  хийснийг  би  мэдэхгүй  байна.  Би  газрын  тосны  талаар  сүүлийн  нэг  сар  хүртэл  мэдээгүй,
түүнээс хойш маш сайн судалж үзсэн. Эхэндээ би бусад олон зүйлийн нэгэн адил могойн тос гэж бодсон
боловч өнөөг хүртэл хорт хавдрыг эдгээсэн эсвэл эрс бууруулсан гэж мэдэгдсэн 27 хүнийг жагсаасан
байна.  27  хүн  !!!  Энэ  нь  зөвхөн YouTube  болон онлайн  блог  дээр  л  байдаг!  Үүнийг  би  1997  онд,
ээжийгээ оношлогдоход, эсвэл 2000 онд эмээ маань эдгэрэхээс гарахдаа, эсвэл 2010 онд эгчийгээ гэртээ
харьж үхье гэж хэлэхэд нь, эсвэл өнгөрсөн жил дүү маань ирэхэд энэ тухай мэдсэн болоосой. -Лав ам,
хоолойны хорт  хавдартай  гэж оношлогдож,  нүүрнийхээ  талыг  арилгаж,  сэргээн  засах  шаардлагатай
болсон.  Харин  одоо  би  чамд  баярлалаа.  Бурхан  таныг  болон  таны  хайртай  бүхнийг  ивээж,  энэхүү
гайхамшигтай эмийг хүн бүхэнд хүртээмжтэй болгохын тулд маш их хичээж ажилласанд баярлалаа. ”
Дениз Энэхүү гайхамшигтай эмийг хүн бүхэнд хүртээмжтэй болгохын тулд маш их шаргуу ажиллаж
байгаад баярлалаа. ” Дениз Энэхүү гайхамшигтай эмийг хүн бүхэнд хүртээмжтэй болгохын тулд маш их
шаргуу ажиллаж байгаад баярлалаа. ” Дениз

-  Эрхэм хүндэт Дениз,  би юу хэлэх вэ?  Тэд уушгины жижиг эсийн хорт хавдрын улмаас ээжийгээ
химийн бодисоор хөнөөсөн тул би танд ямар санагдаж байгааг мэдэж байна. Тааламжтай зүйл алга. Энэ
эм нь үргэлж бэлэн байх ёстой байсан бөгөөд зөвхөн хэн нэгэн мөнгө олохыг хүсдэг байсангүй. За,
гэхдээ бүгд үүнийг над шиг тайван байдлаар залгихгүй. Бүх тосыг эмчилж, хянаж чаддаг, үүний оронд
юу хэрэглэснийг олж мэдсэн бол энэ нь маш эмгэнэлтэй туршлага болно.
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Надад эдгээр онлайн мэдэгдлүүдийн жагсаалтыг илгээнэ үү, энэ нь Риктэй уулзаж, "уламжлалт анагаах
ухаан"  -ын  салбарын  бодит  байдлыг  олж  мэдэхээс  өмнө  над  шиг  тархи  угааж  байсан  хүмүүст
сонирхолтой бөгөөд тустай байж магадгүй юм.

Энэхүү эмийн талаар олон нийтэд сурталчилж, дэмжиж байгаад баярлалаа. Риктэй хоёр жил хагасын
турш ажилласны дараа зөв зохистой үйлдвэрлэсэн, ашигласан тос түүний хэлсэн зүйлийг яг л хийдэг
гэдгийг л хэлж чадна. JB

“Сайн уу Корри! Гайхалтай мэдээ дахин. Миний найз ***** ***** чи Лос Анжелес дахь *** руу ярьсан,
илгээсэн,  тэр  каннабисын  тосонд  2  сар  орчмын  турш  байсан  бөгөөд  өнөөдөр  эмнэлгийн  үзлэг
хийлгэхээр явсан. түүний биед ДАХЬ ХАВДАРГҮЙ БАЙНА !!!!!!! БҮГД ЦЭВЭРЛЭЭ !!!!!!! Тэр чиний
тухай надад чин сэтгэлээсээ  хэлж өгсөнд чамд талархахаас  ч илүү **** ийн талаар хэлсэнд чинь ч
талархахгүй байх болно !!!

Цаашид мөнхийн баярлалаа. Та танихгүй бүх хүмүүст тусалж, дэлхийн өнцөг булан бүрт хүний амийг
аварч байгаадаа үнэхээр сайхан байна! Би Лос Анжелес руу буух гэж байна **** -тай хамт ажиллаж,
суулгалтаа зогсоож, намайг өдөрт 60-80 удаа бие засахаас зайлуулахыг хичээх болно. Өөр гайхалтай
тайлангийн талаар энэ талаар юу хэлэх вэ? Бид үүнд маш их хайртай !! "

"Би өнөөдөр  эмчээсээ  сэтгэгдлээ  хуваалцахыг хүсч  байна.  Би давсагны халдвараар  удаан хугацаанд
өвчилсөн бөгөөд эмч халдварыг эмчилж байна. Өнөөдөр тэр камертай шууд харлаа (тийм ч хөгжилтэй
биш), надад давсагны үлдэгдэл (хавдар) үлдсэн бөгөөд түүний үг минийх биш байсан бөгөөд халдвар
удаан үргэлжилж байна.

ДАХИН! Түүний үг минийх биш; Доктор хэлэхдээ "Би 40 гаруй жил анагаах ухаанаар хичээллэж ирсэн
бөгөөд гадны ямар нэгэн оролцоогүйгээр хавдар газар дээрээ үхэж байгааг би хэзээ ч харж байгаагүй."
Би 3 -р сараас эхлэн тос түрхэж эхэлсэн боловч ургац орж ирснээс хойш би 6 долоо хоногийн турш
тосыг давхар тунгаар хэрэглэж байсан. 10 -р сарын 8 -нд бага зэрэг цэвэрлэх мэс засал хийлгэхийн тулд
масс арилсан эсэхийг шалгаарай (хэрэв би үүнийг өмнө нь дамжуулаагүй бол). Би газрын тосны талаар
бага зэрэг эргэлзэж байсан ч надад илүү эргэлзээтэй хүмүүс.

Надад 5-6 унц газрын тос хийхэд хангалттай нахиалах материал бий. Ашигласан материал бол Sativa
Blend Pineapple Kush, 25% THC юм. Одоогийн байдлаар үр дүндээ хичнээн их баяртай байгаагаа хэлж
чадахгүй байна. Би эмчдээ одоогоор юу ч хэлээгүй байгаа, учир нь FLA -д зарим эмч таныг эмчлэхээс
татгалзах болно. Тиймээс одоогоор тэр юу ч мэдэхгүй байна. " Жон

- Гэхдээ та хангалттай ихийг мэдэж байна, Жон. Баяр хүргэе. Би тосоо үргэлжлүүлэн авч, дараа нь мэс
заслаас гарах болно. Хэрэв боломжтой бол скан хийх шаардлагагүй болно. Би бас тосыг лаа хэлбэрээр
авах болно, та тосыг өвчтэй газарт аль болох ойртуулахыг үргэлж хүсдэг. Түүнчлэн, хэрэв боломжтой
бол хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд тосыг нэгээс илүү омогоор хийхийг хичээ. Танд хамгийн сайн
сайхныг хүсье, JB

"Бүрэн  тохиролцсон  байна  JB.  Мөн  мэс  засал  хойшлогдож  байгааг  онцолж  байна.  Биеийн  аливаа
инвазив  ажил нь  таны системд халдвар авах  боломжийг  олгодог.  Муу зуршил,  өөрсдийн гайхалтай
эмийг  үл  тоомсорлох  нь  өнөөгийн  ихэнх  эмнэлэгт  антибиотикт  тэсвэртэй  мах  иддэг  бактериудтай
болжээ. RSO үүнийг засах болно, гэхдээ мэс заслын "botch-job" талаар юу хэлэх вэ? Эмчилгээнээс гүйх
нь бүгдийг хэлдэг. ” Тилман

“3 хоногийн өмнө бид найзынхаа суурь эсийн хорт хавдрыг RSO эмчилгээгээр эмчилсэн. Өнөөдөр бид
үүнийг шалгасан бөгөөд энэ нь бараг алга болсон байв. Бид RSO -ийг дахин түрхэж, боолтоор хучсан.
Бид үүнийг өөр 3 хоногийн дараа шалгаж, өмнөх 3 хоногийн үр дүнгээс харахад үүнийг арилгах болно
гэж найдаж байна. Энэ хүн түүний баруун гар талд байна. Бидний эдгэрсэн өмнөх хорт хавдар түүний
зүүн гар дээр байсан. Хөөе, энэ нь ажиллаж байна. " Марк

-- Тийм ээ. Хэрэв ингэхгүй бол бид хийж байгаа зүйлээ хийхгүй. JB
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“Намайг Жорж гэдэг, би танд гэрчлэлээ өгөхийг хүсч байна. 2010 оны 12 -р сарын 22 -ны өдөр 82 настай
байхдаа  улаан  хоолойн  хорт  хавдартай  гэж  оношлогдсон.  Надад  6  сараас  2  жил  хүртэл  амьдрах
боломжтой бөгөөд залгихад туслах цацраг туяа эмчилгээ хийсний дараа хоолойд хэсэг хугацаанд зогсох
шаардлагатай болж магадгүй гэж хэлсэн.

Оношлогоо хийхээс өмнө би амьсгалах, хоол залгихад хүндрэлтэй байсан, хоёр хөлөө хавдсан, хөнгөн
хөдөлгөөнөөр ядарч байсан. Би 2011 оны эхээр цацрагийн эмчилгээ хийлгэсэн. 2011 оны 9 -р сар гэхэд
хатуу хоолыг залгих, зажлахад хэцүү байсан.  Би амьсгал боогдож байгаа юм шиг санагдсан.  Миний
хоолыг жижиг хэсгүүдэд хуваах ёстой байв.  Би булцуутай  хоол идэхийг илүүд үзсэн бөгөөд үүний
оронд Boost чичиргээнүүдийг хэрэглэсэн. Мөн миний гэдсэнд хүчтэй хий гарч байсан. Хий нь аянга,
аянга  шиг  миний  гэдсийг  нэвтлэн  урсав.  Би  толгой  эргэх,  амьсгал  давчдах,  хөлрөх  зэрэг  шинж
тэмдгүүдийг мэдэрч эхлэв. Миний тэнцвэр муу байсан, тийм ч сайн тойрч чадахгүй байсан. Амьсгал
богиносох, хөлрөхгүйгээр хоол хүнсээ люкс өрөө рүүгээ авч явахад хэцүү байсан.

Хожим нь толгой эргэх өвчний хүнд хэлбэр намайг эмнэлэгт хүргэхэд эмч намайг цусны даралтын хоёр
дахь эм уусан. Эмнэлэгт хэвтсэнийхээ дараахан танихгүй хүн над дээр ирж, хорт хавдрыг эмчлэхийн
тулд олсны тосны тос санал болгож, Финикс нулимсны вэбсайт руу илгээж дэлгэрэнгүй мэдээлэл авлаа.
Эхэндээ  би  эвгүй  байж,  олсны ургамал  уухад маш их  айдаг  байсан,  каннабис  бол  донтолт  үүсгэж,
намайг бусад хатуу эм рүү хөтлөх гарц гэж үздэг. Рик Симпсоны олсны ургамлын тосыг судалсны дараа
би эмчилгээ хийлгэхээр шийдлээ. Эмчилгээний явцад болон дараа нь олсны ургамал/каннабисын тос нь
эрүүл мэндийг сайжруулах "гарц" гэдгийг ойлгосон.

Анхны тунгаар олсны оливын 1/2 -ийн үр тариаг биедээ оруулдаг болохыг би тэр даруй анзаарсан.
 Энэ нь биен дундуур хуруунаас хөлийн хуруу хүртэл урсаж байгааг би мэдэрсэн. 
 Би тайвшрал, аз жаргал, хошин шогийн мэдрэмжийг мэдэрсэн. 
 Миний хөл резин мэт санагдаж 6 цагийн дараа бүдгэрэв. 
 Амрах, унтах үед амьсгал илүү тайван байв
 Өдөр/долоо хоногийн дараа:
 Миний овоолго/hemorrhoids алга болсон.
 Мөрний өвдөлт буурсан
 Амьсгал богиносох нь багассан. 
 Хоёр дахь  өдрөөс  эхлэн хий хуримтлагдах,  ходоодонд таагүй  мэдрэмж төрж тайвширч,  тогтмол

болж, эмчилгээгээ үргэлжлүүлэв. 
 Цусны даралт хэт буурсан тул би даралтаа бууруулж, эм уухаа больсон. Цусны даралт бууруулах эм

уусны дараа миний цусны даралт хэвийн болсон
 Хоёр хөл, шагайн хавагнах нь мэдэгдэхүйц багассан. 
 Хоолны дуршлыг бууруулж, жингээ зохицууллаа - би одоог хүртэл 26 кг жин хассан. 
 Арьсны өнгө сайжирсан
 Толгой эргэх нь алга болсон
 Төрснөөсөө  хойш миний зүрхний  цохилт  тогтмол  бус  байдаг  тул  зүрхний  цохилт  илүү  тогтмол

бөгөөд тийм ч төвөгтэй биш юм шиг санагддаг 
 Гэдэсний хөдөлгөөн илүү тогтмол болсон
 Илүү сайн, илүү тайван унтах туршлагатай болсон. 
 Тэнцвэр ба зохицуулалт сайжирсан
 Амьсгал богиносохгүйгээр илүү сайн тойрч гарах чадвартай. 
 Ярилцлагад илүү илэн далангүй ханддаг болсон
 Аливаа зүйлийн талаарх миний үзэл бодлыг өөрчилж, миний сэтгэл санааг дээшлүүлсэн
 Марихуаны талаарх миний үзэл бодлыг өөрчилсөн
Ерөнхийдөө Маалинган тосыг эмчлэхээс өмнө надад тохиолдож байсан бүх шинж тэмдгүүд арилсан.

Эмчилгээг  дуусгахад  3  1/2  сар  зарцуулсан.  Энэ  туршлага  тийм  ч  таатай  байгаагүй.  Энэ  нь  тунг
нэмэгдүүлсэн боловч нэг, хоёр хоногийн дараа бүх зүйл тохируулагдсан үед энэ нь тохируулга байсан
юм. Би Рик Симпсоны санал болгосон тунг их бага хэмжээгээр дагаж мөрдсөн.
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2 сар эмчилгээ хийсний дараа Хавдар судлалын эмчид үзүүлсэн маань үнэхээр гайхалтай байлаа. Тэр
миний арьсны өнгө сайн харагдаж байна, цусны даралт, зүрхний цохилт хэвийн байна, залгихад ямар ч
асуудалгүй байсан болохоор ямар ч ажил хийх шаардлагагүй гэж хэлсэн.  Түүнчлэн,  тэр урьдчилсан
уулзалтын рентген зураг сайн харагдаж байсан бөгөөд би дор хаяж 6 сар эргэж ирэх шаардлагагүй гэж
хэлсэн. Ер нь би 3 сар тутамд Хавдар судлалын эмчид үзүүлэхээр төлөвлөсөн байсан.

Маалинган тос миний хорт хавдрыг хөнөөсөн гэдэгт би итгэдэг. Маалинга цэцгийн тосоор хийсэн бусад
эрүүл  мэндийн  сайжруулалтууд  надад  өөрийгөө  шинэ  хүн  шиг  санагдуулдаг.  Маалинган  тосны
гайхамшгийг би үнэхээр гайхаж байна. Маалинга тос авахаар шийдсэндээ маш их талархаж байна.

Олсны  тос  нь  миний  эрүүл  мэндийг  сэргээж,  амьдралыг  уртасгасан.  Би  танд  талархаж  байна,  Рик
Симпсон,  Бурхан таныг ивээг!  Сайн үйлсийг үргэлжлүүлээрэй! Маалинга тос нь хүний  амийг аварч
чадна гэдэгт би бүрэн итгэлтэй байна. Баярлалаа." Жорж

“Жоржид зориулсан мини-шинэчлэл ... Өнөөдрийг хүртэл тэрээр +31 кг жин хассан байсан бол жингээ
хассан тул (тэр өмнө нь 280 фунт шиг байсан) удалгүй шүдний эмчтэйгээ уулзах шаардлагатай болжээ.
Хэрэв тэр одоо хүсч байвал жингээ амархан буцааж авах боломжтойг олж мэдсэн боловч жингээ хасах,
эрүүл амьдралын хэв маягийг сонгож байгаа тул хиймэл шүдээ дахин суулгах/тохируулах шаардлагатай
болжээ. Түүний шүдний эмч түүний царай зүс царай, өнгө нь илүү сайн байсныг дурджээ.

Жорж хэлэхдээ амьсгал нь сайн байгаа, өнөөдрийг хүртэл амьсгал боогдоход ямар ч асуудалгүй болсон,
энэ долоо хоногийн эхээр оройн хоолонд зориулж стейк, төмс, хүнсний ногоо идсэн бөгөөд хоол хүнс нь
урьд өмнөхөөс хамаагүй амархан буурсан гэж хэлснийг би хэлэх ёстой. "эмчилгээ хийлгэхээс" өмнө
ашигладаг байсан. Тэрээр энэ долоо хоногийн эхээр өөрийн ерөнхий эмч дээрээ очсон тухайгаа хэлэв ...
Түүний эмч "Хөөх, чи миний урьд нь харж байсан Жорж байсан гэдэгт итгэлтэй байна уу?" Мөн түүний
эмч өнгө нь сайжирсан  гэж хэлжээ.  Жорж надад хэлэхдээ дараа  нь хоёр хөлөндөө ямар их шингэн
алдсан болохыг нь эмчдээ харуулсан бөгөөд энэ нь бараг алга болсон гэж бодож байгаагаа хэлээд ...
Дараа нь эмч "Жорж, танд хаван байхгүй болсон" гэж хэлэв.

Тэрээр хуучин эмнэлгийн мэдээллийн баримт бичгүүдийг худалдаж авсан бөгөөд дараагийн уулзалт (6-р
сар) -д хавдрын эмчээсээ хуучин рентген зураг, томографийн зураг (диск дээрх) авахыг хичээх ёстой гэж
хэлсэн. Тэр хавдрын эмчийн үзлэгт хамрагдахыг эртнээс хүсч байна ... одоо эмчийнхээ тусламжтайгаар.
Тэр айлчлалд тэрээр MRI хийлгэхийг хүсэх болно. Тэр одоо маш урт замыг туулсан ... гэхдээ одоогоор
түүний цорын ганц асуудал бол (өөрөөр хэлбэл тэр үнэхээр гайхалтай байх болно гэж хэлдэг) түүний
төрсөн цагаас хойш зүрхний цохилт тогтмол бус байсан бөгөөд сүүлийн үед энэ нь ердийнхөөсөө арай
илүү хурдацтай хөгжиж байна.  Түүний жингийн алдагдал нь түүний зүрхний цохилтыг өдөөдөг  үү,
эсвэл энэ амьдралыг өөрчилж буй үйл явдлын сэтгэл хөөрлийг өдөөж байна уу, эсвэл үүнийг юу хийж
байгаа нь тодорхойгүй байна, би түүнд үүнийг хэтэрхий засч янзлахыг хүсч байгаагаа л мэдэж байна.
Тэрээр одоо зүрхний цохилт гэх мэт зүрх судасны эмчид үзүүлэх лавлагаа авчээ. Мөн саяхан түүний
өнгө улам бүр сайжирч, илүү улаан/ягаан царайтай болж, цусны эргэлт нь илүү сайн харагдаж байна. За,
одоохондоо миний олж авч чадах зүйл бол энэ л байна ... Энх тайван 1 ”Эрх чөлөө

"За, Рик, Жиндрих хоёр, миний шаргуу хөдөлмөр, RSO -д зориулсан хичээл зүтгэл эцэстээ үр дүнгээ
өгсөн. Би 2004 оноос хойш Рик, Финикс хоёрын нулимсыг дагаж ирсэн бөгөөд газрын тосны эдгээх
чадварт шууд итгэдэг байсан.  Хүмүүс инээж намайг галзуу гэж дуудахад хүртэл би энэ мэдээллийг
тарааж, 100% ард нь зогсож байсан. Би одоо хорт хавдраар өвчилсөн 3 хүнийг эдгээсэн бөгөөд хамгийн
сүүлийн  өвчтөн  маань  эмнэлгийн  системээр  дамжуулж,  бүх  эмчилгээнээс  татгалзаж,  хорт  хавдраа
эмчлэхийн тулд RSO -ийг ашиглаж байсан гэдгээ нотолсон. уушиг нь хоёулаа хорт хавдараар дүүрч,
түүнийг анх оношлогдоход 3 сар амьдрах хугацаа өгсөн ... 5 сарын өмнө. Өнөөдөр тэрээр албан ёсоор
хорт хавдраас ангижирсан бөгөөд 27 кг жин нэмжээ. Хорт хавдрын эмч нар түүний ердөө 5 сарын дотор
гайхамшигтай эдгэрч чадалгүй алга болж, түүнийг одоо байгаагаасаа илүү эрүүл гэж хэлж байна. Хөөе,
тэр  эмнэлгийн  эмч  нарын  нүдэн  дээр  тос  идэж,  Фениксийн  нулимстай  нийтлэл  бүхий  Weed  world
сэтгүүлийг авч явж, бусад бүх өвчтөнүүдэд үзүүлээд RSO -ийн тухай мэдээлэл тарааж байв. Би удахгүй
эмнэлгийн бүх бичиг баримтын хуулбарыг авах болно. Би аль болох богино хугацаанд түүнд зориулсан
түүхийг  цуглуулах  болно,  энэ  нь  аль  болох  олон  нийтэд  сурталчлахад  туслах  болно,  би  RSO -ийн
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гайхамшгийг  олон  янзын  өвчинд  зориулан  ажилласан  25  орчим  хүнийг  мэддэг  бөгөөд  тэд  одоо
өөрсдийгөө  эмчлэхээр  ажиллаж байна.  ..  үг  нь  алга  боллоо  !!!!  :  )  Эдгэрсэн  болон  удалгүй  миний
амьдарч буй бусад хүмүүсийн нэрийн өмнөөс, та шаргуу хөдөлмөрлөж, өвчин намдаах өвчнийг дахин
нээн илрүүлэхийн төлөө хичээн зүтгэж байгаад тань баярлалаа гэж хэлмээр байна ... Та нар бол аврагч
нар шүү дээ ... шууд утгаараа !! ТХГН -ийн Энх тайван ба хайр ”Стив

"Сайн байна уу, би өчигдөр болсон гайхамшгийн тухай түүхийг ярих ёстой. Би найзтай бөгөөд түүнийг
Шэннон  О'Брайен  гэдэг.  Тэрээр  тархины  хорт  хавдраар  өвчилсөн  17  настай.  Тэрээр  мэс  засал
хийлгэхгүй хавдартай болж нэг жил орчим болж байна. Энэ нь түүний тархины бараг бүх хэмжээгээр
томорчээ. Би түүнтэй RSO -г хуваалцсан бөгөөд өчигдөр түүний MRI шинжилгээний үр дүнд хавдар
бараг хоёр дахин багассан болохыг харуулсан. Тэрээр 2 -р сарын 14 -өөс эхлэн ууж байгаа бөгөөд энэ
бол Хэйл Мэри байсан гэдгийг та ойлгох ёстой. Сэтгэл тань таны түүхийг олж, түүнийгээ дамжуулж
чадсандаа би маш их баяртай байна. ” Надин

“Миний найз каннабисын тос хэрэглэснээс хойш 4 долоо хоногийн дотор гэдэсний хорт хавдраар бүрэн
эдгэрсэн.  Эмч нар толгойгоо  маажиж байна,  тэд  учраа  олохгүй байна.  Энэ хүн 10 -р  сарын 12 -нд
радикал мэс засал хийлгэх байсан бөгөөд мэс заслаас гарах магадлал 10% байсан. Арваннэгдүгээр сарын
1 -нд эмч нар түүнд эрүүл мэндийн хуудас өгчээ. Энэ бол түүнийг Христийн Мэндэлсний Баярыг үзэхэд
амьд үлдэхгүй гэж хэлсэн эмч нар юм. Халлелужа. Энэхүү гайхамшигтай эдгээх ургамлыг энэ дэлхий
дээр  байрлуулж,  түүнийг  ашиглах  хангалттай  итгэлтэй  бүх  хүмүүсийг  эдгээхийн  тулд  Эзэнийг
магтагтун. ЭНЭ АЖИЛЛАЖ БАЙНА. " Шерри

"За, би илүү сайн мэдэрч байна. Тархины хавдар, чихрийн шижин өвчний улмаас RSO дээр 30 орчим
хоног ажиллажээ. Миний цусан дахь сахарын хэмжээ буурч байна.  Цусан дахь сахарын хэмжээ хэт
буурсан тул би инсулиныг 2 хоногийн өмнө зогсоосон. Жефф

"Энэ нь бас нэг найзынхаа хөхний хорт хавдрын 1 -р үе шатыг арилгасан. Хоёр долоо хоногийн дотор
гольфын бөмбөгний хэмжээтэй хавдараас вандуйнаас жижиг хэмжээтэй болсон. Өдөрт хоёр удаа 0.4г
түүхий тос. Арьсны хорт хавдартай өөр нэг найз нь арьсанд шууд түрхсэн гадны уусмалаар арилгажээ.

Би муухай шүдний үрэвсэл, хавдраас ангижирч, астма өвчнөөр уушгиа цэвэрлэж, хорт хавдартай байсан
байж магадгүй хоёр арьсан дээрээс толбо арилгаж, хэзээ ч шалгаж үзээгүй. алга болсон ... өө. Хими,
цацраг туяа, гаж нөлөө байхгүй, ямар ч асуудалгүй. ” Брюс

"Би Рикийн видео зааварчилгааг ашиглан хийсэн тосоо хэрэглэж," эдгэшгүй "уутанцрын хорт хавдрын 4
-р үе шатанд тархсан том" B "эсийн лимфомыг 58 хоногийн дотор эдгээсэн !! Тэр цагаас хойш би тосоо
өөртөө болон бусдад үргэлжлүүлэн хийж, уушги, хөх, түрүү булчирхай, тархи, бүдүүн гэдэс, цусны хорт
хавдар,  нойр булчирхайн 10 гаруй батлагдсан  тохиолдлыг харсан бөгөөд өвчтөнүүд өөрсдийгөө хар
ногоон тосоор эмчилж байна !! ЗӨВХӨН ногоон навчнаас олддог үрэвслийн эсрэг тусгай нэгдлүүдийн
ачаар би ХОЁН навч, цэцэг ашиглан тос хийдэг! Би 1992 онд бүдүүн гэдсээ бүхэлд нь алдсан. Би 7
жилийн өмнө хорхойтох  ёстой  20 жилийн турш ердийн сантехник  шиг  ажилладаг  жижиг гэдсээрээ
хийсэн  "уут"  -тай  болсон!  PAMF  -ийн  гастроэнтерологичын  хэлснээр;  Тэрээр  каннабиноидын  хүнд
хэрэглээ нь "уут" -ыг анх тавьсан өдрөөсөө 20 жилийн өмнөхөөс илүү сайн хэлбэртэй гэж үздэг. "Тэр
каннабиноидыг  хэрэглэдэг  бусад  олон  өвчтөнөөс  ижил  үр  дүнг  сонссон  бөгөөд  одоо  үүнийг
өвчтөнүүддээ зөвлөж байна." Крейг

"Хөөе Хөөе, Рик Симпсон Ойл бол ГАЙХАЛТАЙ !! Энэхүү гайхамшигтай эмчилгээг хүн бүрт хэрхэн
хийх талаар дэлхийтэй хуваалцсанд баярлалаа. Би найз Кармендаа Ходжкины лимфома хорт хавдар гэж
оношлогдохдоо тосыг нь хийлгүүлж өгсөн. Тэр хорт хавдаргүй болж бүтэн жил болж байна !!! Миний
Эдисоны өвчин ул мөргүй алга болсон бөгөөд эмч нар яаж, яагаад ийм зүйл тохиолдож байгаагүй талаар
тайлбарлаж чадахгүй байна. ГЭХДЭЭ би чадна, би тэгнэ !!! Каннабис эдгэрдэг !!! ” Эми

"Сайн байна уу, би зүгээр л нэг сайн мэдээ хуваалцах гэж бодлоо. Өмнө нь тантай ярьж байсан хорт
хавдрын өвчтөн саяхан CAT скан хийжээ. Одоогоор хавдар байхгүй байна !!! Цээжин дээр нь бейсболын
хэмжээтэй хавдар байсан. Энэ болон бусад хавдар бүрэн арилсан! Үлдсэн цорын ганц зүйл бол сорвины
эд юм. Тэр бид хоёр энэ гайхамшигтай эмийн төлөө Бурханыг магтдаг.  Каннабис бол гайхамшигтай
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ургамал  бөгөөд  бидэнд  Бурханаас  өгсөн  бэлэг  юм.  Бурханы  ургамал  юу  хийж  чадахыг  хүмүүст
ойлгуулахын тулд Рик Симпсон болон түүний хийсэн золиослолуудад бид бүгд талархах ёстой. Өвчтөн
жингээ хассан 40 кг -ыг буцааж авчээ. Тэр миний харж байснаас илүү эрүүл, илүү сайхан харагдаж
байна. Рик Симпсон тосыг зөв хийж, хэрэглэвэл хорт хавдрыг эмчилж чадна гэдэгт би 100% итгэлтэй,
үнэн итгэдэг. Одоо энэ өвчинтэй 12 жил тэмцсэний эцэст энэ өвчтөн хорт хавдаргүй. Бид үүний төлөө л
Бурханд алдраа өгч чадна.

Хүмүүсийн төлөө маш том золиослол хийсэн бие даасан залуу болсонд дахин баярлалаа. Жилийн турш
би RSO -гийн хийж чадах зүйлийг тарааж байна. Одоо би таны видеон дээр хэлсэн бүхэн үнэхээр цэнхэр
өнгөтэй гэдэгт 100% итгэлтэй байна. Би 4 -р шаттай хорт хавдрын өвчтөнд хамрагдаж байгаа бөгөөд нэг
жилийн  дотор  хорт  хавдаргүй  болно  гэдэгт  би  маш  их  итгэлтэй  байна.  Цаашид  ч  гэсэн  би  чадах
чинээгээрээ энэ мэдээллийг түгээх болно. Би бас чадах чинээгээрээ олон хүнд туслах болно. Үнэн ялна.
Таны хийсэн, одоо ч хийж байгаа бүх зүйлд баярлалаа. Хүндэтгэсэн, бурхан биетэй болоорой "

“Энэ эмчилгээ бол ОДОО бодит байдал юм. Тэд өнгөрсөн арванхоёрдугаар сард ээжидээ уушгины хорт
хавдрын 4 -р шаттай гэж хэлсэн. 14 сарын дараа тэр олон жилийн өмнөхөөсөө илүү сайхан харагдаж,
сайхан харагдаж байна! Итгэл үнэмшлээ хадгалахын тулд бөмбөг авсанд баярлалаа. ” CK

“Доктор. Миний нуруун дээрх энэ хар толбо бол меланома гэж Рондо Зул сарын баярын өмнө надад
хэлсэн.  Цус  алдаж эхэлсний  дараа  би  түүн  дээр  очив.  Би  гэртээ  ирээд  нуруун дээрээ  нахианы  тос
түрхээд, мөн тосоо тогтмол идэж эхлэв. Энэ нь 2 долоо хоног хүрэхгүй хугацаа өнгөрч, нуруун дээрх
толбо арилж, би 2 унц орчим тос идсээр байв. Нуруун дээр минь бараг л тэмдэг байгаагүй бөгөөд надад
гайхалтай санагдаж байна.

Филип мөн нэг жилийн үзлэгт хамрагдаад жил гаруй хугацаанд хорт хавдраас ангижрав. Тиймээс тэд
хорт хавдаргүй гэж нэрлэдэг. Тэрээр дор хаяж 3 жил эмчид үзүүлэх шаардлагагүй. Тэр химийн болон
цацраг  туяа  аваагүй,  4  унц  каннабисын  тос  авч,  өдөр бүр бараг  л  бага  зэрэг  иддэг.  Гэдэсний хорт
хавдраар зоддог хүн олон биш. РИК бол манай баатар. " Лимбэ мод

“Миний найз залуу бид хоёр саяхан таны тосыг хийж, хөл дээрээ муухай меланома өвчтэй сайн найздаа
санал болголоо. Бид тосоо хэрхэн яаж ашиглах талаар тайлбарласан бөгөөд өчигдөр л тэр утасдаж, энэ
нь бүрэн дууссан гэж гайхаж байгаагаа дуулгалаа. Доод талд нь шинэхэн арьсны ургалттай. ” Гвендолин

"Каннабисын тосны эдгэрэлтийн талаар мэдлэг олж чадаагүй хүмүүст итгэх нь хэцүү байдаг ... Би Рик
Симпсоны амьдардаг нутагт амьдардаг бөгөөд эдгээх хүчийг бид 10 жилийн турш харсан. Энэ нь хорт
хавдар, чихрийн шижин, булчингийн эмгэг, шүдний өвчин, ялангуяа түлэгдэлтийг эмчлэх гайхамшигт
эмийг эдгээдэг (үүнд итгэхийн тулд та үүнийг үзэх хэрэгтэй).

Хэрэв бид үүнийг зөв,  тогтмол хийвэл энэ нь ажиллахгүй гэж харсан зүйл одоогоор алга.  Ялангуяа
арьсны  хорт  хавдар,  дотор  муухайрах,  гэдэс  базлах,  хэрэгтэй  бүхэнд  сайн.  Сайхан  нойрсоорой.
Каннабисын  тосыг  стрессээс  ангижруулдаг  зүйл  байхгүй  бөгөөд  бидний дотоод  асуудлын ихэнх  нь
стрессээс үүдэлтэй байдаг. Тиймээс та тийшээ явна. Бүгдэд нь амжилт хүсье. Энэ нь үнэхээр ажилладаг,
та үүнд итгэх хэрэгтэй. Бурханд болон Рик Симпсонд итгээрэй. ” Терри

“Миний мэдэх цорын ганц зүйл бол би явахад бэлэн байсан,  тэсэхээ больж, түүхээ энд тавь, миний
сахиусан тэнгэр намайг RSO тосоор холбосон. Би хоолоо идэхээ больсон бөгөөд хэдхэн ширхэг будааны
үр тарианы хэмжээтэй тосны дотор байгаа өөрчлөлтийг мэдэрч байлаа.  Үүнээс өмнө миний амьдрал
халаалтын дэвсгэртэй буйдан дээр ундаа ууж байсан. Гэхдээ хоёр дахь өдөр би босож, мөсөн хайрцагт
хооллох зүйл хайж, шүршүүрт оров. Зарим хүмүүсийн хувьд шүршүүрт ороход хангалттай удаан зогсож
чадахгүй цаг ирэх хүртэл энэ нь тийм ч чухал биш юм. Би үүн дээр үлдэж, жин нэмж, дахин амьдарч,
амьдралаа үнэхээр буцааж авсан. Мэс засал хийлгэхээс өмнө энэ тухай мэдээгүй байсандаа л харамсдаг.
56, цагаан эмэгтэй хөхний хорт хавдрын хохирогч Кэтлин ”

“Манай найзын ээж хөхний хорт хавдраар  3  удаа  өвдсөн.  Тэр марихуан тогтмол  хэрэглэдэг  байсан
боловч эмч нь хими эмчилгээ хийлгэж байхдаа битгий хэрэглээрэй гэж хэлсэн. Тэр эмчийнхээ үгийг
сонсож, марихуан хэрэглэхээ больсон ч хэзээ ч сайжирсангүй.  Гурав дахь удаагаа буцаж ирэхэд тэр
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эмчийг  үл  тоомсорлож,  эмчилгээний  явцад  марихуан  хэрэглэж,  Рик  Симпсоны  тос,  хүнсний
бүтээгдэхүүнээр үргэлжлүүлэн хэрэглэсээр байв. Тэр хорт хавдаргүй болоод 5 жил болж байна, эргэж
ирэх шинж алга! ” Дуэйн

"Би энэ сайн мэдээг танд болон таны дагалдагчидтай хуваалцах ёстой ... Эхнэрийн маань ажлын найз
хэдэн сарын өмнө түүнд нөхрийнхөө нойр булчирхайн хорт хавдар хоёр дахь удаагаа эргэж ирснийг
хэлсэн,  эхнэр  бид  хоёр  танай  RSO  -ийн  талаар  аль  хэдийн  мэддэг  байсан.  Энэ  талаар  илүү  ихийг
мэдэхийн тулд тэдгээрийг сайт руугаа оруулаарай, тэр үүнийг шууд эхлүүлж, өчигдөр хамгийн сүүлд
хийсэн шинжилгээнийхээ хариуг авахаар эмнэлэгт буцаж ирэхэд эмнэлэг түүнд хими дахин хэрэгтэй
гэж хэлж байсан. Гэвч үр дүнг нь харахад яг юу болсон бэ гэхээр хорт хавдар нь анх эргэж ирснийг нь
анзаарч байснаас хамаагүй жижиг болж, бараг л алга болжээ. Энэ нь хэрхэн багасч болох талаар тэд
эргэлзэж  байв  (тэд  зөвхөн  хортой  биш  харин  бүх  төрлийн  эмийн  талаар  сурах  ёстой).  Тэд  үлдсэн
зүйлийг арилгахыг хүсч байгаагаа хэлсэн. Гэхдээ би түүнд урьд нь хийж байсан тунгаа үргэлжлүүлэхийг
зөвлөсөн бөгөөд энэ нь эерэг нөлөө үзүүлсэн нь тодорхой бөгөөд ойрхон байгаа мах нядалагчдыг бүү
зөвшөөр. Би энэ мэдээг сонсоод маш их баяртай байсан бөгөөд танд мэдэгдэхийг тэсэн ядан хүлээж
байлаа. :) ”Марк

- Сайн байна,  Марк, өвчтөний сэтгэл санааг  ажиглаарай,  ихэнх тохиолдолд скан хийх шаардлагагүй
байдаг. Хэрэв тэр зургаан сарын турш 120-180 гр идвэл түүнд санаа зовох зүйл байхгүй бололтой. JB

"Энэ нь эмч нартай ямар ч хамаагүй харьцахаас татгалзсан хүмүүсийн хорт хавдрыг эдгээдэг болохыг
нотолсон олон мянган нотолгоо байдаг.  Би хорт хавдрын 4 -р шаттай байсан.  Надад ердөө 3 сар л
үлдсэн, энэ нь 14 сарын өмнө байсан. ” Том

"Зүгээр л танд мэдэгдэхийн тулд энд авга ах Томын тухай шинэ мэдээлэл байна. Түүний шинэ PSA
түвшин 0.1 бөгөөд тогтвортой байна. Түүний амийг аврах мэдлэгийг бидэнд өгсөнд баярлалаа. Тэрээр
түрүү булчирхайн хорт хавдрын 4 -р шатанд байсан. Бид гэрчлэл хийхийг хүсч байна. Бурхан чамайг
ивээг." Шерри

"Би  шархлаат  колит,  хорт  хавдраас  эдгэрснээс  хойш  миний  гастроэнтерологич  бүх  өвчтөнүүдээ
каннабисын бүтээгдэхүүнээр эмчилдэг, учир нь тэд мэддэг үрэвслийн эсрэг хамгийн хүчирхэг эмүүд
юм. Крейг

"Энэ  нь  хорт  хавдрыг  эмчилдэг  гэдгийг  би  мэднэ  ...  Би  ээжийгээ  3  удаа  эмчилсэн,  тэр  одоо  хорт
хавдаргүй болсон." Мак Жей

"Эрхэм хүндэт Лара, би танд хийж буй бүх зүйлдээ талархаж байгаагаа илэрхийлэхийн тулд танд маш
хурдан мессеж илгээхийг хүссэн юм. Би танай хуудсыг 6 сар орчим дагаж байна. (Уучлаарай, бид анх
удаа ярьж байна. Би тийм ч их ярьдаг хүн биш гэж бодож байна.) Хэдийгээр би танай хуудсан дээр маш
ховор үг хэлдэг ч гэсэн, энэ нь надад хүргэсэн учраас би таны хийсэн судалгааг маш их үнэлсэн. өөрийн
судалгаа хийж байна. Анх таны бичлэгүүдийг дагаж эхлэхэд олж мэдсэн зүйлсийн нэг бол каннабис
хорт хавдрыг хэрхэн эмчилдэг тухай юм. Ээж маань нойр булчирхайн хорт хавдраар маш их өвдөөд жил
орчим болж байгаа болохоор энэ нь надад маш их таалагдсан. Тэр хэсэг хугацаанд үнэхээр муу байсан
бөгөөд бид түүнийг тэвчихгүй байх гэж үнэхээр их айж байсан. Нэг өдөр би каннабисын тосны тухай
таны нийтлэлийг уншаад ээжээсээ үүнийг туршиж үзэх эсэхийг асуухаар шийдлээ. Тэр урьд нь каннабис
хэрэглэж байгаагүй,  гэхдээ энэ үед тэр юу ч туршиж үзэхэд бэлэн байсан.  Бид Калифорнийн өмнөд
хэсэгт  амьдардаг  тул  би  түүнд  3  сарын  хугацаатай  каннабисын  тосыг  орон  нутгийн  борлуулагчаас
захиалж өгөх боломжтой болсон. Каннабис бие даан ажиллаж байгаа эсэхийг мэдэхийн тулд бид хэдэн
сарын турш химийн бодисыг хасах болно гэж бодсон. Гайхалтай нь та тэр даруй сайжирч байгааг харж
болно. Тэр илүү сайн мэдэрч, илүү сайн идэж, илүү их энергитэй байсан ч байнга сэрэхгүй сайн унтаж
чаддаг  байсан  ..  Тэр  анх  удаа  алхагчийн  тусламжгүйгээр  өрөөгөөр  алхаж  чаддаг  байв.  сар.  Хэдхэн
хоногийн өмнө бид түүнийг хорт хавдрын хэмжээ хэр багассан болохыг харахаар мэргэжилтэнд үзүүлэв.
Тэр өнөөдрийн байдлаар энэ тосыг 2 сар 2 долоо хоногийн турш ууж байгаа бөгөөд түүний хорт хавдар
бараг бүрэн алга болсныг дуулгахад таатай байна. Эмч хэлэхдээ, энэ нь урьд өмнө байсан хэмжээ нь
ердөө 5 ХУВЬ байжээ. Энэ явдал яаж болсныг түүнд хэлэхэд эмч итгэсэнгүй. Та ээжүүдийн минь амийг
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аврахад тусалсан гэж бодож байна. Тэмцэл хараахан дуусаагүй байгаа, гэхдээ бараг дуусч, одоо бүрэн
ялах боломжтой боллоо. Энэ зурвас надаас болон миний бүх гэр бүлээс ирсэн ... Лара хийсэн зүйлдээ
баярлалаа. Та бүхэнд чин сэтгэлээсээ баярлалаа. ♥ ”Дин

“Эрхэм хүндэт CureYourOwnCancer.com, хэсэг хугацааны дараа би Рик Симпсон Ойлын тухай уншаад,
заримыг нь туршиж үзэхээр шийдлээ. Би маш удаан хугацаанд марихуан тарьж байсан. Би хамгийн сайн
нахиагаа хэрэглэж, дээд зэргийн олсны ургамал тос хийсэн. Би үүнийг туршиж үзээд итгэж чадахгүй
байв. Энэ нь надад урьд өмнө байгаагүй зүйл шиг хүчтэй байсан.

Үүнийг  туршиж  үзсэний  дараа  би  тэр  үед  11  орчим  жилийн  турш  хорт  хавдартай  тэмцэж  байсан
(Ходжкины  лимфома)  өвчтөнийг  мэдсэн  юм.  Би  түүнд  марихуаны  эмчилгээний  асран  хамгаалагч
болохыг санал болгож, тосыг санал болгосноор нь авч өгвөл түүнд ямар ч үнээр тос өгөхийг санал
болгов.  Тэр үед тэр миний хувьд үл таних хүн байсан.  Би түүнтэй ойролцоогоор нэг жилийн өмнө
энэрэн  нигүүлсэх  клубын  уулзалт  дээр  уулзаж,  хорт  хавдартай  болохыг  нь  мэдсэн.  Рик  Симпсоны
"Эмчилгээнээс гүйх" кинонд дурдсанчлан тос нь хорт хавдрыг эмчлэх эсэхийг харахыг үнэхээр их хүсч
байсан.

Тиймээс, энэ өвчтөнтэй холбоо барьж, түүнд санал болгосны дараа бид зохих бичиг баримтаа бүрдүүлж,
эмчилгээгээ эхлүүлэв. Бид түүнийг ургамлыг эзэмших газарт нь тохируулсан тул эцэст нь тэр тосоо
өөрөө хангах боломжтой болно. Энэ нь өөрөө өөртөө хэрхэн тусалж сурах тухай гэрээний нэг хэсэг
байв. Бид эмчилгээгээ эхлүүлсэн. Газрын тос маш хүчтэй байсан тул эхэндээ түүнд хэцүү байсан бөгөөд
өдөрт гурван удаа тослох нь нэлээд хэцүү байж магадгүй юм.

Гурван сарын дараа түүний цээжний дээд хэсэгт маш том хавдар багасч эхлэв. Таван сарын дараа хавдар
бүрэн арилсан. Дараа нь тэр CAT скан хийхээр оров. Үр дүн нь түүнийг хорт хавдаргүй гэсэн хариу
гарчээ! Эмч нар түүний хорт хавдрыг эмчлэх гэж дор хаяж 11 жилийн турш хичээж ирсэн. Хими, ясны
чөмөг шилжүүлэн суулгах гэх мэт. Маалинган тос болгон хувиргасан нэг фунт дээд зэрэглэлийн нахиа л
хангалттай  байв.  Тэрээр CAT -ийн өмнөх ба дараах үр дүнг диск дээр байрлуулсан болно (удахгүй
бидэнд өгөх болно).  Тэр гарч ирээд хүмүүст олон нийтийн өмнө үг хэлэв. Чухамдаа тэр одоо бусад
өвчтөнүүдэд Маалинга тосыг эмчлэхэд тусалдаг асран хамгаалагч юм!

Энэ түүх бол жинхэнэ наймаа юм, ямар ч BS надад орон нутгийн каннабисын хуаранд авсан хоёр видео
(хоёулаа баруун талд) байхгүй. Нэг видео бол зүгээр л миний өвчтөн. Нөгөө видео бол миний өвчтөн
болон бусад өвчтөний мэдүүлэг юм. Өвчтөн бид хоёр энэхүү гайхамшгийнхаа төлөө Бурханд алдрыг
өгдөг. Хүндэтгэсэн, GrowGoddess "

"Жилийн өмнө миний хорт хавдрын эмч бидэнд удалгүй хоспист хандаарай гэж хэлсэн, бүдүүн гэдэсний
хорт хавдар уушиг, бүдүүн гэдэс рүү минь буцаж орсон, 09 онд бүдүүн гэдэс, 11 -д элэгнээсээ салсан.
Нөхөр маань дахин нэг удаа хими уухыг шаардсан. Каннабисын тосыг олж мэдсэнийхээ дараа би тэр
тосыг химийн бодис хэрэглэж эхэлсэн тэр өдрөөс эхлэн хэрэглэж эхэлсэн. Миний хавдрын маркер 17.6
байсан. НЭГ эмчилгээ хийсний дараа (мөн 2 долоо хоногийн тос) миний хавдрын маркер 10.6 байсан.
Өнгөрсөн баасан гаригт 2 эмчилгээ, 5 долоо хоногийн тос хэрэглэсний дараа миний хавдрын маркер 4.8
байна. Миний сувилагч надад юу хийж байгаагаа мэдэхгүй байна гэж хэлсэн боловч энэ хими нь эдгээр
үр дүнг өгөх ёсгүй юм. Удаан хугацааны туршид байгаагаасаа илүү сайн байна. ” Диана

"Би туршиж үзсэн, би бүдүүн гэдэсний хорт хавдартай байсан, хорт хавдар алга болсон !!!" Жан

“Эрхэм хүндэт Рик, би таныг биечлэн танихгүй ч гэсэн миний үүрэг бол миний амьдрал, миний гэр
бүлийн амьдралд чухал үүрэг гүйцэтгэсэн тул та бараг л миний гэр бүлийн гишүүн байх шиг байна!

Бүхэл бүтэн амин хувиа хичээсэн зорилгодоо бүх хүн төрөлхтөнд туслах үүрэг хүлээсэн танд талархах
хангалттай үг надад хэзээ ч байхгүй болно. Би Словени улсад амьдардаг бөгөөд сарын сүүлээр чамайг
энд байх болно гэж би сонссон бөгөөд баатрынхаа гарыг атгахын тулд биечлэн талархал илэрхийлэх
боломжийг алдахгүй ээ!

Найз охин ээж маань бараг 3 сарын өмнө 4 үе шаттай жижиг эсийн уушигны хорт хавдартай (баруун
уушгиндаа  теннисний  бөмбөг  шиг  том  хавдар,  элэг,  тунгалгийн  булчирхайд  2  метастазтай)
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оношлогдсон. Надад аз болохоос хэдхэн сарын өмнө таны "Эмчилгээнээс гүйх" видеог үзээд, марихуаны
анагаах  ухааны  олон  талын  ач  холбогдлыг  мэддэг  байсан  ч  танай  кинонд  гарсан  илчлэлт  намайг
цочирдуулж, "хэрэв тийм бол" гэж бодож байснаа санаж байна. Надад хорт хавдар туссан бол би тосыг
заавал авах болно. " Дараа нь энэ нь надад тохиолдоогүй, харин найз охиныхоо ээжид тохиолдсон, тэр
бол миний найз охин ээжээс гадна миний үргэлж хайртай байсан онцгой хүн!

Тиймээс бид яаралтай арга хэмжээ авахаар шийдсэн бөгөөд би эм бэлдэх бүх түүхий эдийг олох азтай
байсан! Хэдийгээр тэрээр тос авах санаандаа нээлттэй байсан ч тэр хими эмчилгээг эхлүүлж байсан,
учир нь тэр үед тэр энэ муухай өвчнөөсөө салахын тулд юу ч хийхээс айж байсан юм.

Тиймээс тэр эхлээд химийн бодис хэрэглэж, маргаашнаас нь тос түрхэж эхэлсэн. Тэрээр тосны анхны
тунг авснаас хойш ердөө 1 цагийн дараа химийн эсрэг маш сайн нөлөө үзүүлсэн. Газрын тос ажиллах
болно гэдгийг бид мэдэж байсан ч ийм хурдан сайжирна гэж төсөөлөөгүй байсан нь үнэхээр гайхалтай
байсан! 24 цагийн турш тасралтгүй бөөлжиж, өнгөрч буй мэт мэдрэмж төрсний дараа тэрээр ямар ч
өнцгөөс (дотор муухайрахаа больсон, амнаасаа муухай амтгүй, хоолны дуршил сайтай, сайхан унтаж
байгаа гэх мэт) сайжирч, бие нь сайжирсаар байв. Дараагийн химийн эмчилгээ хүртэл.

3 удаагийн химийн бодис, 35 мл тос хэрэглэсний дараа тэрээр анхны томографи хийлгэсэн бөгөөд үр
дүн нь үнэхээр урам зориг өгч, уушигны том хавдар нь өмнөх СТ -ийнхтэй харьцуулахад тал хувь нь
болж, 2 метастаз үүссэн байна. Ганцхан үлдлээ, арай жижигхэн!

Энэ  хугацаанд  би эндоканнабиноидын систем,  каннабиноидын шинж чанарын талаар олон судалгаа
хийж  эхлэв.  Энэ  сэдвээр  хичнээн  олон  судалгаа,  судалгаа,  туршилт  явагдаж  байгааг  харах  үнэхээр
гайхалтай бөгөөд бүх шинжлэх ухаан таны санамсаргүй байдлаар олж мэдсэн зүйлийг дэмжиж байгаа
юм  шиг  харагдаж  байна.  Саяхан  АНУ  -ын  Хавдар  судлалын  үндэсний  хүрээлэн  вэбсайт  дээрээ
"каннабис ба каннабиноид" гэсэн хэсгийг нээсэн бөгөөд ердөө нэг сарын өмнө THC ба хорт хавдрын
талаархи олон баримт бичгээр шинэчлэгдсэн байв.

Одоо би тантай биечлэн уулзах болсон шалтгаан нь (танд зохих ёсоор нь баярлалаа гэж хэлэхээс гадна),
найз охиноо ээжийгээ эмчлүүлж байгаа ч гэсэн энэ утгагүй хими эмчилгээгээ хаяхад нь итгүүлэхийн
тулд надад тусламж хэрэгтэй байна. хорт хавдар, түүнд маш их хор хөнөөл учруулж байна!

Би энэ сарын 15 -нд 60 мл -ийн эмчилгээгээ хийж дуусгах болно гэж тооцоолсон боловч 27 -нд 5 -р
шатны химийн эмчилгээ хийлгэх шаардлагатай болно (энэ нь 6 -р давтагдах болно!).

Таны  ойлгож  байгаагаар  би  түүнийг  хорт  хавдаргүй  болсон  үед  нь  химийн  эмчилгээ  хийлгэхээс
зайлсхийхийг хүсч байна! Асуудал нь уушгины жижиг эсийн хорт хавдар нь хими эмчилгээний эхэн үед
сайн хариу үйлдэл үзүүлдэг (эсвэл наад зах нь эмч нарын хэлж байгаагаар) байдаг тул түүнд хийсэн
сүүлийн CT шинжилгээний үр дүн нь тийм ч гайхмаар зүйл биш гэж тэд хэлэв.

Миний  санал  болгосон  зүйл  бол  цэвэрхэн  биед  хими хийхгүй  гэдэгт  итгэлтэй  байхын тулд  5  дахь
химийн эмчилгээнд орохын өмнө дахин томографийн шинжилгээ хийлгээрэй. Тэр зөвшөөрсөн боловч
одоо ч гэсэн эмч нарын хэлсэнтэй зөрчилдөхөөс айж байгаагаа мэдэж байна ...

Их хурлын өмнө болон түүний 5 дахь удаагийн химийн эмчилгээний өмнө тантай ганцаарчлан уулзах
боломжтой болов уу гэж би бодож байсан. Тэр тантай уулзахдаа урам зоригтой байх болно, магадгүй та
зөв маргааныг олж, түүнд химийн эмчилгээг орхих зөв сэдлийг өгч чадна гэдэгт итгэлтэй байна!

Таныг бүх төрлийн тусламж хүсэх хүсэлд хэт их автсан байж магадгүй гэж би бодож байна, тиймээс
хэрэв  танд  цаг  зав,  хүч  чадал  байхгүй  эсвэл  таны замд  тааралдсан  хувь  хүний  гунигтай  түүх  бүрт
оролцохыг хүсч байвал би ойлгох болно. биечлэн уулзахдаа миний төлөө болон дэлхийн төлөө хийсэн
бүх зүйлд би үргэлж талархах болно!

Та бүхэнд чин сэтгэлээсээ баярлалаа. Та бүхэнд амьдралд нь хамгийн сайн сайхныг хүсэн ерөөе, хэзээ
нэгэн  цагт  та  ч  гэсэн  ердийн  ертөнцөд  хэвийн  амьдралдаа  эргэн  орох  болно  гэж  найдаж  байна!
Хүндэтгэсэн, ххх
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Жич: Хэрэв та энэхүү мэдэгдлийг нийтлэхийг хүсч байвал үүнийг чөлөөтэй хийгээрэй, гэхдээ миний
нэрийг бүү бичээрэй, битгий ашиглаарай, учир нь бид одоо хүртэл тосыг хэрэглэж, хориглосон улсад
амьдарч байгаа тул баригдах эрсдэлийг төлж чадахгүй байна. Эмчилгээний явцын талаар бид танд ямар
ч байсан мэдээлэх болно, би танд сайн төгсгөлийн түүхийг өгөх болно.

“Ххх,  хэрэв  боломжтой  бол  тэр  зургаан  сарын  хугацаанд  120-180  гр  өндөр  агууламжтай  тос  идэх
хэрэгтэй. Хими эмчилгээ хийхгүй, боломжтой бол томографи хийх шаардлагагүй - эдгээр нь хоёулаа
хорт  хавдар  үүсгэдэг  бөгөөд  хорт  хавдрыг  улам бүр  тараах  болно.  0.2-3  гр  тос  агуулсан  лаа  хийж
(какаоны цөцгийн тос хайлуулж, тос нэмж хутгаад хэвэнд хийнэ, өрөөний температурт хөргөнө), идэх
тосноос  гадна  өдөрт  2-3  удаа  хэрэглээрэй.  хэрэв  тэр  ууж  чадвал  амны  хөндийн  тунг  бага  зэрэг
бууруулна  уу).  Тэрээр  мөн  тосыг  өдөрт  хэд  хэдэн  удаа  ууршуулах  ёстой  -  ханиалгах  нь  уушгийг
цэвэрлэхэд тусалж, дараа нь хавдарыг ханиалгах болно.

Тантай биечлэн уулзах тухайд бид баяртай байх болно, гэхдээ ихэвчлэн химийн эмчилгээ хийлгэхийг
хүсдэг хүмүүстэй маш богино хугацаанд хийдэг, тэднийг ятгахад цаг заваа үрдэггүй, шийдвэр нь тэдний
шийдвэр юм. Бидний үзэж байгаагаар  тэдэнд хэрэгтэй бүх мэдээлэл манай сайт дээр болон Рикийн
номонд байдаг. Хэрэв хэн нэгэн ирж, тосыг химийн бодисоор авахыг хүсч байна гэж хэлвэл бид тосыг
нь ч өгөхгүй,  өөр хэн нэгэн үхлийн аюултай химийн бодисгүйгээр идсэндээ баярлах болно. Аливаа
ухаалаг хүн хор авах нь тийм ч сайн зүйл биш гэдгийг мэддэг байх ёстой. Химийн бодисгүйгээр тос
илүү сайн ажиллана.

Дараа нь ямар ч байсан химийн эм уух тусам тэр хохирлыг арилгахын тулд илүү их тос идэх хэрэгтэй
болно.Хэрэв тэр химийн бодисоос амьд үлдвэл мэдээж та үүнийг хэзээ ч мэдэхгүй бөгөөд тарилга бүр
сүүлчийнх байж магадгүй. Үүнийг хэлэхэд уучлаарай, гэхдээ ийм л байна.

Тиймээс миний харж байгаагаар тэр тосоо дарж, эмч нар болон тэдний эмчилгээнээс аль болох хол байх
ёстой. Тэрээр биеийнхээ рН -ийг нэмэгдүүлж, өдөр бүр хоёр алимны үрийг идэж, дараа нь тосыг идэж,
лаагаар  ууж,  тосыг  ууршуулж,  магадгүй  цээжин  дээрээ  архины  хандмал  эсвэл  олсны  үртэй  хольж
хэрэглэж болно.  тос  эсвэл  үүнтэй  төстэй.  Хамгийн  сайн  үр  дүнд  хүрэхийн  тулд  манай  сайт  болон
Рикийн номонд байгаа зааврыг дагана уу. Рикийн Youtube видеог үзээрэй - та түүнээс эсвэл биднээс
биечлэн сонссон ижил өгүүлбэрийг сонсох болно, зурвас хэвээр үлдэх болно - энэ нь "хими, цацраг
туяанаас хол байх" гэсэн үг юм. Сайн сайхныг хүсье, Жиндрих Байер ”

“Өсвөр насандаа химийн эмчилгээ хийлгэсэн хүний  хувьд би цэцэрлэгт хүрээлэнд алхах нь зохисгүй
гэдгийг хэлж чадна !!! Үүнийг мэдэрснээр бид эмчлэх арга замыг хайж байгаа бөгөөд өвчин зовлон
багатай аргаар олохын тулд чадах бүхнээ хийж болохгүй гэж би хэлж чадна. Хорыг алах хор өгөх нь
үргэлж байгалийн гаралтай эмчилгээ хийж, юу болохыг харах хариулт биш юм. ” Констанс

"Бид бодит өөрчлөлтийг харах ёстой ... эцэг эхчүүд хүүхдэдээ химийн бодис оруулахыг албадах ёсгүй!
Хэрэв хүмүүс химийн бодис гэж юу болохыг мэддэг байсан бол хоёр дахь удаагаа биедээ шахдаг гэж
таамаглах  байсан.  Хэрэв  та  азтай  бөгөөд  хорт  хавдрыг  даван  туулж  чадвал  химийн  бодисын  хор
хөнөөлийг дурдах хэрэггүй! Энэ бол жигшүүртэй!  Америк болон дэлхийг сэрээх цаг боллоо! " 46/7
Эмчилгээний төлөө тэмцэх

“Сайн уу Жиндрич, өчигдөр би Рикийн номыг уншиж дууслаа. Гайхалтай ажилтан! Үнэнийг хэлэхэд
надад тосны жинхэнэ ид шидийн талаар өөр ямар ч нотлох баримт хэрэггүй!

Би бас хэд хэдэн туршилт хийсэн бөгөөд өдөр бүр энэ эмийн хийж чадах шинэ зүйлийг олж нээдэг.
Гайхалтай! Харамсалтай нь би итгэлтэй байсан ч, найз охин маань итгэлтэй байсан ч ээж нь ямар нэгэн
байдлаар бүрэн “чөлөөлж” чадахгүй байгаа ... гэхдээ тэр хими эмчилгээгээ орхих эсэхээ сайн мэдэхгүй
байна ...

Би  сайн  маргаан  гаргахыг  байнга  хичээдэг  ч  түүний  төлөө  шийдэж  чадахгүй  байна!  Тэр  бол  хорт
хавдраар өвчилсөн хүн бөгөөд амьдралаа юу хийхээ өөрөө л шийддэг.

Түүнийг эцэст нь эмчлэх болно гэдгийг би мэднэ, учир нь бид түүнд маш их тос асгаж, үхэх боломжгүй
болно. Гэхдээ эдгээр химийн бодисуудтай тоглох нь үнэхээр тэнэг бөгөөд маш аюултай гэдгийг би одоо
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ч гэсэн мэдэрч байна, ялангуяа хорт хавдрыг анагаах чадвартай байгалийн гаралтай эм авах боломжтой
үед!

Би таны хорт хавдар, эмнэлгийн тогтолцооны талаархи туршлагынхаа талаар уншсан ... Таныг алдсанд
үнэхээр харамсаж байна ... одоо уламжлалт "анагаах ухаан" гэж нэрлэгддэг хандлагыг илүү сайн ойлгож
байна! " Луижи

- Сайн байна уу Луижи, номын тухай сайхан үгс өгсөнд баярлалаа,  үүнийг туулах ёстой нь үнэхээр
харамсалтай байна. Эмчилгээний аль аргыг сонгох нь түүний сонголт юм, гэхдээ би химийн эмчилгээнд
ойртохгүй. Ээжийнхээ түүхийг уншиж өгөөрэй, магадгүй тэр хор авах нь тийм ч сайн санаа биш гэдгийг
ойлгох болно, ялангуяа энэ нь нотлогдоогүй эсвэл шаардлагагүй үед. Хэрэв тэр тос хэрэглэвэл химийн
бодисоор амьд үлдэх магадлал нь мэдэгдэхүйц сайжирна, гэхдээ дахиад яагаад өвчтэй биед нь илүү их
хохирол учруулах вэ? Энэ нь огт утгагүй юм. Сайн сайхныг хүсье, Жиндрих

"Найз маань намайг хайрст үлд өвчин тусах байх гэж бодоод хоёр жил хагасын өмнө Run From the Cure -
ийг  үзэхээр суулаа.  Бид хоёуланд нь анх удаа тосыг хамтдаа хийсэн- гурван долоо хоногийн дотор
миний товруут хайрст үлд арилав. Тэр цагаас  хойш би тос хийж, залгиж байна.  Хэрэв би өдөр бүр
залгиж, тосыг шөнийн цагаар санамсаргүй байдлаар гарч ирдэг цэгүүдэд түрхвэл, хайрст үлд өвчнийг
маш хянадаг  бөгөөд  бараг  үл  үзэгдэх  болно.  Энэ  туршлагын  улмаас  би  хоёр  хөлөөрөө үсэрч,  одоо
Колорадо мужид анхны бүрэн лицензтэй Эрүүл мэндийн марихуаны бизнесийг эзэмшиж байна. Намайг
бизнес  эрхэлж эхэлснээс  хойш нэг  жилийн дараа  аав  маань  4-р  шатны меланома гэж оношлогдсон
бөгөөд  энэ  нь  түүний  уушиг,  элэг  рүү  тархсан  байв.  Хавдар  судлалын эмч нь  түүнд  3-12  сар  өгч,
хосписийн эмчилгээнд бэлэн байхыг хэлэв. Би тэр даруй түүнийг RSO горимд хамруулж эхэлсэн бөгөөд
таван сарын дараа түүний хорт хавдар арилсан. Явсан. Дэлхийн хамгийн хялбар зүйл! Энэхүү гайхалтай
эмийг дахин дэлхий дахинд танилцуулж өгсөнд баярлалаа Рик! :-) ”Эрика

“Каннабисын тос нь хорт хавдрыг анагаадаг. Би хөхний хорт хавдрын 3 -р түвшний өвчтөн бөгөөд тосоо
ашиглан өөрийгөө эмчилж байна. ” Адель

"Хими байхгүй, цацраг идэвхт бодис байхгүй ...  RSO ба хоолны дэглэмийн өөрчлөлт ...  RSO миний
ходоодны хорт хавдрыг ямар ч ялгаагүй эдгээсэн ..." Дэйл

"Үүнийг хийж, 18 настай хүүдээ хийлээ ... Одоо хорт хавдрын шинж тэмдэг алга. Рик Симпсон танд маш
их баярлалаа. Миний хүү 10 -р сард биопси хийхээс өмнө хавдрыг арилгасны дараа синовиал саркома
оношлогдсон ... Хорт хавдар байсаар байх болно, хорт хавдрын түрэмгий хэлбэрийн улмаас уушгинд
тархсан  байж  магадгүй  гэж  хэлсэн.  Туршилтын  үр  дүнд  тэд  төөрөлдсөнөөсөө  ямар  ч  ул  мөр  олж
чадахгүй байна ... Каннабисын тос бол миний оношлогдсоны дараахан эхлүүлсэн олон зүйлийн нэг юм.
” Аманда

“Миний дотны найзад тархины хавдрын өвчинд морфин өгдөг байсан. Морфин өөрөө донтолт, татан
буулгахад хүргэсэн бөгөөд энэ нь түүнийг ашиглах явцад улам дордуулж байв. Каннабис бол татан
буулгах шинж тэмдэг, сэтгэл гутрал, өвдөлт, хорт хавдрыг намдаах үйлчилгээ үзүүлдэг цорын ганц эм
юм. Таны мессеж бол миний найзыг аварсан зүйл юм. " Жаспер

"Би газрын тосны талаар маш их баяртай байна.  Өнгөрсөн сард энэ тухай анх удаа уншиж, сонсож
байсан.  Би  баяртай  байна  ...  Ноён  Симпсон,  бидний  хүн  төрөлхтний  төлөө  хийсэн  амин  хувиа
хичээсэнгүй, хайраар дүүрэн ажилласан бидний ихэнх хүмүүс танд баярлалаа.  Та бол хүмүүнлэгийн
тухай миний тодорхойлолт юм !!! Би 1998 оноос хойш Хосписд сайн дурын ажил хийж байсан, олон хүн
зовж шаналж,  гартаа  хүртэл нас  барсныг  харсан.  Ийм их зовлонг хөнгөвчлөх байсан  гэж бодох нь
үнэхээр ухаан алдахад хүргэдэг ... ”Синди

Ялангуяа Рик Симпсоны тосны "гайхамшигт эдгээх хүч" -ийн талаархи бүх мэдээлэл үнэн гэж бодоход
энэ нь мэдээжийн хэрэг юм. Зөв зохистой үйлдвэрлэж, хэрэглэсэн тос нь хорт хавдар, чихрийн шижин
болон бусад олон мянган өвчнийг үнэхээр эдгээж чадна. Энэ нь морфин хүрэхгүй өвдөлтийг үнэхээр
тусалж чадна. Энэ нь үнэхээр биеийг сэргээж, булчинг сэргээдэг. Оюун санааг богиносгодог гэдэг үг
үүнийг бүрэн дүрсэлдэггүй гэж би бодож байна. JB
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“Өө. Би саяхан Финиксээс нулимс асгаруулж буй хүнээс бөөрний хорт хавдар туссан гэсэн мэдээлэл
авсан.  Газрын тосыг 90 хоногийн турш хэрэглэсний дараа  хамгийн сүүлийн үеийн гэрийн тэжээвэр
амьтдын сканнер нь хавдар арилсныг харуулж байна. Энэ бол итгэмээргүй юм. Би Финикс нулимстай
хамт ажиллаж эхэлснээсээ хойш олон хүнийг эдгээж байгааг харсан. Бусдыг эдгээхэд надад тусалсанд
баярлалаа. ”

- Баяр хүргэе, бусдад тусалсанд баярлалаа, Грегг. Скан хийх шаардлагагүй, зөвхөн тос. Скан нь хорт
хавдар үүсгэгч шинж чанартай тул хорт хавдар эргэж ирэх магадлалтай бөгөөд үүнийг хэн хүсдэг вэ? JB

"Сайн байна уу эрхэм хүндэт хөөрхөн Рик Симпсон, Жиндрих Байер, та хоёр сайн, аз жаргалтай байна
гэж найдаж байна. Имэйлийн хэмжээг харгалзан үзэх ёстой бөгөөд та хэдэн сарын өмнө намайг санахгүй
байгаа гэдэгт итгэлтэй байна, тиймээс би өмнөх захидал харилцааг оруулсан болно.

Ээж амьд, маш эрүүл байна! Бид маш их талархаж байна гэж хэлэх нь дутуу үнэлэмж юм.

2012 оны 2 -р сард оношлогдсон үед (элэг, уушгинд үсэрхийлсэн нойр булчирхайн аденокарциномын 4 -
р үе шат)  түүний таамаглал 3-6 сар байсан бөгөөд энэ хугацаанд эрүүл мэндийн байдал эрс буурах
төлөвтэй байв. Үүний оронд тэр 10 сарын дараа амьд, аз жаргалтай, сайхан амьдарч байна.

Та хоёр хоёулаа химийн эмчилгээг эсэргүүцдэг гэдгийг би мэднэ, гэхдээ бид ч бас ... Гэхдээ тэд 3 сарын
дараа бид химийн бодис, тэр дундаа RSO эхлүүлэхийн хамт бүх зүйлээ шидсэн. Гемзар хими хийлгэсэн
хэмжээгээр ээж шиг эрүүл хүн байдаггүй гэж бидэнд хэлсэн. RSO энэ хугацаанд түүнийг эрүүл байлгах
ёстой байв.

Хими эмчилгээ нь 6 долоо хоногийн өмнө зогссон бөгөөд тэрээр химийн хорт бодисын эхлэлийг мэдэрч
чадна гэж шийджээ. Тэр одоо 6 долоо хоног химийн эмчилгээ хийлгэсэн бөгөөд өөрийгөө маш сайн
мэдэрч байна.

2012  оны 2  -р  сард  оношлогдсоноос  хойш анх  байгуулагдсаны  дараа  тэрээр  өдөрт  нэг  грамм RSO
(одоогийн байдлаар нийт 300 орчим грамм) уусан.

12-17-12-ны  Даваа  гаригт  хийсэн  хамгийн  сүүлийн  скан  нь  хавдрын  агшилтыг  харуулсан  бөгөөд
хавдрын зарим хэсэг нь хэтэрхий жижиг хэмжээтэй байсан бөгөөд үүнийг томографи ашиглан дүрслэх
боломжгүй байв. Итгэмээргүй мэдээ байлаа! Дараа нь Мягмар гарагт бид түүний лабораторийн ажлын
үр дүнг авсан. Ийм сайн сканнердах мэдээ хүлээн авсны дараа түүний хавдрын маркерын тест (CA19-9)
285-аас 2100 болж нэмэгдсэнийг сонсоод бид маш их гайхсан. Та өмнө нь ийм зүйл тохиолдож байгааг
харж байсан уу? Тэмдэглэгээ яагаад, хэрхэн өссөн талаар танд тайлбар байна уу? Ер нь ямар нэгэн санаа
байна уу? Ямар нэгэн санал байна уу? Энэ асуулт хэд хэдэн RSO үйлдвэрлэгчдэд ирсэн боловч одоог
хүртэл тодорхой хариулт өгөөгүй байна.

Өнөөдрийг хүртэл түүний CA19-9 үр дүнг энд оруулав. Хэвийн түвшин 37 -аас ДООДОО байна. 2 -р
сард анхан шатны оношлогоонд хавдрын маркергүй шинжилгээ хийсэн. 4-30-12 ...  23,568; 5-30-12 ...
5,240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Сүүлийн хими нь 10-29-12 байсан); 12-17-12 ...
2,100. Таны оруулсан аливаа мэдээллийг миний гэр бүлийнхэн үнэлэх болно! Маш их хайр, Б ”

-  Эрхэм хүндэт Б,  КТ-ийн шинжилгээ нь асар их хэмжээний цацраг туяа  өгдөг бөгөөд энэ нь үүнд
нөлөөлсөн байж магадгүй, хими нь огт шаардлагагүй байсан. Би түүнийг хамгийн сайн чанарын 180 гр
тосыг аль болох хурдан идэхийг хүсч байна. Томограф эсвэл бусад хорт хавдар үүсгэгч утгагүй зүйл
байхгүй,  зөвхөн  тос  болон  түүний  авч  чадах  хэмжээгээр.  Та  эхлээд  химийн  бодис,  цацрагийн  хор
хөнөөлийг арилгах хэрэгтэй бөгөөд үүнд хэсэг хугацаа шаардагдах болно, энэ нь тосны ажлыг улам
хүндрүүлэв. Судсаар нь хор шахаж байхдаа эсрэг эм өгөхтэй адил энэ нь надад ямар ч утгагүй юм.
Хамгийн сайн сайхныг хүсье, Жиндрих Байер

“Дөрвөн долоо хоногийн өмнө хөхний хорт хавдартай эмэгтэй над руу хандаж, зөв  чиглэлд зааж өгч
чадсан. Тэр нэлээд том хавдартай (магадгүй тэр нэгээс олон байж магадгүй гэж бодож байна) бөгөөд
үүнийг  мэдэрч  чаддаг.  Тос  түрхээд  ердөө  3  долоо  хоног  өнгөрч  байгаа  бөгөөд  хавдар  нь  зөөлөрч
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эхэлжээ. 3 долоо хоногийн турш муу биш! Би түүнд маш их урам зориг өгч байгаа бөгөөд энэ хатагтай
бас нэг амжилтын түүх болно гэдгийг би мэдэж байна. Нэг хайр." Корри

“Миний аав 89 настай, нүүрэн дээрээ арьсны хорт хавдартай. Гурван удаа би түүнийг эмнэлэгт хүргэсэн
бөгөөд энэ нь түүнийг асрамжийн газраас аваад буцах нь битгий хэл халдвар авах боломжтой болно. Би
каннабисын тосыг хэдэн долоо хоногийн өмнө хэрэглэж эхэлсэн.  Эдгээрийн зарим нь  миний эрхий
хуруу хүртэлх хүүхдийн хурууны хэмжээтэй тэнцүү юм. Би одоо эмчлүүлж байсан 11 хүүхэд байсан.
Тэд зүгээр л үхэж, арьс унаж эдгэрдэг. Бүх сувилагч, эмч нар намайг гайхаж байна. ” Стив

“Хадам аав маань хорт хавдрынхаа илрүүлэлтийг хийсний дараа уушгинд толбо үзүүлсэний дараа хоёр
дахь удаагаа бүрэн цэвэр болсон тухай дуулгахад туйлын их баяртай байгаагаа хэлмээр байна. Эхнийх
нь толбо үзүүлсэний дараа бид түүнийг тосон дээр эхлүүлсэн. Каннабис уушгиа аваад цэвэрлэв! Түүнд
хими хэрэгтэй гэж хэлсэн. Бид үүний эсрэг байсан бөгөөд түүнийг тосон дээр тавив. Каннабис хорт
хавдрыг  эмчилдэг  !!!  Би  мөн  бяцхан  помераниагаа  гуурсан  хоолой  нурж,  зүрхний  төрөлхийн
дутагдалтай болсон тул тосон дээр хэрэглэж эхэлсэн. Тэрээр зунаас хойш тогтмол эм уугаагүй бөгөөд
зунаас хойш анх удаа бараг ханиалгаж байгаагүй (эмчийн өгсөн эм тариаг хүртэл байнга ханиалгаж,
бохь хийдэг байсан). Тэр илүү их энергитэй, эм ууж байснаасаа илүү сайн ажиллаж байна. ” Карен

"Энэ нь умайн хүзүүний хорт хавдрыг бас эдгээдэг! Би эмчилгээгээ төлж чадахгүй байсан (НЭГ ч биш),
ямар ч эмийн тусламж авалгүй нэг жил явсан ... гэхдээ би бараг өдөр бүр тамхи татдаг байсан ... дараа нь
жилийн дараа жилийн шалгалтандаа эмч, сувилагч нар хийссэн ... тэд хорт хавдар байсан газраас бага
зэрэг сорви авахаас өөр зүйл олж чадаагүй ... Би одоо хорт хавдраас 100 хувь ангижирсан ... марихуаны
ачаар ... эмч биш ... эм биш ”... эмчилгээ биш ... харин цэвэр, ургамлын гаралтай, байгалийн гаралтай
ургамлын ачаар ... Би амьд нотолгоо ...

Эмч нар намайг ямар ч эмчилгээ хийлгүй 5 -р түвшний хорт хавдартай байх ёстой гэж хэлсэн ... гэвч энэ
нь явчихсан ... тэдний туслалцаагүйгээр ... маш их хөөрч, намайг УЛСЫН ЭМНЭЛГҮҮД рүү явуулсан.
LITTLE ROCK (UAMS) -д илүү их туршилт хийх ... мөн UAMS нь бага зэрэг сорви авахаас өөр зүйл
олсонгүй ... тэд үүнийг гайхамшиг гэж хэлсэн ... Энэ бол зүгээр л марихуан байсан гэж бодож байна ...
Үүнийг аль хэдийн хуульчилж өг. .. хүмүүст туслах ... энэ бол хүн төрөлхтний ашигласан зүйл биш гэж
үү? " Моника

"Би Дэвид Триплетт видеогоо тавьсандаа маш их талархаж байна ... энэ видео надад таалагдсан бөгөөд
энэ нь миний духан дээрх хорт хавдрын хорт хавдар дээр каннабисын тос түрхэхэд хүргэсэн түүхүүдийн
нэг байсан юм. ... Үнэнийг түгээхээ бүү зогсоо! " Ди

“Би каннабисын тосыг толгой, нүүрний суурь эсийн хорт хавдрыг эмчлэхэд хэрэглэсэн. АМЖИЛТТАЙ.
Энэ бол судалгаа хийхэд тохиромжтой хорт хавдар юм. Энэ нь энгийн нүдээр тод харагддаг бөгөөд
гарсан аливаа өөрчлөлтийг амархан хардаг. Би АНУ -д энд сонирхлыг бий болгохыг хичээсэн боловч
холбооныхонд хэн ч байхгүй, бүгд хүрэхэд үхтлээ айсан юм шиг байна. Та юу хийж чадахаа хараарай. "
Жозеф Силер (Каннабисын хорт хавдрыг эмчилдэг анхны нийтлэл! Facebook Group -ийн удирдсан Кейн
Слейтер, 2010 оны 1 -р сарын 7)

"Миний гуяны хэсэгт бөөн юм бий.  Өмнө нь энэ нь бараг  2 см хатуу байсан,  одоо түүний хэмжээ
хагасаас бага болж, зөөлөн болж байна (4 долоо хоног)." Катри

"Би тосон дээр 5 сар хэвтсэнийхээ дараа хорт хавдаргүй гэдгээ сая л мэдлээ !!" Мими

Q. JB, танд "гемангиобластома" гэж нэрлэгддэг зарим төрлийн хавдрыг эдгээх талаар ямар нэгэн зүйл
байна уу? Би бусад хүмүүсийн адилаар таны бичлэгүүдийг дагадаг. Би энэ төрлийн хавдрыг тайрахаас
өөр эмчилгээг хэзээ ч харж байгаагүй. Надад тэдний олон бий. Грэм

A. Хувь хүний  хувьд биш, бидэнд хүнд мэддэг бүх оношийг эмчлэх боломж байгаагүй,  гэхдээ одоо
миний уншсан зүйлээс харахад тос яагаад туслахгүй байх ёстойг би олж харахгүй байна. Миний мэдэж
байгаагаар тэд үүнийг зөвхөн томографийн тусламжтайгаар оношлох боломжтой бөгөөд миний харж
байгаагаар томографи хийдэг хүн бүр дараа нь дор хаяж 60 гр тос идэх ёстой. Хэрэв мэс заслын өмнө 60
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гр идвэл ихэнх тохиолдолд хавдар байхгүй тул мэс засал хийх шаардлагагүй болно. Тиймээс би тосыг
өөрөө туршиж үзэх нь гарцаагүй. Бүх сайн сайхныг хүсье, JB

"Плацебо нь зарим хүмүүсийг эдгээдэг гэдэг нь эмийг бүрмөсөн хаяж, плацебогийн урлагийг судлах
шалтгаан болдог. Үр дүнтэй эмчилгээ хийлгэх үед та хэзээ ч плацебо судалгаа хийдэггүй гэж хэлсэн бол
таны зөв, энэ нь өвчтэй, хэрцгий өвчтөнүүдийнхээ тэн хагасыг алах болно. " Кристофер

- Энэ үнэхээр өвчтэй, хэрцгий байх болно, тиймээс би хувьдаа үүнийг хийхгүй. Бусад нь хүсвэл чадна,
гэхдээ би хүсэхгүй. Эмнэлгийн системийг тосыг плацебо болгон ашиглаж эхлэхийг хүсч байна.Хэрэв
хэрэв тэд хүссэн зүйл нь тосноос илүү аюулгүй, илүү үр дүнтэй болохыг (мөн өвчтөнд илүү хөгжилтэй,
тааламжтай)  нотолж чадвал тэд үүнийг зарж борлуулж болно. .  Үгүй бол үгүй.  Энэ нь маш энгийн
бөгөөд маш оновчтой гэж би бодож байна. Ирээдүйд ийм байх болно, тэгвэл хүлээх хэрэг юу байна? JB

"Каннабис  бол зүгээр л эм гэдгийг хүлээн зөвшөөрөхөд хэзээ  ч  оройтдоггүй.  Үүний зэрэгцээ,  таны
нөхцөл байдал,  хүнд хэлбэрээс үл хамааран тосыг эм болгон ашиглаж эхлэхэд хэзээ  ч оройтдоггүй.
Тосыг хэрэглэснээр өвчтөнд ихэвчлэн боломж байдаг эсвэл тос нь эцэс хүртэл амьдралын чанарыг дээд
зэргээр хангах болно. Энэ бас маш их. “JB

“Хими эмчилгээ хийлгэсэн өвчтөнүүд тосыг хэрэглэж эхлэхэд хамгийн түрүүнд хийх ёстой зүйл бол
биеийг хоргүйжүүлэх явдал юм. Тиймээс хорт хавдар тусахаас өмнө 120-150 гр тос авах шаардлагатай
болдог. Эмнэлгийн систем каннабисыг хорт хавдрын эмчилгээ гэж хэдэн арван жилийн турш мэддэг
байсан тул химийн бодис хэрэглэх нь тийм ч сайн санаа биш юм. "JB

Q. "Терминал" хорт хавдартай өвчтөнүүд: Та тэдгээрийг өдөрт 1 граммаар түргэсгэж эхэлдэг үү эсвэл
долоо хоногийн дараа үүнийг хийдэг үү? Туршлагаас өгсөн зөвлөгөө?

A. Үгүй ээ, бид үргэлж бага тунгаар эхэлдэг бөгөөд зааврыг дагаж мөрддөг. Мэдээжийн хэрэг, хэрэв тэд
каннабисын талаар урьд өмнө туршлагатай байсан бөгөөд айх зүйл байхгүй гэдгийг мэддэг бол заримдаа
та илүү өндөр тунгаар эхлүүлж болно. Өвчтөн тосонд хэрхэн яаж хариу үйлдэл үзүүлэхийг та хэзээ ч
мэдэхгүй, ихэвчлэн янз бүрийн эмийн холимог дээр байдаг тул болгоомжтой байж, өвчтөний цусны
даралтыг ажиглах хэрэгтэй болно. Ерөнхий зөвлөмж бол зааврыг дагаж мөрдөх явдал юм. албан ёсны
бус нь - зөн совин, дүгнэлтээ дагаж, өвчтөнд "алдах зүйлгүй" байхад,

Шаардлагатай үед тэдэнд өндөр тун өгөхөөс буцахгүй байна (нурууны хурц өвдөлт гэх мэт). Үнэхээр
өндөр агуулгатай нэг грамм тос нь туршлагагүй хэрэглэгчийг маш өндөр түвшинд авч чаддаг. Заримдаа
Маалинганаас үүдэлтэй таслал нь ашигтай байж болох бөгөөд үүнийг эрт орой хэзээ нэгэн цагт мэс
засал  хийлгэхээс  өмнө  мэдээ  алдуулалтанд  оруулдаг  гэдэгт  итгэлтэй  байна,  гэхдээ  яг  одоо  бид
өвчтөнүүдийг аль болох тохь тухтай бүсэд байлгахыг хүсч байна. Би үүнийг сайн тайлбарласан гэж
найдаж байна. Сайн сайхныг хүсье, JB ”

“Корри, найз минь, чи надад *** дээр тусалсан. Би түүнд нейроэндокриний хавдрын эсрэг эм өгч байсан.
Тэр эм уугаад 1 сар болж байгаа бөгөөд энэ нь багасч эхэлж байна. Энэ нь гэдэс дотрыг нь дарж байсан
боловч одоо тэр дахин идэж болох хэмжээнд хүрсэн бөгөөд эмч нь ийм хавдар хэзээ ч ийм хурдан
багасч байгаагүй гэж хэлжээ. Энэ нь түүнийг цочирдуулж, цусны бүх ажил хэвийн болсон тул эдгэрэх
гэж байгаа бас нэг ажил бол Гайхалтай юм. Мөн та Гайхалтай бөгөөд Бурхан агуу юм. "

"Би тархины хорт хавдартай найзтай, надад Cml байна. Газрын тос нь хоёуланд нь ашигтай байдаг !!!
Миний найз бол энэ тос бол гайхамшиг гэдгийг нүдээр харуулсан нотолгоо юм ... Би өмнө нь эргэлзэж
байсан, гэхдээ одоо биш! Газрын тос аваарай, энэ нь ажилладаг! " Тайлер

“Ноднин ээжийнхээ найзаас ээжид нь 6 сарын курс, дээд зэргийн каннабисаас олсны тосны тос хийж
өгөх эсэхийг асуусан. Тэр хүзүүний хорт хавдартай байсан. Би түүнд Youtube -ийн зөвлөмжийн дагуу
тос хийж, дараа нь Орос руу илгээсэн. Тэр эхний 6 сарын сургалтыг гайхалтай үр дүнтэй хийж, 6 сарын
тунг дахин өгөхийг хүссэн тул би түүнд өөр ачаа илгээсэн бөгөөд одоо 14 сарын дараа түүний биеийн
байдал сайн байгаа. Та гайхалтай ажил хийж байна, Рик. Баярлалаа." Гарет
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“Сайн уу, намайг Алиса Эрвин гэдэг, би 16 настай. 2011 онд надад 3 -р шатны анапластик астроцитома
оношлогдсон. Бид (манай гэр бүл бид хоёр) каннабисын баяжмал ашиглах шийдвэр гаргасан. Мичиганы
их сургуулиас надад хэлэхдээ,  би хоёр жил гаруй амьд үлдэх магадлал багатай байсан бөгөөд хорт
хавдар нь аалз хэлбэртэй байсан тул өөрөө ажиллах боломжгүй байсан. Өнгөрсөн нэгдүгээр сард би
Мичиганы их сургуульд тогтмол MRI хийлгэсэн. Бүх хавдар арилсан. "

“Намайг дахин хорт хавдартай гэж оношилсон. Гурав дахь удаагаа. Ясны болон элэгний 4 -р үе шат,
хөхний хорт хавдраас. Миний хорт хавдрын тухай түүх бараг 7 жилийн өмнө эхэлсэн, би цацраг туяа ч
биш биендээ оруулсан химийн бодисоос амьд үлдсэн азтай хүмүүсийн нэг. Энэ гурав дахь онош нь
намайг үүнийг хийсэн гэдэгт итгэлтэй болгосон. Ийм оношлогооноос хэн амьд үлдэхийг хэлж байна уу?

Тиймээс  би  гайхамшгуудыг  хайж олоход Рик Симпсоныг  олсон  юм.  Энэ  залуу  үнэнийг  хэлэх  арга
байхгүй  гэдэгт  би  итгэлтэй  байсан  болохоор  илүү  гүнзгий  харав.  Би  Мичиганы  хүмүүстэй  холбоо
тогтоож, Рик Симпсоны тос эсвэл каннабисын тосны талаар илүү ихийг олж мэдсэн бөгөөд над шиг
хүмүүсийн эдэлж байсан үр дүн нь амьд үлдэх, уучлал, эдгэрэлт юм.

Энэ үед надад алдах зүйл байхгүй тул би тусламж хүсч, тусламж хүссэн. Би өдөрт нэг грамм эм ууж
эхлэв. Амрах нь миний өдрийн чухал хэсэг болсон бөгөөд энэ нь миний тэмцэж буй бие махбодид яг
хэрэгтэй байсан юм. Надад тохиолдсон цорын ганц гаж нөлөө бол нойрны хэмжээ, гайхалтай чанар юм.
Үүнээс гадна миний цусны даралтыг зохицуулж, миний өвдөлт одоо хяналтанд байна.

Жил хүрэхгүй хугацааны өмнө надад  яс,  элэгний 4 -р шатны тоо томшгүй олон хавдар туссан  гэж
оношлогдсон (маш олон нь тоолохоо больсон) надад юмнуудаа цэгцлэхийг тушаасан. (Энэ нь миний
амьсгалыг  авч  байгаа  хэвээр  байна.)  Өнөөдрийг  хүртэл  хурдан  урагшилж,  би  ангижралтаас  хэдхэн
инчийн зайтай байна. Өнгөрсөн долоо хоногт миний ПЭТ -ийн шинжилгээ сөрөг байсан ... Сөрөг! Өмнө
нь би тэдний нэгийг нь авч байгаагүй. Энэ нь хорт хавдар байхгүй гэсэн үг юм. Намайг бүрэн эдгээж
чадахгүй байгаа  цорын ганц шалтгаан бол муурны шинжилгээнд миний ясан дээр хэд хэдэн сүүдэр
байдаг,  гэхдээ  би  эмчилгээгээ  үргэлжлүүлж байгаа  бөгөөд удалгүй тэд  алга  болно.  Энэ  бол гэрийн
тэжээвэр амьтдын сканнердахад ч харагдахгүй хэд хэдэн сүүдэрт тохиолдох гайхамшиг, тоо томшгүй
олон хавдар юм.

Хүмүүс эмчлэх гэдэг үгийг болгоомжтой хандаарай гэж хэлж магадгүй ... Гэхдээ энэ бол юу болохыг
хэлмээр байна. Би энд байна, өдөр бүр эрүүл болж байна, Жон надад тэнд тусалсан. Намайг дуудаж
тусламж хүсэхэд тэр намайг хүлээж авсан. Тэр болон түүний бүлэг надад энэ эмийн ноцтой байдал,
үүнийг хэрэгжүүлэхийн тулд бидний бүх эд ангиудыг хүлээсэн үүрэг хариуцлагын талаар мэдлэгтэй
байхын тулд надтай хамт суухад цаг зав гаргажээ. Миний хувьд, таны хувьд энэ бол амьдрал, үхлийн
асуудал  юм.  Хүн  бүр  үүнийг  нухацтай  авч  үздэг  гэж найдаж  байна!  Бид  энэ  эмээс  насан  туршдаа
хамааралтай байх болно.

Мичиган  каннабисын  клуб  миний  эм,  боловсролын  хэрэгцээг  хангаж  өгсөн.  Энэ  бол  ноцтой  бүлэг
бөгөөд тэдэнд ноцтой дэмжлэг хэрэгтэй байна, Жон Робертсыг адислаарай, таны золиослол намайг амьд
үлдээсэн. Тэдэнд одоо туслаарай, тэгвэл тэд олон хүнд үргэлжлүүлэн туслах болно. Баярлалаа!!"

- Энэхүү шинэчлэлтийг хэдэн сарын өмнө нийтэлсэн бөгөөд одоо тэр бүрэн эдгэрч байна. Мичиганы
хорт хавдрын төсөл

"Би бол 68 настай эрэгтэй хүн, эрүүл амьдралын хэв маягаар амьдарч байсан бөгөөд ямар ч асуудалгүй,
жил бүр ханиадны эсрэг тарилга, үзлэгт хамрагдаж байсан. Миний биеийн үйл ажиллагаа хэвийн байсан
бөгөөд нэг өглөө намайг гэдэс өвдөөд босох хүртэл бүх зүйл зүгээр юм шиг санагдсан.

Энэ  нь  хавсралт  эсвэл  ивэрхий  байсан  гэж  бодоод  эхнэр  маань  яаралтай  тусламж  үзүүлсэн.  Би
ойролцоогоор 2 цагийн дараа буюу 2012 оны 8 -р сарын 15 -нд яаралтай мэс засал хийлгэсэн бөгөөд
бүдүүн гэдэсний том том хавдар байсан бөгөөд 14 тунгалгийн зангилааг авсан. Долоо хоногийн дараа
миний дотор эрхтэн нээгдэж намайг хордуулж, хоёр дахь хагалгаанд оруулав.

4 хоногийн дараа бие сайжирч эхэлсэн тул би хөл дээрээ босч, аажмаар хөдөлгөөн сэргэж, цус алдаж
эхлэв. Гурав дахь хагалгаанд ороод нэг өдрийн дараа бага зэргийн зүрхний шигдээс болсон.
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Удалгүй ICU -д 33 хоногийн дараа би эмнэлгээс гарч, OSTOMY BAG авч явлаа. Уг цүнх надтай 8 сар
хамт байсан бөгөөд ямар ч хүндрэлгүйгээр буцаах мэс засал хийсэн. Мэс засалч хэлэхдээ хорт хавдар
зангилаанаас цааш тархаагүй байна.

Гэсэн хэдий ч тэд намайг Хорт хавдрын эмнэлэгт хүргэж өгч, хими эмчилгээ, цацраг туяа эмчилгээг
"дараагийн  арга  хэмжээ"  гэж  хэлэлцэж  эхлэв.  Тэдний  хэлснээр  стандарт  протокол.  BULLSHIT  би
хэлсэн! Миний биеийг цацруулж, химийн болон цацраг туяагаар хордуулах зүйл байхгүй болно. Хавдар
судлалын эмнэлгийн хавдрын эмч маргаангүй байсан бөгөөд нэг жилийн хугацаанд 3 сар тутамд үзлэг
хийж, улмаар томограф, цусны шинжилгээ хийлгэсэн болно.

Би энэ материалыг Рик Симпсоны тодорхойлсон эх сурвалжаас гаргаж, RSO -г гаргасан. Олборлох үйл
явцын талаархи бүх зааврыг дагаж, Нафта уусгагч болгон ашиглаж дууссан тосоо тариураар хийж, өдөрт
хоёр удаа бага хэмжээгээр ууж эхлэв.

Би Хавдрын Эмнэлэгт 4 дэх удаагийн хяналтаа хийж дуусгасан бөгөөд КТ нь хорт хавдар байгааг илтгэх
ямар ч зүйлийг харуулахгүй гэж мэдэгджээ. Цусны шинжилгээ нь CEA -ийн түвшинг 1.4 гэж үзүүлсэн
боловч хүн бүр хорт хавдрын эсүүдтэй байдаг. Тэд 5+ бүх зүйлийг санаа зовдог гэж үздэг. Би одоо өөр
нэг хэсэг бэлдэж байгаа бөгөөд урьдчилан сэргийлэх зорилгоор өдөр бүр залгих болно.

Хорт  хавдраар  шаналж  буй  хэн  бүхэнд  би  ч  бас  үүнийг  хийхийг  зөвлөж  байна.  Бидэнд  алдах  юм
байхгүй, олж авах бүх зүйл байхгүй. ” Герри

"4 -р шаттай, аль хэдийн арьс, ястай болсон, одоо хүчээ алдахаас арай ядан алхаж байгаа хүнийг аврахад
хэтэрхий оройтсон уу?" Бөмбөрөх

"Энэ нь хэзээ ч оройтдоггүй юм. Энэхүү тосыг хэрэглэснээр олон гайхамшгийг үзүүлсэн. Хэрэв энэ нь
тэднийг аварч чадахгүй бол хамгийн бага хийх зүйл бол эмийн нөлөөгүйгээр тэдний зовлонг хөнгөвчлөх
явдал юм. Хэрэв тэд өндөр тунгаар хэрэглэж эхэлвэл хүлцэл бий болох хүртэл нойр их байх болно
гэдгийг анхаарна уу. Энэ нь маш хүчтэй юм. ” Ник

"Би хөхний хорт хавдрын хоёр удаагийн дайчин хүн. Таны тос хүний амийг аврахын төлөө ажилладаг
гэдгийг би батлахыг хүсч байна. ” Мишель

"Би ч гэсэн, бамбай булчирхайн хорт хавдаргүй !!" Мишель

"Dawn: Миний талаар юу хүсч байгаагаа хэлээрэй, миний найзаас татгалзаарай,  намайг шүүнэ үү ...
Таны маргаан хүчин төгөлдөр бус байна!  Энэ бол ээжийн авах хамгийн сүүлийн шинжилгээ юм !!!
Каннабис хорт хавдрыг устгадаг!

Стейси: Ээж чинь ямар шатанд байсан бэ? Та үүнийг өмнө нь нэг удаа нийтэлсэн гэдгийг би мэднэ, 
гэхдээ би мартдаг. Энэ бол үнэхээр гайхалтай тайлан юм !!
Үүр: Стейси, энэ бол уушгины 3 -р зэргийн жижиг эсийн хорт хавдар байв. Лимфийн дээд хэсэгт жижиг 
метс бүхий 5 хавдар.
Дебби: Энэ үнэхээр гайхалтай юм! Жирийн бүх протоколоор жижигхэн эд эсийг эдгээдэг гэж би хэзээ ч 
сонсож байгаагүй. Энэ бол гайхалтай! Та зөвхөн ээжийнхээ амийг аварсангүй, гэхдээ энэ нь бусад 
хүмүүсийн амийг аврах болно, учир нь энэ нь каннабис ажилладаг болохыг нотолж байна. Үүнийг 
хуваалцсанд маш их баярлалаа!
Үүр: Дебби, тэр бүгдийг хийлээ, каннабисын тос - химийн эмчилгээ түүний үлдсэн амьдрал!
Стив: "Энэ нь цацрагийн дараах өөрчлөлтөд хамгийн их нийцдэг" гэж хэлэв. Тэр туяа эмчилгээ 
хийлгэсэн үү?
Үүр: Стив, тийм байсан, гэхдээ тэр хэзээ ч дуусаагүй ... Доктор шалан дээр байна! "

“Өвчтөн: Линда В., Үйлчилгээний огноо: 2013/11/16, Журам: ЭСРЭГТЭЙ СТ -ийн Цээж.

Цээжний томографи хийгдсэн ... 7/8/13 -аас өмнөх цээжний томографийн харьцуулалтыг хийсэн болно

Заалт: Энэ бол 64 настай, уушгины хорт хавдрын түүхтэй эмэгтэй юм.
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ОЛГОХ:  Завсрын  завсрын өөрчлөлт  нэмэгдэж,  дэлбэн  хоорондын таславчийн  зузааралт  ажиглагдаж
байна ... энэ нь өмнөх үзлэгийг бодвол сайжирсан байна ... Дунд зэргийн зөөлөн эдийн зөөлөн зангилаа,
медиастиналь аденопати илрээгүй байна. Суганы лимфаденопати эсвэл хилляр лимфаденопати болох
тодорхой  нотолгоо  байхгүй  байна.  Баруун  дээд  дэлбэнгийн  цацрагийн  дараах  өөрчлөлтөөс  гадна
уушгины  паренхимийн  тунгалаг  байдал,  уушгины  сэжигтэй  зангилааг  харуулаагүй  болно.  Гуурсан
хоолой ба гол гуурсан хоолой нь патент юм. Гялтангийн хамар байхгүй. Зүрхний хэмжээ хэвийн байна.
Перикардийн шүүдэсжилт байхгүй. Хэвлийн дээд хэсгийн дүрслэн харуулсан хэсгүүд нь онцгүй байдаг.
Фокус түрэмгий, тунгалаг, склеротик ясны гэмтэл байхгүй.

ТАЙЛБАР:  Цацраг  туяаны дараах  өөрчлөлтийг  баруун толгод,  баруун дээд дэлбэнгийн дунд хэсэгт
сайжруулах. Дахин давтагдах эсвэл үлдэгдэл өвчний тодорхой нотолгоо байхгүй байна. ”

“Газрын тос нь цацрагийн бүх хохирлыг арилгаж, итгэмээргүй эдгэрсэн ...  Эмийн марихуана намайг
аварч, 5 эмийн сангаас хол байлгасан. Би баруун бөөрөө химийн бодисоор алдсан бөгөөд энэ нь миний
арьсан  дээр  өвдөхөд хүрч  эхэлдэг  ...  мөн  тосыг  хандмалд  хэрэглэснээс  хойш хэдэн минутын дотор
таталт зогсч, хэдэн сар хол байдаг ... Гайхалтай Энэ бол химийн бодисоос үүдэлтэй нүдний мэдрэлийн
гэмтлийг  буцааж өгсөн  глаукомын оношлогдсон  газар  байсан  бөгөөд  ердөө  6  сарын өмнө  хамгийн
сүүлчийн  удаа  очиход  глаукомын  шинж  тэмдэг  илрээгүй  бөгөөд  миний  эм  харвал  алсын  хараа
сайжирдаг. "Тереза

"Глиобластомын 4 -р үе шаттай миний нагац эгч тэргэнцэрээс алхаж, ердөө гурван тун уусан! Түүний
зүүн тал сар гаруй хугацаанд саажилттай байсан. Гэхдээ одоо бүрэн ажиллагаатай боллоо !! Их догдолж
байна!" Николетт

"Би нэгдэлд олон жил ажилласан бөгөөд машин жолоодож байхдаа цонхоор дүүжлэсний улмаас зүүн
гартаа арьсны хорт хавдар туссан. Надад хэн ч итгэх шаардлагагүй гэдгийг би мэдэж байна, гэхдээ би
RSO тосыг өдөр бүр түрхэж эхэлсэн бөгөөд энэ нь алга болсон гэж тангараглая. Хэдэн сарын хугацаа
шаардагдсан боловч олон жилийн турш байсан газар үнэхээр алга болсон. ” Ранди

"Энэ  нь  бараг  жилийн  өмнө  CML  (миелоген  лейкеми)  гэж  оношлогдсоны  дараа  миний  амьдралыг
өөрчилсөн бөгөөд каннабисын тос хорт хавдрын өвчтнүүдийг эдгээсэн тухай" Run From the Cure "видеог
үзсэн.  За,  энэ бол амьд нотолгоо юм. Энэ нь миний хорт хавдрын түвшинг өөрчилсөн.  Одоохондоо
эдгэрээгүй байгаа,  гэхдээ удахгүй би өөрийгөө амьд үлдсэн гэж хэлэх болно, тиймээс хэрэв та хорт
хавдраар өвчилсөн хүний  гутал дээр нэг миль ч яваагүй бол мэдэхгүй зүйлээ зодож бүү эхлээрэй. ”
Дениз

"Би итгэдэг. Миний найз 3 төрлийн хорт хавдартай гэж оношлогдсон. Түүнд амьдрах 3 долоо хоног
өгсөн. Одоо 2 жилийн дараа тэр 1 төрөлд орж, сайн ажиллаж байна. ” Сандра

“Миний  дүү  лимфома,  ходоодтой,  нуруунд  нь  метастизаци  хийсэн.  Тэдний  өгсөн  эм  нь  түүнийг
шөнөжин,  өдөр  шөнөгүй  байлгадаг  байсан  бөгөөд  хэдэн  долоо  хоног  ч  унтаж,  хооллож  чаддаггүй
байжээ. Нэг грамм эм, 18 цагийн турш унтаж, цадталаа хооллодог. Долоо хоногийн дараа тэрээр хорт
хавдраас  78  хувь  ангижирсан  байна.  Эмч  эргэлзэв.  Эмнэлгийн  бус  байдалд  байсан  тул  бид  түүнд
хэлээгүй  боловч  каннабис  түүний  болон  бидний  амьдралыг  аварсан.  Жилийн  дараа  миний  ах
ЛИМФОМЫГ ЗОДСОН! Каннабисгүйгээр хэн ч үүнийг хийдэггүй. " Эрл

“Би одоогоор хорт хавдрын 4 -р шаттай байна. Би элэг тайрч, тайрч, фолфокс хими хийлгэсэн. Би тос,
хавдрын маркерыг 1200 -аас 3 хүртэл хэрэглэж байсан. Бүх эмнэлгийн баг NSD гэж хэлдэг. Өвчний
шинж тэмдэг илрээгүй. " Жим

"Би каннабисын тос ашиглан 5 хавдраасаа салсан ... анхны хавдрын 5 -ыг нь олж чадаагүй байхад эмч
нартай уулзах нь сонирхолтой байсан ... тэд хаашаа явсан юм бэ? Энэ нь хамаагүй юу? Каннабисын
тосонд баярлалаа. " Келли

"Надад хэсэг хугацааны дараа том шил байсан. Би өдөрт нэг дусал уух болно. Надад өгсөн хүн буцааж
өгөхийг хүссэн. Тэрээр хорт хавдраасаа салж буй эмэгтэйд өгч дуусгасан. Тэр идэж, ууж чадахгүй, тэр
байтугай амьдарч чадахгүй байв. Тэр 70 кг -аас бага жинтэй байв. Найз маань түүнд тос өгсөн ... voila!
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Тэр идэж, ууж, тэмцлээ үргэлжлүүлэв ... амжилттай. Каннабисын эдгээх шинж чанарыг бат итгэдэг. "
Тара

“Өнөөдөр надад их хэмжээний хандив өгсөн хүнээс үг сонсогдов. Түүний хоолойд хорт хавдрын хавдар
байсан. 2013 оны 4 -р сарын эхэн үеэс эхлэн хоолойгоор хооллож байна. Өвчтэй хүний  эхнэр нулимс
дуслуулан дууддаг.  4 долоо хоногийн турш тосыг өдөрт 2 удаа уусны дараа алга болно. Бүрэн алга
болсон  ...  Тэр  хатуу  хоол  идсэн  ...  Шинэ  эмчилгээ,  шинэ  эм  байхгүй,  зөвхөн  RSO.  Мэдлэгээ
хуваалцаарай, амь авраарай. ” Жаред

“Дин: Миний нагац эгч хими эмчилгээ хийдэг байсан. Үүнтэй ижил үр дүн. ҮХСЭН.

Стивен: Алдсандаа уучлаарай. Маалинга тос загалмайлсан ээжээсээ арьсны хорт хавдраас салахыг би
харсан. Та үүнийг одоо ч гэсэн эрт барьж авах хэрэгтэй гэж бодож байна. Каннабис тусалсан гэдэгт
итгэлтэй байна. ”

“Ходжкинс бус лимфома өвчтэй 16 настай  миний өвчтөн ЦЭВЭР байна  гэж би дөнгөж сая  мэдлээ.
Хавдар арилсан, лаборатори хэвийн байна. ” Жанет

“Эдгэшгүй  өвчтэй өвчтөнөөс  дуудлага  ирсэн.  Тэр хэдэн сарын турш RSO эмчилгээ  хийлгэж байна.
Гэдэсний хорт хавдар. Доктор Тед түүнд амьдрах хэдэн сар үлдсэн байна. Жиндич Байер, хамгийн сүүлд
доктор Аппт түүнд Христийн Мэндэлсний Баярын хамгийн сайхан бэлгийг өгсөн гэж хэлэхэд таатай
байна. Тэр түүнд "Би ямар ч хорт хавдар олж чадахгүй байна, тэгээд чи амьд байж магадгүй шүү !!!! Энэ
бол Христийн Мэндэлсний Баярын бэлэг юм. Баярлалаа Есүс !!!! Хэзээ ч хэзээ ч битгий хэлээрэй ...
”Рэймонд

“Надад алдарт Simpsons Oil хийж хорт хавдраас амьд үлдсэн хоёр найз байсан! Нэг нь уушигны хорт
хавдартай байсан бөгөөд түүнд 6 сар амьдрах хугацаа өгсөн, тэр одоо 7 жил амьд байгаа, нөгөө нь хоёр
удаа хорт хавдар туссан, сүүлийнх нь өндгөвчний хорт хавдар байсан бөгөөд 2 долоо хоногийн өмнө
хорт хавдар байхгүй болсон гэж хэлэхэд таатай байна. Тэр хоёулаа каннабисын тос хэрэглэж байсан !! "
Вики-Жэйн

“Ээж маань жижиг эсийн уушигны хорт хавдрын оноштой болсноос хойш би бараг  нэг жил орчим
Рикийн  хуудсыг  дагаж  байна.  Тэрээр  өнгөрсөн  оны  гуравдугаар  сард  оношлогдож,  удалгүй  хими
эмчилгээ хийлгэж эхэлсэн. Тэрээр зуны турш хими, цээжний цацраг туяаг тэвчиж, хоолой нь шатсан тул
залгиж идэж чадахгүй байсан тул хоёр сар орчим эмнэлэгт хэвтсэн байна. Дараа нь тэр тархины цацраг
туяагаар (урьдчилан сэргийлэх, bleh:/) хийлгэсэн бөгөөд энэ бүх хугацаанд бид маш их судалгаа хийж,
эхнээс нь өөрийн тосыг үйлдвэрлэхийн тулд бүх зүйлийг нэгтгэх аялалаа эхлүүлсэн юм. Бид үүнийг
амжилттай хийж чадсан.

Тиймээс тархины цацраг туяа хэрэглэсэн эхний хоёр өдрийн дараа тэр маш хүндээр өвчилсөн тул бид
тосыг (10 -р сар) эхлүүлэх шийдвэр гаргалаа. Анхны тунгаасаа хойш тэр эргэж харсангүй !!!! Тэрээр
тархиныхаа үлдэгдэл хэсгээр явж, мигрень, хүчтэй бөөлжих, ой санамж муудах гэх мэт зүйлгүй байгааг
эмч нарыг гайхшруулав. Тэр нисч байсан!

Тиймээс 10 -р сард түүнийг үзлэг хийсний дараа уушгины хавдрын хэмжээ мэдэгдэхүйц буурсан боловч
хэвээрээ байсан. Тэд 1 -р сард түүнтэй дахин уулзаж, дараагийн алхамаа шийдэхийг хүсчээ. Тиймээс бид
арваннэгдүгээр  сараас  арванхоёрдугаар  сарыг  хүртэл  хагалж,  өөр  тос  ч  хийлгээгүй.  Тэр  Христийн
Мэндэлсний Баярын үеэр бага зэрэг ухарч, хоёр долоо хоногийн турш сэтгэлээр унаж, бөөлжсөн боловч
бид түүнийг түүхий веган жигнэмэг, улаан буудайн өвсөөр нь буцааж тавьлаа. Хамгийн сүүлд хийсэн
шинжилгээнийхээ  дараа  хийсэн том шалгалт  нь  өчигдөр  юу болохыг тааварласан  юм ...  Ээж маань
ХАВДАРГҮЙ ЭМЧИЛГЭЭГҮЙ !!!!  Энэ  нь  алга  болсон !!!!  Ямар  гайхалтай  юм бэ  !!!!  ”  Жанетаар
дамжуулан

"Ойролцоогоор 6 сарын өмнө ээж маань хоёр уушгиндаа 6 хавдартай хавдрын метастазын меланома гэж
оношлогдсон. Эмч нар бидэнд хими, цацраг туяа нь юу ч өгөхгүй гэж хэлээд хавдрын өсөлтийг зогсоож,
магадгүй түүний амьдралыг хэдхэн жилийн турш өргөтгөсөн шинэ эмчилгээ хийлгэсэн гэж хэлсэн. Бид
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шинэ эмчилгээг эхлүүлсэн бөгөөд гаж нөлөө нь аймшигтай байсан тул бид зогссон. Долоо хоногийн
дараа миний нэг найз Youtube дээр Run of the Cure хэмээх баримтат киногоо дурдсан.

Үүнийг үзсэний дараа би хичээх нь ямар хор хөнөөл учруулж болохыг шийдсэн. Хөөе, хэрэв энэ нь
болохгүй бол тэр ямар ч байсан үхэх болно. Урт түүхийг богиносгохын тулд ээж нь тосыг 3 сар орчим
залгисан бөгөөд 2 хоногийн өмнө скан хийж байсан бөгөөд 6 хавдрын 5 нь бүрэн арилсан, сүүлчийнх нь
хэмжээтэй тэнцүү юм.

Таны мэдээлэл өгч, ээжийнхээ амийг аварсанд талархаж байгаагаа үгээр илэрхийлэхийн аргагүй. Энгийн
ургамал энэ бүхнийг  засч чадсанаар  дэлхийн бүх хүмүүс,  хүүхдүүдийн зовж шаналж,  үхэж байгааг
бодох нь аймшигтай юм. Би одоо энэ мэдээллийг олон нийтэд тараахаар шийдэж, магадгүй өөрийн
гараар хэдэн тариа ургуулж, тусламж хэрэгтэй байгаа  хүмүүстээ  тос  хийж өгч магадгүй юм. Дахин
баярлалаа, бүх зүйлд нь амжилт хүсье. ” Жанетаар дамжуулан

“Өндгөвчний хорт хавдар, 5.5” хавдар, 90 хоног амьдрах, ходоодонд тархах ... 38 хоногт 90 граммаар
залгина.  Хорт хавдар байхгүй  болсон.  Итгэх шаардлагатай  бүх бичиг  баримттай  байх  ёстой,  гэхдээ
хүмүүс тийм биш хэвээр байна! Ээжийгээ авч үлдэхэд тусалсан Гэгээн Симпсоныг бурхан ивээг !!! "
Ларри

"Надад гайхалтай гайхалтай мэдээ байна.  Миний зүүн тийш харсан Peeps -ийн нэг нь нэгийг өгсөн,
үүнийг тоол ... Каротид артерийнхаа эргэн тойронд асар том хавдар ороосон найздаа нэг хоолой тос
өгсөн. Тэр зүгээр л үүнийг үл тоомсорлож, үсээ томрох тусам нуухын тулд үсээ урт ургуулжээ. Өвчтөн
хими/цацраг  туяанаас  татгалзсан  тул  түүний  эмч,  ах  нь  юу  хийхээ  мэдэхгүй  байв.  Үүнийг  үл
тоомсорлож чадахгүй байсан тул 2 хоногийн өмнө тэд түүнийг хагалгааны өрөөнд оруулж, асар том мэс
засал  хийлгэхээр  болжээ.  Энэ  нь  маш  аюултай,  урт,  төвөгтэй  мэс  засал  болох  тул  хэд  хэдэн
мэргэжилтэн/  мэс  засалчид  оролцов.  Тэд  хавдрыг  аль  болох  ихээр  арилгахыг  оролдож,  хөлнөөсөө
судлыг нь авч хүзүүнд нь шилжүүлэн суулгах шаардлагатай  болно.  Тэд түүний хүзүүг  онгойлгосон
бөгөөд VOILA хавдрыг бүхэлд нь бүрхэж каротидээс салгажээ. Тэд шууд утгаараа гараа татаж, татаж
авав! Эмч нар маш их гайхаж байгаа бөгөөд түүний хийсэн бүх зүйлийн талаар дэлгэрэнгүй мэдээлэл
өгөхийг хүсч байна. Урт жагсаалт гаргахгүй шүү хүмүүсээ. Зүгээр л шүүс шахаж, НЭГ хуруу шилний
тос аваарай. " Корри

"Газрын  тос  үнэхээр  гайхалтай  !!  Миний  нэг  найз  өндгөвчний  уйланхайтай  болсон  ...  мэс  засал
хийлгэсэн бөгөөд нэг сарын дараа дахиад л өөрт нь илүү их байгааг олж мэдсэн юм. Нэг сар өнгөрч,
хэмжээ нь хоёр дахин нэмэгдсэн бөгөөд хэрэв ямар нэгэн зүйл эргэж ирвэл тэд яаралтай мэс засал хийх
болно гэж түүнд хэлэв! Түүний залуу түүнд тос түрхсэн ...  тэр үүнийг 3 долоо хоног хэрэглэсэн ...
дараагийн хэт авиан шинжилгээнд ороход бараг алга болсон байсан !!! Жоли

“1 жилийн өмнө өнөөдөр миний ойр дотны хүн надад эдгэршгүй хорт хавдар туссан гэж хэлсэн. Түүнд
амьдрахад 8 сар үлдсэн гэж хэлсэн. 5 хоногийн дотор би түүнд каннабисын тос өгч, цагаан будааны үр
тарианы тал хувийг иднэ. 6  долоо хоногийн дотор түүний хавдрын хэмжээ багасч,  тэдний хэлснээр
тархах шинж тэмдэг илрээгүй байна.

Том том усан үзэмний хэмжээтэй байсан бөгөөд өнөөдөр царсны боргоцойны хэмжээтэй байсан гэж
хэлэхэд баяртай байна.  Каннабисын тос түүний амийг аварчээ. Тэр тосыг алга болтол үргэлжлүүлэн
идсээр байх болно. Энэ нь түүний хорт хавдрыг эдгээгээд зогсохгүй эрүүл мэндэд нь гайхалтай нөлөө
үзүүлсэн. Тэрээр чихрийн шижин өвчнөөс урьдчилан сэргийлэх, таргалалттай байсан бөгөөд одоо төгс
жиндээ хүрч, урьд өмнөхөөсөө илүү аз жаргалтай байна!

Би  хүн  бүрийг  каннабисын  тосны  эмчилгээнд  хамрагдахыг  зөвлөж  байна.  Youtube  дээр  "RICK
SIMPSON" CUR FROM OF THE CURE "видеог үзээрэй ... Энэ нь таны амьдралыг эсвэл таньдаг хэн
нэгнийг аврах болно. Тэдэнд амьдралын бэлэг өг! " Хосе

Нотлох баримт
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"Хэрэв та шинжлэх ухааны ном зохиолыг уншихаас  залхвал Рик Симпсон Ойл нь шинжлэх ухааны
бүрэн итгэл үнэмшилтэй болно." Роберт Меламеде, доктор Боб

"Эсийн оршин тогтнох замыг дарангуйлах нь Bad-ийн дефосфоржуулалтад хүргэж, энэхүү Bcl-2 уургийг
митохондрид шилжүүлж, улмаар апоптозд хүргэдэг." Умммм, Лэйманы нөхцөлийг гуйя ??? " Боломж

- Энэ нь "Каннабис хорт хавдрын эсийг устгадаг" гэсэн утгатай. JB

Асуулт: Каннабис хорт хавдрыг эмчилдэг гэсэн нотолгоог эмч нар дэмжинэ гэж би яагаад хүлээх ёстой
вэ? 

A. За, учир нь энэ нь хорт хавдрыг эмчилдэг бөгөөд үүнд л байдаг. THC нь апоптоз үүсгэдэг тул бүх
хорт хавдрын хувьд апоптоз үүсгэдэг нь гайхалтай юм. Яагаад? Яагаад гэвэл декарбоксилжуулсан тосыг
зөв  хэмжээгээр  хэрэглэвэл  биеийн  бүх  эсэд  нэвтэрдэг.  Эндоканнабиноидын  систем  нь  дархлааны
системийг зохицуулдаг тул дархлааны системийг зөв ажиллуулснаар хорт хавдартай тэмцэх боломжтой
болдог. Энэ нь тийм ч их биш, үнэхээр гомдмоор энгийн зүйл юм.

Зөв зохистой үйлдвэрлэсэн өндөр зэрэглэлийн тос нь өвчтөнд хамгийн сайн боломж юм (амь насанд
аюултай цөөн хэдэн тохиолдолд мэс засал хийх шаардлагатай болдог). Хэрэв та өвчтөнд тосноос илүү
аюулгүй, илүү үр дүнтэй, илүү зугаатай эмчилгээний сонголтыг мэдэж байвал бидэнд хэлээрэй. Ямар ч
байхгүй.

Мечоулам,  Пачер  нар  юу  гэж  хэлснийг  хараарай:  "Үрэвсэл/эдийн  гэмтэл  нь  орон  нутгийн
эндоканнабиноидын түвшинг түргэсгэхэд хүргэдэг бөгөөд энэ нь эргээд дархлааны болон бусад чухал
эсүүдийн  дохио  өгөх  хариу  үйлдлийг  зохицуулдаг.  Зүрх  судас,  ходоод  гэдэсний  зам,  элэг,  бөөр,
мэдрэлийн эс,  сэтгэцийн эмгэг,  яс,  арьс,  аутоиммун, уушигны өвчин,  өвдөлт, хорт хавдар, CB2 -ийг
өөрчлөх  зэрэг  хүнд  нөлөөлдөг  бараг  бүх  өвчний  үед  эндоканнабиноидын  түвшин  ба/эсвэл  CB2
рецепторын илэрхийлэл өөрчлөгдсөн байдаг. Рецепторын үйл ажиллагаа нь эдгээр эмгэгүүдэд асар их
эмчилгээний чадвартай байдаг. http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Тэгээд энэ бүгдийг яаж хийх вэ? За, тосоор. Шаардлагатай бол та түвшинг тэнцвэржүүлэх эсвэл хэт
ачаалалд оруулах болно. Та тосыг идэж, үрж, ууршуулж, лаагаар ууж болох бөгөөд эдгээр дөрвөн аргын
хооронд та энэ гариг дээрх өвчтөн бүрт туслах арга замыг олж чадна. Хожим нь эмч нар хавдрыг тосоор
тарьж, ийм хэмжээгээр агшаана (гэртээ хийхийг зөвлөдөггүй).

Би яагаад арьсны хорт хавдар (эсвэл чихрийн шижингийн шархлаа, түлэгдэлт) санал болгов? Та тэнд юу
болж  байгааг  харж  байгаа  тул  тосоор  эмчлэхэд  ихэвчлэн  удаан  хугацаа  шаардагдахгүй  тул  ихэнх
тохиолдолд хэдэн долоо хоног л хангалттай байдаг. Дараа нь тос түрхсэний дараа таны биед түрхсэний
дараа тохиолддог зүйл таны бие дотор тохиолддог гэдгийг ойлгоорой.  Дахин хэлэхэд, доромжилсон
энгийн, гэхдээ энэ нь эцсийн эцэст маш нарийн тайлбар юм. Дараа нь Мехоуламын бичсэн зүйл рүү
буцаж  очно  уу:  "Зүрх  судас,  ходоод  гэдэсний  зам,  элэг,  бөөр,  мэдрэлийн  эс,  сэтгэцийн,  яс,  арьс,
аутоиммун  гэх  мэт  хүнд  нөлөөлдөг  бараг  бүх  өвчинд  эндоканнабиноидын  түвшин  ба/эсвэл  CB2
рецепторын  илэрхийлэл  өөрчлөгдсөн  тухай  мэдээлсэн.  уушигны  эмгэг,  хавдар,  хорт  хавдар,  CB2
рецепторын идэвхжүүлэлт нь эдгээр эмгэгүүдэд эмчилгээний асар их боломжийг олгодог.

- Энэ бүхнийг мэдээд би CB2 рецепторын үйл ажиллагааг нэн даруй өөрчлөх гэж байна. JB

"Энэ нь намайг хорт хавдраас эмчилсэн. Тархины 4 -р шат ... Тийм ээ." Болор

"Хорт хавдрыг эмчилнэ гэж хэлэх нь илүү нарийвчлалтай судлах шаардлагатай өөр хүчин төгөлдөр
цэгийг маш аюултай бөгөөд хуурамчаар үнэлэх явдал юм. Гэхдээ үгүй, үгүй, үгүй. Каннабис нь хорт
хавдрыг эмчлэхгүй. Одоогоор хорт хавдрыг эмчлэх эцсийн болон бодит эмчилгээ одоогоор гараагүй
байгаа бөгөөд зөвхөн эмнэлгийн, хоол тэжээл, сэтгэлзүйн олон тооны хүчин чармайлт нь хорт хавдраар
нас барах эрсдлийг бууруулахад тусалдаг. Каннабис хорт хавдрыг эмчилдэггүй тул өвчтөнүүд үүнийг
мэддэг байх ёстой. ” Давид
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"RSO нь хорт хавдрыг устгадаг, анд минь ... Тамхи татдаг, үгүй, гэхдээ RSO тийм ээ." Кевин

"Энд надад туслахаасаа болгоомжил, найзуудаа ...?" Жефф

"Нэгдүгээрт," хорт хавдар "гэдэг нь цистээс нейробластома хүртэлх аливаа зүйлийг хэлдэг тул" хорт
хавдрыг эмчлэх "нь ерөнхий, хуурмаг, өвөрмөц бус шинж чанартай байдаг. Дараа нь каннабис нь эсийн
хуулбарлахад  маш  сайн  нөлөө  үзүүлдэг  бөгөөд  энэ  нь  тусалдаг  боловч  хавдрыг  системтэйгээр
эмчилдэггүй. Дахин хэлэхэд, хорт хавдрын төрөл бүр өөр өөр байдаг бөгөөд каннабис нь уламжлалт
анагаах ухаанаар өргөн бөгөөд маш үр дүнтэй эмчилдэг хөхний хорт хавдар болох хөхний хорт хавдрын
эсрэг ямар нэгэн байдлаар эерэг хариу үйлдэл үзүүлсэн байна. Үүнийг хэлэхэд би каннабисыг хууль
ёсны дагуу хүлээн зөвшөөрч байгаа боловч би өөр эмчилгээнд маш нээлттэй байгаа ч гэсэн энэхүү сүр
жавхлантай санал нийлэхгүй байна. " Давид

"Жиндрих Байер, туслаач, гуйя !!!" Кевин

"Каннабис нь зарим төрлийн хавдрын эсрэг эерэг хариу үйлдэл үзүүлдэг гэж хэлэх нь миний хүлээн
зөвшөөрч буй нэхэмжлэл юм." Давид

- Давиде, юу хүссэнээ хүлээж ав, энэ надад зүгээр. Тийм ээ, Рик Симпсоны тосны талаар маш хатуу
мэдээлэл байдаггүй, гэхдээ энэ нь зөвхөн эмнэлгийн систем, тэдний мөнгөний эздийн авлигаас үүдэлтэй
юм.  Колорадо,  Вашингтон  мэдээллээ  нийлүүлж эхлэхэд  энэ  байдал  тун  удахгүй  өөрчлөгдөх  болно.
Нэмж дурдахад Израиль, Нидерланд улс газрын тосыг туршиж эхэлж байгаа бөгөөд Чех улс удахгүй
нэгдэх болно.

Бидний  мэдэж  байгаагаар,  олон  мянган  өвчтөнтэй  хийсэн  практик  туршлагаас  харахад  тос  нь  бүх
төрлийн хорт хавдрын эмчилгээнд одоогоор эмнэлгийн системээр хангагдсан бүх зүйлээс хамаагүй дээр
ажилладаг.  Хэрэв та  нотлох баримт хүсч байвал тос  хийж, арьсны хорт хавдартай  хүнийг олж, тос
түрхэхэд юу болохыг ажиглаарай. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

"Үүнийг өөрөө хий, бид хаанаас авах вэ гэж Рикээс асууж байсан бөгөөд хэсэг хугацааны дараа бид
ойлгосон, учир нь бид Америкаас алс хол амьдардаг бөгөөд санхүүгийн боломжийн улмаас хаа нэг газар
очиж  чадахгүй  тул  бид  видеог  100  удаа  үзсэн.  Үүнийг  бараг  цээжилж,  орон  нутгийн  үйлчилгээ
үзүүлэгчээс каннабис олж, температурыг баталгаажуулахын тулд будаа агшаагч, архи, тэр ч байтугай
термометр  худалдаж  авав.  Бидний  бодож  байснаас  хамаагүй  хялбар  байсан,  БИД  ӨӨРИЙГӨӨ
ХИЙСЭН, манай  найз  залуу  4  хоногийн турш авч байгаа  ...  Бид хүлээж,  харах болно.  Бид  анагаах
ухааны  сэтгүүлүүдийг  уншиж,  олон  баримтат  киног  үзсэн  бөгөөд  тэдний  бүх  дүгнэлт  ижил  байна
(UCLA, Харвард хотод хийсэн клиник туршилтууд) - тос нь хорт хавдрын эсийг устгадаг! Тиймээс бид
үүнийг хийхээр шийдсэн, учир нь та үүнийг туршиж үзэх хүртэл хэзээ ч чадахгүй! " Иоанна

"Плацебо нь зарим хүмүүсийг эдгээдэг гэдэг нь эмийг бүрмөсөн хаяж, плацебогийн урлагийг судлах
шалтгаан болдог. Үр дүнтэй эмчилгээ хийлгэх үед та хэзээ ч плацебо судалгаа хийдэггүй гэж хэлсэн бол
таны зөв, энэ нь өвчтэй, хэрцгий өвчтөнүүдийнхээ тэн хагасыг алах болно. " Кристофер

- Кристофер үнэхээр өвчтэй, харгис байх болно, тиймээс би үүнийг хийхгүй. Бусад нь хүсвэл чадна,
гэхдээ би хүсэхгүй. Эмнэлгийн системийг тосыг плацебо болгон ашиглаж эхлэхийг хүсч байна.Хэрэв
хэрэв тэд хүссэн зүйл нь тосноос илүү аюулгүй, илүү үр дүнтэй болохыг (мөн өвчтөнд илүү хөгжилтэй,
тааламжтай)  нотолж чадвал тэд үүнийг зарж борлуулж болно. .  Үгүй бол үгүй.  Энэ нь маш энгийн
бөгөөд маш оновчтой гэж би бодож байна. Ирээдүйд ийм байх болно, тэгвэл хүлээх хэрэг юу байна? JB

"Хөөе Ким ээ, би каннабисыг хоргүй амь аврах эм бол" риторик "гэдгийг нотлохыг уриалж байна. Үүнд
амжилт хүсье.  Би яг л  чам шиг сонсогдож байсан.  Дараа  нь би энэ "риторик"  -оор дамжуулан нүх
гаргахаар шийдсэн, учир нь энэ бол БУЗАР байх ёстой ... хүү миний буруу байсан. ҮХСЭН БУРУУ гэж
хэлмээр байна. Та шинжлэх ухааны 100% ТӨМРИЙН ХӨРӨНГИЙН БАРИМТЫГ үгүйсгэж чадахгүй.
Би үүнийг хийж чадаагүй, чи ч бас хийхгүй. БАРИМТ бол ФАКТ, энэ бол ФАКТ, Ким. AMA & Big
Pharma бол Гэмт хэрэгтнүүд юм. Тэд Бурханы өгсөн энэ гайхамшигт бэлгийг чөтгөр шүглэх, ЦЭВЭР
ашгийн төлөө худал хэлэхийг зөвшөөрсөн! Тэд танай гэр бүлийн гишүүдийг зовж, үхэхийг зөвшөөрсөн,
Ким. Хэрэв та эдгээр Petro Chemicals -ийг худалдаалж байгаа нь анагаах ухаан гэж бодож байвал дахин
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бодох  нь  зүйтэй  болов  уу.  Та  ямар  нэгэн  "уран  зөгнөл"  олж  мэдэхийг  хүсч,  эмчтэйгээ  ярилцаж,
Америкийн хорт хавдрын нийгэмлэгтэй ярилцаарай. хортой эм үйлдвэрлэгчидтэйгээ ярилц. Анхаарна
уу,  Ким,  тэдний  "АЮУЛГҮЙ"  гэж  нэхэмжилж  буй  эм  бүр  ҮГҮЙ  гэдгийг  анхаарна  уу!  Надад
ХОРТГҮЙ,  ганц  НЭГийг  олоорой!  Гэсэн  хэдий  ч  энд  бид  өвчин  эмгэгийг  эмчлэх  нь  нотлогдсон
ДЭЛХИЙН  хамгийн  хүчирхэг  эмийг  үйлдвэрлэдэг  хоргүй  хүнсний  ногоо,  манай  "эрүүл  мэндийн
мэргэжилтнүүд" байгаа бөгөөд засгийн газар бидэнд энэ амь аврах ногоог үгүйсгэж, зовж, үхэх, үхүүлэх
боломжийг олгосон юм. Нийгэмд илүү аюулгүй байдлыг хангахын тулд шоронд ... Та "РЕТОРИК" -ын
талаар ярихыг хүсч байна уу ??? Энэхүү бичлэг нь ҮНЭН рүү нүдээ нээнэ гэж найдаж байна. Хэрэв
тийм  биш  бол  RIP  Ким,  танд  болон  таны  төрөлд  ямар  ч  найдвар  байхгүй,  танд  "Клиникийн
эндоканнабиноидын дутагдал" бий. Хайж үзээрэй, энэ үнэн ”гэж хэлжээ. Дан Гэсэн хэдий ч энд бид
өвчин  эмгэгийг  эмчлэх  нь  нотлогдсон  ДЭЛХИЙН  хамгийн  хүчирхэг  эмийг  үйлдвэрлэдэг  хоргүй
хүнсний ногоо,  манай "эрүүл мэндийн мэргэжилтнүүд"  байгаа  бөгөөд засгийн газар  бидэнд энэ амь
аврах ногоог үгүйсгэж, зовж, үхэх, үхүүлэх боломжийг олгосон юм. Нийгэмд илүү аюулгүй байдлыг
хангахын тулд шоронд ... Та "РЕТОРИК" -ын талаар ярихыг хүсч байна уу ??? Энэхүү бичлэг нь ҮНЭН
рүү нүдээ нээнэ гэж найдаж байна.  Хэрэв тийм биш бол RIP Ким, танд болон таны төрөлд ямар ч
найдвар  байхгүй,  танд  "Клиникийн  эндоканнабиноидын  дутагдал"  бий.  Хараач,  энэ  үнэн  шүү  ”гэж
хэлжээ. Дан Гэсэн хэдий ч энд бид өвчин эмгэгийг эмчлэх нь нотлогдсон ДЭЛХИЙН хамгийн хүчирхэг
эмийг  үйлдвэрлэдэг  хоргүй  хүнсний  ногоо,  манай  "эрүүл  мэндийн  мэргэжилтнүүд"  байгаа  бөгөөд
засгийн  газар  бидэнд  энэ  амь  аврах  ногоог  үгүйсгэж,  зовж,  үхэх,  үхүүлэх  боломжийг  олгосон  юм.
Нийгэмд илүү аюулгүй байдлыг хангахын тулд шоронд ... Та "РЕТОРИК" -ын талаар ярихыг хүсч байна
уу ??? Энэхүү бичлэг нь ҮНЭН рүү нүдээ нээнэ гэж найдаж байна. Хэрэв тийм биш бол RIP Ким, танд
болон  таны  төрөлд  ямар  ч  найдвар  байхгүй,  танд  "Клиникийн  эндоканнабиноидын  дутагдал"  бий.
Хараач, энэ үнэн шүү ”гэж хэлжээ. Дан Та "РЕТОРИК" -ын талаар ярихыг хүсч байна уу ??? Энэхүү
бичлэг нь ҮНЭН рүү нүдээ нээнэ гэж найдаж байна. Хэрэв тийм биш бол RIP Ким, танд болон таны
төрөлд ямар ч найдвар байхгүй, танд "Клиникийн эндоканнабиноидын дутагдал" бий. Хайж үзээрэй, энэ
үнэн ”гэж хэлжээ. Дан Та "РЕТОРИК" -ын талаар ярихыг хүсч байна уу ??? Энэхүү бичлэг нь ҮНЭН рүү
нүдээ нээнэ гэж найдаж байна. Хэрэв тийм биш бол RIP Ким, танд болон таны төрөлд ямар ч найдвар
байхгүй, танд "Клиникийн эндоканнабиноидын дутагдал" бий. Хайж үзээрэй, энэ үнэн ”гэж хэлжээ. Дан

"Нөхрийн  маань  зөв.  Үүнийг  батлах  4  PET  скан  хийж  байна.  Намайг  тос  түрхэхэд  хавдар  маань
галзуурсан  мэт  арилдаг  байсан.  Би  тунгаа  бууруулах  шаардлагатай  болсон  үед  тэд  агшихаас  илүү
тогтвортой байдаг. Надад эд зүйл ажиллаж байгаа нь илт нотлох баримт байна. ” Мария

“Мөнгө  олох  гэсэн  хуурамч  зүйл  шиг  сонсогдож  байна.  Хууль  надад  тос  олборлохын  тулд  олсны
ургамал  тариалахыг  зөвшөөрнө  гэж та  бодож байна  уу?  Жинхэнэ  залуугаа  аваарай.  Би  цусны хорт
хавдар  туссан  бөгөөд  чиний  хэлсэн  нэг  ч  үгэнд  итгэхгүй  байна.  Өвчтэй  хүмүүсийн талаар  залбирч
байгаа залилан мэхлэгчийг шоронд хийх хэрэгтэй. Хэрэв та энэ нь үнэхээр үр дүнтэй гэдэгт итгэлтэй
байгаа бол жинхэнэ клиник туршилтыг хий. Олон улс танд үүнийг хийхийг зөвшөөрөх болно, Lame Ass
FDA -ийн шалтаг бүү ашиглаарай! "Стивен

-  Стивен,  тосонд  түргэн  орох  тусам  танд  илүү  сайн  болно.  Газрын  тосны  талаар  шинжлэх  ухааны
судалгаа  хийгээгүйд  намайг  буруутгах  хэрэггүй.  Хэрэв  анагаах  ухааны  систем  хийх  ёстой  зүйлээ
үнэхээр хийсэн бол эдгээр наян гэрчлэл нь хийх ёстой хэдэн арван, хэдэн зуун мянган судалгааг хийхэд
л хангалттай байсан юм.

Рик бид хоёр эдгээр бүх судалгааг хийх боломжгүй, энэ нь бидний төсвөөс давсан, үүнээс гадна бид
үүнийг хууль ёсны дагуу, хүссэн байдлаар явуулах боломжгүй тул одоо ажлаа хийх нь бусад хүмүүсээс
хамаарна.  Миний  мэдэж  байгаагаар  эмнэлгийн  марихуан  хэрэглэхийг  зөвшөөрсөн  мужууд  байдаг,
яагаад  тэд  одоог  хүртэл  судалгаа  хийгээгүй  байгааг  би  мэдэхгүй  байна.  Жишээлбэл,  арьсны  хорт
хавдрын  хувьд  үүнийг  хэдхэн  сарын  дотор  хийх  бөгөөд  зөвхөн  тосыг  гадны  хэрэглээнд  хэрэглэнэ.
Гэхдээ энэ нь тийм биш юм шиг санагдаж байна, эсвэл би ийм судалгааны талаар мэдэхгүй байна.

Гэхдээ  бидний  хэлж  байгаа  бүх  зүйлийг  баталгаажуулах  шинжлэх  ухааны  нотолгоо  байгаа  бөгөөд
зөвхөн судалгаагаа хийж, PubMed -ийг шалгаж, цэгүүдийг өөртөө холбож өг.
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Энэ нь таны шинжлэх ухааны хэрэгцээг хангах болно гэж найдаж байна, хэрэв эмч нар таныг зохих ёс
суртахууны судалгаанд туршиж үзсэн бол хэзээ ч зөвшөөрөхгүй байсан химийн хорт бодисоороо алах
боломжийг эмч нар чинь олж авахаас өмнө тосонд орох болно гэж найдаж байна. JB

"Судлаачид дүгнэв:" Энд өгөгдсөн мэдээлэл бол хүмүүсийн ПТС -ийн этиологид CB1 (каннабиноид)
рецептор ба эндоканнабиноидын чухал үүргийг харуулсан анхны мэдээлэл юм. Иймээс тэд ПСХД-ийн
эмзэг байдлын талаархи мэдээллийн биомаркеруудыг боловсруулж, баталгаажуулах, мөн ГССҮТ-ийн
дараагийн  үеийн  нотолгоонд  суурилсан  эмчилгээний  оновчтой  хөгжлийг  удирдан  чиглүүлэх  үндэс
суурийг тавьж өгдөг. ”

Гэхдээ  холбооны  ажилтнууд  энэ  үйл  явцыг  урагшлуулахад  тусална  гэж  бүү  бодоорой.  2011  онд
холбооны  администраторууд  Финикс  дахь  Аризонагийн  их  сургуулийн  судлаачдыг  FTS-ийн
зөвшөөрөгдсөн,  плацебо хяналттай клиник туршилтыг явуулж, PTSD өвчтэй 50 өвчтөнд каннабисын
хэрэглээг үнэлэхийг хориглосон байна. Шинжлэх ухааны бүрэн бүтэн байдал? Марихуаны тухай ярихад
тийм биш. Хэт хол буудсангүй. "

- Каннабисын тосны талаар эмнэлгийн судалгаа хийгээгүйд биднийг буруутгах хэрэггүй. Тийм ээ, энэ
ертөнцийг  үнэхээр  хянадаг  хэсэг  бүлэг  хүмүүс  байдаг  бөгөөд  тэд  каннабисын  эргэн  ирэлтийг
хойшлуулахын тулд юу ч хийх болно гэдгийг ойлгох болно. Энэ нь бид каннабисын эмийг шахахгүй
гэсэн үг биш бөгөөд энэ нь шаардлагатай эсвэл хүлээгдэж байснаас удаан хугацаа шаардагдах болно
гэсэн үг юм. JB

"Би тосонд итгэдэг хүн. Манай нөхрийн хүү цусны хорт хавдартай байсан тул эмч нар түүнд 4 сар өгсөн.
Алимны тосонд шингээсэн тосны улмаас тэр 2.5 жил амьдарсан. Рик Симпсонд баярлалаа !!! Бурхан
чамайг ивээг." Терри

“Шинэ ажилд орохгүй 4 хоног. Гаж нөлөө, татгалзах, хүмүүсийн толгойг хазахгүй байх! Таны судалгаа
байна,  хэхэ.  Үг  түгээх!  Бидэнд  энэ  хэрэгтэй  байна.  Дэлхийг  илүү  сайхан  болгохын  тулд  бид  хүн
төрөлхтөнд өртэй. Энэ бол эхлэл :) ”Кристина

“Өнгөрсөн 4 -р сард хөхний хорт хавдраар 5 жил өвчилсөний дараа дахин оношлогдсон. Энэ удаад 4 -р
шат,  нуруу,  хавирга,  тунгалгийн  булчирхай,  хавирга,  хөхний  метс  бүхий  терминал  байв.  Надад
үндсэндээ хөнгөвчлөх эмчилгээ санал болгосон бөгөөд тэд намайг гэртээ харьж, асуудлаа цэгцлэхийн
тулд намайг хэт их өвдөхгүй байхыг хичээх болно гэж хэлсэн. Би маш их өвдөж байсан бөгөөд тэд маш
их хортой өвдөлт намдаах эмүүд (Percocet, hydromorphone, dexymethasone) бичиж өгөх болсон. Би эдгээр
дээр ажиллаж чадахгүй байсан.

Нөхөр маань энэ зүйлийг интернетээс уншиж эхэлсэн бөгөөд би хамгийн багадаа эргэлзэж байсан ч
үүнийг туршиж үзээд надад алдах зүйл байхгүй гэж бодсон. Цагаан бэлэвсэн эмэгтэйг өдөрт 3 удаа маш
бага хэмжээгээр зажлах. Өнгөрсөн долоо хоногт миний яс бүрэн арилсан гэсэн мэдээ ирсэн. Өнөөдөр
MRI  нь  зөөлөн  эдийн  хавдрын  ЧУХАЛ  агшилтыг  харуулж  байна  гэж  надад  хэлсэн.  Одоо  тийм  ч
эргэлзээтэй биш, ямар ч өвдөлт мэдрэхгүй байна. ” Жулиа

"Энэ  нь  хорт  хавдрыг  эмчилдэг,  би  амьд  нотолгоо  юм.  4  -р  үе  шат,  яс,  элэг  тоолж баршгүй  олон
хавдартай болж, тосыг хэрэглэж, одоо хорт хавдаргүй болсон. Лаура

“Сайн уу Жиндрич, өчигдөр би Рикийн номыг уншиж дууслаа. Гайхалтай ажилтан! Үнэнийг хэлэхэд
надад тосны жинхэнэ ид шидийн талаар өөр ямар ч нотлох баримт хэрэггүй! Би бас хэд хэдэн туршилт
хийсэн бөгөөд өдөр бүр энэ эмийн хийж чадах шинэ зүйлийг олж нээдэг. Гайхалтай!

Харамсалтай нь би итгэлтэй байсан ч, найз охин маань итгэлтэй байсан ч ээж нь ямар нэгэн байдлаар
бүрэн “чөлөөлж” чадахгүй байгаа ... гэхдээ тэр хими эмчилгээгээ орхих эсэхээ сайн мэдэхгүй байна ...

Би  сайн  маргаан  гаргахыг  байнга  хичээдэг  ч  түүний  төлөө  шийдэж  чадахгүй  байна!  Тэр  бол  хорт
хавдраар өвчилсөн хүн бөгөөд амьдралаа юу хийхээ өөрөө л шийддэг.
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Түүнийг эцэст нь эмчлэх болно гэдгийг би мэднэ, учир нь бид түүнд маш их тос асгаж, үхэх боломжгүй
болно. Гэсэн хэдий ч энэ хорт бодисоор тоглох нь үнэхээр тэнэг бөгөөд аюултай гэдгийг би одоо ч гэсэн
мэдэрч байна, ялангуяа хорт хавдрыг анагаах чадвартай байгалийн гаралтай эмтэй бол!

Би таны хорт хавдар, эмнэлгийн тогтолцооны талаархи туршлагынхаа талаар уншсан ... Таныг алдсанд
үнэхээр харамсаж байна ... одоо уламжлалт "анагаах ухаан" гэж нэрлэгддэг хандлагыг илүү сайн ойлгож
байна! " Луижи

- Сайн байна уу Луижи, номын тухай сайхан үгс өгсөнд баярлалаа,  үүнийг туулах ёстой нь үнэхээр
харамсалтай байна. Эмчилгээний аль аргыг сонгох нь түүний сонголт юм, гэхдээ би химийн эмчилгээнд
ойртохгүй. Ээжийнхээ түүхийг уншиж өгөөрэй, магадгүй тэр хор авах нь тийм ч сайн санаа биш гэдгийг
ойлгох болно, ялангуяа энэ нь нотлогдоогүй эсвэл шаардлагагүй үед. Хэрэв тэр тос хэрэглэвэл химийн
бодисоор амьд үлдэх магадлал нь мэдэгдэхүйц сайжирна, гэхдээ дахиад яагаад өвчтэй биед нь илүү их
хохирол учруулах вэ? Энэ нь огт утгагүй юм. Сайн сайхныг хүсье, Жиндрих

"Энэ  бол каннабис,  түүний каннабиноид,  өвчтөнд хор хөнөөл учруулахгүйгээр хорт хавдрыг устгах
чадварын талаар урагшлахгүйгээр урагшлахгүйгээр илүү сайн мэддэг гэж боддог мунхаг эмч, олон сайн
хүмүүсийн хийх ёстой тулаан юм. Бидний бодлоор тэд ийм аюулгүй зүйлийн төлөө хор шаардах нь ямар
солиотой юм бэ, яагаад? Мунхаглал уу, эсвэл тэд айгаад гүйж байна уу?

Би IBS -д зориулж энэхүү тосыг сурч мэдсэнээс хойш 5 жилд нэг удаа эмчтэй уулзсан бөгөөд энэ нь
өөрөө хийж чадахгүй байсан зүйл юм. Эвдэрсэн ягаан би хоёр тосыг хэзээ ч халдвар авахгүйн тулд
хэрэглэж, оёдолгүй зовиургүй арилгаж, түрхэх бүрт үрэвслийг арилгаснаас болж өвдөлт тэр дороо алга
болсон. Энэ нь физик эмчилгээний оронд 2 1/2 -аас 3 сарын дотор бүрэн эдгэрч, 9 сараас нэг жил хүртэл
эдгэрсэн. Би өөрийн нүдээр удаа дараа харж байсан, хэн ч үүнийг надаас авч чадахгүй. " Кови

"Эмч нар эрдэмтэн биш, шинжлэх ухаан ч хийдэггүй. Хэрэв тэд зөвшөөрвөл тэд марихуан хэрэглэхийг
засгийн  газраас  шаардах  болно.  Үүний  шалтгаан  нь  биеийн  одоо  батлагдсан  хэсэг  болох
эндоканнабиноидын системийг Америкийн анагаах ухааны нийгэмлэг огт үл тоомсорлодог. Бусад улс
орнууд марихуан, ялангуяа хорт хавдрын эмчилгээний талаар илүү их судалгаа хийж байхад Америкийн
эмнэлгийн байгууллагыг Big Pharma, том даатгал, их мөнгөөр  удирдуулдаг. Эмч нар гар урлалынхаа
хяналтыг эмч бус хүмүүс болон айдсаас үүдэлтэй улс төрчдөд өгсөн. Тэд олон жилийн турш патентын
өмгөөлөгчдийн хяналтан дор өөр хувилбаруудыг хайж олох болно.

Хэрэв бичиг үсэг тайлагдаагүй овог аймгуудын хяналтан дор марихуаныг гүн ширэнгэн ойд нуусан бол
Big Pharma нь үйлдвэрлэлээ хянаж, 64 өөр каннабиноидын нэгдлүүдийг патенталж, дараа нь эмч нарт
хандаж, "жор" өгөх болно. Гэхдээ АНУ -ын хамгийн том овог аймгууд үнэнийг аль хэдийн хашгирч
эхэлжээ. Big Pharma -д харамсалтай нь энэ овог зарагдахгүй байна. " Брайан

"Энэ  баримт  бидэнд  байгаа.  Тэгээд  бид  үүнийг  хуваалцаж  байна.  Урамшууллын  төлөө  ажилладаг
мансууруулах  бодисыг түлхэгчдийг эмнэлгийн зүгээс [хүндэтгэн үзэхээ  больжээ].  Тэд түрийвчиндээ
шургуулж байна. Тэд юу болж байгааг мэдэж байгаа бөгөөд тэдний хамтрагч FDA тэдэнтэй хамт унаж
байна. Энэ удаа дотоодынхныг хүлээн зөвшөөрөхөөс өмнө бидний тулгарч байсан дарангуйллын ямар ч
хэлбэрээс ялгаагүй. Бид үүнийг өөрсдөө хийж байна. Хорт хавдрыг эмчлэх арга бий, хэрвээ бид халаас
болон саналын хуудсаараа санал өгөхгүй бол ЭМИЙГ биднийг хүчээр эмчлэх арга байхгүй! " Тилман

"Би төрөл төрөгсөд, найз нөхөд, эмчилгээ нь эх дэлхийгээс ургах үед аажмаар алагдахын тулд хэдэн
арван мянган доллар зарцуулахаас өөр аргагүй байдалд орсныхоо дараа хурдан буурч, үхэхийг харсан.
Одоо ирээрэй, сэрж, тэнэгийн үнэрийг мэдрээрэй. Хэвшмэл ойлголт руу бүү үсрэн, бодит судалгаа хий.
” Эми Жэйн

"Би хими/рад гэхээсээ илүү RSO -той байхыг хүсч байгаагаа мэдэж байна ... Бусад бүх зүйлийн сөрөг
нөлөө нь амьдралын чанарыг маш бага орхиход зарим хүмүүс RSO гэж яаж дууддаг нь инээдтэй юм."
Керри

"Үүнийг хялбархан олж авах хэрэгтэй. Боломжтой байх шаардлагатай "Би унших тусам сэтгэл татагдах
болно." Шелли
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"Бүх хорт хавдар бол зохицуулалтгүй эсүүд юм. Зөвхөн эсийг зохицуулах шаардлагатай байна. Хэрэв
түүний бие хорт хавдрын эсийг зохицуулж чадахгүй бол хорт хавдрын эсүүд CB рецепторыг эвдэж
гэмтсэн байж магадгүй юм. Фито-каннабиноид (фито = ургамлын гаралтай) нь зохицуулалтгүй эстэй
холбоо барихад энэ нь CB 1/2 рецептороос илүү олон гарцаар хорт хавдрын эсэд дохио өгч чаддаг.
Эндоген каннабиноид бүтэлгүйтсэн тохиолдолд фито-каннабиноид хэрхэн амжилтанд хүрдэг.

Каннабиноидын хорт хавдрын эсийг хэрхэн зохицуулдаг тухай зарим тэмдэглэлийг энд оруулав

1) Хорт хавдар бол зохицуулалтгүй эс юм. 
2) Апоптозыг өдөөх нь хорт хавдрын эсийг зохицуулдаг. 
3) Каннабиноид нь эсэд апоптоз үүсгэдэг. 

Хорт хавдрыг "ЗОХИЦУУЛААГҮЙ эсийн өсөлтийг хамарсан олон төрлийн өвчний өргөн бүлэг" гэж
тодорхойлдог. https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

А:  Бид  эсүүдийг  хэрхэн  зохицуулдаг  вэ?  Х:  Апоптозоор.  Апоптоз:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Апоптоз#Процесс  “Апоптоз  (дуудлага.  Энэ  нь  олон  эсийн  организмд  тохиолдож  болно.  [4]
Биохимийн үйл явдлууд нь эсийн өвөрмөц өөрчлөлт (морфологи) болон үхэлд хүргэдэг. ”

"Апоптозын үйл явцыг эсийн гаднах (гадны өдөөгч) эсвэл эсийн доторх (дотоод өдөөгч) аль алинаас нь
үүсч  болох  янз  бүрийн  эсийн  дохиогоор  хянадаг.  Эсийн  гаднах  дохио  нь  хорт  бодис,  [13]  гормон,
өсөлтийн  хүчин  зүйл,  азотын  исэл  [14]  эсвэл  цитокиныг  агуулдаг  бөгөөд  тэдгээр  нь  хариу  үйлдэл
үзүүлэхийн тулд плазмын мембраныг гатлах эсвэл дамжуулах ёстой. Эдгээр дохио нь апоптозд эерэгээр
(өөрөөр хэлбэл өдөөгч)  эсвэл сөрөг  байдлаар  (өөрөөр хэлбэл дарах,  дарангуйлах  эсвэл  чийгшүүлэх)
нөлөөлдөг.

Бид хорт хавдрын эсийг хэрхэн апоптозоор дамжуулдаг вэ?

Апптозыг  өдөөх  зорилгоор  каннабиноид  рецепторуудад  (CB1R,  CB2R)  дохио  өгөхийн  тулд  бидэнд
каннабиноид/эндоканнабиноид хэрэгтэй (2 -оос дээш рецептор байдаг гэж сэжиглэж ирсэн):

CBR гэж юу вэ? (Каннабиноид рецептор):

"Каннабиноид  рецепторыг  гурван  том  лиганд,  эндоканнабиноид  (хөхтөн  амьтдын  үйлдвэрлэдэг),
ургамлын каннабиноид (каннабисын үйлдвэрлэсэн THC гэх мэт), синтетик каннабиноид (HU-210 гэх
мэт)  идэвхжүүлдэг.  Эндоканнабиноид  ба  ургамлын  каннабиноидууд  бүгд  липофиль,  өөрөөр  хэлбэл
өөхөн уусдаг нэгдлүүд юм. http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Каннабиноидууд апоптозыг өдөөх зорилгоор CBR -д дохио өгч чадах уу?

"Эдгээр  өвчний  загварыг  судалж  үзэхэд  in  vitro  туршилтуудын  хамт  каннабиноидууд  дархлаа
дарангуйлах шинж чанараа дөрвөн үндсэн аргаар үзүүлдэг болохыг харуулсан: (1) апоптозын индукц",
PMC3005548/

Аутофаги - Хэрэв миний буруу байвал намайг засаарай, гэхдээ миний ойлгосноор:

Аутофаги бол эсийг засах эсвэл дахин боловсруулах боломжтой процесс юм. Ихэвчлэн хорт хавдрын
эсүүд үхдэг  гэж програмчлагдсан  байдаг  боловч аутофаги  энэ процесст  тодорхой үүрэг  гүйцэтгэдэг
хэвээр байна.

Дахин боловсруулах сав, хогны савтай, янз бүрийн хог хаягдал цуглуулж 2 саванд хийж байгаа мэт.
Заримдаа дахин боловсруулах, заримдаа зүгээр л ямар нэгэн зүйлийг хаях хэрэгтэй болдог. ” Скотт

"Шинэ  судалгаагаар  Чен  ба  түүний  багийнхан  Δ9-THC-ийн  эмчилгээ  нь  сурах,  санах  ойд  оролцдог
тархины бүс болох хулганы гиппокамп дахь циклооксигеназа-2 (COX-2) хэмээх ферментийн түвшинг
нэмэгдүүлдэг  болохыг  олж  тогтоожээ.  Хулгана  дахь  COX-2-ийн  түвшинг  бууруулсан  эм  эсвэл
генетикийн арга нь Δ9-THC-ийг давтан хэрэглэснээс болж ой санамж, мэдрэлийн эмгэгээс урьдчилан
сэргийлдэг. Ибупрофен гэх мэт жороор олгодоггүй өвдөлт намдаах эмүүд COX-2-ийг дарангуйлдаг тул
олдворууд нь марихуаны гаж нөлөөнөөс урьдчилан сэргийлэх хялбар стратегийг санал болгодог.
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Судлаачид  Δ9-THC  эмчилгээ  нь  Альцгеймерийн  өвчний  хулганы  загварт  мэдрэлийн  эсийн  гэмтэл
буурдаг болохыг олж мэдсэн бөгөөд амьтдыг COX-2 дарангуйлагчтай нэгэн зэрэг эмчлэхэд энэ үр нөлөө
нь хэвээр үлджээ.  "Альцгеймерийн  өвчнөөс  урьдчилан  сэргийлэх,  эмчлэх,  өвчний явцыг зогсоох  үр
дүнтэй  эм одоогоор  байхгүй  байна"  гэж Чен  хэлэв.  "Бидний  хийсэн  үр дүнгээс  үзэхэд  каннабисын
хүсээгүй гаж нөлөөг арилгах буюу бууруулах боломжтой бөгөөд эерэг үр нөлөөгөө хадгалахын зэрэгцээ
Альцгеймерийн өвчин гэх мэт эмчлэх боломжгүй өвчнийг эмчлэхэд COX-2 дарангуйлагчийг Δ9-THC-
ийн хамт хэрэглэнэ." http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Засгийн газраас санхүүжүүлж буй каннабис/хорт хавдрын шинэ судалгаа SHOCKS шинжлэх ухааны
нийгэмлэг ...

Каннабисын сэтгэцэд нөлөөлөх гол бүрэлдэхүүн хэсэг болох THC нь хорт хавдар, үрэвсэлт өвчнөөс
урьдчилан сэргийлэхийн тулд хүний генетикийн кодыг өөрчилж магадгүй юм. Юу? !!!! Юу юу!!!????

Рик Симпсон болон түүний ахлах элф, Чехийн идэвхтэн Жиндич Байер нар үүнийг олон сарын турш
хэлж ирсэн бөгөөд энэ нь надад эелдэг хандсан боловч нууцаар тохуурхсан, учир нь энэ нь надад маш их
анхаарал  хандуулсан  юм шиг санагдсан  (мөн бусад  техникийн хувьд Тэдний үзэл  бодлын талаархи
санал зөрөлдөөн). . . Эм ДНХ -ийг өөрчилж чадахгүй, тийм үү? БУРУУ, бололтой! АРИУН [УНТАА!]
Алан Гордон

"Үндэслэл: Каннабиноидууд нь амьд миелоид гаралтай дарангуйлагч эсүүдийг (MDSC) өдөөдөг. Үр дүн:
THC  -ээр  өдөөгдсөн  функциональ  MDSC  нь  miRNA  -ийн  илэрхийлэлийн  хэв  маягийг  харуулдаг.
Дүгнэлт: Тодорхой miRNA нь миелоид эсийн ялгаралтад оролцдог зорилтот генийг зохицуулах замаар
MDSC -ийн хөгжил, үйл ажиллагаанд чухал үүрэг гүйцэтгэдэг. Ач холбогдол: Сонгох miRNA нь хорт
хавдар, үрэвсэлт өвчний эсрэг MDSC -ийн үйл ажиллагааг удирдах молекулын чухал зорилт байж болох
юм.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-За, энэ нь юу гэсэн үг вэ, энэ нь миний мэдлэгийн хүрээнээс хол байна. Энэ нь каннабиноид гэх мэт
хорт хавдрыг эмчилдэг гэж хэлж магадгүй бөгөөд үүнийг генийн өөрчлөлтөөр хийдэг. Мөн урьдын адил
илүү их судалгаа хийх шаардлагатай байна.

Би юу хэлэх вэ гэхээр аливаа зүйлийн тухай бодох нь тухайн зүйлийн хамгийн жижиг тоосонцор бөгөөд
тос нь мөн бодлыг засаж чаддаг. Генүүд хэтэрхий том хэвээр байна. Судалгаа нь каннабиноидын бидний
биеийн хамгийн жижиг тоосонцор, атом, кварк, чавхдас гэх мэт юу хийдэгт чиглэгдэх ёстой. Эндээс л
асуудлууд  эхэлдэг,  хамгийн  жижиг  хэсгүүдээс  л  асуудлыг  шийдэхийг  хүсч  байвал  үүнийг  засах
хэрэгтэй. JB

Бусад өвчнийг эдгээх тухай мэдээлэл Арьсны байдал

"Миний үйлдвэрлэж буй олсны ургамал нахианы тосыг таны хийсэн тостой харьцуулахад 
хамаагүй сул хэрэглэж байсан, одоогоор хориглосон Маалинган гоо сайхны бүтээгдэхүүнтэй 
хийсэн туршлагаас харахад олсны ургамлыг үндсэндээ эмчлэх боломжтой, учир нь үүнийг бараг 
ямар ч тосонд хэрэглэж болно. нөхцөл. Та үүнийг баталж чадах уу?

Түүхэнд олсны ургамлыг панацея гэж нэрлэдэг бөгөөд энэ нь бүгдийг анагаах чадвартай гэсэн үг бөгөөд
урьд нь олон төрлийн эмнэлгийн асуудлыг эмчлэхэд ашигладаг байжээ. Маалинган тосыг янз бүрийн
эрүүл мэндийн нөхцөлд ашигладаг болохыг олж мэдсэн туршлагаасаа харахад би бас олсны ургамлыг
эмчлэх гэж нэрлэдэг. Маалинга нь бараг ямар ч өвчин, эмгэгийг эмчлэхэд тустай; энэ нь ямар ч хор
хөнөөлгүйгээр  бүтэн  биеийн  эдгэрэлтийг  дэмждэг.  Миний  болон  бусад  хүмүүсийн  хувьд  энэ  бол
хамгийн сайн эм болсон бөгөөд үүнээс өөр сайн зүйл байхгүй гэдэгт би бат итгэдэг.

Өнөөгийн бидний амьдарч буй ертөнцөд олон хүмүүс наранд гарахаас ч айдаг ч энэ эм нь арьсны тос,
нарны тос зэрэг холилддог тул яагаад харанхуйд нуугдах ёстой юм бэ? Арьсны хорт хавдар гэх мэт

91



Хорт хавдрыг эмчлэх арга: РИК СИМПСОНЫН УУЛЗАЛТ

зүйлд санаа зоволгүй дахин наранд гарч, амьдралаас таашаал авах сайхан биш гэж үү? Та үүнийг хийх
болно гэж мөрий тавьсан, одоо энэ гайхалтай бодис үүнийг бүгдийг боломжтой болгож чадна. ” Рик
Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Түлэнхий

“Хүнд түлэгдэлтийг маалингын тосноос илүү сайн эмчлэх арга байхгүй гэдгийг би хувийн туршлагаасаа
мэднэ. Хэрэв түлэгдэлтэнд тос түрхвэл энэ нь өвдөлтийг хэдхэн минутын дотор арилгаж, эдгэрэх явцыг
ихээхэн хурдасгадаг. Хэрэв эмнэлгүүд шатаах тасалгаандаа олсны ургамал тос хэрэглэвэл хүний зовлон
эрс багасах болно.

Би анх тосоо үйлдвэрлэж эхлэхдээ эмч нарын бичсэн олон тооны хортой эмийг миний сэтгэн бодох
чадварт  нөлөөлж байсан  болохоор миний бодол тийм ч  тодорхой биш байсан.  Энэхүү өөрчлөгдсөн
байдал нь намайг хайхрамжгүй хандуулж, дэлбэрэлт, гал гарахад хүргэсэн бөгөөд энэ нь миний баруун
гарыг гуравдугаар зэргийн хүнд түлэгдэлтэд хүргэсэн юм.

Би хүнд гэж хэлэхэд би хүнд гэж хэлдэг, миний баруун гарны дөрөвний гурав нь шууд утгаараа хайлж,
одоо гобд өлгөгдсөн байв. Миний найз охин Леа бууж ирээд түлэгдэлтийг харсны дараа хайч аваад бүх
үхсэн махыг таслав. Энэ нь аймшигтай сонсогдож байгааг би мэднэ, гэхдээ түүний хассан зүйл нь үхсэн
байсан тул бодит байдал дээр би юу ч мэдэрсэнгүй.

Арван нэгэн өдрийн дотор гар маань бүрэн эдгэрч, сорви ч үлдээгүй. Намайг гэмтэл авсан гэж хэлэх
цорын ганц арга бол харагдахуйц бүх шинэ ягаан арьс байсан бөгөөд үсний уутанцар хүртэл ургасан
байв.

Манай  эмнэлгийн  системээр  хангадаг  эдгээр  түлэнхийн  тасагт  юу  болж  байгааг  хараарай.  Хүнд
түлэгдэлд  өртсөн  хүүхэд,  насанд  хүрэгчид  түлэгдэлтийн  тасаг  нь  зовлон  зүдүүрийг  эцэс  болгож
чадахгүй байгаа мэт тамлан зовоох өрөөнүүдээс арай өөр болохыг олж мэдэх болно. Эдгээр өвчтөнүүд
халдвар авч, арьс шилжүүлэн суулгахтай холбоотой олон өвдөлттэй хагалгаанд өртдөг бөгөөд эцэст нь
ихэвчлэн муу сорвитой байдаг.

Маалинган ургамлын эфирийн тос нь байгалийн гаралтай мэдээ алдуулагч, байгалийн антибиотик юм.
Маалинган  ургамлын тосыг шууд түлэгдэлтэнд оруулахад 5 минутын дотор өвдөлт арилж, эдгэрэлт
эхэлдэг. Энэ бодис нь миний түлэгдэлтийг эдгээж, үүнтэй төстэй гэмтэл авсан бусад хүмүүсийг эдгээхэд
юу тусалдаг болохыг харснаар энэ гайхалтай эм нь хүнд хэлбэрийн зовиуртай хүмүүсийн нүүр эсвэл
биеийн бусад хэсгийг дахин ургуулах боломжтой гэдэгт би бат итгэдэг. шатаах

Хэрэв тос миний гарыг дахин ургуулж, ямар ч сорви үлдээхгүй бол хөл, тэр ч байтугай нүүр царай
яагаад  болохгүй  гэж?  Тиймээс,  хэрэв  түлэгдэлтийн  тасаг  ажиллуулдаг  хүмүүс  өвчтөндөө  тусалж,
зовлонг нь хөнгөвчлөхийг үнэхээр хүсч байвал үр дүнтэй зүйлийг хэрэглэж эхлэх цаг нь болсон байх. "
Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

“Ням гарагийн өглөө хуруунд 3 -р зэргийн буцалсан тос түлэгдсэн. Том цэврүү, маш их өвддөг. RSO
унших нь түлэгдэлтийг эдгээхэд гайхалтай гэдгийг би санаж байсан тул үүнийг туршиж үзсэн. OMG
хүмүүс ээ, түлэгдэл ердөө 40 цагийн дотор арилдаг. Үүний шинж огт алга. Би цэврүү, шинэ зуун настын
булан, боолт дээр илүү сайн RSO түрхэв. 12 цагийн дараа давтана. 3 дахь өргөдөл гаргах шаардлагагүй.
" Бобби

“Миний  бэр  охин  гахайн  махны  шарсан  мах  шарж,  буцалгаж  буй  халуун  тосондоо  хуруугаа  дүрж
байгаад эхний тахиа хүртэл цавчиж, тахианы мах шиг цагаан болсон. Бид тэдэнд RSO тавиад өвдөлт нь
бараг  нэг  минутын  дараа  алга  болсон  тул  тэр  тэднийг  өдөрт  2  удаа  RSO -оор  бүрхэв.  Тэд  хэдхэн
хоногийн дотор маш хурдан эдгэрсэн бөгөөд арьс алдалт, сорви огт үүсээгүй. Бид одоо гал тогооны
өрөөний хөргөгчинд жаахан байлгаж байгаа  нь үнэхээр гайхалтай бөгөөд хэрэв хэн нэгэн (ялангуяа
хүүхдүүд) түлэгдвэл бид нэн даруй RSO -г түрхэх болно. . " Дебра
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"Үүнийг  наранд  хүчтэй  түлэгдэх  үед  хэрэглэсэн.  Маш  сайн  ажилласан,  би  долоо  хоногийн  дотор
хутганы шархыг эдгээж байгааг харсан. Энэ нь мөн галитозыг эмчилдэг. Би үүнийг зургаан сар орчим
хэрэглэсэн бөгөөд таталтын эмийг бүрэн хаясан. Намайг гүйж ирэхэд бага зэргийн таталт авсан. Би ийм
эм авч чадсандаа азтай байна, би мэдрэлийн өвдөлтийг зөвлөж байна. ” Жак

"Би модон зуухыг халуунд ашигладаг тул бугуйнд минь түлэгдэлт тохиолдсон.  Өнгөрсөн намар гүн
түлэгдүүлсэн, хараахан сэрээгүй байна. Надад RSO тос өгсөн. Би 100%зарагдсан! " Жанин

Сорви

“Энэ тосыг хэрэглэснээр түлэгдэлт эдгэрсэн бөгөөд аймшигтай сорви үлдэх ёстойг би харсан. Гэхдээ
дараа нь эрүүл ягаан арьс л үлдсэн бөгөөд эмнэлгийн системийн дагуу ийм зүйл хийх боломжгүй юм.
Түүхийн туршид Маалинга  нь  шархыг эдгээх чадвартай  гэдгээрээ  алдартай  байсан бөгөөд дараа  нь
сорви үлдэхгүй эсвэл огт үлдээдэггүй байв.

Би  энэ  тосыг  нүүрний  арьсны  өнгө,  сорвины  асуудалтай  олон  хүмүүст  нийлүүлсэн.  Газрын  тосоор
эмчилгээ  хийсний  дараа  арьсны  өнгө  сайжирсан  нь  үнэхээр  гайхалтай  байсан.  Олон  жилийн  турш
үүссэн сорвийг ч гэсэн гэмтсэн хэсгийг тосоор эмчилснээр бүрэн буюу ихэнх хэсгийг нь арилгаж болно.

Үүнийг арьсны хорт хавдрыг эмчлэхтэй ижил аргаар хийж болно: тосыг сорвинд түрхээд боолтоор боож
өгнө. Сорви арилах хүртэл үүнийг давтан хэлээрэй.

Чех улсад илднээс үүдэлтэй юм шиг аймшигтай сорвитой нүүртэй хүнтэй холбоо тогтоов. Тэр газрыг
тосоор эмчилсний дараа би сорви хаана байсныг хэлэхэд маш хэцүү байсан. Миний бодлоор, айснаас
болж биеийн галбираа алдсан хүмүүст тусламж үзүүлж, эмчилгээ нь өвдөлтгүй байдаг  тул хэрэв та
муухай сорвитой болсон бол одоо яаж эмчлэхээ мэддэг болно. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн
эмийн ургамал

Шарх, Warts, Moles

"Бие дэх шархыг тосыг залгих замаар эдгэрдэг. Биеийн эрүүл бус шархлаа,  warts, мэнгэ зэргийг тос
түрхээд боолтоор боож арилгаж болно. Газрын тос нь эрүүл бус эсвэл мутацид орсон эсүүдийн араас
явдаг бөгөөд ихэнх тохиолдолд өвдөлтгүй устгадаг. Ихэнх тохиолдолд warts, мэнгэ нь эрүүл бус болж
хувирдаг  бөгөөд  энэ  үед  тэд  ихэвчлэн  бараан  өнгөтэй  болж,  ургаж  эхэлдэг.  Хэрэв  танд  иймэрхүү
асуудал тулгарвал эмч нар ихэвчлэн асуудлыг арилгах боломжтой байдаг ч ихэнх тохиолдолд энэ нь
зүгээр  л  эргэж  ирдэг.  Ийм  зүйлийг  бие  махбодоосоо  ухамсартайгаар  зайлуулахын  тулд  энэ  эмийг
туршаад үзээрэй.

Өмнө нь би хөлөн дээрээ үений өвчнөөр шаналж байсан хүмүүсийг эмчилж байсан бөгөөд ийм төрлийн
үений  үндэс  гарч  ирдэг  бөгөөд  үүнийг  зөвхөн  өргөн  хүрээний  хагалгааны  тусламжтайгаар  устгах
боломжтой байдаг. Эмнэлгийн систем таны хөлийг тууз болгон хайчлахын оронд шархны толгой дээр
дусал тос түрхээд боолтоор боож өгнө үү. Боолтыг гурав орчим хоног байлгаад дараа нь тос болон өөр
боолт түрхэнэ. Ихэвчлэн гурваас дөрвөн удаа хийсний дараа хорхойн үндэс устаж, толгойны толгой
зүгээр л унадаг. Энэхүү тосыг энэ өвчнийг эмчлэхэд ашигладаг бол энэ бүхэн өвдөлтгүй явагддаг тул
хэрэв  та  тариачны  өвчнөөр  шаналж  байгаа  бол  эмнэлгийн  систем  танд  зориулан  тарчлааж  байгаа
зовлонг даван туулж, өөрийгөө ухамсартайгаар эдгээгээрэй. Рик Симпсон,  Олсны ургамал:  Хамгийн
эмийн ургамал

"Миний үе  мөч хуруу,  voila  дээр  хөөрч,  тос  түрхэж,  өвдөлт арилав.  Өнгөрсөн долоо хоногт  миний
бугуйны  дотор  талд  3  инч  хар,  хөөсөрсөн  арьс  түлэгдсэн  байна.  Бага  хэмжээний  тос,  боолт,  хоёр
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хоногийн дараа гайхалтай ягаан арьс. Дахин хэрэглэсэн, хоёр хоногийн дараа, тэр эдгэрсэн ... Ми -ийн
UP. ~ Баярлалаа !!!!! ” Жанин

“Би  RSO  маягийн  тосыг  нүүрэн  дээрх  шулам  дээр  хэрэглэсэн.  2  програмыг  хамтлагийн  туслахаар
бүрхсэн бөгөөд бараг байхгүй боллоо! ” Лесли

"Би каннабисаар хийсэн оливийн тосыг түлэгдэлт, тайралтанд хэрэглэсэн бөгөөд тэд хэдхэн хоногийн
дотор эдгэрдэг. Ийм зүйл хэзээ ч харж байгаагүй. RSO бүр илүү дээр байх болно гэдгийг би мэднэ.
Манай засгийн газар шунахаасаа өмнө каннабисыг бүх зүйлийг эмчлэхэд ашигладаг байсан. " Дэвид

"Би яндангийн хоолой дээр өөрийгөө маш сайн шатааж, усан үзмийн үрийн хандтай каннабисын тос
түрхээд долоо хоног хүрэхгүй хугацаанд эдгэрсэн, бараг ямар ч өвдөлт, цочрол, сорви байхгүй!" Даниел

"Арьсны өвчнөөс болж надад маш их айдас төрж байна. Надад 6 сар орчим аймшигтай эм өгсөн. Өө
гэнэтийн  зүйл!  Эмчилгээ  хийснээс  хойш  хэдэн  долоо  хоногийн  дараа  миний  арьс  дахин  муудсан.
Үүнийг мэдэх нь сайн хэрэг.  Би тэдэнд эм тариа,  сэтгэл санаа  муутай,  хуурай арьс,  хөлрөх,  миний
бурхан үнэхээр аймшигтай байсан. Дахиж эмчтэй уулзахгүй ээ. " Никки

“Эрхэм хүндэт ноёнтон, би 60-аад оны үеийн хөгшин хиппи бөгөөд Калифорнид амьдардаг. 8-9 жилийн
турш янз бүрийн галт тэрэгний сүйрэл,  цагаан бэлэвсэн эмэгтэйг  хайбрид хийж, маш сайн үр дүнд
хүрсэн. Рик Цагаан бэлэвсэн эмэгтэйг бас ашигладаг болохыг би харсан.

Би одоогоор Хосписийн өвчтөнд эдгэрэхэд нь тусалж байна. Хэн байсан бэ? Хуучин эмч доктор Рональд
Сандын зааварласнаар MRSA -ийн сүүлийн үе шатууд үхэж байна ... Би түүнийг дөрвөн сарын өмнө
уснаас нахиа, цөцгийн тос хандлах хоёр жигнэмэгээр хийж эхэлсэн.

Эв нэгдлийн сүмд явдаг өөр нэг тариаланч ах найз маань намайг ердөө гуравхан долоо хоногийн өмнө
таны  вэбсайтад  оруулсан.  Жейсоныг  'JOY  GREASE'  нэвтрүүлгээр  эхлүүлсэн  бөгөөд  тэр  анхны
хоолойгоороо явж, одоо хоёр дахь хоолой дээрээ явж байна. Сар гаруйхны өмнө бөмбөг нь софтболоос
том том гуа шиг хэмжээтэй байсан ... Миний гурилан бүтээгдэхүүнийг идэж, одоо "Шидэт тос" -оос
шууд идэж эхэлснээс хойш тэр өдөр бүр сайжирч,  бэлгийн булчирхай нь бараг алга болсон.  буцаад
хэвийн хэмжээндээ ... MRSA -ийг эмчлэх эм байхгүй гэж тэд хэлдэг үү ???

Хэвлий дээрээ хэвтэж чадахгүй байгаа тул Жейсон нуруун дээрээ маш том том шарх авсан байв. Тэр
одоо надад тэд бууж өгч байгаа гэж хэлж байна, манай эмч өөр багтай хамт ирэхэд тэд яагаад үхээгүй,
яагаад  эдгэрч  байгааг  нь  ойлгосонгүй.  Би  эмчид  хандаж  хэлээгүй  байна,  манай  Маалинган  тосны
эмчилгээний талаар, гэхдээ удахгүй хэзээ нэгэн цагт ... Би шархыг нь тосоор эмчлэх зөвшөөрлийг эмчээс
үнэхээр хүсч байна,  та зөвшөөрөхгүй байна уу ??? Хэрэв бид хэдэн сар амьдрах чадвартай өвчтөнд
MRSA -ийг зогсоож чадвал энэ нь юу хийж чадах вэ, эсвэл эмнэлгийн хамт олонд хэлэх ёстой гэж би
хэлэх ёстой. Энх тайван ба хүндэтгэл, Крейг "

“Нөхөр  маань  түлэгдэлтээс  30  жилийн  турш  сорвитой  байсан  бөгөөд  арьс  шилжүүлэн  суулгах
шаардлагатай болсон ... Тиймээс энэ гайхалтай бүтээгдэхүүнийг туршиж үзэх өөр газар гэж би бодлоо.
Юу ч хийхгүй гэдэгт тэр тэгээс бага итгэдэг байсан ... Хэд хэдэн аппликейшн өөрчлөгдсөний дараа тэр
одоо байхгүй пигменттэй болсон. 30 жилийн хугацаанд нэг ч удаа ургаагүй үсний ургалт. ” Ребекка

"Би байшингийн галаас  нүүр, гараараа  хоёрдугаар зэргийн түлэгдэлттэй байсан.  Би RSO -г какаоны
цөцгийн тосоор хольж нэг сарын турш тавьсан бөгөөд та намайг хэзээ ч шатсан гэж хэлж чадахгүй. Энэ
нь маш хурдан ажилладаг нь үнэхээр гайхалтай бөгөөд энэ бол миний урьд өмнө байгаагүй хамгийн
сайн өвчин намдаагч юм. ” Америкч

“Миний толгой дээр мэнгэ байсан бөгөөд саяхнаас загатнаж эхэлсэн. Би хэдхэн хоногийн турш өдөрт
нэг удаа даб түрхэхэд мэнгэ нь багасч эхлэв! Гайхамшигтай зүйлийн талаар ярь. " Аманда

"Би итгэгч хүн ... тулай өвчнийг засдаг ... энэ нь билэг, ингийг тэнцвэржүүлэх ёстой, учир нь би өмнө нь
аз жаргалтай байсан гэж боддог байсан, гэвч сүүлийн үед дотроосоо аз жаргалын мэдрэмж төрж байна ...
Баярлалаа Рик Симпсон." Ирвинг
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"Би 11 настайгаасаа (би одоо бараг 30 шахам настай) арьсан дээрээ мөөгөнцөр үүсч, ихэнхдээ хүзүүний
цээж, нуруу орчимд хөгжиж байна.  Эдгээр улаан дугуй толбо жил бүр миний арьс дээр гарч ирдэг
бөгөөд би арьсныхаа өвчнийг эмчлэхийн тулд шаардлагатай бүх зүйлийг авсан. Арьс өнгөний эмчийн
зааж өгсөн эмүүд эдгээр толбыг арилгахад 5-6 хоног, бүрмөсөн арилгахад 5 хоног шаардлагатай байдаг.

Нөгөө өдөр би эдгээр толбо дахин гарч эхэлснийг анзаарсан боловч энэ удаад каннабисын тос түрхэхээр
шийдлээ ... энэ үнэхээр ид шид байсан !!! Би үүнийг зөвхөн 2 удаа түрхсэн бөгөөд бүх толбо арилсан. Би
нүдэндээ  итгэсэнгүй!  Надад эм,  тос,  тусгай  шампунь  хэрэггүй боллоо! Одоо би каннабисын тосоор
хийсэн кокосын тос хийсэн бөгөөд толбо дахин гарч ирэхгүй байхын тулд би үүнийг дахин долоо хоног
үргэлжлүүлэн түрхэх болно. Бүх тусламж, мэдээллийн төлөө RS & JB -д маш их баярлалаа, би үүрд
талархах болно. ” Иоанна

"2002 онд би аймшигтай осолд орсон. Би хаа сайгүй хагарч, гарны ясны нэг хэсгийг алдсан. Арьс, яс
шилжүүлэн суулгасны дараа бараг эдгэрч, гартаа халдвар авсан. Ясны халдвар болж, бүх зүйлийг эхнээс
нь эхлүүлэх шаардлагатай болсон. Үүний улмаас би ямар ч үед шархдах/түлэгдэх (би гагнуурчин) тэд
үргэлж халдвар авах болно. Өнгөрсөн жил би гэдсэн дээрээ ажил дээрээ уурын шугамнаас аймшигтай
түлэгдэлт авсан. Цэвэрхэн байлгаж, тосоо ашигласнаар долоо хоногийн дотор зүгээр л түргэн эдгэрсэн!
Миний жижиг гагнуурын түлэгдэлт 4-6 долоо хоног үргэлжилж болно. Миний тосоор дахиж байхгүй.
Неоспориныг шураглаарай, би тос хэрэглэдэг! " Крис

"Гар дээр минь хортой ivy ... Тууралт, түлэгдэл 5 минутын дотор алга болсон ... Ямар ч овойлт, тууралт,
өвдөлт байхгүй ... Би бага зэрэг кокосын тосоор RSO -ийн нэг үр тариа хэрэглэсэн ... Таван минутын
дотор БОЛНО !!!" Эстел

"Би нүүрэндээ хортой царс авсан, хоёр дахь өдрийн дараа духан дээрээс хүзүү хүртэл том загатнах,
толбо, зурааснаас цус алдсан. Би тараахад хялбар болгохын тулд бага зэрэг кокосын тос хольсон. Би
үүнийг  өмсөж,  загатнах,  өвдөхөөс  түргэн  ангижрав.  Нэг  цагийн  дотор  түүхий  эд,  үрэвсэл  арилсан,
маргааш өглөө нь та үнэхээр хараагүй л бол харагдахгүй байв. Мэдээжийн хэрэг энэ нь хэдэн хөмсгөө
өргөж, эцэст нь зарим эргэлзэгчид миний үргэлж ярьж байгаа зүйлийг олж харах болно. Каннабисын
эдгээх хүч! " Синди-Ли

"Сар хүрэхгүй хугацааны дотор үе мөчний псориаз ... Ж" Жиуллиана

"Би тос идэж эхэлсний дараа миний хайрст үлд өвчин алга болсон ... Газрын тосыг гаднаас нь хэрэглэх
нь миний хувьд тийм ч их тус болсонгүй. Амаар хэрэглэж эхлэх хүртэл бүрэн алга болоогүй. Энэ нь
хараахан эргэж ирээгүй байна. Би одоо эмчилгээний тунтай байгаа тул энэ нь хайрст үлд өвчнөөс хол
байхад хангалттай гэж найдаж байна. Бараг 4 сарын хугацаанд надад ямар ч шинж тэмдэг илрээгүй. Эмч
нар энэ нь хэзээ ч бүрэн арилахгүй гэдгийг хэлсэн бөгөөд цорын ганц цаг бол үнэхээр өвдөж, дархлааны
систем маань тэмцэх өөр зүйлтэй байсан үе юм. Яахав ... Би өвдөхгүй байна, тэгээд энэ новш нь ЯВАА!
” Линдси

“Мөн шөрмөсний үрэвсэл хэдхэн хоногийн дотор эдгэрсэн. 7 сартай гэмтэл хүртэл. Өдөрт нэг удаа бага
зэрэг саванд цөцгийн тос эсвэл RSO түрхээрэй. Гайхалтай новш. Би өнгөрсөн ням-мягмар гаригт 3-р
зэргийн түлэгдэлтэнд RSO хэрэглэсэн бөгөөд 40 цагийн эмчилгээ хийсний дараа түлэгдэлтийн шинж
тэмдэг илрээгүй. Ийм зүйл тохиолдсоны дараа би үүнийг ашиглахыг хүсч байна. Энэ нь намайг хэдэн
цагийн том өвдөлтөөс аварч, дээр нь мөс барьсан байх байсан. ” Бобби

"Энэ юу тус болохгүй вэ? Миний судалснаар боломжууд хязгааргүй юм. Миний нүүрний хацрын баруун
талд уйланхай  байна.  Таван өдрийн турш тос  авч (залгих)  уйланхай хурдан багасав.  Газрын тос  нь
хүйтэн  жавартай  навч,  тунгалаг  дэвтээсэн жижиг  нахиагаар  хийгдсэн  байв.  Холимог  2  долоо хоног
байлгана. Газрын тосны анхны шөнө миний уйланхай чичрэх мэт мэдрэмж төрөв. Тав хоногийн дараа
алга болсон. Газрын тос ажилладаг. Хэтэрхий их нотолгоо байгаа бөгөөд үүний цаадах шинжлэх ухаан
нь гайхалтай юм. Мэдрэлийн систем дэх бидний бүх рецепторуудад хариу үйлдэл үзүүлдэг химийн
нэгдлүүд байдаг нь байгалийн гаралтай ажил юм. Гайхамшигтай хэсэг нь бүгд нэг ургамалд байдаг.
Каннабис. Хүн төрөлхтөн хэр хол явж болохыг харах цаг болжээ. Хөгжих цаг нь болсон. Доктор Данк
”Жереми
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"Би анх удаа тосыг (кокосын тосоор хийсэн) өндөр настай хөршийнхөө нурууны эмчилгээнд зориулж
хийсэн.  Тэр  бүх  талаараа  маш их  загатнасан  шархтай  байсан.  Орны хорхойг  үгүйсгэдэггүй,  хамуу,
зугатах,  тээрэмдэх  гэх  мэт  өвчнүүд  түүнд  тохиолдсон  тул  нуруунаас  өөр  газар  өвдөөгүй,  орондоо
амьтдын  шинж  тэмдэг  илрээгүй  байна.  Хүү  нь  юу  хийснийг  мэдэх  үү  ???  Тэрээр  байхгүй  матрыг
арилгахын тулд матрасыг химийн бодисоор хүчтэй цацсан байна.  Би түүнд шүршиж болохгүй гэсэн
тодорхой заавар бүхий шинэ матрас өгсөн. Тэр шархлаа цус алдаж эмнэлэгт хэвтэх ёстой байсан бөгөөд
тэнд байхдаа нурууныхаа асуудлыг илэрхийлсэн бөгөөд эмч нар түүнд юу гэж хэлснийг та мэдэх үү ???
Үс,  биеэ  бөөсөөр угаана,  түүнд бөөс байхгүй.  Тэгэхээр би түүнд туслахын тулд хэнийг  сонсох  гэж
бодож байна? Эмч нар? ҮГҮЙ. Би тос хийсэн, Түүнийг нуруундаа эмчилсэн бөгөөд сайжирч, эдгэрч
байна. ” Мишель

"Өглөөний Шотланд,  өчигдөр орой эгчтэйгээ ярьсан,  тэр бүх эдгэрсэн гэж хэлэв !!!!!  Эм нь түүний
заамал хавтанг эдгээсэн :) Тэр өөрийгөө гайхалтай санагддаг гэж хэлдэг. Би чамайг бичихээс өмнө 100%
итгэлтэй байхыг хүсч байсан. Тусалж байгаад маш их баярлалаа. ”

“Заамал хавтантай охинд өөр зүйл тохиолдсон бөгөөд тэр юу болсныг ар гэрийнхэндээ хэзээ ч хэлээгүй.
Энд байна, тэр надад үүнийг зүгээр л илгээсэн:

“Дахин сайн байна уу, дөнгөж жилийн өмнө бамбай булчирхай нь томорсон байсныг манай гэр бүлд
хэлээгүйг өчигдөр л мэдлээ. Эмч түүнд үүнийг анхаарч байгаарай, хэрвээ томорвол мэс засал хийнэ гэж
хэлсэн  бололтой.  Биопси  авахад  тийм  ч  том  биш  байсан.  Юутай  ч  тэрээр  өнгөрсөн  долоо  хоногт
эмчтэйгээ уулзахдаа хавдар ургахаа больсныг мэджээ. Энэ эм нь өсөлтийг зогсоосон гэж тэр үзэж байна.
Энэ гайхалтай мэдээ биш гэж үү? Тэрээр дараагийн томилгоо нь газрын тосны хорт хавдрыг устгадаг
болохыг нотлох болно гэж найдаж байгаа хэвээр байна. Ийм зүйл болоход танд илүү ихийг мэдэгдэх
болно. " Шотланд

“Өчигдөр би нэг эмэгтэй эмийг хэрэглэж эхлэв. Энэ бол түүний эхний өдрөөс хийсэн тайлан юм. Зүгээр
л гайхалтай! Энд миний нэг өдрийн тайлан байна:

Өчигдөр өглөө уруул дээр минь экзем үүсч, тос түрхэв. Бараг 10 минутын дараа хатгалт зогссон. Өвдөлт
30 минутын дотор алга болсон. Хэдэн цагийн дотор хаван буурчээ. Өнөөдөр миний уруул дээрх цэврүү
бараг  тал  хувь нь алга  болсон -  эдгэрэхэд ихэвчлэн 2 долоо хоног  болдог.  Уруул дээрх тосон дахь
уурнаас  амьсгалж байна.  Миний баруун синусанд  хэдэн долоо хоног  өвдөж байсан  өвдөлт зогссон,
хамар гүйхээ больсон. Өчигдрөөс хойш ганцхан удаа найтааж байсан. Миний ядаргаа ердийнх шиг гүн
биш байсныг анзаарсан. Би тайвширч, сэтгэл түгшсэн ирмэг алга болсныг анзаарсан. Орой нь биеийн
өвдөлт буурч байгааг  анзаарсан  -  Ер нь  би  орой болтол маш их өвддөг,  би  зүгээр сууж чаддаггүй
(шагайн  мэдрэл,  булчингийн  өвдөлт,  өвдөг/мөр/тохой/бугуй/эрхий  хурууны  өвдөлт  мэдэгдэхүйц
буурдаг).

Түүнчлэн, би тун тус бүрт маш хөнгөн туяа авдаг. Надад ажил хийх, анхаарлаа төвлөрүүлэхэд ямар ч
бэрхшээл гардаггүй, машин жолоодохоос ч буцдаггүй. Би өглөө Цитиколин уухаа мартсан ч гэсэн би
маш цэвэр толгойтой.  Би Крейзен дээр хагас орчим үр тариатай тэнцэх хэмжээний тос түрхээд ийм
байдлаар авч байна. "

Q. Сайн байна уу JB! Би танаас нэг зүйл асуух гэсэн юм, би RSO нь ээжийнхээ цацрагийн түлэгдэлтэд
туслах болов уу гэж бодож байсан уу? Тэр "уламжлалт" эмчилгээгээ үргэлжлүүлэхээр шийдсэн бөгөөд
одоо цээжиндээ өөр үг хэлэхгүйгээр зүсэгдсэн байна. Үүнийг харахад л өвдөж байна. Би та эсвэл Рик
нэг удаа шатаж байсан гэж би санаж байна. Тэгэхээр энэ нь түүнд ямар нэгэн ашиг тустай байх болов
уу?

A. Сайн байна уу Энрике, мэдээжийн хэрэг, цээж, нуруун дээрээ тос эсвэл олсны ургамал түрхээрэй.
Мэдээжийн хэрэг, тэр тосыг идэж, эмч нар болон бусад шаардлагагүй гэмтэлээс хол байх ёстой. JB

"Миний ээж (72 настай) 2 жилийн турш ихэнх хурууныхаа үзүүрт хагарсан арьстай байсан ... маш их
өвддөг.  Эмч  "Тийм  ээ,  энэ  нь  нас  ахих  тусам  ирдэг."  Дуфус  !!!  Бид  маш  бага  хэмжээний  тосыг
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аквафортой хольсон ... нэг эмчилгээ, нэг шөнийн дотор ... алга болсон! Түүний өвдсөн хагарлууд эдгэрч,
долоо хоног гаруй хугацаанд сайн хэвээр байна! ГАЙХАЛТАЙ!" Долли

"Би тосыг шинэ нээлттэй мэс заслын шарханд хэрэглэсэн. 2012 оны 9 -р сард миний нүүрнээс 2 үндсэн
хавдрын хавдар арилсан.  Нэг  нь  том байсан  бөгөөд түүнийг  тарааж байсан тэжээлийн хавдар байв.
Түүнчлэн хацар дахь дотоод хавдрыг биопси авах гэж хуссан. Гэртээ ирээд шархаа нээхэд миний нүүрэн
дээр тогоруу байсан.

Эхний 4 хоногт ши тос,  тос хольж түрхсэн. Дараа нь би шууд тос руу шилжсэн бөгөөд зогссонгүй.
Эмнэлэгт  хэвтсэнийхээ  дараа  томилолт  авахаар  очиход  намайг  гоо  сайхны  мэс  засал  хийлгэнэ  гэж
бодсон эмч намайг эдгэрсэнд гайхсан. Би түүнд жорыг хэрэглээгүй, каннабис тосоор эмчилсэн гэдгээ
үнэнээр  нь  хэлэхээр  шийдлээ.  Тэр  Rick  Simpson  & Phoenix  Tears  -ийн  талаар  сонссон,  тэр  намайг
шүүмжилсэнгүй, ажлаа үргэлжлүүлээрэй гэж хэлсэн.

Нэг сарын дотор би хоёр дахь хагалгаандаа орно, энэ шархыг эдгээх арга хэмжээний төлөвлөгөө ...

Каннабисын тос. Би энэ мэс засалчид хэлэх үү? Миний Post op -ийн уулзалт дээр! Хайр ба гэрэлд. ”
Патти-Жо

- Патти, хэрэв та тосоо үргэлжлүүлбэл мэс засал хийх шаардлагагүй болно. Эсвэл шаардлагатай бол өөр
60  гр  -аар  хойшлуулаарай,  гэхдээ  боломжтой  бол  мэс  засал,  эмчээс  хол  байгаарай.  Энэ  нь  ихэнх
тохиолдолд эмчилгээ амжилттай болох гунигтай урьдчилсан нөхцөл юм. JB

“RSO миний псориазыг бараг байхгүй болгосон. Би гурван жилийн турш арчилгааны тунг ууж байгаа
бөгөөд арьс минь тунгалаг, оюун санаа минь тунгалаг, хэзээ ч эрүүл байгаагүй. ” Эрика

"Би ойр дотныхоо хэн нэгэн муу түлэгдэлтэнд муухай сорви үлдээхэд Рикийн тосыг хэрэглэж байхыг
харсан бөгөөд тос түрхсэнээс хойш долоо хоногийн дотор алга болсон, сорвины шинж тэмдэг, түлэгдэлт
байхгүй байсан." Жанис

“Бид одоо охиноо тосон дээр байлгаж байна.  Тэрээр тохой,  шуу,  нэг өвдөгний хоёр хэсэгт psoriasis
өвчтэй. Эхлээд зураг авлаа.  Одоогоор хуурай хайрст үлд газар алга болсон байна.  Арьс нь улаавтар
боловч өргөгдсөн, үрэвссэн биш харин толигор байдаг. Гаднах жижиг хэсгүүдийг бүрэн цэвэрлэв. Энэ
ажил хэрэг болно гэдэгт бид итгэлтэй байна. Бид өдөр бүр эсвэл мэдэгдэхүйц сайжирсан үед зураг авдаг.
Энэ бүхнийг долоо хоног хүрэхгүй хугацаанд тосыг гаднаас нь хэрэглэнэ. Эцэст нь үндэстнүүдийг Рик,
Ж.Б нарыг анагаах энэ эмийн талаар мэдлэг мэдээлэл өгсөнд маш их баярлалаа. Би өдөр бүр бичлэг
хуваалцаж, сонсох хэн бүхэнд хэлдэг. Энэ нь живж эхэлж байна. ” Рон

Q. Эдгээр хольц нь батга арилгахад тусалдаг уу? 

А.Женнифер, тос нь "бүх төрлийн арьсны өвчинд" ажилладаг. Энэ нь батга орно гэсэн үг юм. Хамгийн
сайн сайхныг хүсье, JB

"(Би тосны талаар олж мэдсэн) 3 сарын өмнө интернэтээс батга,  сарнай өвчнийг эмчлэх аргыг хайж
байсан. Энэ нь тэр даруй тодорхой болсон! Кокосын тосонд өдөрт нэг удаа нүүр, хүзүүндээ түрхэхийн
тулд изо тос нэмж өгдөг. Нөхөр маань намайг 15 насаар залуу харагддаг гэж хэлдэг! Энэ мэдээллийг
хуваалцсанд маш их баярлалаа. Та бүгдийг бурхан ивээг. Амжилтаа үлгэлжлүүлэх." Тони

"Энэ нь нүүрэн дээрх үсэнд бас нөлөөлдөг. Би үүнийг 23 настай хүү дээрээ 2 аппликейшнд амжилттай
ашиглаж байсан. НЭГ ХАЙР." Патти-Жо

"Чарли алхаж байна. Өвдөлт намдаах эм байхгүй. Тэр өндөр зогсож байна. Түүний алхам нь шулуун,
өргөн  юм.  Тэр  гүйж,  үсрэх  боломжтой.  Түүний  хүзүү  бараг  90  хувь  эдгэрсэн  байна.  Хоёр  жилийн
хугацаанд ийм байдлаар харагдаагүй. Тэрбээр өчигдөр гадил, пицца, хагас сэндвич, шарсан будаа, тараг
болон бусад зүйлийг иджээ. Тэр хэзээ ч ийм их идэж байгаагүй. (…)

Чарлигийн баруун өвдөг хамгийн муу байсан. Энэ нь ойролцоогоор 50 хувиар илүү юм. Нөгөө шөнө
загатнаад буцааж цэврүүтсэнийг эс тооцвол зүүн хэсэг нь бараг бүрэн эдгэрсэн. Гэхдээ гол зүйл биш ...
Хамгийн том өөрчлөлт бол хүзүү, суганы доорх шарх юм. Хүзүү нь яг л суга шигээ бүрэн эдгэрсэн.
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Би усанд орохын өмнө түүний г-хоолойд бага хэмжээний дусал тос хэрэглэдэг. Энэ нь мөн өвдөгний
өвчинд тусалдаг. Хэрэв өвдөг нь өвдвөл тэр дуслыг авна. Би тиленол эсвэл ибупрофен нэмдэггүй. Энэ нь
заль мэхийг хийдэг. Би бас өөрөө тос түрхдэг. Би усыг шүүж, шүлтлэг усыг хүчиллэгээс ялгаж авдаг
усны машинтай. Хүчиллэг хүчиллэгжүүлсэн ус нь арьсанд маш сайн нөлөөтэй бөгөөд нянгийн эсрэг
үйлчилгээтэй тул би хүчиллэг ус хийж, метоцеллюлозтой хольж тос түрхэнэ.

Би вазелин шиг тууштай амтлагч болгохын тулд баяжмалыг нэмнэ. Би түүний боолтыг тосолж, шарханд
нь хэрэглэнэ. ЭНЭ л өвдөлт, загатнах, эдгэрэх зэргээр гайхалтай өөрчлөлтийг авчирдаг. Би удахгүй танд
зураг илгээх болно. Би өөрчлөлт бүрийг нь авч байсан. Газрын тос дахин нэг сар үргэлжлэх болно гэж
бодож байна, гэхдээ би үүнийг анх удаа хийж байгаа болохоор сайн мэдэхгүй байна. Би баяртай байна.
Түүний хоолны дуршил хэзээ ч тийм сайн байгаагүй. Тэр өчигдөр бүтэн жилийнхээс илүү их хоол идсэн
”гэж хэлжээ. Триша

"Хөөе Рик, найзууд аа, надад 4 жилийн турш зүүн мөрний ирэн дээр ийм шарх (ойролцоогоор 2 инч 4
инч диаметртэй) өвчтэй байсан найз байна. Түүхий нүх, гадаргуу дор та хүрэхэд мэдрэмтгий бэйсболын
хэмжээтэй хатуу бөөгнөрлийг мэдэрч чадна.

Тэрээр тосыг 7 сарын хугацаанд 8 удаа түрхэж, 2 амралтын өдөр хүртэл дотоод хэрэглээндээ зориулжээ.

Шарх, сорви арилахгүй, нээлттэй шарх сорви үлдэж, найз маань тос түрхсэндээ баяртай байна. " Ребекка

“Өчигдөр  би  ажил  дээрээ  хутгагч  дээр  хуруугаа  зүссэн.  Өглөөний 3  цагт  би хуруугаараа  цохихдоо
сэрээд мөс, хэт исэл, неоспорин туршиж үзэв. Юу ч ажилласангүй. Одоо ч гэсэн цохилж байв. Дараа нь
сонссон тос нь эсийн нөхөн төлжилтийг дэмжиж, өвдөлтийг намдааж, арьсны асуудлыг арилгах, сорвийг
эдгээх болно гэдгийг санаж байсан болохоор яагаад үүнийг туршиж үзэхгүй байна вэ? Тиймээс би нэг
дусал авч,  хурууныхаа үзүүрийг бүхэлд нь тойруулав.  1  минутын дотор өвдөлт 80% алга болно.  30
минутын  дотор.  Би  бага  зэрэг  өвдөж  байсан  ч  жинхэнэ  өвдөлтгүй  хуруугаа  хөдөлгөж  чадсан.  Би
зарагдсан. 12 цагийн дараа би дахин өргөдөл өгсөн бөгөөд үүнээс хойш өвдөөгүй байна. ” Ребекка

“Хөөе Рик, хэрэв та үүнийг оруулахгүй бол би нэрээ нууцлахыг хүсч байна. Миний найз охин үнэхээр
бүдүүлэг хүмүүжилтэй байсан бөгөөд сэтгэлээр унахдаа бугуйгаа тайруулах аргыг хэрэглэдэг байсан
бол энэ асуудал бидний хувьд хэдэн жил, хэдэн жилийн ард хоцорч байгаа ч бугуйнд нь нэлээд муухай
сорви үлдсэн хэвээр байна. Тэнд маш тод харагдаж, бага зэрэг хөөс гарч ирдэг бөгөөд энэ нь олон хүн
түүнтэй анх уулзахдаа хамгийн түрүүнд анзаардаг, тэр тэднээс салахыг л хүсдэг.

Тиймээс  миний  асуулт  бол  тос  нь  сорвийг  арилгахад  туслах  уу?  Эсвэл  наад  зах  нь  тэднийг  бага
харагдахад тусална уу? Би чиний хийж байгаа зүйлд дуртай, өвөө маань хорт хавдраар өвдөхөд газрын
тосны талаар мэдэхийг хүсч байна, чи аврахад тусалсан бүх амьдралынхаа баатар юм! "

- Эрхэм хүндэт ХХХ, тосыг сорвинд түрхээд эхэл, хэдэн долоо хоног, сарын дотор алга болно. Би бас
түүнийг  тосон  дээр тослох  болно,  энэ  нь  түүний өнгөрч  байсан  бүх дурсамжаас  түүний  ГССҮТ -д
тусалж,  унтах чанарыг сайжруулна.  Хэрэв та  дургүйцэхгүй бол зураг,  видео аваарай,  сорви үнэхээр
арилах болно - эсвэл бүрмөсөн харагдахгүй болно. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, Жиндрих Байер

"Хөөе Рэнд, би хөлний шархтай ижил асуудалтай байна. Нэгдүгээрт, би чихрийн шижин өвчтэй байсан.
Гэхдээ би хорхой, шумууланд хазуулах өндөр мэдрэмжтэй гэдгээ олж мэдсэн. Би тэдэнд тос түрхээд,
боолтны аппарат түрхээд, хазуулсан нь эдгэсэн. ” Мишель

- Шумуул, хачигт хазуулахад тос юу хийж чадах нь үнэхээр гайхалтай. Үүнийг туршаад үзээрэй, хэрэв
бид тос түрхэхгүй бол хэн ч байшинг орхиж болохгүй гэж бид яагаад хэлдэгийг та ойлгох болно. Газрын
тос нь маш олон төрлийн хэрэглээтэй тул түүнгүйгээр амьдрахыг оролдох нь хариуцлагагүй юм. JB

"Газрын тос идээрэй ... Би тос уугаад хоёр сар болж байна, миний псориаз бараг 80% арилдаг, надад
ямар ч эм хэрэглэх шаардлагагүй ... Бас үе мөчний өвчнөө бас аваад хаячихлаа ..." Жулиана

“Би  каннабис  оливын  тосны  холимог  хэрэглэсэн  бөгөөд  долоо  хоногийн  дараа  миний  хайрст  үлд
арилсан. Харамсалтай нь надад жаахан зүйл байсан тул би үүнийг дотоод болон гадаад талаас нь илүү
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авч чадаагүй юм. АНХААР, надад жинхэнэ RSO ч байгаагүй, харин оливын тосоор хийсэн каннабисын
тос байсан. ” Тэмү

- Тэмүү, удахгүй дахиад тос авах болно гэж найдъя. Үүнийг шинж тэмдгийг хянах, мөн тос идэхийн
тулд үүнийг гаднаас нь ашиглах нь хамгийн сайн арга бөгөөд та асуудлын үндсэн шалтгааныг арилгахыг
хүсч байна. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

"Энэ нь шумууланд хазуулах, шүд өвдөхөд сайн ажилладаг. Охиныг минь 15 минутын дотор шумууланд
наад  зах  нь  50  удаа  хазуулсан,  тоглоогүй!  Deep  Woods  алдааг  шүрших.  Би  гадил  жимсний  хальс,
дезодорант, зуун наст, дермапласт, гидрокортизон хэрэглэж үзсэн. Эдгээрийн аль нь ч хаван буурсангүй
(тэр шумууланд хазуулсанаас харшилтай байдаг),  эсвэл түүнийг тайвшруулдаг.  Цөхрөнгөө бараад би
давирхайг ууршуулагчнаас хусаж, бага зэрэг наргил модны тостой хольсон нь илүү амархан тархаж,
хөлийг  нь  "тослох"  болно.  Хагас  цагийн  дараа  бүх  хавдалт  намдаж,  улаан  цэгүүд  байсаар  байтал
хазуулсан нь түүнд төвөг учруулаагүй тул би түүнд Бенедрил өгөхөөс зайлсхийв.

Миний аманд буглаа үүсч,  би шүдний эргэн тойрон дахь давирхайг боож, хагас цагийн дараа хаван
буурч, би эдгээж чадлаа. Гэхдээ итгэлтэй байхын тулд би үүнийг хоёр хоногийн турш хийсэн. Одоо би
давирхайг савлах (хэрэв та конус дотор Vapir No2 -ийг сольсон бол бараг л цэвэр хэш цуглуулдаг.)  
Миний шүдний эргэн тойронд би үнэхээр өндөр байсан, магадгүй миний амьдралдаа хэзээ ч байгаагүй
өндөр байна. .

Унтлагын өрөөнд ороход нь туслахыг гуйхаар би зочны өрөөнөөсөө нөхөртөө хүртэл мессеж бичсэн.
Хэлний доорх эмүүд илүү сайн ажилладаг, иймээс хэрэв тэд зүрхний шигдээсийг сэжиглэж байгаа бол
нитрог  таны  хэл  дор  цацдаг.  Одоо  бүх  зүйл  зүгээр  байгаа,  гэхдээ  би  хэтрүүлэн  хэрэглэснээс  болж
үхээгүй,  өлсөөгүй,  хамгийн  сайн  нь  ...  Би их  хэмжээний Тиленол  эсвэл  Адвил ууж,  надад  илүү их
хохирол учруулах шаардлагагүй байсан. ходоод, элэг.

Энэ давирхай нь хамгийн үр дүнтэй арга биш гэдгийг би мэднэ, энэ нь ажиллах эсэхийг ч би мэдэхгүй
байсан ч хууль бус мужид амьдарч байсан тул миний ажиллах ёстой зүйл байсан. Гэсэн хэдий ч өвдөж
чадахгүй гэж би бодсон. Би хамгийн өндөр чанартай органик гаралтай материалаа чөлөөтэй ургуулж,
тосоо өөрөө хийж,  өөрийгөө  болон бүх гэр  бүлээ  эдгээж чадах бараг  2 настай  охиноо оролцуулаад
амьдрахыг тэсэн ядан хүлээж байна. Өнгөрсөн жил тамыг туулсан, учир нь түүнд юу болсныг хэн ч олж
чадахгүй.

Тэд одоо түүнийг уургийн эмгэгтэй гэж бодож байна, гэхдээ энэ нь тэдний буруу юу болохыг мэдэхгүй
байгаагаас болж өөр зүйл шидэж байна. Түүнийг тосонд оруулснаар түүний амийг аварч магадгүй юм.

Би үнэн зөв онош тавихыг хүсч байгаа ч би юу эмчилж байгаагаа мэдэж байгаа боловч хамгийн гол нь
би хүүхдээ илүү сайн сайхан байгаасай гэж хүсч байна, хэрэв энэ нь уламжлалт нийгмийг бухимдуулж
байгаа бол би хийх болно. " Сара

"Баярлалаа, хийсэн зүйлдээ хангалтгүй байна. Би энд хортой царс модондоо тос түрхээд сууж байна. Би
чамгүйгээр хэзээ ч оролдохгүй байсан. Энэ нь өнгөрсөн жил 2 сар гаруй үргэлжилсэн бөгөөд хэн нэгэн
нь сойзоор гал асааснаас болж миний биеийн бараг 100 хувь хүрч байсан тул одоо би үүнийг хаа сайгүй
авах болно.

Нэг өдрийн өмнө тэр гарч ирэв. Тиймээс өнгөрсөн шөнө тос нь загатнаа огт зогсоосонгүй. Гэсэн хэдий ч
би үүнийг өдөр бүр сорви эдгээж байгааг хардаг болохоор би итгэлтэй байна. Өнөө өглөө, 1 -р түрхэлт
хийснээс хойш 24 цагийн дараа би үр дүнтэй ажиллаж, гэмтсэн арьсыг зурааснаас минь эдгээж байгааг
харж  байна.  Тиймээс  тосон  дээрээ  цайрын  ислийн  зуурмаг  түрхсэнээр  би  хортой  царс  модны  1#
тусламжийг сая л олсон байх гэж бодож байна.

Би үнэхээр энэ асуудлыг насан туршдаа засахын тулд тос эдгээж магадгүй эсэхийг харахын тулд ирэх
улирал  хүртэл  тэсэн  ядан  хүлээж  байна.  Би  танд  мэдэгдэх  болно.  Гайхалтай  биш  гэж  үү?  Хийсэн
бүхэндээ дахин баярлалаа. " Ребекка
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- Газрын тос ч үүнийг засч чадна. Энэ бол бүх эмнэлгийн асуудлыг эмчлэх, эмчлэх арга юм. Үүнийг
хурдан хэрэглэх тусам засч залруулах ёстой зүйлээ хурдан шийдэх болно, энэ бол бүх зүйл юм. JB

"Хүмүүс RSO нь маш удаан өвчтэй байхаасаа өмнө орондоо хэвтэж байхдаа өсгий дээр нь гарсан том
цэврүүг цэвэрлэснийг би мэдэхийг хүсч байна. Би тос түрхээд долоо хоногийн дотор алга болсон. Энэ нь
илүү ноцтой зүйл болж хувирах болно гэж би үнэхээр айж байсан. Энэ нь түүний өсгийг бүхэлд нь
бүрхсэн байв. Рик Симпсонд хийсэн бүх зүйлд баярлалаа. ” Сюзан

"Механикч байхдаа би тосыг маш муу тайралтанд хэрэглэсэн бөгөөд та 100% зөв ... Энэ нь арьсыг бусад
бүхнээс илүү хурдан эдгээдэг." Кори

"Миний ХПВ -ийг хоёр долоо хоногийн дотор зөвхөн гурван сэдэвчилсэн програмаар эмчилсэн." Майлс

“Би яг одоо хар болсон муухай мэнгэ эмчлэх гэж байна. Өглөө бүр би мэнгэ дээрээ маш их хэмжээгээр
түрхээд дараа нь боолтоор боож өгнө. 3 долоо хоногийн дараа мэнгэ багасаж байгааг нүдээр харж болно.
Энэ нь АЖИЛЛАДАГ. Би бас өдөр бүр бага зэрэг иддэг ... энергийн түвшин ямар их ялгаатай байдаг.
ЭМЧИЛГЭЭНИЙ КАННАБИЗАР БЛИЗ !!!!!!! ” Бау

“Би үүнийг хүлээн зөвшөөрч байна ...  Би болхи ...  Би давирхайн салаа мөчрийг хөлөндөө наах муу
зуршилтай. RSO -ийг шууд газар дээр нь, туузны тусламжтайгаар хучих, өвдөлт хэдхэн минутын дотор
алга болж, 3 хоногийн дотор эдгэрнэ. Хизер

"Би тосны бага хүчтэй бальзамын хувилбар нь хэдхэн хоногийн дотор хайрст үлд өвчнийг устгаж, сарын
тэмдгийн  эхний  өдөр  20  минутын дотор  өндгөвчний  хавдрыг  бууруулж,  бага  зэргийн  түлэгдэлтэнд
түрхэхэд сорви, өвдөлтөөс сэргийлдэг.  Үнэхээр намайг тос юу хийж чадах бол гэж гайхаж байна ...
”Берес

"Би 10 настай байхдаа тамирчны хөлний хамгийн муу тохиолдлуудын нэгтэй байсан. Би тос авахыг хүсч
байна. Гэхдээ надад одоо байгаа. 47 жилийн дараа бүх зүйл сайхан болно. Ихэнх зүйлийг эмчилдэг. ”
Дональд

“Миний бэр гахайн махны шарсан мах шарж, буцалгаж буй халуун тосондоо хуруугаа дүрж байгаад
чанасан тахиа шиг цагаан болсон.

Бид тэдэнд RSO тавиад өвдөлт нь бараг нэг минутын дараа алга болсон тул тэр тэднийг өдөрт 2 удаа
RSO -оор  бүрхэв.  Тэд  хэдхэн  хоногийн  дотор  маш  хурдан  эдгэрсэн  бөгөөд  арьс  алдалт,  сорви  огт
үүсээгүй.

Бид одоо гал тогооны өрөөний хөргөгчинд жаахан байлгаж байгаа нь үнэхээр гайхалтай бөгөөд хэрэв
хэн нэгэн (ялангуяа хүүхдүүд) түлэгдвэл бид нэн даруй RSO -г түрхэх болно. . " Дебра

"Би тохой дээрээ жижигхэн бөөгнөрөл тавьж, тосоор эмчилсэн ... Долоо хоногийн дараа тохой минь
гөлгөр, ямар ч товролгүй болсон ... Тэд warts байсан гэж би бодож байна, гэхдээ би эмч нарт итгэдэггүй
болохоор би чадахгүй" баталгаатай хэлэхгүй ээ. " Карла

- Таны арьсанд ямар ч асуудал байсан хамаагүй тосоо түрхээд боолтоор боож, тосоо өдөр бүр эсвэл хоёр
удаа, эсвэл тууз унах үед дахин түрхээрэй. Түлэнхий, warts, экзем, псориаз - тос нь юу болохыг огт
тоодоггүй бөгөөд үүнийг засах болно, түүнд цаг хугацаа, тос өг. JB

“Найз маань нүүрэндээ уйланхайтай байсан бөгөөд тосыг хэд хоногийн турш уусны дараа алга болсон.
Тэгээд тэр үүнийг гаднаас нь хэрэглэхгүй залгиж байсан. ” Жонатан

"Хорт хавдартай хүн биш, гэхдээ миний өсгий дээр эмчилгээнд хариу өгөхгүй халдвар байсан. Надад
шарх арчилгааны технологийн ажил хүртэл хийж байсан ... тэр халдвар тархахаа больсон ч эдгээгүй
хэвээр байна. Би тосоо түрхээд нэг өдрийн дотор улайх нь багассан. Хоёр дахь өдөр, улайлт арилав.
Гурав дахь өдөр, халдвар дахин арьс шиг харагдаж байна! Гайхамшигтай эдгээх тос! " Тэмми

“Би усан сан, рашаан сувиллын компанид ажилладаг байсан ... Би өдөржингөө гадаа цайвар арьстай.
Нүүр, толгой, гар дээр жолоочийн цонхноос үргэлж гарч байдаг галзуу цэгүүд гарч ирэв. Эдгээр тосыг
хэдхэн  долоо хоногийн дотор  цэвэрлэв.  Би одоо өдөр бүр 5  грамм цэвэр THC -ийг  залгиж,  аливаа
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өвчинтэй тэмцэхэд тусалж, дархлаагаа бэхжүүлнэ. BTW хэзээ ч томуугийн эсрэг вакцин хийлгээгүй!
Багаасаа ханиад хүрдэггүй байсан. " Жэй

"Энд байгаа залуус үргэлж цэвэр RSO ашиглаарай гэж хэлдэгийг би мэднэ, би бол энэ зүйлийн үнэхээр
том фен. Гэсэн хэдий ч чихрийн навчаар хийсэн кокосын тосны дусаах нь бидний хувьд неоспориныг
бүрэн орлуулсан гэдгийг би хүмүүст мэдэгдэхийг хүсч байна, би үүнийг 2 жилийн турш худалдаж авах
шаардлагагүй байсан. Энэ нь илүү сайн, хурдан ажилладаг бөгөөд би үүнийг бүх хүмүүсийн гар, нүүрэн
дээр тайрч чаддаг бөгөөд хэрэв тэд санамсаргүй идвэл өвчтэй болно гэж санаа зовох хэрэггүй юм. "
Тина

-  Тина,  цэвэр RSO-оос илүү сайн,  хурдан  ажилладаг  зүйл байхгүй,  гэхдээ  би чиний юу хэлэх гээд
байгааг мэдэж байна. Мэдээжийн хэрэг каннабисын анагаах ухаан багатай хэлбэрүүд бас гайхамшгийг
бүтээж чадна. Асуудал нь амжилт нь шингэрүүлээгүй хамгийн хүчтэй RSO шиг найдвартай биш юм.

Каннабисын гоо сайхны бүтээгдэхүүн нь удахгүй одоогийн байгаа ихэнх гоо сайхны бүтээгдэхүүнийг
орлох  болно.  Маалинган  үрийн  тос,  наргил  модны  самрын  тос,  ши  тос  нь  миний  хамгийн  дуртай
тээвэрлэгч боловч өөрийн амьдардаг газартаа алдартай бүх зүйлийг хэрэглэж, түүнд тос нэмж болно.
Цөцгий дэх 20-30% RSO нь гайхамшгийг бүтээдэг боловч 0,01-1% нь ноцтой бус нөхцөл байдал, өдөр
тутмын засвар үйлчилгээ хийхэд ихээхэн ашиг тустай байдаг. JB

"Миний найз охин шумууланд хазуулснаас маш их харшилтай байдаг бөгөөд өчигдөр орой ариун сүм
дээрээ нэг ширхэг хийчихсэн байсан ... энэ үнэхээр том байсан, гэхдээ би каннабисын навчнаас хийсэн
RSO -ийг хазуулсан газар тавихыг санал болгов. Өнөө өглөө биднийг сэрэхэд овойлт бүрмөсөн алга
болсон. ”

- Баярлалаа, Жимми. Энэхүү мэдээлэл нь олон хүнд тусална гэдэгт итгэлтэй байна. Шумуулын улирал
хаяанд ирлээ. Мөн тос нь зэвүүн байдлаар ажилладаг бөгөөд үүнийг туршаад үзээрэй. Асуудалтай тосыг
арилгах нь маш хялбар боловч асуудал гарахаас урьдчилан сэргийлэх нь үргэлж дээр байдаг. Газрын
тосыг загатнах, түлэгдэх, өвдөхөд хэрэглэж болно. Та тос түрхэх тусам асуудал хурдан арилах болно.
Үүнийг санаарай. JB

Q.  Газрын  тос  хэр  удаан  үргэлжлэх  боломжтой  вэ?  Үүрд  мөнх  үү?  Хамгийн  сайн  хадгалах  газар,
хөргөгч, хөлдөөгч, агуулах гэж юу вэ? Баярлалаа.

A. Тариуранд, харанхуй хүйтэн газар байлгавал тос нь олон жилийн турш хадгалагдах болно, ялангуяа
хэрэв та тосыг зочид, гэр бүл, тухайлбал эмэгтэйчүүдээс хамгаалж чадвал тэд тосыг эрэгтэйчүүдээс ч
илүү идэх дуртай байдаг бололтой. 

Танай гэр бүлийн эмэгтэйчүүд тосыг залуужуулах нөлөө, үрчлээнд юу нөлөөлдөг талаар олж мэдэх тэр
мөчид  та  тос  хэр  удаан  үргэлжлэх  бол  гэж  санаа  зовох  хэрэггүй  болно.  Хэрэв  та  тосны  нөөцөө
хадгалахыг  хүсч  байвал  тосны  20-30%  агуулсан  гоо  сайхны  бүтээгдэхүүн  нь  арьсны  өнгөний
гайхамшгийг үзүүлж, тэднийг аль болох залуу харагдуулна гэж битгий хэлээрэй, тэгэхгүй бол тэд танаас
авахгүй.  юу хэлэх,  юу хийх гэж оролдох нь хамаагүй,  тос  хэр удаан  үргэлжлэх талаар  санаа  зовох
хэрэггүй болно.

Энэ бол сексист үзэлт гэсэн үг биш, би зөвхөн олон удаа тохиолдсон зүйлийнхээ талаар мэдээлэл өгч
байгаа бөгөөд энэ бол зүгээр л ажиглалт бөгөөд тос нь хүйс харгалзахгүй таны арьсны өнгөнд ямар
нөлөө үзүүлж болохыг анхаарах гэсэн оролдлого юм. JB

"Хэрэв  эмэгтэйчүүд  хөгшрөлтийн  арьсыг  буцааж,  гэмтсэн  арьсыг  (энэ  хүнийх  шиг)  засдаг  гэдгийг
мэддэг  байсан  бол  каннабисын  хууль  ёсны  дэмжлэг  дээвэр  дээгүүр  өнгөрөх  болно!  Энэхүү
гайхамшигтай байгалийн эмийг дарангуйлснаас болж бүхэл бүтэн эдийн засаг цэцэглэн хөгжсөн бөгөөд
улам бүр олон хүмүүс мэдээлэл авч, өөрсдийгөө эмчилж эхлэхэд бид бүгдээрээ хамтдаа унахыг харах
болно. Гил

Q. Та үрчлээ эмчлэхийн тулд нүүрэндээ түрхдэг үү> эсвэл амаар эсвэл хоёуланг нь хэрэглэдэг үү? "
Тони
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A. Аль аль нь хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд, гэхдээ сэдэвчилсэн хэрэглээ нь маш их зүйлийг
хийж чадна. JB

"Би үрчлээ уншсан уу? Энэ нь WRINKLES -д тусалдаг уу? : 0 ”Марги

Архаг өвдөлт

"Хэрэв танд тос хийх зохистой сортууд байгаа бол архаг өвчин намдаахад олсны ургамал тосноос өөр
сайн  зүйл  байхгүй.  Олон  төрлийн  Маалинган  тос  нь  байгалийн  гайхалтай  өвчин  намдаагч  бөгөөд
донтуулдаггүй, хор хөнөөл учруулдаггүй. Эмнэлгийн систем нь архаг өвчтэй хүмүүст өвчин намдаах
аюултай, донтуулдаг, хортой эмийг өгдөг. Ийм эм нь зарим талаар үр дүнтэй байдаг гэдгийг би хүлээн
зөвшөөрч байгаа боловч үндсэндээ хийдэг зүйл бол өвдөлтийг намдаах, эдгээх нөлөө үзүүлэхгүй байх
явдал  юм.  Архаг  өвдөлтөөр  олсны  тос  ууж  байгаа  нь  өвдөлтийг  намдаахаас  гадна  зовлонгийнхоо
шалтгааныг  эмчлэхийг  хичээдэг.  Архаг  өвдөлтөөр  шаналж  буй  хэн  бүхний  хувьд  Маалинга  тос  нь
донтуулдаггүй бөгөөд таны биеийн бусад хэсэгт хор нөлөөгүй тул хамгийн сайн эмчилгээ юм.

Морфин болон бусад эмнэлгийн эмүүд өвдөлтийг намдааж чадахгүй байхад би ясны хорт хавдартай
хүмүүсийг  зовж шаналж байхыг  харсан.  Гэсэн  хэдий ч  олсны тос  нь  түүнийг  хэдхэн  цагийн дотор
хяналтандаа авч, улмаар эдгээр хортой бодисыг маш хурдан арилгаж чадсан байна. Би энэ эмийг архаг
өвдөлттэй олон өвчтөнд өгсөн бөгөөд зарим үр дүн үнэхээр гайхалтай байсан. Маргааш нь хүмүүсээс
зовж шаналахаа больсон тухайгаа надад тайлагнах нь ер бусын зүйл биш байсан.

Миний хэлснээр, Маалинган тос нь өвдөлтийг арилгах чадвартай боловч түүний шалтгааныг арилгахад
тусалдаг.  Дахин хэлэхэд, эдгээр аюултай донтуулдаг эмийн эмийг аль болох хурдан хаяж, энэ тосыг
хэрэглэх замаар солих явдал юм. Бодит байдал дээр Маалинган тос болон эмийн бэлдмэлийг харьцуулах
зүйл байхгүй. Манай эмнэлгийн системээр хангадаг ихэнх өвдөлт намдаах эм нь аюултай, донтуулдаг,
үхэлд хүргэдэг бол Маалинган тос нь өвчтөнд донтолт, аюул занал учруулдаггүй.

Хэрэв өвчтөн өвдөлтийг намдаахын тулд морфин эсвэл бусад опиат хэрэглэж байгаа бол түүнийг богино
ширхэгийн хуурай будааны хэмжээтэй тэнцэх тунгаар уухыг зөвлөж байна. Дараа нь ууж буй хэмжээг
аль болох хурдан нэмэгдүүлж, эмийн хэрэгцээ шаардлагагүй болох хүртэл эдгээр бодисын хэрэглээг
бууруулна  уу.  Эмч  нарын  зааж  өгсөн  эмийг  олон  жилийн  турш  уусан,  эсвэл  туслахын  тулд  юу  ч
хийгээгүй маш олон хүмүүс байдаг.  Хэрэв та дахин сайхан мэдрэмж төрүүлэхийг хүсч байвал тосыг
туршиж үзээд эмнэлгийн системийн галзуурлыг орхи. " Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн
ургамал

Нурууны өвчин, сколиоз

Нурууны өвчин, сколиоз өвчнөөс ангижрсан өвчтөн танд байсан уу?

"Манай" Эмчилгээнээс гүйх "баримтат киноны продюсер Кристиан Лоретт олон жилийн турш сколиоз
өвчнөөр шаналж байсан. Ойролцоогоор арван гурван жилийн өмнө эмнэлгийн систем мэс засал хийхийг
санал  болгосон  боловч  тэд  Кристиан  руу  дахин  алхах  50/50  боломжийг  л  өгөх  болно.  Иймэрхүү
бэрхшээлтэй тулгарах үед түүний цорын ганц сонголт бол зовлонтой амьдрах явдал юм. Бараг өдөр бүр
тэрээр сколиозоос болж зовж шаналж, юу ч тусалж чадахгүй гэдэгт өөрийгөө бага багаар итгүүлж байв.
Би түүнд Маалинга тос өгч, хэдэн цагийн дотор тэр нуруугаараа өвдөхөө больсон гэж мэдэгдэв.

Би түүнд жирийн хүн шиг дасгал хийх боломжгүй нөхцөлөөр амьдарсан гэж тайлбарласан тул нурууны
булчин  нь  маш сул  байсан.  Хүлээгдэж  байснаар,  тосыг  зааврын  дагуу  авсны дараа  Кристиан  одоо
хэвийн ажиллаж, өвдөлтгүй, нурууны булчингууд бэхжиж, тосгүй удаан хугацаагаар явах боломжтой
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болжээ.  Кристиан  бол  нурууны  өвчтэй  олон  хүмүүсийн  нэг  бөгөөд  энэ  эмийг  хэрэглэснээр  тэдний
таагүй  байдлыг  хөнгөвчлөх  үр  дүнтэй  эмчилгээ,  хяналтыг  олсон  байдаг.  Миний  бодлоор,  хэн  ч
амьдралаа тасралтгүй зовж шаналан өнгөрөх шаардлагагүй.  Хэрэв танд нурууны ямар нэгэн асуудал
байгаа бол энэ эмийг хэрэглэх нь ийм өвчтэй ихэнх хүмүүст ашигтай байх болно гэдэгт итгэлтэй байна.
” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Чихрийн шижин

"Дөнгөж  оношлогдсон  чихрийн  шижин  өвчнийг  эмчлэхэд  ихэвчлэн  хялбар  байдаг  бөгөөд  богино
хугацаанд  өвчнөөс  ангижирдаг.  Гэхдээ  ийм өвчнөөр  удаан  хугацаанд  өвчилсөн,  олон  жилийн турш
өвчний үр дагаврыг амссан өвчтөнүүдэд энэ нь ихэвчлэн удаан үргэлжлэх болно.  Ноцтой гэмтэлтэй
өвчтөнүүдэд  ч  гэсэн  өндөр  чанартай  тосыг  зөв  хэрэглэвэл  зургаан  долоо  хоногийн  дотор  инсулин
хэрэглэх шаардлагагүй болдог. Харамсалтай нь, энэ өвчин бидний бие махбодид учруулж буй гэмтэл нь
эдгэрэхэд  нэлээд  удаан  хугацаа  шаардагддаг  боловч  цаг  хугацаа  өнгөрөх  тусам  ихэнхийг  нь  засах
боломжтой байдаг.

Энэхүү  тос  нь  ихэвчлэн  нойр  булчирхайг  хурдан  залуужуулах  чадвартай  байдаг  тул  дахин  хэвийн
ажиллаж чаддаг. Үүнийг би хорт хавдрын эмчилгээ хийлгэсэн чихрийн шижинтэй хүн дээр анх нотолж
чадсан  юм.  Хорт  хавдрын  эмчилгээгээ  дуусгасны  дараа  тэрээр  тосыг  арав  хоногийн  турш  бүрэн
арилгажээ.  Гайхалтай  нь  түүний цусан  дахь  сахарын  хэмжээ  хэвийн хэвээр байгаа  бөгөөд  чихрийн
шижин өвчтэй хүн идэж болохгүй олон зүйлийг  идэж байжээ.  Энэ хүн гучин жил чихрийн шижин
өвчтэй  байсан  бөгөөд  өдөрт  хоёр  удаа  инсулин  тарьдаг  байжээ.  Тиймээс  арав  хоногийн  турш  тос
уугаагүй бөгөөд цусан дахь сахарын хэмжээ хэвийн хэмжээнд байсны дараа нойр булчирхай нь хэвийн
ажиллаж эхлэх нь тодорхой болов.

Өвчтөнд би эмч биш гэдгээ үргэлж хэлдэг, гэхдээ хэрэв тэд өөр нөхцөлд хэрэглэж буй химийн эмийг
хаяж чадвал энэ нь тэдний ашиг сонирхолд нийцнэ гэж би бодож байна. Ихэнх тохиолдолд зарим эм нь
тосны эмчилгээний үр дүнд саад болдог бөгөөд тосыг хэрэглэх нь эдгээр эмийг орлуулдаг.

Надад 1 -р хэлбэр ба 2 -р хэлбэрийн чихрийн шижин өвчтэй өвчтөнүүдээс тосыг амжилттай эмчилсэн
тухай мэдээлэл ирсэн. Жишээлбэл, би гучин жилийн турш инсулин тарьж байсан өвчтөнүүдтэй тулгарч
байсан бөгөөд тосыг асаасны дараа зургаан долоо хоногийн дотор эдгээр тарилга хийх шаардлагагүй
болсон.  Үүний  зэрэгцээ,  зарим  хүмүүсээс  авсан  бусад  мэдээллүүд  нь  зөвхөн  инсулины  хэрэглээгээ
бууруулж чадсан гэж хэлсэн. Гэхдээ тэд тосыг хэрэглэснээр тэдний эрүүл мэндийг сайжруулсан бусад
гайхалтай зүйлийг хийсэн гэж тэд хэлэв.

Миний харж байгаагаар инсулинаас ангижрах, нойр булчирхай цусан дахь сахарын хэмжээг дахин хянах
нь зорилго юм. Гэсэн хэдий ч үүнийг бүрэн гүйцэд хийж чадахгүй байсан ч тосны нөлөө нь өвчтөний
биед  маш их ашиг  тустай  хэвээр байх  болно.  Энэ  өвчин  нь  цусны эргэлтийн асуудал  болон бусад
хүндрэлийг  үүсгэдэг  тул бэртлээс  үүдэлтэй халдварыг уламжлалт  аргууд  гэж нэрлэгддэг  эмнэлгийн
системийг ашиглан эмчлэх боломжгүй байдаг. Жишээлбэл, хэрэв чихрийн шижин өвчтэй хүн хөл дээрээ
халдвар авч, эдгэрэхээс татгалзвал эцэст нь эмнэлгийн тогтолцооны хариулт бол хөлөө эсвэл наад зах нь
халдвар авсан хэсгийг нь авах явдал юм.

Чихрийн шижин өвчтэй хүмүүсийг би үүнийг биечлэн мэддэг байсан бөгөөд халдвар нь үргэлжилсээр
байгаа тул ихэнхдээ үүнийг арилгах шаардлагатай болдог. Чихрийн шижин өвчтэй хүн ямар аймшигтай
тулгарах вэ, бүр дордуулдаг зүйл бол эдгээр мэс засал юм. огт хэрэггүй.

Тэр үед би Маалинган ургамлын эдгээх чадварын талаар юу ч мэдэхгүй байсан бөгөөд миний хийж
чадах зүйл бол эдгээр өвчтөнүүдийн туулж буй зовлонг харах явдал байв; гэхдээ тэр цагаас хойш би
үнэнийг олж мэдсэн. Хэрэв тосыг гаднаас хэрэглэвэл энэ нь маш богино хугацаанд чихрийн шижингийн
шархыг  эдгээдэг  тул  чихрийн  шижинтэй  хүн  энэ  бодисыг  залгихад  ямар  ашиг  тустай  болохыг  та
төсөөлж чадна.  Би энэ мэдээллийг олон жилийн турш нээлттэй болгосон боловч эмч нар энэ эмийн
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хэрэглээг  үл  тоомсорлож,  өвчтөнүүдээ  зэрэмдэглэсээр  байх  болно.  Энэ  бол  миний  эрүүл  мэндийн
системд ямар ч ашиггүй байгаагийн нэг шалтгаан бөгөөд бидний зовлонг тэжээж буй эдгээр бүх эмч гэж
нэрлэгддэг.

Газрын тосны эмчилгээ хийсний дараа олон жилийн турш хязгаарлагдмал хоолны дэглэм барьж байсан
чихрийн  шижин өвчтэй  хүмүүс  чихрийн  дэлгүүрт  байгаа  хүүхэд  шиг  аашилдаг.  Гэнэт  тэд  чихрийн
шижин өвчтэй хүн идэж болохгүй хоолыг дахин идэж болно, зарим өвчтөнүүд өөрсдийгөө хэтрүүлэх
хандлагатай байдаг. Цаг хугацаа өнгөрөх тусам тос нь чихрийн шижин өвчтэй хүмүүсийн бие махбодид
цусны эргэлт муу гэх мэт хохирол учруулж болзошгүй. Энэ тос нь чихрийн шижин өвчтэй хүмүүст
зохих  ёсоор  эмчлэх  ёстой  муу  халдварыг  эдгээх  болно.  Өндөр  зэрэглэлийн  маалингын  тос  нь  бүх
төрлийн  чихрийн  шижин  өвчнийг  эмчлэхэд  үр  дүнтэй  болохыг  гэрчилжээ.  ”  Рик  Симпсон,  Олсны
ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Энэхүү  тос  нь  нойр  булчирхайг  сэргээж,  итгэдэг  үү  эсвэл  итгэхгүй  байна  уу,  олон  жилийн  турш
идэвхгүй байсан ч инсулин үйлдвэрлэж эхэлдэг. Олон өвчтөн хэдэн долоо хоногийн дараа тосон дээр
инсулин тарихаа зогсоож чаддаг. Энэхүү тос нь бие махбод дахь чихрийн шижинтэй холбоотой бусад
бүх өвчнийг эмчлэх эсвэл хянахад тусалдаг.

Би тос идэж,/эсвэл лаагаар хэрэглэх болно. Тамхи татах,  ууршуулах нь цусан дахь сахарын хэмжээг
бууруулахад тусалдаг боловч тосыг залгихтай харьцуулахад үр нөлөө нь маш хязгаарлагдмал байдаг. Би
тосыг чихрийн шижингийн шархлаат өвчинд хэрэглэдэг,  зүгээр л тос  түрхээд боолтоор боож, шарх
эдгэртэл гурван өдөр тутамд давтан хийнэ.  Би олсны ургамлын үрийн тосыг хандтай хольж массаж
хийхэд  ашигладаг  байсан  нь  цусны  эргэлтийг  сайжруулж,  хавдар  болон  бусад  таагүй  байдлаас
урьдчилан  сэргийлэх  болно.  Би  мөн  хоолны дэглэмд Маалинган  үр,  Маалинган  үрийн  тос  оруулах
болно. ” JB

Зүрх, цусны даралт

Маалинган тос, зүрхний өвчний талаар танд ашигтай мэдээлэл байсан уу?

"Зүрхний өвчтэй хүмүүст тосыг эмчилж эхэлж байгаа  хүмүүст энэ тос нь хэрэглэхэд тухтай болтол
өвчтөний зүрхний цохилтыг ихэсгэдэг гэдгийг мэддэг байх ёстой. Зүрхний цохилт нэмэгдэх нь ихэвчлэн
бага зэрэг тохиолддог боловч өвчтөн ийм зүйл тохиолдож болохыг мэдэж байх ёстой гэж би бодож
байна.

Энэ эм нь цусан дахь холестерины хэмжээг бууруулж, цусны эргэлтийг сайжруулдаг тул өвчтөний зүрх
сэтгэлд  маш их  ашиг  тустай  байдаг.  Мэдээжийн хэрэг  зүрх  бол  амин чухал  эрхтэн  бөгөөд  бидний
туршлагаас харахад олсны ургамал нь чухал эрхтнүүдийг залуужуулах чадвартай байдаг. Хэдийгээр би
хүмүүст зүрхний эмээ уухаа боль гэж хэзээ ч хэлж байгаагүй ч олон хүн ямар ч хор хөнөөл учруулаагүй.
Маалинга тосны зүрхний өвчинд үзүүлэх нөлөө нь илүү их судалгаа шаарддаг гэж би бодож байна,
гэхдээ бидний үзсэнээр энэ эм нь зүрхэнд маш их ашиг тустай юм шиг санагддаг.

Энэхүү тос нь цусны даралтыг зохицуулж чадах уу?

Маалинга тос нь цусны даралтыг зохицуулж чаддаг. Би үүнийг унтаж, цусны даралтаа зохицуулахад
тусалдаг.  Маалинган  тосоор  эмчилгээг  эхлэхдээ  энэ  өвчнөөсөө  эм  ууж  байгаа  өвчтөнүүдэд  цусны
даралтаа сайтар хянаж байхыг хэлдэг. Цусны даралтаа хянах зорилгоор эм хэрэглэж байсан хүмүүсийн
ихэнх нь Маалинган тосоор эмчилгээ хийлгэж эхэлснээс хойш шаардлагагүй болсон.

Маалинган  тос  нь  цусны даралтыг  бууруулдаг  тул цусны даралтын эмээ  үргэлжлүүлэн хэрэглэхийг
оролдож буй хүн энэ хоёрын хослол нь цусны даралтыг хэт бууруулдаг болохыг олж мэдэх болно. Ийм
нөхцөл байдлаас зайлсхийх нь зүйтэй бөгөөд өнөөдөр цусны даралтыг хэмжих зөөврийн төхөөрөмжийг
ашигласнаар үүнийг хялбархан хийж болно.
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Энэ нь бусад дотоод эрхтний өвчинд тусалж чадах уу?

Маалинга  тосыг  хэрэглэснээр  миний  ажигласнаар  дотоод  эрхтний  олон  нөхцөл  байдал,  түүнтэй
холбоотой асуудлуудыг хянаж, эмчилж болно. Дотоод эрхтэн залуужиж, эдгэрсэнээр бидний бие дэх
үүргээ дахин сэргээж чадна. Энэ тосыг ашиглан өөрийн амин чухал эрхтнүүдийг залуужуулах нь үүнтэй
холбоотой бүхий л аюулын хамт эрхтэн шилжүүлэн суулгах мэс засал хийлгэж, үлдсэн амьдралаа эм
ууж, ингэснээр эрхтэн ажиллахгүй байх нь илүү утга учиртай гэж би хувьдаа боддог. татгалзах. Зарим
тохиолдолд эрхтэн шилжүүлэн суулгах нь цорын ганц хариулт байж болох ч хэрэв энэ эмийг амин чухал
эрхтнүүдийг залуужуулах зорилгоор зөв хэрэглэвэл шилжүүлэн суулгах хэрэгцээ бага байх болно гэж
бодож байна. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

“Зүрх  бол  дотоод  эрхтэн  бөгөөд  тос  нь  чухал  эрхтнүүдийг  сэргээдэг.  Өвчтөнүүд  тосыг  хэрэглэж
эхэлмэгц ихэвчлэн зүрхнийхээ эмийн тунг хоёр дахин багасгадаг бөгөөд ихэнх нь үүнийг хэрэглэхээ
больж мэдэрмэгцээ эмийг хэрэглэхээ больдог. Энэхүү тос нь зүрхэнд маш их ашиг тустай байдаг.

Энэхүү тос нь цусны даралт, хэм алдагдлыг маш амархан зохицуулдаг. Энэ нь ихэвчлэн цусны даралтыг
бууруулдаг тул цусны даралт ихсэх эм хэрэглэдэг хүмүүс тосыг дасаж дуустал нь болгоомжтой хэрэглэх
хэрэгтэй.  Цусны даралт ихсэх эм, тосыг хослуулан хэрэглэх нь даралтыг хэт бууруулдаг тул цусны
даралтыг хэмжих төхөөрөмж ашиглан хэмжих нь зүйтэй. Ихэнх тохиолдолд тос нь зүрхний цохилтыг
бага зэрэг нэмэгдүүлдэг.

Энэ талбар нь илүү их судалгаа шаарддаг тул өвчтөнүүд тосыг хэрэглэж эхлэхдээ эрүүл саруул ухаанаа
дагаж мөрдөх ёстой,  гэхдээ зүрх сэтгэлээ баталгаажуулахын тулд эмчтэйгээ  үргэлж холбоотой байх
ёстой.

Зүрхний өвчтэй хүмүүс гэртээ эсвэл ажил дээрээ цахилгаан утсыг шалгаж үзэх хэрэгтэй.

Зүрх нь цахилгаан соронзон импульс дээр ажилладаг тул цахилгаан соронзон орон дээр үлдэхээс аль
болох зайлсхийх хэрэгтэй.

Би тосыг идээд л лаагаар нь хэрэглэдэг байсан. Сэдэвчилсэн хэрэглээний хувьд энэ нь хэзээ ч өвддөггүй,
гэхдээ энэ нь одоогоор хэр ашигтай болохыг би хэлж чадахгүй. Урьдын адил би олсны модыг аль болох
бүх аргаар ашиглах  болно.  Би мөн олсны ургамал,  олсны ургамлын үрийн тосыг хоолны дэглэмдээ
оруулах болно, үр, тос хоёулаа зүрхний олон өвчинд маш сайн нөлөө үзүүлдэг.

Хэрэв би эмч байсан бол зүрхтэй холбоотой мэс засал, шилжүүлэн суулгах гэх мэт хагалгаа хийх байсан
бол би хамгийн багадаа 60 гр тосоор эрхтэнээ залуужуулахыг хичээх байсан. Хэрэв 60 гр нь өвчтөнийг
хангалттай эрүүл байдалд оруулахгүй бол би тэдэнд тосоо үргэлжлүүлэн өгөх болно. " JB

Астма

“Тамхи татах сав ч гэсэн астма өвчтэй олон хүмүүст ашигтай байдаг, гэхдээ тосыг нь ууршуулах эсвэл
ууршуулах нь энэ өвчнийг эмчлэх илүү үр дүнтэй, эмийн арга юм. Энэхүү тосыг лаа хэлбэрээр хэрэглэх
нь амьсгалын замын өвчтэй хүмүүст маш үр дүнтэй байдаг тул энэ арга нь бас ашигтай байх болно. Энэ
эмийг хэрэглэхэд тусалсан астма өвчтэй олон хүмүүсийг бид мэддэг бөгөөд энэ өвчнөөс илүү үр дүнтэй
эмчилгээний талаар мэдэхгүй гэдгээ үнэнээр хэлье. COPD гэх мэт өвчнөөр шаналж буй хүмүүс ч гэсэн
энэ эмийг хэрэглэснээр зөв амьсгалах чадвар нь эрс сайжирсан болохыг харсан. Хэрэв та ямар нэгэн
амьсгалын  дутагдалтай  тулгарвал  тосоо  туршаад  үзээрэй,  харамсахгүй  байх  болно  гэдэгт  итгэлтэй
байна. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Газрын тосыг ууршуулах нь астма  эсвэл амьсгалын замын өвчнийг  эмчлэх хамгийн сайн  арга  гэж
найдаж болно. Хачирхалтай нь, олсны тосны лаа нь амьсгалын замыг нээхэд маш үр дүнтэй болохыг
олж мэдсэн. Ихэвчлэн өвчтөн лаа авснаас хойш 30 минутын дотор уушиг нь нээгдсэн мэт санагдаж,
амьсгалахад  илүү  хялбар болдог  гэж тэд  мэдээлдэг.  Мэдээжийн хэрэг,  бусад  өвчний нэгэн  адил би
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гурван сарын хугацаанд 60 г стандарт тунгаар ууж, дараа нь бүрэн эрүүл болтол өдөрт нэг грамм ууна.
Дараа нь мэдээж би насан туршдаа засвар үйлчилгээний тунгаар үлдэх байсан. Би тосыг амаар, хоолой,
цээж, лаа хэлбэрээр хэрэглэх болно. " JB

Хүүхдүүд ба тос

Ялангуяа эхчүүдэд хүүхдэд тос өгөх нь аюулгүй байвал санаа зовох болно. Тэгвэл аюулгүй юу?

"Би олсны тосыг хорт хавдар болон бусад өвчнөөр шаналж буй бүх насны хүүхдүүдийг эмчлэхэд бүрэн
аюулгүй  гэж үздэг.  Хавдар судлалын тасагт  бага  насны хүүхдүүдийг  эмчилж буй  эмч нар  өөрсдөө
хэрхэн амьдарч болохыг би үнэхээр мэдэхгүй байна. Тэд цацраг туяа, хими болон бусад хортой, хортой
химийн бодисуудаараа эдгээр бяцхан үрсэд ямар хор хөнөөл учруулж байгаагаа мэдэхгүй байна уу?

Анагаах ухаанд суралцаж байсан хэн бүхэн ийм эмчилгээний үр нөлөөг мэддэг бөгөөд эдгэрэхээсээ илүү
эдгээр  эмчилгээг  хэрэглэснээр  үхэлд  хүргэх  магадлал  өндөр  байдгийг  мэддэг.  Хэрэв  эцэг  эхчүүд
эмнэлгийн систем нь хүүхдүүддээ юу хийхийг хүсч байгааг бүрэн ойлгохын тулд цаг гаргавал ихэнх нь
тэднийг олсны тосоор эмчлэхийг илүүд үздэг гэдэгт би итгэлтэй байна. хүүхдэд хор хөнөөл учруулах.

Эмнэлгийн  тогтолцооны  талаар  миний  юу хийж  байгааг  мэдэж  байгаа  болохоор  би  хэзээ  ч  миний
хүүхэдтэй гар барихыг нь зөвшөөрөхгүй. Хэрэв хэн нэгэн намайг өөрөөр хүчлэх гэж оролдвол нөхцөл
байдал үнэхээр муухай болж хувирна.

Аливаа эцэг эхчүүд хүүхдээ хамгаалж, тэднийг аюулаас урьдчилан сэргийлэхийг хүсэх нь зүйн хэрэг
гэж би боддог. Хэрэв би эмнэлгийн систем нь хүүхдийн эцэг эхийн хувьд аюул заналхийлж байна гэж
бодсон бол өөр эмчилгээний аргыг сонгох эрхтэй байх ёстой гэж бодож байна. Саяхан АНУ, Канадад
эрх баригчид  хүүхдийг авч,  хүүхдийн болон эцэг эхийнхээ хүслийн эсрэг хими эмчилгээ хийлгэсэн
тохиолдол гарсан. Насанд хүрэгчид бид тэдний галзуурсан эмчилгээнээс татгалзах эрхтэй мэт санагддаг,
гэхдээ  хүүхдүүд  маань  тэгдэггүй.  Хими  эмчилгээ  бол  зүгээр  л  хор  бөгөөд  хэрэв  хэн  нэгэн  миний
хүслийн эсрэг явж, миний хүүхдэд ийм зүйл хийх юм бол тэдэнд тийм ч сайхан ирээдүй байхгүй гэж
хэлж болно.

Миний бодлоор эцэг эхийн зөвшөөрөлгүйгээр ийм зүйл хийх байсан хүн аллага үйлдэх гэмт хэрэгт
буруутай бөгөөд хэрэв хүүхэд үхэх юм бол тэдний үхлийн хариуцлагыг тэд хүлээх болно. Та үүнийг
хэрхэн харахыг сонгох нь надад хамаагүй, хор бол хор бөгөөд хэрвээ эмч эдгээр бодисыг хэрэглэвэл тэд
ч бас миний хийсэн шиг гэм буруутай болно. Эмч нар цагаан халат өмссөн нь өвчтөнөө хохироох эрхтэй
гэсэн үг биш юм. Үнэндээ энэ нь өөрсдийнхөө Гиппократ тангарагтай зөрчилддөг.  Хэрэв би тэдний
оронд байсан бол хохирсон өвчтөнүүдтэйгээ холбогдсон хэн нэгэн тэдний эсрэг шийтгэл эрэх шийдвэр
гаргахаас өмнө би эм зүйгээ зохих ёсоор хэрэгжүүлж эхлэх байсан.

Маалинга тосыг өвчнөөс урьдчилан сэргийлэх зорилгоор хэрхэн ашиглах вэ? Дахин нэг удаа тосыг 
хүүхдэд өгөх нь аюулгүй байх болов уу?

Өвчнөөс урьдчилан сэргийлэхийн тулд олсны тосноос өөр юу ч мэддэггүй бөгөөд энэ эмийг хүүхдийн
эмчилгээнд бүрэн аюулгүй гэж үздэг. Хэрэв хүүхдэд бага хэмжээний тунгаар олсны ургамал тариулсан
бол  чихрийн  шижин,  MS,  хорт  хавдар  гэх  мэт  өвчнүүдийг  ихэнх  тохиолдолд  урьдчилан  сэргийлэх
боломжтой гэж би олон удаа хэлж байсан.

Хэрэв хүүхдэд бага тунгаар тос өгвөл THC болон түүнтэй холбоотой каннабиноидууд тэдний системд
хуримтлагдаж, өвчнөөс урьдчилан сэргийлэх болно. Би хүүхдүүдийг өндөр болгох тухай яриагүй байна;
Энэ нь ирээдүйд эрүүл мэндийн хүндрэлээс урьдчилан сэргийлэхийн тулд ямар ч насны хүүхэд, хүмүүст
хор хөнөөлгүй, донтуулдаггүй эмээр хангах тухай юм.
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Бид хайртай хүмүүсээ эмчлэхийн тулд өөрсдөө эм тарьж ургуулах, үйлдвэрлэхээс урьдчилан сэргийлэх
ёстой логик шалтгаан байхгүй. Эмийн компаниуд илүү их мөнгө олохыг хүсч байгаагаас болж хүүхдүүд
маань  эсвэл бид өөрсдөө зовж, үхэх ёстой гэж үү? Бидний эрүүл мэндийн асуудлуудыг хөнгөвчлөх
байгалийн гаралтай эм байдаг бол ихэнх хүмүүс үйлдвэрлэхэд бага зэрэг бэрхшээл учруулдаг уу? Эмийн
компаниудыг  үнсэж,  байгаль  эх  маань  өөрсдийгөө  болон үр  хүүхдээ  эрүүл байлгахын тулд  юу өгч
чадахыг олж мэдэх цаг болжээ.

Хүүхдэд Маалинга тосыг яаж тунгаар хэрэглэх вэ?

Тунгийн  хувьд хүүхдүүд  насанд  хүрэгчдээс  ялгаатай  биш бөгөөд  бүгд  энэ  эмийг  хүлцэх  чадвартай
байдаг. Хүүхдүүдийн өвчлөлөөс урьдчилан сэргийлэхийн тулд унтахаас нэг цагийн өмнө өдөрт нэг удаа
бага тунгаар хэрэглэх шаардлагатай байдаг тул хүүхдээ өндөр болгох магадлал маш хол байх болно.
Дахин  хэлэхэд,  Маалинган  тос  нь  ямар  ч  хор  хөнөөл  учруулдаггүй  тул  хэн  ч  үүнийг  хүүхдүүддээ
өгөхөөс татгалздаг байсныг би мэдэхгүй. Нэмж дурдахад, хэрэв тос байсан бол бид өөрсдийгөө эмчлэх
боломжтой өдөр тутмын бүх гэмтэл бэртлийг төсөөлөөд үз дээ. Түлэгдэлт, зүслэг, зураас, шарх, халдвар,
шавьж хазуулсан гэх мэт зүйлсийг энэ тосыг гадны хэрэглээнд хэрэглэснээр маш амархан, үр дүнтэй
эмчлэх боломжтой.

Энэ эмийг туршиж үзсэнийхээ дараа би дотоод болон гадаад нөхцөл байдалд хүүхдээ өгөх хамгийн
эхний зүйл байх болно. Гэсэн хэдий ч би тэдэнд химийн эм уухыг зөвшөөрөхөөсөө өмнө эргэлзэж,
дахин бодож үзэх нь гарцаагүй. Үнэн хэрэгтээ, би анагаах ухааны салбарын талаар юу хийж байгаагаа
мэдэж байсан болохоор ийм зүйлийг огт бодохгүй байсан.

Маалинга газрын тосны эдгээх нөлөөгөөр ийм сэтгэлгээг олж авахын тулд туршлага шаарддаг боловч
энэ нь юу хийж болохыг харсны дараа та ч бас хөрвөх болно. Хэрэв хүүхдүүд болон бүх насны хүмүүс
энэ тосыг бага багаар тогтмол хэрэглэвэл тэд бүгд урт насалж, илүү эрүүл байж чадна гэдэгт би бат
итгэдэг. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Q. Тэд үүнийг эхлүүлж болох нас бий юу? Миний хүү 3 настай, муу экземтэй, хүйтэн ханиадтай жилийн
ихэнх хэсэг энд байдаг. ” Роксанна

А.Роксанне, энэ тосыг хүүхдэд, тэр байтугай нярай хүүхдэд өгөх нь туйлын аюулгүй бөгөөд ялангуяа
олсны үрийн тос, эсвэл цөцгийн тос хольж хэрэглэвэл маш аюулгүй байдаг. Маалинган үрийн тосыг
тостой хольж хэрэглэх нь сайн стратеги юм (газрын тосны 1% нь тийм байх болно, гэхдээ 20-30% нь
хамгийн тохиромжтой байх болно), дараа нь өдөр бүр хэдэн дусал ваннд хийнэ. Энэ нь бүх биед нимгэн
хальс үлдээх бөгөөд энэ нь ихэвчлэн шаардлагатай байдаг (эсвэл наад зах нь засвар үйлчилгээ хийхэд
зориулагдсан).  Зураг,  видео аваарай,  сайжруулалт  маш хурдан хийгдэх болно.  Загатнах,  цочроох нь
хэдхэн секундын дотор алга болдог бөгөөд экзем долоо хоног эсвэл түүнээс дээш хугацаанд алга болдог.
Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

"Энэ утаа нь хүүхэд эсвэл ээжид эрүүл биш юм ...  тэнэг ээжүүд, та хүүхдүүддээ юу гэж хэлдэг вэ?
Газрын тос эсвэл нада! Ялангуяа хүүхдүүдэд! " Наяа

- Би тийм радикал үзэлтэй хүн байх ёсгүй, тамхи татах, ууршуулах нь жирэмсэн эмэгтэйчүүдийн дотор
муухайрлын эсрэг сайн нөлөө үзүүлдэг. Энэ нь хүүхдэд хор хөнөөл учруулахгүй. JB

“Утаа тийм ч сайн биш ... хэрвээ та харшил өгөх хандлагатай бол ... гэж хэлээрэй. Би утааг зохицуулж
чадахгүй!  Хүүхдүүд элсэн чихэр, кофеин,  хоол хүнс гэх мэтийг хэзээ зогсоохоо мэдэхгүй байна.  Та
тэдний хөтөч байх ёстой. Каннабис тамхи татахыг сурталчлах нь өсвөр насныхны хувьд гайхалтай санаа
гэж би бодохгүй байна.  Зүгээр л хэлсэн юм. Миний харсан зүйлээс зөвхөн миний бодол.  Түүнчлэн
сургуулийн ажил болон чухал асуудлуудаас сатааруулж магадгүй юм. ” Наяа

- Би сургуулийн хичээл, чухал асуудлаас анхаарал сарниулдаг байсан, бидэнд каннабис огт байдаггүй
байсан.  Миний эргэн тойронд  хаа  сайгүй  царайлаг  бүсгүйг  харах  л надад  хэрэгтэй  байсан,  энэ  бол
сургуулийн ажил, бусдын хувьд чухал асуудал байсан ч надад хамаагүй.
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Хэрэв та хүүхдүүдээ хэр их цай ууж байгааг хянадаг бол мэдээж хэр их каннабис уух эсвэл залгихаа
хянаж байгаарай. Амжилт хүсье. Энэ бол дэмий хоосон хүчин чармайлт боловч каннабис хэр аюулгүй
болохыг,  мөн үүнийг хэтрүүлэн хэрэглэх нь бараг боломжгүй гэдгийг ойлгох хүртлээ энэ нь ойрын
хэдэн жилийн хугацаанд олон хүнийг завгүй байлгана гэдэгт итгэлтэй байна.

Тэгвэл хэн үүнийг хэр их хэмжээгээр залгих нь хэнд хамаатай юм бэ? Би тэгдэггүй. Хүмүүс өдөрт хэдэн
аяга цай, кофе уудаг нь надад хамаагүй, үүнийг төсөөлөөд үз дээ. Би яагаад тэгэх ёстой гэж? Энэ миний
хийх ажил биш. Энэхүү амь насыг аврах, урьдчилан сэргийлэх эмийг хэр их хэмжээгээр залгидаг нь
хэнд ч хамаагүй.

Таны дотор тос байх тусам эрүүл мэндэд тустай.  Энэ бол үнэхээр хэрэгжих цорын ганц дүрэм юм.
Хүүхэд, жирэмсэн эхчүүд гэх мэт бүх насны хүмүүст зориулав. Хэрэв танд энэ санаа таалагдахгүй бол
түүнийгээ даван туулж, түүнтэйгээ хамт амьдарч сураарай, энэ бол таны хийж чадах хамгийн сайн зүйл
юм. Каннабисын ямар ч зохицуулалт ажиллахгүй, үүнийг ямар ч байсан зохицуулах боломжгүй юм.
Үүнээс гадна үүнийг зохицуулах ямар ч шалтгаан байхгүй. JB

"Миний хөөрхөн бяцхан хүү каннабис хэрэглэж, хими, цацрагийн сөрөг нөлөөтэй тэмцэж, шинэ хавдар
ургуулахгүйн тулд би баяртай байна! Энэ эм нь түүнд маш их тусалсан. Тэр энэ эмийг авахаасаа өмнө
байнга бөөлжиж байсан, тэр огт идэхгүй, маш сул дорой, галзуурсан байсан ... одоо идэж байна, хоолоо
хаяж байна, таргалж байна, эргэн тойронд нь байсан бүх хүмүүс үүнийг үнэхээр мэддэг. аз жаргалтай
байна. "

-  За,  түүний биед хор байхгүй бол хүүхэд хамаагүй дээр байх болно. Химийн бодис, цацраг  идэвхт
бодисыг тосны хамт хэрэглэх нь үнэхээр утгагүй бөгөөд энэ нь өвчтөнд судсаар нь хорт бодис шахах
үед эсрэг эм өгөхтэй адил юм. Зөвхөн хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд тос. Эмч нар үүнийг мэдэж
байх ёстой, шаардлагагүй тохиолдолд хүүхдэд хор өгөх нь тийм ч сайн санаа биш гэдгийг ойлгох нь
тийм ч хэцүү биш юм. JB

А: “Би 29 настай ганц бие ээж. Миний хүү одоо 8 настай, дунд зэргийн аутизмтай амьдардаг. Би түүний
амьдралыг жаахан хөнгөвчлөхөөс өөрөөр мини би -гээ энэ ертөнцөд юугаар ч солихгүй. Танаас өөр эцэг
эх  тань  ирж  тосны  талаар  асууж  байсан  уу  гэж  би  гайхаж  байсан  уу?  Эсвэл  аутизм/Аспергертэй
холбоотой амжилтын түүхүүд үү? Хэрэв би энэ замаар явахаар шийдсэн бол би ямар тунг харах байсан
бэ? Би бүх мэдээллийг үнэлдэг! Баярлалаа. Бухимдсан ээж, бяцхан хүүгээс. "

A. "Газрын тос нь ажиллах боломжтой цорын ганц зүйл юм" гэж Рик түүнд үүнийг уншиж өгөхдөө
хэлэв. Тосыг хэрхэн яаж үйлдвэрлэх, ашиглах талаархи заавар болон бусад мэдээллийг манай сайт дээр
болон Рикийн цахим номонд оруулсан болно. Би өмнө нь аутизмтай хүүхдүүдэд тусалсан бөгөөд энэ эм
нь тэдний гайхамшгийг төрүүлдэг.

Хүүхдүүд энэ эмийг уух дуртай,  тэд өрөөсгөл ойлголтгүй,  өөрсдийгөө “буруу зүйл хийж байгаагаа”
мэддэггүй, эцэг эхчүүд өөрсдөдөө цаг гаргахад маш их таашаал авдаг. Хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн
тулд би үргэлж 60 г -ийн стандарт эмчилгээ хийлгэж, ямар ч эм ууж, дараа нь хүүхдээ урт удаан, тайван
амьдралынхаа туршид хүссэн тунгаар нь хадгална. Боломжтой бол видеон дээрх хүүхэд яг ижил зүйлийг
хийх ёстой. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

Q. Манай эхнэр 7 сартай жирэмсэн болсноосоо хойш нурууны хүнд өвдөлттэй байдаг. Би танай сайтыг
эндээс хайж олохыг хичээсэн. RSO нь өвдөлтийг эрс арилгах уу? Танд энэ сэдвээр өмнөх сэдвийн линк
байна уу? Хэрэв тэд түүнийг кодеин түрхвэл нялх хүүхдэд хор хөнөөл учруулах вий гэж санаа зовж
байна

Би түүнд тосыг бага зэрэг тунгаар уугаад тосыг нуруун дээр нь түрхээрэй. Түүнд тос, Маалинган үрийн
тос хольж массаж хий. Тийм ээ, кодеин нь хүүхдэд хор хөнөөл учруулах магадлал өндөр байдаг. Газрын
тос нь хүүхдэд ямар ч байдлаар хор хөнөөл учруулахгүй бөгөөд хор хөнөөл учруулахгүй. JB

“RSO эмчилгээ хийлгэсэн тухай таны мэдэх хамгийн залуу хүн юу вэ? Хүүхдийн эмчилгээний протокол
байдаг уу? Бид эмээгийнхээ санаа бодлыг гуйвуулж, өвөөгөө эдгээж чадаагүй өнөөг хүртэл амжилтанд
хүрээгүй. Надад ходоодны үл мэдэгдэх асуудалтай 2 настай хүүхэд байна (тийм ээ, тэр нэг жил гаруй
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хугацаанд  "эмнэлгийн"  эмчилгээ  хийлгэсэн  бөгөөд  бүх  эм,  тос,  лосьон,  Big  Pharma  -ийн  эмүүд
амжилтгүй  болсон.  Тэд одоо уургийн синдром руу тэмүүлж байна.  Мэдээжийн хэрэг  25  кг  жинтэй
хүүхэд 175 фунт жинтэй эрэгтэй хүнтэй ижил тунгаар ажиллах боломжгүй тул та үүнийг хүүхдийн
эмчилгээнд хэрэглэхийг зөвлөж байна уу? "Сара

-  Жирэмсэн эхчүүд тос  түрхээд төрөхдөө тунг  нь нэмэгдүүлэх ёстой.  Хүүхэд төрсний дараа  эхчүүд
тосыг бага хэмжээгээр идэж байх ёстой бөгөөд ингэснээр хүүхэд зөв төлөвших болно.

Тиймээс, хэрэв та надаас асуувал миний хамгийн бага өвчтөн хасах найман сартай байсан бөгөөд одоо ч
сайн байгаа, тэр цэцэрлэгийнхээ хамгийн сайн хөгжсөн хүүхэд бөгөөд бусадтай харьцуулахад эрт ярьж
эхэлдэг.  Ээж нь  түүнийг  төрөхөөсөө  өмнө тосыг  хэрэглэж байсан  бөгөөд  аюултай  химийн бодисыг
түүний биеэс хурдан зайлуулахын тулд гексавакцинаар вакцин хийсний дараа хүүхдэд мөн тос өгчээ.

Каннабис тос нь бүх насны хүмүүст аюулгүй эм юм. Хэрэв танд үүнийг ойлгоход асуудал гарвал экзем
эсвэл живх тууралт гарахад тос ямар нөлөө үзүүлдэгийг хараад буцаж ирээд хүүхдэдээ каннабис өгөхгүй
гэдгээ хэлээрэй. Надаас сонсох зүйл бол хүүхдэд каннабис эм өгөхгүй байгаа эцэг эх нь буруу ташаа
мэдээлэлтэй байдаг, эсвэл тэд бусдын зовж шаналж байгааг харах дуртай сэтгэлзүйн сэтгэл судлаачид
байдаг.

Энэ  тос  шүдний  өвчнөөс  хэр  үр  дүнтэй  байдгийг  та  мэдэх  үү?  Шүд ургахтай  холбоотой  өвчинтэй
тэмцэхийн тулд хүүхдэд тос өгөх үү? Би тэгэх байсан. Ямар ч эргэлзээгүйгээр.

Хүүхдэд  зориулсан  тун  нь  үндсэндээ  насанд  хүрэгчдийнхтэй  адил  байдаг.  Өдөрт  гурван  удаа  бага
тунгаар  ууж, өвчтөнд дасгаж,  тунг  дөрвөн өдөр тутамд эсвэл тохиромжтой хэмжээгээр нэмэгдүүлж,
өвчтөнд аль болох их хэмжээний эм өгөхийг хичээгээрэй. тэдний тав тухтай бүсэд. JB

"Сувилагч найз маань живхний тууралтыг 3 -р шатанд хэрэглэсэн. Алис

- Хүүхдүүд каннабис хэрэглэх ёсгүй гэж боддог хүмүүст. Хэдэн мянган жилийн турш хэрэглэж ирсэн
хамгийн эртний, хамгийн аюулгүй байгалийн гаралтай эм биш бол та тэдэнд өөр ямар эм өгөхийг хүсч
байна вэ? Эсвэл та  хүүхдүүдээ эдгээр экзем,  тууралтаас  болж ямар ч шалтгаангүйгээр зовж байгааг
харах гэж байна уу? Үүнийг хийх тийм ч сайхан зүйл биш гэж би хэлмээр байна. Ялангуяа эдгээр бүх
арьсны асуудлыг шийдэх ийм энгийн шийдэл байдаг.

Хүүхдүүдээ зүгээр л нэг дусал тос өгчихвөл тэд өвдөлтөөс ангижрах болно. Хм? JB

"Мэдрэлийн мэс засалч Спенсерийн хамгийн сүүлийн үеийн MRI -ийг үзээд" Нойр булчирхай дээрх том
хавдар, том хавдар байсан гэдэгт эргэлзэх зүйл алга. !!!!! Дараа нь тэрбээр “Тархины ишний хавдар
бүрэн шохойжсон байна !! Энэ нь хэзээ ч өсөх магадлал багатай юм! " Дараа нь тэр "Нуруун дээр нь
хавдар  байгаа  гэдэгт  би  итгэхгүй  байна,  эдгээр  жижиг  гэрлийн  цэгүүд  миний  хувьд  хавдар  шиг
харагддаггүй."

Спенсерийн сэтгэцийн байдал эрс сайжирсан шалтгааныг би олж мэдсэн юм. Мэдрэлийн эмч үүнийг
химийн бодис гэж хэлэхийг оролдсон боловч бид химийн эмчилгээгээ зогсоосноос хойш 30 хоногийн
дараа хавдар огт өөрчлөгдөөгүй байгааг онцлон хэллээ. Түүний хариу үйлдэл? "Миний бодлоор тэр бол
хавдар нь ИДСЭН алга болсон азтай хүүхэд юм !!!"

Ид шид? Үгүй ээ хими? ҮГҮЙ, бид үүнийг баталж чадна. Би каннабисын тосны талаар яриагүй. Тэрбээр
үзэл бодлоо баталгаажуулахын тулд бид дахин MRI хийх шаардлагатай байгааг тэр маш их шаардсан.
Тэрээр  MRI  хийх  товыг  захиалсан  даруйдаа  хоёр  дахь  удаагаа  оффис  руугаа  залгаарай  гэж  хэлэв.
Тиймээс,  энд  байна,  хүмүүс  ээ!  Мэдрэлийн  эмч  баталлаа,  каннабис  нь  хорт  хавдрын  Peeps  -ийг
аюулгүйгээр алж байна! " Корри

"Админ нь гэртээ нас барахаар явуулсан 8 настай хүүхдэд ямар тун өгөхийг хэлж өгнө үү?" Рикардо

- Бага тунгаар эхэлж, хүүхэд хэрхэн хариу үйлдэл үзүүлж байгааг хараад, дараа нь хүүхэд тунг аль болох
хурдан  өсгөнө.  Өдөрт  гурван  удаа.  Гэртээ  үхүүлэхээр  явуулбал  ихэвчлэн  эм  тариагаар  дүүргэгдсэн
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байдаг.Учир нь та хордлого тайлахыг хүсч байна, учир нь та юу хийхээ мэдэхгүй байна. Гэхдээ энэ нь
тосыг ажиллуулахын тулд ширээг цэвэрлэхийг оролдож байгаатай холбоотой юм.

Эсвэл,  хэрэв  танд  алдах  зүйл  байхгүй  бол  та  их  хэмжээний  тос  түрхэж,  өвчтөнийг  ийм  байдлаар
хяналттай комд оруулж болно. Би үүнийг хийх байсан байх, гэхдээ аль чиглэлийг сонгох нь эцэг эхээс
хамаарна.

Миний мэдэж байгаа зүйл бол түрэмгий өвчнийг түрэмгий эмчлэх ёстой. Ерөнхийдөө өвчтөнд илүү их
тос орж,  үүнийг хурдан хийх тусам амжилтанд  хүрэх,  амьд үлдэх магадлал өндөр байдгийг  би бас
мэднэ. Гэхдээ тунгийн зааврыг тодорхой шалтгаанаар дурдсан гэдгийг би бас мэднэ.

Хэрэв энэ миний хүүхэд байсан бол би түүнийг тосоор дүүргэх байсан, би үүнийг баттай мэдэж байна.
Хүүхэд усанд сэлэх байсан тул би түүнд ойртох эмчийг ойртуулахгүй байх байсан. Гэхдээ энэ бол би, би
юу хийхээ мэддэг. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

Лаа

Рик Симпсоны тос (RSO) агуулсан лаа нь PMS-тэй холбоотой бүх эмэгтэйчүүдэд, түүнчлэн hemorrhoids,
Crohn's,  гэдэс,  гэдэсний  асуудалтай  хүмүүст  зориулсан  адислал  юм.  томуугийн  хяналт.  Тэд  бие
махбодид  удаан  хугацааны  туршид  тааламжтай  мэдрэмжийг  төрүүлдэг.  Анхны  эргэлзээгээ  даван
туулсны дараа тэднийг авах дургүй хүнийг би хараахан хараагүй байна. ” JB

ДЭМЖИЛГЭЭГ ХЭРХЭН ХИЙХ ВЭ?

Какаоны цөцгийн тос хайлуулж, тос нэмж, 100 гр хайлсан какаоны цөцгийн тос тутамд ойролцоогоор 1-
2г тос нэмнэ. Дараа нь лаа бүрт 0.33 гр орчим тос хэрэглэх хүртэл дөрвөн өдөр тутамд тунг нэмэгдүүлнэ.

Хүүхдэд зориулсан 1г (нийт жин) лаа, насанд хүрэгчдэд 2г, үтрээний асуудалд 3г (бөмбөг).

Нэг лаа тутамд 0.01-0.02г тос байх нь эхлэгчдэд сайнаар нөлөөлнө. Хэрэв та хэн нэгнийг 0.05 гр -аар
ууж идвэл тэр нь тийм ч их мэдрэгдэхгүй байх, гэхдээ бага тунгаар эхлүүлэх нь дээр (өмнө нь олсны
ургамал хэрэглэж үзээгүй хүмүүсийн хувьд). THC -ийн 0.005 гр хүртэлх тунг ихэвчлэн шинж тэмдэггүй
эсвэл бараг л тэвчихгүй.

Жинхэнэ RSO нь маш хүчтэй бөгөөд өвчтөн  яг  ямар хариу үйлдэл үзүүлэхийг та  хэзээ  ч  мэдэхгүй
(цусны даралт гэх мэт), гэхдээ лаа нь хүмүүсийг тосонд дасгах сайн арга юм.

Суппозиторийн тухай сонирхолтой зүйл бол 20 минутын дотор уушгиа онгойлгож, амьсгалаа хэрхэн
хөнгөвчлөх юм бол COPD эсвэл астма гэх мэт олон хүмүүсийн мөрөөдөл биелдэг. PMS -ийн хямрал гэх
мэт.

Та бусад байгалийн тосыг лаа руу нэмж болно,  энэ нь юу хүсч байгаа,  ямар зорилготой байгаагаас
хамаарна. Зүгээр л байгалийн гаралтай эмийн зарим сайтуудаас өөр өөр эфирийн тос юу хийдэг талаар
уншаарай, шаардлагатай бол туршиж үзэх боломжтой.

Түүнчлэн, лаа нь тосыг идэж чадахгүй эсвэл ямар нэгэн шалтгаанаар гэдсэндээ хадгалж чадахгүй байгаа
өвчтөнүүдийг эмчлэх гайхалтай арга юм.

Миний хувьд үр дагаврыг нь авч үзвэл тосыг лаагаар авах нь олсны ургамал хэрэглэх хамгийн сайн
бөгөөд  тааламжтай  арга  юм.  Энэ  нь  эхэндээ  инээдтэй  сонсогдож,  харагддаг  ч  би  үүнийг  хүлээн
зөвшөөрдөг, гэхдээ оролдсон хүмүүс зөвшөөрдөг. Магадгүй энэ нь чакруудыг доороос нь нээдэг байх,
хэн мэдлээ, гэхдээ үнэхээр гайхалтай санагдаж байна.

Эмэгтэйчүүд лаа авах дуртай байдаг - тэд мөн бүх төрлийн бактери, вирусын халдвар, "микробиологийн
мэдээлэл  солилцох  түншүүд",  бэлгэвч,  тэдгээрийн  тосолгооны  материалын  харшил  зэрэгт  тусалдаг.
түвшин) дааврын тэнцвэргүй байдал? Хамгийн сайн сайхныг хүсье, Жиндрих Байер
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"RSO бүхий бэлдмэлийг үтрээний бүх төрлийн өвчинд ашиглаж болно,  үүнд мөөгөнцрийн халдвар,
ХПВ, кондиломат, герпес болон бусад олон өвчин, халдвар авах шаардлагагүй. Ялангуяа тос түрхсэний
дараа тэднийг ийм амархан арчлах боломжтой байдаг. ” JB

"Жирэмсэн үед олсны тосыг хэрэглэхэд аюулгүй эсэх талаар надад зөвлөгөө өгөхгүй юу? Миний олж
мэдэх тийм ч их мэдээлэл алга.  Миний найз дөнгөж сая хэлэхдээ нялх хүүхдээ үхэлд хүргэх цусны
бүлэгнэл үүсгэж болзошгүй хүйн уйланхайтай гэж хэлсэн. Маалинган тосны үр нөлөө, сайн талыг нь би
харсан, гэхдээ энэ нь жирэмсэн үед аюулгүй эсэх нь эргэлзээтэй байна. ” Кристин

-  Эрхэм  хүндэт  Кристин,  мэдээжийн  хэрэг,  үүнийг  ашиглах  нь  аюулгүй  бөгөөд  олсны  ургамлыг
жирэмсний үед болон төрөлтөнд олон зууны турш хэрэглэж ирсэн. Би түүнд тус бүрдээ 0.01-0.06г тос
агуулсан лаа хийхийг зөвлөж байна (100 гр какаоны цөцгийн тос тутамд 1-2 г тосоор эхэл). Цист хэдэн
долоо хоногийн дотор алга болно, эсвэл ихэвчлэн алга болдог. Өдөрт гурван удаа, санаа зоволтгүй, тос
нь хүүхдэд хор хөнөөл учруулахгүй. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

"JB,  би  лаа  хүлээн  зөвшөөрч  байна,  гэхдээ  та  ямар  төрлийн  какао  цөцгийн  тос  хэрэглэдэг  вэ?  Би
цэвэршүүлээгүй цэвэр цайруулаагүй какаоны цөцгийн тос авах ёстой юу? Кокосын тос нь лаа суурь
болж ажиллах уу? " Сара

- За, какаоны цөцгийн тосыг аль брэндээр сонгох нь танд хамаарна. Кокосын тос хэт их урсаж магадгүй.
Какаоны цөцгийн тос нь лаа хэлбэрээр илүү сайн ажилладаг. JB

“Маалинган тосыг тэжээлийн хоолойгоор дамжуулан хүнд өгөх талаар хэн нэгэн санаа өгөх болов уу?
Зузаан биш болгохын тулд би оливын тостой хольсон ч хоолойг бөглөрөхөөс айж байна. Ямар нэгэн
санаа байна уу? " Стивен Хавр

- Стивен, шингэрүүлээгүй тосыг хэрхэн яаж хэрэглэхийг хайж олох нь хамгийн сайн арга юм, энэ бол
хамгийн сайн  арга  юм.  Аргаа  олохгүй  байгаа  тохиолдолд  та  үүнийг  өвчтөний хоолтой  хольж идэж
болно. Тийм ээ, энэ нь тосыг өтгөн тууштай байвал хоолойг бөглөрүүлж магадгүй юм. Зарим тос зузаан,
зарим нь  илүү шингэн  байдаг.  Гэхдээ  та  тэдгээрийг  биеийн температур  хүртэл халаахад  хоолой нь
бөглөрөхгүй байх ёстой.

Өөр нэг арга бол какаоны цөцгийн тос бүхий лаа бүхий өвчтөнүүдэд өгөх явдал юм. Гэсэн хэдий ч
боломжтой бол тос идэх нь энэ эмийг хэрэглэх хамгийн тохиромжтой арга юм. Тос түрхэх олон арга
байдаг бөгөөд энэ нь ихэвчлэн хувь хүн байдаг тул өвчтөнд хамгийн сайн тохирох аргыг хайж олохыг
хичээ. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

“Яг!  Би  ээжийгээ  хоолойны  хорт  хавдартай  гэж  эмчилж,  хооллох  хоолойгоор  нь  хийж,  бага  зэрэг
дулаацуулж, кокосын тосоор холино! Хоолойг хэзээ ч битгий бөглө! " Стив

"Би үүнийг хүүдээ залгихгүй байхад нь хооллох хоолойгоор нь өгч байна. Би аяганд тос руу маш халуун
ус асгаж, дараа нь сарниж, дараа нь сэрүүн ус (хэт их биш) нэмнэ. хэт халуун биш, дараа нь хоолой руу
хийнэ. Энэ нь маш сайн ажилладаг боловч заримдаа тос нь хоолойг бага зэрэг татдаг боловч хэзээ ч
бөглөрдөггүй. Дулаан байхад нь асгах нууц. Анжела

"Энэ нь аймшигтай сонсогдож байгааг би мэднэ, гэхдээ наалдамхай бодис хэрэглэсний дараа хоолойгоо
угаах,  эсвэл зүгээр л бөглөрлийг цэвэрлэх нь хоолойгоор дамжин бага зэрэг кока кола сайн хийдэг.
Хуучин RN зогсолт. ” Эллен

Мэс засал эсвэл тос уу?

"Би RSO -ийг залгиж чадвал та хэзээ ч миний хөхийг авахгүй шүү дээ!" Хлое

"Хөхний хорт хавдар бол" эрсдэлийн хувь "гэсэн ойлголт бол худлаа юм. Бодит байдал дээр хүн бүрийн
биед хорт хавдрын бичил хавдар байдаг, тэр дундаа би. Хорт хавдар бол аяндаа гэнэтийн цохилтонд
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өртөхтэй адил "авдаг" өвчин биш юм. Энэ бол Д аминдэмийн нэмэлт тэжээл, хоол тэжээл, супер хүнс,
ногооны шүүс, хорт хавдар үүсгэгч химийн бодис, цацраг идэвхт бодисоос зайлсхийх амьдралын хэв
маягийг сонгох замаар өдөр бүр, хоолоор хооллож, "удирдаж" эсвэл "урьдчилан сэргийлэх" ёстой зүйл
юм. Тиймээс эмч танд хорт хавдар тусах "боломж" байна гэж хэлэхэд түүний хэлж буй зүйл бол та хорт
хавдрыг хянах чадваргүй гэсэн үг бөгөөд энэ нь шууд худал юм. Хорт хавдрын өвчин, өөрөөр хэлбэл. ”

- Хорт хавдар тусах “боломж” байгаа бол тос түрхээрэй. Энэ бол илүү эрүүл, аюулгүй сонголт юм. " JB

“Хорт хавдар эсвэл өөр ноцтой өвчнийг гал мэт хар. Гал их байх тусам түүнийг унтраахад илүү их хүч
хэрэгтэй болно.

Тиймээс, хэрэв таны байшин шатаж байсан бол та зуун хувин ус (RSO) эсвэл нэг аяга ус (бусад төрлийн
тос) ашиглах нь дээр үү? Эсвэл мэргэжлийн гал сөнөөгчид ирж, танд туслахыг хүсч байна уу? Энэ бол
миний хүсч байгаа зүйл, гэхдээ одоогийн гал сөнөөгчид, өөрөөр хэлбэл эмч нар эдгээр галыг унтраахад
ус ашиглахыг ч зөвшөөрөөгүй бөгөөд хэдэн арван жилийн турш тархи угааж, тархи угааж, каннабис
хэрэглэхгүй байсныхаа дараа үүнийг хэрхэн ашиглахаа ч мэдэхгүй байна. эм.

Хэн нэгэн том гал түймэрт мэргэшсэн гал сөнөөгчдийг илгээж, ус, өөрөөр хэлбэл гал түймэртэй тэмцэх
хамгийн энгийн бөгөөд уламжлалт хэлбэрийг ашиглахыг зөвшөөрөөгүй нь танд утга учиртай юу? Надад
биш. Гэсэн хэдий ч өнөөгийн манай эмнэлгийн системд эрх мэдэлтэй хүмүүс яг ийм зүйл хийсэн.

Маш их түймэр, усгүй, өөрөөр хэлбэл ажлаа хамгийн сайн хийж чадахгүй байгаа гал сөнөөгчид/эмч нарт
зориулсан  нэмэлт  ажил.  Ийм  байх  ёсгүй  гэж  би  бодож  байна.  Тэд  ажилдаа  хамгийн  сайн  тоног
төхөөрөмж, хамгийн сайн багаж хэрэгсэлтэй байх ёстой, тийм үү? Хэрэв би тэдний менежер/засгийн
газар байсан бол үүнийг хийх байсан. Үүнийг ингэж харахад буруу зүйл байна уу? Би тэгж бодохгүй
байна. " JB
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PMS, цэвэршилт

"Энэ бол Маалинган болон Маалинган тос хамгийн сайн байдаг нэг зүйл юм. Та зүгээр л Маалинган
цэцгээс илүү сайн тусалж чадах юмыг олж чадахгүй.  Энэ нь дааврын тэнцвэрийг сэргээж, түрэмгий
байдал, сэтгэлийн өөрчлөлт гэх мэтийг арилгахад тусална. Мөн сарын тэмдгийн өмнөх өвдөлт, таталт,
таагүй мэдрэмж, түгшүүр гэх мэтийг багасгахад туслах болно.

Хэрэв би эмэгтэй хүний  биед PMS-тэй холбоотой дааврын тэнцвэргүй байдлаас болж хачин ааш авир
гаргаж  эхэлснийг  харсан  бол  түүнд  байгаа  бүх  хэлбэр,  хэлбэрээр  маалинга  өгөх  болно.  Хэн  нэгэн
шаардлагагүй зовж шаналах шалтгааныг би олж харахгүй байна. Хэн нэгэн зовж шаналах үед эргэн
тойрныхоо хүмүүс зовж шаналдаг гэдгийг сарын тэмдэг ирэхээс өмнө эмэгтэй хүнтэй харьцах ёстой хүн
бүр баталж чадна гэдгийг энд дурдахгүй өнгөрч болохгүй. Би түүнийг тос идэж, лаагаар хэрэглэж, гэдэс,
нуруун дээр нь хэрэглэхийг үл  тоомсорлохгүй.  Энэ  нь  өвдөлтийг  арилгаж,  арьсыг нь  эдгээх болно.
Түүнийг “ганцаараа биш”, хэн нэгэн санаа тавьдаг гэдгийг мэдэхийн тулд би түүнтэй хамт тос түрхэх
болно.

Маалинганын хувьд сарын тэмдэг нь бүх хүмүүст бухимдал, таагүй мэдрэмж төрүүлэх албагүй. "JB

Q. Хараал ид, JB ... эстрогений эсрэг тарилга хийх хүртэл тэр гайхалтай сайн байсан. Тэд түүнийг үхэлд
хүргэх өвчтэй болгодог.

A. Гайхах, гайхах, Валери. "Эмч нараас хол бай" гэдэг нь одоогоор тоглоомын дүрэм юм. Бид үүнийг
таашаалын үүднээс хэлдэггүй, энэ бол бодит байдал. Өвчтөнүүд ихэвчлэн эмнэлгийн мэргэжилтнүүд
хөндлөнгөөс  оролцоогүй,  тосыг  маш сайн  хийдэг  бөгөөд  үүнийг  өөр  өөр,  туршилтын  зориулалттай
химийн эмээр арчих болно. Тиймээс эмч нар энэ эмийг хэрхэн зөв хэрэглэх талаар сурах хүртэл тэднээс
хол  байх  нь  хамгийн  аюулгүй  юм  (хэрэв  нөхцөл  байдал  зөвшөөрвөл  мэдээж).  Түүнд  тариа  хийх
шаардлагагүй, өмнөх эмчилгээнээс авсан хохирлыг арилгаж, биеийн байдлыг хяналтандаа байлгахын
тулд аль болох хурдан тос шингээх хэрэгтэй. Хэрэв тос нь тус болохгүй бол өөр ямар нэгэн зүйл хийх
магадлал багатай юм. JB

Биеийн жингийн зохицуулалт

“Маалинга  тос нь маш сайн хоргүйжүүлэгч бодис бөгөөд илүүдэл жинтэй хүмүүс эмчилгээ хийлгэх
явцад олон кг жин хасах нь ердийн зүйл биш юм. Бараг л тос таны юу жинлэх ёстойг мэддэг бөгөөд цаг
хугацаа өнгөрөх тусам таны биеийг тэр хэмжээнд хүргэх болно. Миний хувьд, тос нь 30 орчим фунт
стерлинг авсан боловч олон хүн илүү их алдаж байгааг би харсан.

Маалинган  тосыг  залгиж  байгаа  бол  энэ  нь  хоолны  дэглэм  барихтай  адил  биш  юм.  Та  хүссэн
хэмжээгээрээ,  дуртай  зүйлээ  идэж  болно.  Энэхүү  тос  нь  илүүдэл  жинтэй  хүний  дур  сонирхлыг
бууруулдаг бололтой, жингээ хасах илүү найдвартай, аюулгүй аргыг би мэдэхгүй. Үүнээс гадна жин
нэмэх шаардлагатай хүний хоолны дуршлыг өдөөж болно.

Яг л миний хэлсэнчлэн, тос нь таны биеийн жин бага, илүүдэл жинтэй байсан хамаагүй эрүүл жингээ
сэргээхийг  хүсдэг.  Хэрэв  та  ямар нэгэн төрлийн хоолны дэглэм барихыг хүсч байвал энэ  бол таны
сонголт, гэхдээ би туулайн хоол байнга идэхгүй байхыг илүүд үздэг.

Нэмж дурдахад, миний насанд би бүх төрлийн дасгал хийхэд үнэхээр баяртай байдаггүй, тиймээс хэрэв
би жингээ хасахыг хүсч байвал энэ нь сонголт биш байх болно. Хэрэв би жингээ хасахыг хүсч байвал
хоолны дэглэм, дасгал хийхгүйгээр яаж хийхээ мэддэг, одоо үүнийг хэрхэн өөрөө хийх боломжтойг та
бас мэдэж байна. Энэхүү гайхамшигтай тос бэлэн болсны дараа богино хугацаанд одоо илүүдэл жинтэй
эсвэл турж буй хүмүүс удаан хугацаанд тийм хэвээр үлдэхгүй байх магадлалтай. Илүүдэл жин нь эрт
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үхэлд  хүргэж болзошгүй  тул  хэрэв  та  хэдэн  фунт  нэмж авч  байгаа  бол  одоо  энэ  асуудлыг  хэрхэн
шийдвэрлэхээ мэддэг болсон.

Илүүдэл жинг дасгал хийхгүйгээр тайлж чадна гэж та нухацтай хэлж байна уу?

Тийм ээ, Маалинган тос нь дасгал хийхгүйгээр жингээ хасах боломжтой бөгөөд би үүнийг баталж байна.
Хэрэв би цамцаа тайлж авбал би маш сайн ажиллаж байсан хүн шиг харагдаж байна, миний биеийн
өндөр миний биеийн жинд тохирсон байна.

Бага  байхдаа  би  маш  их  усанд  сэлдэг  байсан,  гэхдээ  одоо  илүүдэл  жингээ  хасснаас  хойш  миний
гэдэсний  бүх  булчинг  дахин  харж  болно.  Надад  хайрын  бариул  ч  байхгүй,  зөвхөн  хоёр  талдаа  л
булчинтай, би ямар ч дасгал хийдэггүй. Хэрэв та үүнтэй адил зүйлийг мэдрэхийг хүсч байвал миний
үлгэр жишээг  дагахад  л  хангалттай  бөгөөд  удалгүй  таны бие  зохих  ёсоороо  харагдах  болно.  ”  Рик
Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Миний хүү Кроны тосондоо Симпсоны тос хэрэглэдэг боловч жингээ хасахад тусалдаг гэж би сонссон.
Хэрэв тийм бол яаж? " Кристал

- Тийм ээ, энэ тосыг идэж болно, хэрэв та илүүдэл жинтэй болж, жин багатай үедээ жин нэмбэл жингээ
хасах болно. Яагаад гэдгийг надаас бүү асуу, энэ яаж боломжтой юм бэ гэж бүү асуу, би хариултыг нь
мэдэхгүй байна. Энэ нь зүгээр л тохиолддог. Би тосон дээр 50 кг турсан бөгөөд Рикийг үгүйсгэхийн
тулд чадах бүхнээ хийсэн гэж итгэдэг.  Гэхдээ би бүтэлгүйтсэн тул тос ч гэсэн булчингаа сэргээсэн.
Хачирхалтай, итгэхэд бэрх байсан гэдгийг би хүлээн зөвшөөрч байна. Гэхдээ би энэ их жингээ дусал ч
хөлсгүй,  дасгал  хөдөлгөөнгүй хассандаа  огтхон ч  санаа  зовдоггүй.  Үнэндээ энэ  нь  маш тааламжтай
байсан бөгөөд тосыг хэрэглэсний цорын ганц онцлох гаж нөлөө бол сайн унтах явдал байсангүй. JB

Сэтгэл түгших, паранойяа

"Хэрэв  энэ  системийг  хэрэглэснийхээ  төлөө  хүмүүсийг  баривчлахаа  болих  юм  бол  энэ  эмийг
хэрэглэснээс  үүдэлтэй сэтгэлийн түгшүүр,  параноиа  эрс  буурах  болно гэж би бодож байна.  Газрын
тосоор эмчилгээг эхлэхдээ би өвчтөнүүдэд "Хэрэв тос таныг нойрмоглож байгаа бол битгий тэмцээрэй"
гэж хэлдэг.

Зарим хүмүүс энэ эмийн тайвшруулах нөлөөг даван туулахыг оролдож байхдаа санаа зовж, тайвширч,
эдгээр  нөлөөтэй  тэмцэхгүй  байх  ёстой.  Маалинганын  олон  сорт  нь  сэтгэлийн  түгшүүр  төрүүлэх
магадлал маш бага боловч зарим төрлийн омог байдаг. Хэрэв өвчтөнүүд ийм тохиолдолд хэрэглэх гэж
буй тосондоо эвгүй санагддаг бол эмээ бага асуудал үүсгэж болох омогноос гаргаж авахыг зөвлөдөг.

Хэрэв  энэ  эмийг  хэрэглэх  нь  зөвхөн  хууль  ёсны  байсан  бол  энэ  нь  түүний  хэрэглээтэй  холбоотой
сэтгэлийн  түгшүүрийг  арилгаж  чадна  гэдэгт  итгэлтэй  байна.  Түүнчлэн  зарим  омог  нь  бусадтай
харьцуулахад илүү их түгшүүр төрүүлдэг тул хэрэв та ийм мэдрэмжийг мэдэрч байвал омгийг зүгээр л
солих нь асуудлыг арилгах болно. Олон хүмүүс хар шоколад, кайен чинжүү зэрэг бодисыг хэрэглэх нь
сэтгэлийн  түгшүүрийг  бууруулж,  зүрхний  цохилтыг  бууруулахад  тусалдаг.  Энэ  эмийг  хэрэглэхдээ
санаж байх ёстой хамгийн чухал зүйл бол энэ нь дэлхий дээрх хамгийн аюулгүй эм гэдгийг санах явдал
юм.

Энэ бодисыг хэрэглэх нь ямар ч хор хөнөөл учруулахгүй бөгөөд хэрэв өвчтөнд сэтгэлийн түгшүүр төрөх
юм  бол  энэ  нь  өвчтөнүүд  өөрсдөө  ихэвчлэн  шалтгаан  болдог.  Эсвэл  ихэвчлэн  өвчтөн  эм  уух
шаардлагагүй байдаг тул сэтгэлийн түгшүүрийн шинж тэмдэг илэрдэг. Гэхдээ ихэнх тохиолдолд эдгээр
хортой химийн эмүүдийг зайлуулснаар үүнийг амархан арилгадаг. Үүнээс гадна бидний биед цитиколин
хэмээх байгалийн гаралтай бодис байдаг бөгөөд энэ нь сэтгэлийн зовиурыг эмчлэхэд үр дүнтэй байдаг.
Цитиколин 70 оронд байдаг гэж надад хэлдэг, хэрэв та зүгээр л интернетэд орвол танд хэрэгтэй зүйлээ
олоход бага зэрэг бэрхшээл тулгарах болно.
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Маалинга газрын тосны нөлөөнд дасахад бага зэрэг хугацаа шаардагддаг бөгөөд эхлэгчдэд сэтгэлийн
түгшүүр төрж магадгүй юм. Гэхдээ богино хугацаанд ихэнх хүмүүс үүнийг ашиглахад тухтай болж,
сэтгэлийн  түгшүүр  арилах  болно.  Үнэн  хэрэгтээ,  өвчтөнүүд  тосны  нөлөөнд  дасаж  эхэлмэгц  энэ  нь
анхнаасаа маш их айдаг байсан гэж инээдэг.

Мансууруулах бодис үйлдвэрлэхийн тулд сатива омог хэрэглэхийг оролдсон өвчтөнүүд надтай байнга
холбоо барьдаг бөгөөд ихэвчлэн хүчтэй ханасан нөлөөгөөр сэтгэлийн түгшүүр төрүүлдэг. Ийм омгийг
хэт их энерги өгдөг тул ашиглах ёсгүй гэж би олон удаа хэлж байсан ч энэ нь үргэлжилсээр байна.

Өвчтөнд эрч хүч өгөхийг хүсдэггүй, харин унтаж байхдаа тайвширч, эдгэрэхэд нь туслахын тулд хүчтэй
тайвшруулах  индикатор  хэрэглэх  хэрэгтэй.  Буруу  омгоос  тос  гаргаж  авах  гэж  хүмүүс  цаг,  мөнгөө
үрдэгийг  харах  дургүй  байдаг,  гэхдээ  бидний  зааврыг  дагаж  мөрдөөгүй  тохиолдолд  ийм  зүйл
тохиолддог.  Бага  зэрэг  хүчин  чармайлт  гаргаснаар  бид  санаа  зовох  зүйлгүй  сайн  эмийн  сортуудыг
гаргаж  авч  чадна  гэдэгт  итгэлтэй  байна.  Гэхдээ  шаардлагатай  энгийн  судалгааг  хийх  эрх  чөлөөтэй
болтол  үүнийг  зохих  ёсоор  хийх  боломжгүй  юм.  ”  Рик  Симпсон,  Олсны  ургамал:  Хамгийн  эмийн
ургамал

Сэтгэлийн хямрал

"Сэтгэлийн хямралыг эмчлэхэд сатива ба индика омгийн аль аль нь үр дүнтэй болохыг олж мэдсэн.
Гэсэн хэдий ч би эрч хүч өгдөг тул хүмүүсийг эмчлэхэд сатива омгийг ховор хэрэглэдэг. Над дээр ирдэг
ихэнх өвчтөнүүд хүнд өвчтэй байдаг бөгөөд эдгэрэх явцад би тэднийг эрчим хүчээр хангахыг хүсдэггүй.

Унтах, амрах нь индикат тос нь эрүүл мэндийн ихэнх нөхцөл байдалд хамгийн ашигтай байдаг. Сайн
индика сортын тос нь сэтгэлийн хямралыг эмчлэхэд маш үр дүнтэй бөгөөд маш богино хугацаанд энэ
асуудлыг арилгах боломжтой байдаг. Над дээр ирсэн хүмүүсийн ихэнх нь зовж шаналж байсан бусад
нөхцөл  байдлаас  болж сэтгэлээр  унасан  байдалтай  байсан.  Нөхцөл  байдал  эдгэрэх  эсвэл  хяналтанд
ороход тэдний сэтгэл санааны хямрал арилдаг. Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Олон склероз (MS)

Олон склерозыг эмчлэх талаар танд ямар туршлага байна вэ? Маалинган нь тусалж чадна гэдгийг 
олон хүн мэддэг боловч үүнийг хэрхэн ашиглахаа мэдэхгүй байна.

"Саяхан бид MS-тэй өвчтэй эмэгтэйн нэг жилийн өмнө хоёр унци өндөр агууламжтай олсны ургамал тос
ууж, түүний өвчний талаар мэдээлэл авсан. Газрын тосны эмчилгээний үр дүн маш амжилттай болсон
бөгөөд өнгөрсөн нэг жилийн хугацаанд тос огт аваагүй ч түүний биеийн байдал сайн хэвээр байна.
Миний туршлагаас  харахад склерозыг ихэвчлэн эмчлэх боломжтой байдаг  боловч энэ өвчнөөр олон
жилийн  турш шаналж  байсан  хүмүүсийн  хувьд  өвчний  учруулсан  хохирлыг  арилгахад  цаг  хугацаа
шаардагдана. MS -ийн олон өвчтнүүд тайвшруулах зорилгоор олсны ургамал татдаг боловч ийм аргаар
олсны ургамал хэрэглэх нь тэднийг эмчлэхгүй бөгөөд өвчин цаашид даамжрах болно.

MS  -ийг  эмчлэх  цорын  ганц  арга  зам,  энэ  өвчинтэй  холбоотой  хохирлыг  үр  дүнтэй  эмчлэх  эсвэл
хяналтанд оруулах хүртэл тосыг тогтмол залгих явдал юм. Хэрэв та MS -тэй бол өөртөө сайн зүйл хийж,
энэ эмийг туршиж үзээрэй. Амьдрал бол зовлон биш харин амьдрах явдал юм, тиймээс үр дүнтэй эмчлэх
боломжтой байхад өвчтөн яагаад энэ өвчнийг амьдралаа сүйтгэхийг зөвшөөрөх ёстой гэж? Энэ эмгэгтэй
өвчтөнүүд  зөв алхаж чадахаа  больсон боловч хэдхэн долоо хоногийн дараа  тос  түрхсэнийхээ дараа
дахин хэвийн алхаж чаддаг өвчтөнүүдийн талаар би мэднэ. MS бол эмч нарын эдгэрэх боломжгүй гэж
хэлж болох олон өвчний нэг юм, үүний оронд тэд зөвхөн шинж тэмдгийг нь л даван туулж чадна гэж
хэлдэг, харин өвчин өөрөө асар их хохирол амссаар байна. Хэрэв та эмчийнхээ буруу гэдгийг нотлохыг
хүсч байвал тосоо туршиж үзээд өөрчлөлт хийхийн тулд амьдралаа эхлүүлээрэй. Цагаан халат өмссөн
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залуу бүх хариултыг үргэлж өгдөггүй гэдгийг та ойлгох болно гэдэгт итгэлтэй байна. ” Рик Симпсон,
Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Донтолт

"Би саяхан үхлийн өвчтэй морфиноос хамааралтай хорт хавдартай өвчтөн" Хүйтэн Турк "морфиныг
унтрааж байхыг ажигласан. Морфиноос гарсны дараа тэр өлсөж эхлэв; өтгөн хатахаа больсон; маш сайн
унтсан бөгөөд түүний өвдөлт илүү сайн дарагдсан байв.

Тэр бас дахин нэгдмэл болж хувирав. ГАЙХАЛТАЙ. Хэрэв би энэ 180 градусын өөрчлөлтийг өөрөө
хараагүй бол хэзээ ч итгэхгүй байсан. Би урьд нь марихуан идэж байгаагүй, гэхдээ энэ хувийн ажиглалт
намайг итгэгч болгосон. " Жанис

"Нэг  зүйлийг  би анзаарсан,  би RSO -г  3  сарын турш ууж байгаа  нь  архинд дурлах хүслээ  бараг  л
арилгасан.  Би орой бүр 2 юм уудаг байсан бол одоо би уухыг бараг хүсдэггүй, уухад би тийм ч их
уудаггүй, харин миний өмд илүү сул байсныг анзаарсан. Би 10 кг турсан. Миний хамгийн бага хийдэг
зүйл бол архи уух.

Би мөн адил идэж, шөнө холимог самар, жигнэмэг гэх мэт хоол иддэг хэвээр байгаа бөгөөд би тосны
өмнөхөөс илүү идэж магадгүй юм. Тийм ээ, тос нь таныг өлсгөж магадгүй юм.

Тиймээс архины дутагдал эсвэл тос нь намайг 3 сарын дотор 10 кг турахад хүргэсэн. Би үнэхээр илүүдэл
жинтэй байгаагүй, 5 '10 ”, ойролцоогоор 198lbs. Бага байхдаа би үргэлж 186 фунт, биеийн галбиртай
байсан. Одоо би хамгийн сүүлд шалгасан 187 фунт хүртэл байна. Аль ч тохиолдолд тос эсвэл архины
дутагдал нь жингээ хасахад хүргэсэн. Зүгээр л аз жаргалтай гаж нөлөө ”гэж хэлжээ. Скотт

"Опиати намайг өтгөн хатуулж, дотор муухайруулж, үр дүнтэй тайвшруулахын тулд зөв тунг авахад
хэцүү байдаг. Тэд намайг "нойрмог" болгож, машин жолоодох, асаахад аюулгүй болгодог. Марихуан
хэрэглэдэггүй. Хангалттай гэв." Фред

"15 жилийн турш опиатын донтолт нь тосоор эдгэрсэн. Хэрэв Рик байгаагүй бол би үүнийг туршиж
үзэхгүй байсан.  Тиймээс би түүнд амьдралаараа  үнэхээр өртэй гэдгээ  хэлэх ёстой,  тиймээс би одоо
түүний хамгийн том дэмжигчдийн нэг болсон. Би үргэлж тамхи татдаг байсан боловч энэ нь эм ууж
байсан өвдөлтийг даван туулахад тусалсангүй. Би амьдралаа хариуцахаа больсон болохоор л маш олон
удаа үхэхийг хүссэн юм. RSO -ийн ачаар би хэлж чадна. Би морфин, окси, перк, вик, субоксин дээр
байдаггүй ... энэ нь намайг бүх зүйлээс ангижруулсан !!!!! Тэгээд би дахиад л 20 насаа мэдэрч байна.
Өглөө бүр мэдэрдэг  байсан  миний үений үрэвсэл  одоо БОЛСОН. Би тосыг 10 удаа  дотооддоо  авч,
амьдрал маань дахин эхэлсэн.  Би ямар их талархаж байгаагаа  илэрхийлэх үг алга.  Хэрэв та эм ууж
байгаа бол унтах долоо хоног байхгүй бол шөнийн цагаар тосоо ууж эхэлбэл би энэ замаар явах болно.
Асуух зүйл байвал надруу pm бичээрэй. " Ребекка

"Каннабис намайг 158 гаруй жилийн өмнө 30 гаруй жил донтсоныхоо дараа Бензогоос салгасан.

"Би өвдөлт намдаах бүх эмийг хаяж,  одоо ажиллах боломжтой болсон. Олон хүмүүс байгалийн хүч
чадалд итгэхийг хүсч байна!" шүүхээр заалдах

Унтах, нойргүйдэх

"Нойргүйдлийн  хувьд,  сайн  ундаанаас  гаргаж  авсан  тос  нь  хүнийг  нойрсуулахаас  өөр  сайн  зүйл
байдаггүй. Толгойн гэмтлийн үр дагавар нь миний толгой дотор галзуурсан галзуу салаа гэж хэлж болох
хамгийн сайн  зүйлийг  надад  үлдээв.  Энэхүү чанга  дуу нь  намайг  унтах  боломжгүй болгож,  үлдсэн
хэсгийг нь авч чадахгүй байв. Эмнэлгийн систем надад энэ өвчний эсрэг олон төрлийн эм өгсөн боловч
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үр дүнд хүрсэнгүй. Ихэнхдээ эдгээр эмүүдийг хэрэглэснээс болж аймшигтай гаж нөлөө үзүүлж байсан
нь миний зовж буй байдлаас илүү зовлон шаналал үүсгэсэн.

Зүгээр  л  олсны  ургамал  тамхи  татдаг  нь  эмнэлгийн  системийн  өгсөн  эмээс  хамаагүй  илүү  амрах
боломжийг надад олгожээ. Дараа нь олсны тосыг залгиж эхэлмэгц би илүү их тайвширсан бөгөөд надад
найман арван хоёр цаг тасралтгүй унтах нь ер бусын зүйл биш байсан.

Газрын тос авахаас хэдэн жилийн өмнө би орондоо ороод шөнө маш бага амарч байснаасаа илүү их
ядардаг байсан. Дараа нь тос түрхсэнийхээ дараа гэнэт өглөө сэрээд сайхан амарч, сэргэж эхлэв.

Бидний олонх нь хөгшрөх тусам нойрны асуудал үүсч эхэлдэг бөгөөд энэ нь бидний эрүүл мэнд, сайн
сайхан байдалд маш муугаар нөлөөлдөг. Эмч нар танд нойрны эм өгч болно, гэхдээ хэрэв та үүнийг юу
хийснийг үнэхээр мэддэг байсан бол та үүнийг биедээ оруулахыг хүсч байгаа гэдэгт эргэлзэж байна.

Шөнө сайн унтах нь зүгээр нэг сайхан зүйл биш, харин хэрэв та идэвхтэй, эрүүл байхыг хүсч байвал энэ
нь таны биед хэрэгтэй амралтыг өгөхийн тулд олсны ургамлын тосноос өөр сайн зүйл байхгүй. " Рик
Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Аарин: Би хэтэрхий том хэсэг идсэн гэж бодож байна ... гэхдээ энэ нь муу зүйл биш! Унтах цаг болсон
байж магадгүй.

- Унтаж байсан уу, Аарин? JB

Аарин: Гайхалтай! Би одоо ч гэсэн амарч байна! Энэ нь миний сэтгэлийн хямрал, сэтгэлийн түгшүүрт
аль хэдийн тус болж байгааг би олж мэдсэн. Газрын тос намайг инээлгэдэг, хэхэ.

Би энд өөр нэг өвчтөн байсан бөгөөд би тосыг хэрхэн яаж хийхийг зааж өгсөн бөгөөд тэр бас санаа зовж
байна. Тэр бас инээж байв. Гайхалтай байлаа.

Би сүүлийн 2 хоногт өдөрт 4 удаа цагаан будаа идэж байгаа бөгөөд эмээ ойр ойрхон ууж, бага зэрэг
өвдөж байна. "

- Хүнд өвчний эмчилгээ ийм байх ёстой, тийм үү? Өвчтөн унтаж байна, сэргэж, өөрийгөө болон нөхцөл
байдлын тэнэглэлийг маш их инээдэг, стресс, түгшүүр, химийн эмийн гаж нөлөөг мэдэрдэггүй гэх мэт
надад маш их таалагдах болно. JB

"Би хэд хэдэн нөхцөлд олсны тосны тос хэрэглэж байсан, хэзээ ч сайн унтаж байгаагүй, тийм ч сайхан
байгаагүй ... Рик Симпсон, Ж.Б нар энэ ургамлыг төсөөлж болох бүх зүйлд гайхамшигтай байдаг гэсэн
мессежийг өгсөнд баярлалаа !! Зүгээр л хүмүүс хий, өөрсдөө үзээрэй !! Энэ бол жинхэнэ итгэгч болох
цорын ганц арга зам, надад итгээрэй !! " Вал

- Баярлалаа, Вал. Газрын тосны хийж чадах хувийн туршлагаас өөр юу ч давахгүй нь үнэн. Та үүнийг
туршиж үзсэний дараа, жишээлбэл, түлэгдэлт, шумууланд хазуулсан, загатнах, өвдөлт хэдхэн секундын
дотор алга болно, хүн бүр юу хүсч байгаагаа хэлж чадна, тэд юу хүсч байгаагаа хэлж чадна, гэхдээ тос
хэвээр байх болно. хамгийн сайн эм байдаг.  Мөн ямар нэгэн зүйл тохиолдсон тохиолдолд та гэртээ
хувинтай байхыг хүсэх болно.

Та бидний хэлсэн үгэнд итгэх шаардлагагүй, зүгээр л тос хийж, түлэгдэлт, арьсны хорт хавдар, чихрийн
шижин өвчтэй хүнийг олж, дараа нь түрхээд түрхээд юу болохыг ажиглаарай. Дараа нь тосыг залгихад
таны биед ийм зүйл тохиолдох болно гэдгийг санаарай. Энэ бол таны мэдэх ёстой зүйл юм. JB

"Зарим хүмүүс зүгээр л мэдлэггүй, айдаг ... Рик Симпсоны ачаар би өөрөө өвдөлт намдаах эмээ нэлээд
сайн дардаг байсан болохоор би OxyContin -ийг өглөө 60 мг, унтахын өмнө 3 удаа ууж байсан. 8 гаруй
жилийн турш ... Хөхсөн!

Одоо тосоо асааж эхэлснээс хойш би зөвхөн өглөөний 1, оройн 1 цагийг авдаг. Наад зах нь гайхамшгийн
тухай ярьвал би үүнийг л харж байна! Эмч нар намайг хэзээ ч доошоо бууж чадахгүй эсвэл авахаа больж
чадахгүй гэж хэлсэн. Хүү минь, "Рик Симпсон" хийсэн, би эмч нарынхаа буруу байсныг нотолсон.
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Би үүнийг хийж байна, тэр хараал идсэн хорт эмийг ууж байснаасаа илүү сайхан байна! Би OxyContin -
ийг ийм өндөр тунгаар уусан ч гэсэн өдөр шөнөгүй өвдөж, унтаж, хоол иддэггүй байсан.

Өнөөдөр  би  өвдөхгүй,  хэвийн  унтаж,  илүү  их  идэж  байна!  Би  нэг  сарын  турш  тосон  дээр  байх
хугацаандаа бүрмөсөн унтрах болно гэж найдаж байгаа  эдгээр эмээ хаях эрэл хайгуулаа  зогсоохгүй
байна! Надад амжилт хүсье! "Нэнси

Би үнэндээ шизофрени өвчтэй бөгөөд сэтгэлийн зовиур, нойргүйдэл гэх мэт миний нөхцөл байдалтай
холбоотой гаж нөлөөнд эмнэлгийн каннабис хэрэглэдэг. Энэ эм нь үр дүнтэй байдаг, би илүү олон удаа
эмчилж эхэлснээс хойш би унтаж чаддаггүй байсан.

Нойр дутуу байхад миний олон шинж тэмдэг илэрдэг. Каннабис идэж байхдаа би дуу хоолойг хэзээ ч
мэдэрч байгаагүй, энэ нь намайг тэднээс хамгаалдаг гэж би боддог ... "Хосе

-  Би зөвшөөрч  байна,  Хосе,  нойр дутуу байх нь  сэтгэцийн олон эмгэгийн шалтгаан  болдог.  Нэлээд
логикоор, хэрэв хүн хангалттай унтаж амжаагүй бол тос идсэнийхээ дараа арван цагийн турш сэрүүн
нойрссоныхоо дараа өөрийгөө тийм ч сайн мэдэрдэггүй. JB

"Илүү тайвшруулах эм байх тусмаа сайн. Би үүнийг унтахаасаа өмнө шөнийн цагаар хэрэглэдэг бөгөөд
энэ нь үр дүнтэй байдаг. Одоо би шууд 8 цаг унтдаг. Амралт бол миний хувьд хамгийн сайхан зүйл
байсан. 80% ба түүнээс дээш хүч чадал танд дасахад хэсэг хугацаа шаардагдах боловч та тийшээ хүрэх
болно.  Зааварт  заасны  дагуу  0.01  мл  -ээр  эхэлж,  тэндээс  ажиллана.  Би  0.025  -ийг  эхлүүлэх  гэж
оролдсон ... дараагийн удаа би зөвхөн 0.01 мл -ийг авсан. 0.025 мл намайг буйдан дээр 10 цаг байлгав.
Болгоомжтой байгаарай, гэхдээ үүнийг авахаа бүү мартаарай. Миний хэлсэнчлэн шөнийн цаг бол миний
хувьд зөв цаг юм. Өдрийн цагаар, шөнийн цагаар амрах боломжтой. ” Жон

"Би тосоо сүйт залуудаа өгч байна (Жейсон),  тэр тийм ч их аваагүй бөгөөд энэ нь түүнийг маш их
ядраад байна. Тэр өдрийн ихэнх цагаар унтдаг. Би түүнийг ямар өөрчлөлт оруулахыг харахын тулд ганц
хоёр хоногийн турш түүнийг салгах гэж байна ... тэгвэл түүнд 1/2 ширхэг будаа өгч магадгүй (наад зах
нь бидний уншсан зүйл байсан) Бид үүнийг түүнд хурдан өгөв. " Жейсон

- Жейсон, нойрмог мэдрэмж зүгээр, та өвчтөнийг аль болох их унтахыг хүсч байна. Тайвшруулах нөлөө
хэдхэн долоо хоногийн дараа арилах боловч энэ нь хүсээгүй зүйл биш юм. Хамгийн сайн сайхныг хүсье,
JB

Асуулт: Цагаан халаттнуудад хоёр долоо хоног амьдрах хугацаа үлдсэн бөгөөд түүнд өөр юу ч хийж
чадахгүй  гэж  хэлсэн  хүнд  зориулж  өнөөдөр  хоол  хийж  өгөөрэй.  Удахгүй  хүн  бүхэнд  сайн  мэдээ
дуулгана  гэж  найдаж  байна.  Түүнийг  тамхи  татахаа  больж,  хоолны  дэглэмээ  өөрчилж,  дархлааны
системтэйгээ тэмцэх боломжийг олгохыг хичээдэг. Мэдлэг өгч, бидэнд жинхэнэ эмчилгээг өгсөн Рик,
ЖБ нартаа баярлалаа.

Хариулт: Дэйв, түүнийг тамхи татахыг зөвшөөр, тэр тос идвэл ямар ч ялгаагүй. Түүнчлэн, тэр маш их
унтах гэж байгаа тул ямар ч байсан тамхи татах болно.

Хоолны дэглэмийг одоо өөрчлөх тухайд, тэр үүнийг боломжийн хэмжээгээр өөрчлөх ёстой, гэхдээ тийм
ч их биш юм шиг санагдсанаа идээрэй. Заавал хиам биш, харин боломжийн зүйл, Түүний биеийн рН -
ийг нэмэгдүүлж, түүнд хоёр алимны үрийг өдөр бүр өгч байгаарай. Хамгийн чухал зүйл бол түүнд аль
болох их хэмжээний тос авах явдал юм. Боломж байсаар л байна. Хамгийн сайн үр дүнд хүрэхийн тулд
тос, лаа, ууршуулах, орон нутгийн хэрэглээг хослуулан хэрэглээрэй. Тэр амжилтанд хүрээгүй байсан ч
гэсэн эцсээ хүртэл амьдралын дээд зэргийн чанартай амьдрах болно, энэ нь бас чухал юм. Энэ нь хоёр
долоо хоногоос илүү хугацаа шаардагдах болно гэдэгт би итгэлтэй байна, гэхдээ бид харах болно. Эмч
нар газрын тос тоглоход тэдний таамаглал үргэлж зөв байдаггүй. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

"Би маш тайван, ердийнхөөс илүү удаан унтдаг. Нэгэнт би боссон бол тамхи татах шиг тийм ч тайван
биш байна. " Терри
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"Би сайн унтаж, зүүдэлдэг ч гэлээ сэрээд сэрдэг. Хэдэн цаг шаардагдах бөгөөд энэ нь удаан хугацаанд
үргэлжлэх болно. Би үүнийг орой болгон хэрэглэдэг. Энэ нь миний үе мөчний өвчнийг арилгаж, намайг
унтуулдаг. " Катерин

“Би хорт хавдар, нойргүйдэлтэй. Би гайхалтай унтдаг төдийгүй халуун анивчихаас сэрдэггүй. Энэ бол
адислал юм. ” Стефани

"Аз жаргалтай үхсэн юм шиг санагдаж байна!" Мал

"Үүнгүйгээр миний оюун ухаан Нью -Йоркийн замын түгжрэл шиг байна.  Үүнтэй хамт энэ нь Зэн
цэцэрлэгийн статусыг хөнгөвчлөх бөгөөд хэвийн түвшинд ажиллаж байна. ” Андрис

"Би 20 жилийн турш нойргүйдэлтэй байсан, RSO тос нь анх удаа унтахад тусалсан бөгөөд сэрэхэд би
өвдөлтгүй болно! За! " Бонни

"Надад ивэрхий диск байгаа  бөгөөд энэ нь миний мэдрэлийн мэдрэлийг дардаг  бөгөөд энэ нь доод
нуруунаас зүүн хөл, хөлийн хуруунууд хүртэл хүчтэй өвддөг. Би орноосоо босож, алхаж чаддаг байхын
тулд дөрвөн цаг тутамд 3 ибупрофен ууж байсан. Би бараг хоёр долоо хоногийн өмнө өвдөлт, үрэвслээс
болж тос авч эхэлсэн. Би одоо ибупрофен хэрэглэх шаардлагагүй, би урьд өмнөхөөсөө илүү сайн унтдаг,
хамт ажиллагсад маань миний сайхан сэтгэл, аз жаргалын талаар сэтгэгдлээ хуваалцдаг. Надад САЙН
МЭДРҮҮЛЖ байна! " Женнифер

14 настай Питэд хорт хавдрын эсрэг тосыг 4 долоо хоногийн турш өгч байна. Намайг хэт их өгөхөд тэр
заримдаа жаахан 'татарч' согтдог, гэхдээ завгүй байдал арилах үед тэр яг л зулзага шиг унтдаг.

Тэр малын эм уухаас татгалзсан тул бид оронд нь тос авч өгсөн. Эхний өдрүүд байсан ч би түүний ахиц
дэвшлийг бичиж байна. Түүнд тосонд дасаж, хоолны дуршил дахин сэргэхэд долоо хоног орчим хугацаа
шаардагджээ. Би атаархаж байна, учир нь бид энэ үе шатанд түүний хайрын тосыг зөвхөн хүн бүхний
сайхан түүхийг худалдаж авах боломжтой юм! "

"Нийгмийн фоби (үүнийг нийгмийн түгшүүрийн эмгэг гэж нэрлэдэг), сэтгэл гутрал, нойргүйдэлтэй. Би
тосоо хэзээ ч авч байгаагүй, учир нь би үүнийг эндээс олж чадахгүй, өөрөө тарьж ургуулж чаддаггүй ...
гэхдээ би арав орчим удаа тамхи татдаг байсан. Одоо би ядарч сульдах үедээ унтаарай, би "бүхэл бүтэн
амьдралдаа  сэтгэлээр  унасан  сар"  -ыг  өнгөрөөсөн,  хэзээ  ч  ийм  аз  жаргалтай  байгаагүй  (сэтгэлийн
хямралд ороогүй), тэр ч байтугай хамгийн хүчирхэг эм ууж байсан (энэ нь намайг бусад эрүүл мэндийн
асуудалд хүргэж байна) ) Үүний тулд миний нийгмийн сэтгэлийн түгшүүр (фоби) маш их буурч, хэрэв
би гадуур явж, бусад хүмүүстэй ярихаас 1 эсвэл 2 хоногийн өмнө тамхи татсан бол үүнийг мэдрэхийн
тулд  "өндөр"  байх  шаардлагагүй  байсан.  ,  олон  нийтийн  газар  байх  (энэ  эмх  замбараагүй  байдлыг
боломжгүй болгодог зүйл), ОДОО ЭНД ХИЙЖ ЧАДАХ ГЭЖ, "жирийн хүн" гэдгээ дахин мэдэрч, ямар
ч  эм  тэгээгүй.  Асуудал  нь,  Хууль  тогтоомж,  ургамлын  гарал  үүсэл,  ургамлын  талаархи  нийгмийн
урьдчилсан ойлголт,  мэдлэггүй байдлын улмаас би тамхи татахаа больсон, "өндөр" байхыг хүсэхгүй
байна, зүгээр л эдгээр хязгаарлагдмал асуудалгүйгээр дахин амьдрахыг хүсч байна. Над шиг ямар нэгэн
төрлийн фоби болон бусад эмгэгтэй амьдардаг хүмүүс, тос нь асуудлыг шийдэх боломжтой гэж бодож
байна. ” Пабло

"Та Рик,  эсвэл  ЖБ-ээс асууж болно,  20-30% ханасан  бүтээгдэхүүн хэрэглэх нь  сэтгэлийн зовиуртай
холбоотой асуудлыг шийдэх хамгийн сайн хослол юм." Брюстер

-  Бид  эдгээр  шалтгааны  улмаас  THC 20%ба  түүнээс  дээш  индика  давамгайлсан  sativa  загалмайтай
ажиллах дуртай. Хамгийн сайн тосны нөлөө нь туйлын хүчтэй бөгөөд тайвшруулах үйлчилгээтэй хэдий
ч эйфорик, бүр илүү сайн афродизиак юм. Хэрэв та өвчтөнд ийм нөлөөтэй эм өгөх юм бол түүнийг уух
нь таалагдах болно гэдэгт та итгэлтэй байж болно. Хэн тэгэхгүй юм бэ? Та сайн унтаж, сайхан амарч, аз
жаргалыг мэдэрч, хэн нэгнийг баярлуулах хүслээр дүүрэн байдаг. Хэн дургүй байх вэ? JB

"Би RSO -ийн талаар өдөр бүр суралцаж, хүмүүс/ амьтдад хийсэн зүйлийг үнэлдэг. Хэрэв энэ тос тэдний
хэлснийг  хийвэл  чимээгүй  болгохгүй  хамгийн  өндөр  уулнаас  дуугарах  хэрэгтэй.  Надад  энэ  талаар
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хувийн туршлага байгаагүй, гэхдээ надад эсвэл миний санаа тавьдаг хэн нэгэн бидэнд хэрэгтэй байсан
нь лавтай.

Энэ  хооронд  би  аль  болох  олон  нийтлэл  уншсан.  Би  "Рик  Симпсонд  баярлалаа,  намайг  чулуугаар
шидсэн, үнэхээр дажгүй шүү, хонгор минь" гэсэн нийтлэлийг би хараахан уншаагүй байна.

- Дебби Нолан, дэмжсэнд баярлалаа, та тун удахгүй ийм нийтлэл бичих болно гэдэгт итгэлтэй байна. Зөв
RSO -ийн зохих тунг уухад бие махбодийн мэдрэмжийг зөвхөн "маш дажгүй" гэж тодорхойлж болно.
Эсвэл туйлын дажгүй. Эсвэл гайхалтай дажгүй байж магадгүй. Энэ бол хүний  мэдэрч болох хамгийн
таатай мэдрэмжүүдийн нэг бөгөөд энэ нь маш байгалийн, тайвшруулж, тайвшруулдаг.

Бидний  хэлж  байгаагаар,  хамгийн  сайн  тос  нь  залгихад  маш  тайвшруулах  үйлчилгээтэй  боловч
эйфорийн нөлөөтэй байдаг. Тиймээс та сайн унтаж, дараа нь хүүхэд шиг инээмсэглэн сэрдэг. Мөн та
сайн унтаж, инээмсэглэн босохдоо сайн унтаж амждаггүй, инээмсэглэн сэрээгүй байх үеэс илүү сайн
мэдрэгддэг. Мөн та өөрийгөө сайн мэдэрч, амарч байхад таны бие логикоор эдгэрч, илүү сайн ажиллах
болно. Каннабисын эмтэй адил пуужингийн шинжлэх ухаан байдаггүй. JB

"Хэдийгээр эндоканнабиноидын систем нь биологийн олон янзын процесст (хоолны дуршил, нойр гэх
мэт) нөлөөлдөг боловч шинжээчид түүний ерөнхий үүрэг бол гомеостазыг зохицуулах явдал гэж үздэг.

Гомеостаз бол бүх амьд биологийн гол элемент бөгөөд амьд үлдэхэд шаардлагатай дотоод тогтвортой
нөхцлийг хадгалах чадвар гэж тодорхойлогддог. Өвчин нь гомеостазын үр дүнд хүрч чадаагүйн зарим
нэг үр дагавар бөгөөд эндоканнабиноидын системийг эмнэлгийн хэрэглээний өвөрмөц зорилт болгодог.
”

--Өөрөөр хэлбэл тэнцвэртэй холбоотой бүх зүйл. Шинэ зүйл биш. JB

Глаукома, хараа сэргээх

"Глаукома ба түүний үр нөлөөг ихэнх тохиолдолд амархан хянах боломжтой байдаг, учир нь олсны олон
сорт нь нүдний даралтыг эрс  бууруулдаг.  Маалинган  тос хэрэглэдэг  глаукомын өвчтэй хүний  хараа
мэдэгдэхүйц сайжирсан нь ховор тохиолддог. Хуучин жороор олгодог линз нь хэтэрхий хүчтэй болсон
тул олон өвчтөн нүдний шилээ солих шаардлагатай болдог.

Наад зах нь 1800 -аад оноос хойш үр дүнтэй болох нь мэдэгдэж байсан ч нүдний эмч нар каннабисын
талаар огт дурдахгүй байх нь утга учиртай гэж та бодож байна уу?
Дахин хэлэхэд, зөв омгоос гаргаж авсан Маалинган тос нь глаукомын маш үр дүнтэй эмчилгээ бөгөөд
нүдний даралтыг бууруулахад илүү сайн, аюулгүй зүйл байхгүй гэдгийг би мэднэ. Маалинган нь нүдний
даралтанд  үзүүлэх нөлөө нь  маш удаан хугацааны туршид мэдэгдэж байсан  боловч анагаах  ухааны
систем  нь  олсны  ургамлыг  глаукомын  талаар  хэлэлцэхээс  зайлсхийхийг  хичээдэг.  Харамсалтай  нь
өнөөдөр олон эмч нар эдгэрэхээсээ илүү мөнгөний асуудалд илүү их анхаарал хандуулдаг бололтой.
Нүдний  эмч  тэнд  суугаад  өвчтөний  аажмаар  сохрохыг  ажиглаж,  өвчтөнд  олсны  ургамал  юу  хийж
чадахыг хэлж чадахгүй байгааг би тайлбарлаж чадахгүй байна. Ихэнхдээ эмч нарын зөвлөгөөнд сохроор
итгэдэг тул өвчтөнүүд хараагаа бүрэн алддаг. Өвчтөн зөв харах чадвараа алдах нь олон нүдний эмч нарт
тийм ч их ач холбогдол өгдөггүй бололтой. Гэсэн хэдий ч, Тэдний хийж буй ажлыг гутамшигтай гэж
бодож  байгаа  бөгөөд  шуналаас  өөр  шалтгаангүйгээр  алсын  харааг  нь  булаасан  хүмүүсийг  маш  их
өрөвдөж байна. ” Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

"Би саяхан хоёр шөнийн өмнө" Маалинган тос ", нэг хэсэг цөцгийн тос хийлээ. Би тархины хавдартай
өвчтөнд тос өгч байсан, тос авахаасаа өмнө тэр бараг сохорсон байсан, тос хэрэглэснээс хойш нэг сарын
дараа хараа нь бараг бүрэн сэргэсэн байна. Та цөцгийн тосоос ижил үр дүнг авахгүй. Та эмийн үр дүнг
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цөцгийн тосноос авдаг, гэхдээ тос нь илүү төвлөрсөн эмийн хэлбэр бөгөөд бараг бүх зүйлд үр дүнтэй
байдаг, үнэхээр гайхалтай зүйл. "Дион

“Амаар авсан нь ээжийнхээ харааг сэргээж байна. Тэрээр хуулийн дагуу зүүн нүдэндээ сохор болсон
байна. Осол гэмтэл нь түүнийг линзгүй болгож, хэд хэдэн мэс засал хийснээр глаукомтой болжээ. Тэр
RSO дээр жил хагасын турш ажиллаж байгаа бөгөөд үүнийг өдөр бүр ашигладаг. Нүд будалт хийлгэх
хүртэл хичнээн их хараа эргэж ирснийг тэр хэзээ ч анзаарч байгаагүй. Тэр 40 жилийн турш тэр нүдэндээ
сохор байсан тул нүдээ аниад нүүр будалт хийх аргыг өөрөө сургасан. Энэ бол түүнийг сайн нүдэндээ
түрхэх цорын ганц  арга  зам бол нүдийг нь таглаж,  түүнийг  бүрэн сохор болгож орхих явдал байв.
Хамгийн сүүлд тэр сайн нүдээ анихдаа сохор нүднээсээ харж, анхаарлаа төвлөрүүлж эхлэв. Тэр зөвхөн
тохиолдлоор нүүр будалт хийдэг тул хараагаа эргэн ирж эхлэхээс өмнө хэр удсан нь тодорхойгүй байгаа
ч тосон дээр нэг жил гаран суусныхаа дараа зураг,  өнгө, тэр ч байтугай түүний муу нүднээс зарим
зүйлийг уншсан! Би Lays Chips -ийн цүнх барьж байсан бөгөөд тэр ширээний цаанаас Лэйсийг уншиж
чаддаг байв. Хэрэв тэр шинэ линзтэй бол түүний хараа бүрэн сэргээгдэх болно гэж тэр боддог. Шинэ
линз авахын тулд түүнийг эрхтэн хандивлагчдын жагсаалтад оруулах ёстой- түүний даатгал одоогоор
ийм зүйлд хамрагдах болно гэдэгт би итгэлгүй байна- Энэ тос түүнд гайхамшгийг бэлэглэжээ- урьд нь
зөвхөн харанхуй байсан харааны гайхамшиг ! Тиймээс би дусал хэрэггүй гэж хэлмээр байна- Зүгээр л
тогтвортой хангамж! Одоо эмчилгээгээ тарьж эхлээрэй! Өө, түүнд глаукомын нотлох баримт байхгүй! "
Линдси  Шинэ  линз  авахын  тулд  түүнийг  эрхтэн  хандивлагчдын  жагсаалтад  оруулах  ёстой-  түүний
даатгал одоогоор ийм зүйлд хамрагдах болно гэдэгт би итгэлгүй байна- Энэ тос түүнд гайхамшгийг
бэлэглэжээ-  урьд  нь  зөвхөн харанхуй  байсан  харааны  гайхамшиг  !  Тиймээс  би  дусал  хэрэггүй  гэж
хэлмээр байна- Зүгээр л тогтвортой хангамж! Одоо эмчилгээгээ тарьж эхлээрэй! Өө, түүнд глаукомын
нотлох баримт байхгүй! " Линдси Шинэ линз авахын тулд түүнийг эрхтэн хандивлагчдын жагсаалтад
оруулах ёстой- түүний даатгал одоогоор ийм зүйлд хамрагдах болно гэдэгт би итгэлгүй байна- Энэ тос
түүнд гайхамшгийг бэлэглэжээ- урьд нь зөвхөн харанхуй байсан харааны гайхамшиг ! Тиймээс би дусал
хэрэггүй гэж хэлмээр байна- Зүгээр л тогтвортой хангамж! Одоо эмчилгээгээ тарьж эхлээрэй! Өө, түүнд
глаукомын нотлох баримт байхгүй! " Линдси

Ховор эсвэл тийм түгээмэл биш өвчин ба өвчин

Q. Сайн байна уу Рик/ЖБ, та ховор тохиолддог порфирийн өвчний талаар сонсож байсан уу? Хэрэв
тийм бол та хэн нэгэнд RSO эмчилгээ хийлгэсэн үү, үр дүн нь юу байв?

A. Үгүй ээ, би тэгээгүй. Гэхдээ энэ талаар уншсан зүйлээсээ харахад тос нь түүнийг эмчлэхэд тусалж,
хяналтанд  оруулахгүй  байх  шалтгааныг  олж  харахгүй  байна.  Энэ  нь  ховор  тохиолддог,  үнэхээр
тааламжгүй өвчний шинж тэмдгүүдэд туслах болно.

Би манай сайтын протоколыг дагаж, тосыг идэж, лаа болгон ашигладаг байсан (ингэснээр цусны урсгал
руу  орох  болно).  Би  тосыг  арьсны  нөхцөл  байдал,  илрэлийн  хувьд  хандмал  эсвэл  давсны  уусмалд
хэрэглэх болно (энэ нь загатнах болон бусад таагүй байдлыг арилгах болно).

Би хоёр, гурван сарын хугацаанд дор хаяж 60 грамм идэж, ямар ч химийн бодис хэрэглэхгүй, зүгээр л
Рик Симпсоны зааврыг дагаж мөрдөх болно. Хэрэв 60 гр үүнийг эмчлэхгүй эсвэл хяналтанд оруулахгүй
бол би дахиад 120 гр идэх болно. Хэрэв энэ нь сэтгэл ханамжтай үр дүн авчрахгүй бол би тосоо өдөрт
хоёр гурван граммаар,  эсвэл түүнээс дээш хэмжээгээр цохиж эхэлж, аль болох түргэн идэх болно. .
Яагаад? Учир нь тос танд тус болохгүй бол өөр ямар нэгэн зүйл олох магадлал багатай юм. Түүнчлэн
түрэмгий өвчнийг түрэмгий байдлаар эмчлэх шаардлагатай. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

“Маш сайн мэдээ JB & RICK !!! Би өнөөдөр эмч нар дээр очиж шинжилгээний хариугаа авлаа! Миний
бамбай булчирхай 22 жилийн турш дутуу ажиллаж, эм тариа хийлгэсэн байна. Би бүтэн сарын турш
зөвхөн RSO -ийг бүрэн хэмжээгээр залгиж байна,  мөн хоолой руу шууд хандмал түрхээд RSO -ийг
ууршуулж байна! Би үүнд маш их баярлаж байна!
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Тэр бол үнэхээр дажгүй эмч байсан бөгөөд энэ бүх хугацаанд намайг дэмжиж, сайн мэддэг байсан, би яг
л  RSO OIL -ийг  ашиглаж  байна!  Эмч байсан  тэрээр бамбай  булчирхайд  хэт  авианы аппарат  хийж,
зангилаа байгаа эсэхийг шалгахыг хүсч байна. Хэт авианы талаар та юу гэж бодож байна вэ?

Би үлдсэн бүх өдрүүдэд энэ тосыг бахархалтайгаар авах болно. Жороор олгодог эмүүд бол МУУ! Надад
бас  эрүүл  мэндийн  олон  асуудал  байгаа  бөгөөд  одоогоор  би  энэ  гайхалтай  тосоор  эмчилж  байна!
Тархины ишний 1 -р хэлбэрийн Chiari хэлбэрийн гажиг, би хүнд хэлбэрийн хонгилтой болон бусад олон
зүйлтэй!

Би өнөөдөр 45 настай залуу байна. Би 7 сарын өмнө тархины мэс засал хийлгэсэн гэдгээ хэлсэн үү,
гэхдээ би элэгний дутагдлын улмаас мэс засал хийснээсээ хойш ямар ч мансууруулах бодис хэрэглээгүй.
Энэ тос нь бурханаас ирсэн гэдгийг би үнэхээр баталж байна! Энэ бол бидний эм болгон залгих ёстой
зүйл юм!

JB, Rick нартаа чин сэтгэлээсээ хийж буй бүх зүйлд баярлалаа! Бамбай булчирхайн эм байхгүй боллоо,
YAY !!!!!!!! ” Марген

- Баяр хүргэе, Маргене. Хэт авианы хувьд, та хариултыг нь мэдэж байгаа гэж бодож байна. Бага скан
хийх нь илүү сайн, би үүнийг л хэлж чадна.

22 жилийн турш газрын тосны талаар надад хэлээгүй хэн нэгэнд би хувьдаа ойртохгүй, гэхдээ хэрэв та
тэдгээр хүмүүст хэлэх зүйл байгаа гэж бодож байвал тэдэнтэй чөлөөтэй ярилцаарай, тухайлбал тэдний
хэлэх зүйлийг үнэхээр сонирхож байвал. эмийн тухай. Гэхдээ энэ бол миний танд зөвшөөрсөн бүх зүйл
бөгөөд ингэснээр тэд таныг гомдоохгүй бөгөөд ингэснээр тэдний яриаг хүссэн эмээ залгих "хэрэгцээ"
болгон орчуулсан болно.

Хамгийн  сайн  сайхныг  хүсэн  ерөөж,  22  жилийн  турш  буруу  зөвлөгөө  өгч  байсан  хүмүүсээс  хол
байгаарай. Тэдний "эмчилгээ" -нээс амьд үлдсэндээ баяртай байгаарай, бусад нь тийм ч азтай байгаагүй.
JB

"Каннабисын тосыг галзуу өвчнийг эмчлэхэд ашиглаж болох уу?" Аами

-  Аами,  тийм  ээ,  гэхдээ  энэ  нь  өвчтөнийг  хэсэг  хугацаанд  ухаан  алдах,  тосыг  маш  өндөр  тунгаар
хэрэглэх шаардлагатай болно, ялангуяа дэвшилтэт тохиолдолд. JB

“Миний  асран  хамгаалагч  бүх  биеэр  чонон  хөрвөс,  мөнгөн  усны  хордлоготой  гэж  оношлогдсон
өвчтөнтэй.  Жил орчмын дараа  гар  хийцийн  тосоо  хэрэглэснээс  хойш мөнгөн  усны  хордлого  бүрэн
арилсан  бөгөөд чонон хөрвөс бараг  л  алга  болжээ.  Үсний уутанцарыг  2  долоо хоног  тутамд  хийж,
амжилтынхаа талаар түүний биед яг юу, хичнээн их хор байгааг олж мэдэх болно. Байгалийн аргаар
эмчилж болох зүйл үнэхээр гайхалтай. Энэ нь бага зэрэг үнэтэй боловч эрүүл чийрэг, амьдралын үнэ
цэнэтэй хэвээр байна. " Жэсси

"Би анхдагч миелоид фиброз гэж оношлогджээ. Энэ эмийг нэг жилийн турш ууж, ямар нэгэн үндсэн
өөрчлөлтийг мэдэрсэний дараа би RSO-г туршиж үзэхээр шийдлээ, ердөө 1 сар л тосон дээр түрхсэн,
миний өвдөлт алга болсон, хоолны дуршил буурсан, цусны тоо нэмэгдэж, чулуу шиг унтаж байсан. "
Агуае

"Би үүнийг өөрийн эрүүл мэндийн гажигийг эмчлэхэд ашигладаг ... миний ойр хавийн хэд хэдэн эмнэлэг
үүнийг хийх ёсгүй гэж хэлдэг ... гэхдээ RSO бол гайхалтай ... Би бие дэхь VP шунтыг татгалзаж байна,
надад холбогч эдийн өвчин, бусад ховор тохиолддог асуудлууд ... 36 хоногийн дотор тархины 4 удаа мэс
засал хийлгэсэн бөгөөд би хар тамхи дүүргэхээс татгалзсан ... зөвхөн эмнэлгийн марихуана, RSO болон
амьсгал ... Би амьдралдаа ийм хурдан эдгэж байгаагүй ... лабораториуд маань ч харууллаа миний бие
маш их суларсан тул миний өвдөлт тийм ч муу биш байна ... "Кэти

"Дараахь зүйлийг 1977 онд автомашины ноцтой осолд орсон нэгэн эрхэм бичсэн байна. Тэр нүүрний
саажилттай,  нулимсны  суваг  ажиллахгүй,  нүдний  тосолгооны  материал  хэрэглэх,  нэг  нүдний  хараа
муудсан.  Нэмж  дурдахад  тэрээр  толгойдоо  гэмтэл  авч,  ой  санамж,  ярианы  асуудалтай  болсон.  Тэр
таягтай алхаж, өнгөрсөн бүх он жилүүдийг шаналал дунд өнгөрөөсөн. Энэ бол түүний илгээсэн захиас
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юм. == “Газрын тос намайг эсийн түвшинд засч байна. Миний баруун талд байгаа бүх сорвины эд алга
болсон! Би одоо баруун нүдний хөдөлгөөнтэй болсон. Би бүр инээмсэглэж чаддаг, одоо миний нүүрний
саажилт арилах болно. Энэ бүхэн сүүлийн 6 сарын хугацаанд болсон. Нэгэнт хавдрын өвдөлтөөс болж
би тунгаа нэг грамм болгож, өдрийн турш 11/2 граммаар нэмсэн. Хэдэн сарын өмнө би зурагт үзэж
байгаад  хамрынхаа  баруун талыг  харж болохыг ойлгосон.  Үүнийг  1977 оноос хойш анх удаа  харж
байна. Би дасгал хийж эхэлсэн. Би одоо бүрэн хөдөлгөөнтэй болсон. " Каннабисын тос ... зөвхөн хорт
хавдрын эсрэг биш Peeps. ” Корри

Амьтад - Гэрчлэл

"Би  нохойныхоо  чихэнд  байсан  хавдрыг  RSO  -аар  эмчилсэн  ...  Энэ  бол  АГУУ  байсан,  одоо
болиочээ !!!!" Андреа

“Миний  нохой  остерсаркома  (ясны  хорт  хавдар)  өвчтэй.  Би  долоо  хоногийн  өмнө  түүний  хөлийг
тайруулсан  бөгөөд  тэр  долоо  хоногийн  дараа  хими  эмчилгээ  хийлгэх  ёстой.  Түүний  хорт  хавдраар
ихэвчлэн уушгинд тархдаг бөгөөд нохойн 95% нь нэг жилийн дотор уушигны хорт хавдраар нас бардаг.
Хэрэв таны нохой байсан бол та одоо тосоо эхлүүлж, хими хийлгэх байсан уу, эсвэл хими, шулуун
тосгүй байсан уу? Хүмүүсийн хувьд та цагаан будааны үр тариа, 70 кг жинтэй нохойноос эхэлж, үүний
гуравны нэгийг өдөрт хоёр удаа эхлүүлэх үү? Үүнийг уншсанд баярлалаа, би таны хариултыг тэсэн ядан
хүлээж байна. ” Эда

“Эда, тос нь бидний үнэтэй нохой Софи аварсан. Тэр үхэж байсан. Нохойдоо тосоо хурдан өг ... Хими
түүнийг ална. Тантай хамт залбирах ... ”Брюстер

“Найзуудынхаа нохойны талаар дөнгөж сая хуваалцах ёстой гайхалтай мэдээ надад ирлээ! Хэдэн сарын
өмнө түүний питбулл Максимусын нэг хөлний дотор хяналтаас гарч ургасан хавдар байсан. Малын эмч
найздаа хэлэхдээ хөлөө тайруулахын тулд 3 гранд гаруй мөнгө төлөх ёстой, эс тэгвээс энэ нь тархаж, нэг
жилийн дотор нас барах болно гэж хэлсэн. Энэ нь ойролцоогоор 4 сарын өмнө болсон. Тэр үед түүний
төлөвлөсөн мэс заслын талаар түүний байдлыг хараад би түүнд мессеж бичиж, оронд нь каннабисын тос
өгөхийг санал болгов. Тэрээр тайрах гэх мэт эрс, эргэлт буцалтгүй зүйлийг хийхээсээ өмнө байгалийн
эмчилгээг  туршиж  үзнэ  гэж  бодсон.  Аз  болоход  тэр  (мөн  Максимус)  Калифорнид  амьдардаг  тул
каннабисын  карттай  байжээ.  Тиймээс  тэр  каннабисын  диспансерт  очиж хэдэн  юм авчээ.  Тэр түүнд
вандуйны хэмжээтэй ойролцоогоор 1 дусал тос өгч, өдөрт хоёр удаа хооллож байв. Түүнийг өвдөх нь
багасч,  илүү тухтай байгаагаа мэдэрсэн гэдгээ тэр даруй хэлэв. Нэмж дурдахад түүний идэх зуршил
хэвийн байдалдаа оржээ. Хэдэн долоо хоногийн дараа тэр доголохгүй гүйж чаддаг байсан тул тэр мэс
заслаа  цуцалж,  байгалийн  эмчилгээгээ  үргэлжлүүлэв.  Тэр  дөнгөж  өнөөдөр  малын  эмчийн  үзлэгээр
гэртээ  ирээд түүний хавдар БҮРЭН ГАРСАН болохыг олж мэдэв.  Хавдрын ул мөр үлдсэнгүй.  Эмч
түүнийг хэрхэн эмчилсэн тухайгаа хэлэхэд үнэхээр цочирдсон.

Мэдээлэл:  Энэ бол миний мэддэг 3 дахь  нохой бөгөөд каннабисын тосоор хадгалсан болно.  Би бас
аврагдсан олон хүмүүсийг мэддэг. Хэрэв та каннабис хорт хавдрыг эдгээдэггүй гэж бодож байгаа бол та
үүнд анхаарлаа хандуулаагүй байна. Би үнэнийг олон жилийн турш мэдэж байгаа бөгөөд каннабисын
тосыг аварч чадаагүй хүн, амьтан, хүнээс олж үзээгүй. Лара

“Зарим хүүхдийн лимфома Т эсийн CLCT-1 хорт хавдар арилсан! Бид гурван долоо хоног тутамд цусны
улаан эсэд кальцийн түвшинг хэмжих, хорт хавдрын т-эсийн улаан-цагаан цусны тоог хянахын тулд
FNA-ийг шалгахын тулд малын эмч рүү явах болно. Түүнд жороор олгох эм хэрэггүй болсон ч бид
түүнийг насан туршдаа өдөр бүр хорт хавдрыг анагаасан Рик Симпсоны тосонд байлгах болно. Бид бол
талархалтай гэр бүл. ” Зарим хүүхдэд гайхамшиг хэрэгтэй

"Гайхамшигтай түүх! Манай гэр бүл хорт хавдар туссан тул би эрүүл мэндийн үйлчилгээ авахын тулд
RSO  хийдэг.  Би  үүнийг  нохойндоо  өгч  эхлэв,  хоёулаа  жижиг  хавдартай,  миний  Шетланд  хоньчин
нохойны чонон ярын нэг хэлбэр болох Discoid Lupus байдаг. Энэ бол үнэхээр гайхалтай! Хэдэн долоо
хоногийн  дотор  нохойн  хавдрын  нэг  хувь  70%  -иар  багасч,  чонон  хөрвөстэй  бусад  нохой  үнэхээр
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гайхалтай ажиллаж байна! Түүний улаан, хавдсан, өвдөж буй хамар сүүлийн хэдэн жилийн турш анх
удаа эдгэрч байна! Би жор, стероид, хоолны дэглэмийг туршиж үзсэн боловч юу ч тусалсангүй. RSO нь
миний нохойны чонон ярыг эдгээж байгаа бөгөөд энэ нь хүмүүст ч бас тусалж чадна гэдгийг би мэднэ!
“Эшли

"Миний  муур  олон  төрлийн  шингэн,  антибиотик,  эм  ууж чадахгүй  байхад  архаг  үрэвсэлт  гэдэсний
өвчнийг эмчлэх, хөөрхөн болгохын тулд өдөрт 2-3 удаа 1/4 -1/3 хэмжээтэй тарианы будаа авч, түүнийг
түүхий  хоолонд  оруулав.  дахин  давтагдаагүй.  Мэдээжийн  хэрэг  хорт  хавдрын хувьд  та  илүү өндөр
тунгаар хэрэглэх хэрэгтэй. Ерөнхийдөө би тэдэнд тийм ч их нөлөөлдөггүй тунг олохыг хичээдэг - энэ нь
тэдэнд хэзээ ч хохирол учруулахгүй, гэхдээ эзэн нь нойрмоглох, биеэ барих чадваргүй болох, жаахан
согтуу байхыг анзаардаг. Мэдээжийн хэрэг хорт хавдрын хувьд энэ нь танд хамаагүй, гэхдээ тэдгээрийг
аль болох хурдан, өндөр тунгаар аажмаар хийж өгөх хэрэгтэй.

Энэ нь "арчилгаа" хийхэд зориулагдсан болно, жишээлбэл, нүдийг минь глаукомын өвчнөөс салгасан
(мөн ГАЙХАЛТАЙ хийдэг) нохой маань нөгөө нүдээрээ глаукомаар өвчлөх эрсдэлтэй байдаг тул би
түүнд өдөрт дор хаяж хоёр удаа тос түрхээд сайн үр дүн олдог. шээс ялгаруулахгүй байх гэх мэт тун,
гэхдээ тэр тосоо авч байна. Нүдний өмнө өвдөлтийг намдаахын тулд би түүнийг илүү их уухыг хүссэн.
Энэхүү тос нь мэс заслын дараах энгийн эмүүдээс илүү түүнд тусалсан юм шиг санагдаж байна - 1 дэх
өдөр эсвэл 2 дахь өдөр нь тэр малын эмчээс 1-2 удаа эм уусан, дараа нь мэс заслын дараах өдөр би
зөвхөн RSO руу явсан. Би дахин бөмбөг тоглохыг хүсч байсан бөгөөд аз жаргалтай охин байсан. Хлои
үнэхээр үзэн яддаг миний муурнаас ялгаатай нь хуруугаараа RSO -г долоох болно. LOL (…)

RSO  нь  амьтдад  сэтгэлийн  түгшүүр  төрүүлдэг  гэж  би  бодохгүй  байна  -  өндөр  тунгаар  гэрлийн
мэдрэмжийг анзаарч болно.

Би тэргэнцэр дээрээ RSO ч ашиглаж байсан - тэр маш хөгшин байсан бөгөөд нэг өдөр гэнэт маш сул
дорой  болсон,  магадгүй  тэр  цус  харвасан  байж  магадгүй  гэж  сэрсэн.  Би  түүнийг  унтуулахын  тулд
өдөржингөө бага тунгаар RSO өгсөн - тэр орой тэр сэрсэн бололтой - толгойгоо сэгсэрч, нохой маань
каннабис иддэг шиг би түүнийг унтуулж орхисон. Наад зах нь тэр өвдөөгүй эсвэл зовж шаналаагүй
байна - надад түүнийг сэрэх болно гэсэн хагас санаа байсан - харамсалтай нь тэр нас барсан ч түүний
өнгөрсөн өдөр хүртэлх амьдралын чанар маш сайн байсан тул RSO түүнд өнгөрсөн өдөр хамгийн сайн
сайхныг өгсөн гэж би бодож байна. боломжтой. Би түүнийг өвдөөгүй, маш тайван унтдаг байсан бөгөөд
энэ нь хэтэрхий их RSO биш гэдгийг би мэднэ, учир нь түүнийг өглөө, үдээс хойш тунгаар ууж байсан,
тэгээд л би тэр орой түүнийг унтдаг байсан. тэр сэрж чаддаг байсан ч унтахыг л хүсдэг байсан. "

Уитни - Төгсгөл хүртэл амьдралын хамгийн сайн чанар, энэ нь газрын тосыг оролцуулахад маш чухал
зүйл юм. Баярлалаа, JB

“Өчигдөр Клое,  миний 8 настай сэгсэрсэн эмэгтэй Хилэр үнэгний арьс нэг нүдэнд нь глаукома гэж
оношлогдсон. Түүний 1 нүдэнд даралт маш өндөр байсан бөгөөд тэр үүрд хараагүй байж магадгүй юм.
Бид IV шингэн, маннитолоор яаралтай эмчилгээ хийлгэсэн бөгөөд тэр хоёр эм уусан. Даралт бага зэрэг
буурсан боловч тийм ч их биш байгаа бөгөөд тэр одоог хүртэл хагас сохор амьдралдаа дасан зохицох
дургүй  байна.  Би  түүнийг  RSO  эмчилгээнд  хамруулахыг  хүсч  байна,  учир  нь  энэ  нь  миний  хувьд
үнэхээр аймшигтай санагдаж байна. Би Хлояг нөгөө нүдэндээ глаукома тусахыг хүсэхгүй байгаа бөгөөд
өвчтэй  нүдэнд  байгаа  бүх  зүйлийг  эдгээхийг  хүсч  байна.  Маш  олон  гэрийн  тэжээвэр  амьтдад  тос
тусалсан гэдгийг би ойлгож байна, хэрэв Хлое нүдний хараагаа сэргээж, эсвэл нүдний хараагаа сэргээж
чадвал би маш их баярлах болно ... Тусламж, зөвлөгөө өгсөнд баярлалаа!

- Уитни, түүнийг тосонд түрхээрэй. Зарим тос нь глаукомын хувьд бусадтай харьцуулахад илүү сайн
байдаг. Хэр үр дүнтэй болохыг олж мэдэх хамгийн хялбар арга бол тунг ууж, өглөө нүдээ ажиглах явдал
юм.  Хэрэв  тэдгээр нь  цэвэрхэн байвал  өөр омог  эсвэл  хослолыг  хайж олоорой,  хэрэв  танд  маш их
цэвэрлэх зүйл байгаа бол энэ нь нүдний дотоод даралтыг бууруулахад тустай. Хамгийн сайн сайхныг
хүсье, JB

"Баярлалаа JB! Өчигдөр бид үнэхээр гайхалтай ахиц дэвшил гаргаж байна гэж бодсон, нүд нь тунгалаг
байсан  (би  өдөржингөө  тэднээс  хөөсөн),  сурагч  нь  томорсонгүй,  гэхдээ  энэ  нь  нөгөө  нүднийхээ
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сурагчтай таарахгүй байсан ч гэрэлд хариу үйлдэл үзүүлж байна гэж бодсон. гэхдээ өнөө өглөө бүх зүйл
бүрхэг байна. Магадгүй өчигдрийнх шиг хурц гэрэлд илүү сайхан харагдах байх ... Та түүнд хэр их,
хэдэн удаа тунгаар өгөхийг зөвлөдөг вэ? Өнөөг хүртэл би маш бага хэмжээний вандуйны тунг хийж
байсан, тэр дөнгөж 30 настай бөгөөд энэ нь түүнд нөлөөлдөг юм шиг санагддаг,  энэ нохойнууд иш,
навч, гахайн мах идэх, утаа авах гэх мэтийг үргэлж хайрладаг байсан тул түүнийг өвчтэй болохыг нь
хэлж чадна. Газрын тосны хувьд энэ нь түүнд иш идсэнтэй ижил төстэй байдлаар нөлөөлж байгаа юм
шиг санагдаж байна, гэхдээ энэ нь надад санаа зовохгүй байна. Уитни

- Уитни, би түүнд өдөрт хоёр, гурван удаа сайн зүйл өгөх байсан. Та түүнд илүү их орж, хурдан байх
тусмаа сайн болно. Тэр ч байтугай ганц хоёр хоног унтах ёстой байсан. Маалинганаас үүдэлтэй бага
зэргийн кома гэмтээхгүй. JB

“Надад сайхан сонсогдож байна! Би өнөөдөр үүнийг хийх болно. Тэр өчигдөр бас нэлээн бүстэй байсан.
JB ийм хурдан хариу өгсөнд баярлалаа! ” Уитни

“Миний нохой өчигдөр ургамлын нэг хэсгийг идсэн бөгөөд энэ нь тахианы оройн хоолонд үлдсэн өөх
тосыг аваад гэдэс нь туслах болно гэдгийг мэдэж байсан бөгөөд тэр маш их алхаж, дараа нь дээшээ дээш
гарч, дараа нь тухтай амарсан. Түүний цоорхойд юу байсныг тааварла - шавар навч. Ухаалаг нохой. ”
Донна

“Сайн уу JB, би мориндоо RSO өгдөг. Чухамдаа би өнгөрсөн долоо хоногт миний уяа өвчнөөс болж айж,
түүнд манай грамм ISO -ийн 1/3 -ийг өгсөн бөгөөд тэр маш их зогссон байсан !! Тэр тайвшруулсан.
Тиймээс  ...  энэ  нь  морин дээр ажилладаг  бөгөөд хэрэв  граммын 1/3  нь  моринд тайвшруулах нөлөө
үзүүлдэг бол түүний эдгээх шинж чанарыг төсөөлөөд үз дээ. Үүний үр дагаврыг арилгахын тулд түүнд
24 цаг зарцуулсан. Би түүний амны хөндийн хэмжээг бууруулж, засвар үйлчилгээ хийх зорилгоор будаа
тариа болгон бууруулсан. ” Хизер

"70  -аад  оны  үед  FDA  каннабис  хорт  хавдрын  эсүүдийг  устгадаг  гэж  анх  мэдээлж  байсан  гэж
бодоорой ...  Миний мэдэх ганц зүйл бол миний муурны ходоодны хорт хавдар алга болсон юм шиг
байна, тэр одоо сайн хооллож, жингээ барьж, шинэ зулзага шиг гүйж байна ..." Тони

"Би 2011 оны 12 -р сараас хойш 19 настай муурандаа декарбоксилжуулсан каннабис өгч байна. Тэр маш
сул дорой, өтгөн ялгадас, муурны хөгшрөлтийн шинж тэмдэг байсан ... малын эмч дээр ажилладаг танил
маань түүнд 1/4 аспирин өгөхийг зөвлөсөн. 4 t metamucil ... үүнийг хэд хоногийн турш хийсний дараа
каннабисыг  туршиж  үзэхээр  шийдлээ  ...  Би  түүний  нойтон  хоолонд  хоёр  өдөр  тутамд  бага  зэрэг
цацдаг ... тэр бидэнтэй хамт байгаа !!! " Лори

"JB, бид түүнийг 2 сар тутамд шинэ багц хийж өгөхдөө хэд хэдэн багц хийсэн. Өдөрт 1сс авч байна. Бид
2 өөр омог ашигласан. Тэр одоогоор миний муурны хорт хавдрыг эмчилсэн нэг хэсгийг ашиглаж байна.
” Чарли

"Би танд талархах ёстой. Миний 14 настай хайртай муур зургадугаар сарын 1 -нд хавтгай хучуур эдийн
хавдартай  гэж оношлогдсон.  Би  түүнийг  нэг  долоо  хоногт  RSO -ээр  эмчилсэн!  Малын эмч үүнийг
гайхамшиг гэж хэлдэг. Би түүнийг 6 -р сарын 8 -нд буцааж авчирсан бөгөөд тэр надаас ижил муур мөн
үү гэж асуусан, учир нь түүний амны хавдар бараг алга болсон бөгөөд намайг түүнийг тавихаар эргэж
ирнэ гэж тэр бүрэн хүлээж байсан. Одоо тэр бараг бүрэн эдгэрсэн байна. Би түүнд маш их хайртай
бөгөөд эмээ хэрхэн ҮНЭГҮЙ зөв зохистой хийх талаар хуваалцсанд баярлалаа гэж хэлье! ”

“Миний муур өнгөрсөн зургадугаар сард" хурдан ургадаг, түрэмгий, эмчлэгддэггүй, ажиллах боломжгүй
"хорт хавдраар оношлогдсон, түүний сонсгол шиг муухай хавтгай эсийн хорт хавдар. Түүнд хамгийн
ихдээ 1-3 сарын хугацаа өгсөн бөгөөд миний малын эмч намайг "одоо явуул" гэж зөөлөн санал болгов.
Би  уйлж,  энэ  тухай  бодоод,  түүнийг  үхэхийг  нь  харж  чадахгүй  байхаар  шийдлээ.  Би  онлайнаар
нэвтэрсэн бөгөөд хорт хавдрыг эмчлэх маш олон эм байгааг олж мэдсэн. Түүнд хэд хэдэн нэмэлт тэжээл
өгч эхэлсэн. Тэр зүгээр байсан ч хорт хавдар нь ургаж, амьсгалахад нь нөлөөлж байв. Эцэст нь хавдар нь
хамрынхаа нөгөө талд ургаж эхэлсэн бөгөөд 12 -р сараас эхлэн уруудаж эхлэв. Би бодлоо, за одоо цаг нь
болсон.
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Дараа нь би каннабис, хорт хавдрыг хэрхэн устгах талаар олж мэдсэн. Товчхондоо, Тед 12 -р сараас
хойш RSO -г  авч байна.  Тэр муур болохоор зөв тунгаар  авах нь эхэндээ жаахан  нөхцөл байдалтай
байсан. Мөн хүнээс хамаагүй жижиг. Тэр илүү сайн унтаж байна, унтах үед амьсгал нь сайжирч, хоолны
дуршил нь өмнөх шигээ биш байсан ч эргэж ирэв. Энэ бүхэн үргэлжилж буй аялал бөгөөд энэ нь хэрхэн
дуусахыг би мэдэхгүй байна.

Гэсэн хэдий ч хавдар маш удаан боловч хавтгайрч байгаа бололтой. Миний бодлоор хэрэв энэ нь тийм ч
муухай хорт хавдар биш байсан бол магадгүй тэр хэдэн сарын өмнө эдгэрэх байсан байх. Миний малын
эмч түүний биеийн байдлыг үнэлж, баярлаж байна. Тиймээс би үүнийг өдрөөс өдөрт авч байгаа бөгөөд
ихэнх өдрүүд сайхан өдрүүд мэт санагдаж байгаад баяртай байна. Түүний хугацаа дуусах хугацаа нь
өнгөрсөн есдүгээр сард байсан болохоор тэр зүгээр байгаа. ” Анн-Мари Лейдл

"За !!!! Надад бас каннабисын зулзага байгаа. Өндөр зэрэглэлийн каннабисын тос намайг нядалж малын
эмч нарт 4800 доллар өгөхөөс аварсан ... Би муурныхаа чихэнд мэс засал хийж, хавдрыг нь аваарай.
Каннабис Kitties ба Cannines -д баяр хүргэе! " Линзи

"RSO-ish бодис нь 40 фунт жинтэй нохойны амийг аварсан-хөршийнхөө хөлдөлтийн эсрэг согтуу байсан
нохойг минь аврахын тулд RSO-той адилхан этилээс гаргаж авсан тос. Малын эмч утсаар ярьж хэлэхдээ
түүнийг хэтэрхий оройтож дууссан бөгөөд 40 минутын зайтай машинаа унтраах боломжгүй гэж хэлээд
намайг тав тухтай байлгахыг зөвлөжээ.

Миний үнэнч хамтрагч амнаас хөөс хөөж, байнга таталт өгч, хэт халж, хоолой нь хавдсан тул амьсгалж
чадахгүй, ухаан алдан унаж байв. - Үхэж байгаа нь эргэлзээгүй.

Түүнийг  энэ  ертөнцөөс  дамжин  өнгөрөх  явдлыг  хөнгөвчлөхийн  тулд  би  1/2  гр  тосыг  нэг  халбага
цөцгийн тос руу халааж,  хоолойгоороо хоолой руу нь чихэж, хавдсан хоолойд нь онгойлгов. Арван
минутын дотор тэр амаа хөмсөхөө больсон, халуурч, хэвийн амьсгалж, бүх таталт, таталт зогссон байв.

Тэр усыг дуртайяа ууж, 12 цагийн турш унтаж, сэрсэнийхээ дараа хэдхэн минутын дотор гүйж, тоглож
байхдаа төгс байдалд орсон мэт харагдаж байв. Би малын эмчдээ хэлээд энэ үйл явдлыг кейс судалгаанд
нийтлэхийг хүссэн боловч тэр каннабис нохойд хортой гэж мэдэгдээд татгалзсан юм. " Алан

"Бид  үүнийг  14  настай  чихуахуа  таталтанд  хэрэглэдэг.  Хэдэн  сарын  өмнө  бид  түүнийг  удаан
үргэлжлэхгүй гэж бодсон болохоор яагаад тос түрхэж болохгүй гэж бодлоо. Нэг өдрийн дотор тэр цоо
шинэ нохой шиг болжээ! Тэр илүү сайн хоол идэж, тогшиж, тоглохыг хүсч байна! Энэ зүйл үнэхээр
олон зүйлийн төлөө ажилладаг! ” Минди

"Бид маш том хүний хөлд гишгэгдсэн гөлөг хүлээн авлаа. Тэр бол чихуахуагийн тоглоом бөгөөд түүний
доод талыг бүхэлд нь хамарсан 4 -өөс 4 инчийн хэмжээтэй уяатай байв. Тэр үнэхээр бие нь муудаж,
даарч эхэлсэн тул нулимсаа оролдох нь түүнийг тийм ч их өвтгөж чадахгүй гэж би шийдсэн юм.

Анх  түүнд  тун  өгөхдөө  тэр  толгойгоо  арай  ядан  хөдөлгөж  байсан.  Долоо  хоногийн  турш  нулимс
асгаруулсны дараа тэр өдөрт гурван удаа аз жаргалтай,  эрүүл саруул, бяцхан өгзөгтэй болохыг танд
хэлэхэд таатай байна. Биднийг үнэнийг илчилсэнд Рик, Ж.Б нар баярлалаа. Эхнэр бид хоёр нулимс нь
түүнийг аварсан гэдэгт итгэдэг.

Нэг фунт хүрэхгүй жинтэй RS -ийн жинтэй тоглоомон чихуахуаг өдөрт 3 удаа тунгаар хэрэглэж байснаа
мартаж болохгүй. Энэ нь нэг фунт хүрэхгүй жинтэй, 300 фунтаас дээш жинтэй хүү гишгэсний улмаас
үхлийн үүдэнд байсан гөлөгт өдөрт 3 грамм байдаг. Хэрэв каннабис үнэхээр хортой байсан бол каймана
бидэнтэй хамт байж, самар гүйж, хогийн ургамлын утаа руу үсэрч байсангүй. "

"13 настайдаа нуруу, хөлний үений артрит өвчнөөр өвчлөхөд нь тусалсан нь гайхмаар юм. Бид бас
хаваржсан  нохой төдийгүй  4  гөлөгтэй  болсон.  Тэр  ямар  ч  байсан  литрийн  багтаамжтай  байх  ёстой
байсан, бүгд эрүүл, сайн байгаа! RSO -д дуртай! " Жули

"Миний нохой арьсны асуудалтай байсан (үс нь урагдаж, тууралт гарсан), чихний дахин халдвар авсан.
Надад RSO байхгүй байсан ч найзынхаа хийсэн хандмалыг өгсөн. Түүний үс нь ургаж, чихний халдвар
арилсан байна. Хэрэв хандмал ийм сайн ажилласан бол би RSO -ийн тусламжтайгаар түүнийг бүрэн

126



Хорт хавдрыг эмчлэх арга: РИК СИМПСОНЫН УУЛЗАЛТ

эмчлэх боломжтой гэж бодож байна. Тийм ээ, RSO нь нохойны хорт хавдрын эсрэг хүн шиг хийдэг. Рик
танд ч бас чамайг ерөөе, JB. ” Бетт

- Баярлалаа,  Бетт.  Таны бодол логик бөгөөд зөв.  Амьтад бодисын солилцоог хурдасгадаг тул тос нь
хүнийг эмчлэхээс хамаагүй хурдан эдгээдэг. Амьтныг тосоор эмчлэх нь таатай байдаг, тэд үүнийг авах
дуртай. JB

"Би үүнийг нохойндоо хэрэглэдэг. Бидний бодсоноос арай бага. Надад 12 настай хүүхэд гүйж ороод
ташааг нь авахуулсан. Орлуулаагүй ... устгасан! 4 долоо хоногийн дотор ...

Хагалгааны  улмаас  ямар  ч  сорви  байхгүй,  алхаж,  доголсон  хэвээр  байгаа  боловч  зүгээр  л  эргэн
тойрондоо зүгээр өнгөрөөдөг, би өвдөлт намдаах эмийн оронд тос түрхсэн ... Маш сайн ажилласан! (…)
Би 9  настай  Роттитой,  өт  хорхойтой,  аймшигтай  харшилтай,  маш бага  энергитэй,  сүүл  дээрээ  үсээ
алддаг.  Түүнийг өнөөдрөөс  эхэлж байна ...  3  хавдартай  10 настай  чихуахуаг  аварсан бөгөөд энэ  нь
түүнийг засч залруулах болно гэдгийг би мэднэ !!! “Долли Дурбин

"RSO  OIL  нохойны  жигнэмэг,  хөлөнд  нь  хавдрын  шарх  сорвитой  тос  түрхсэн  нь  долларын  1/2
хэмжээтэй тэнцэж байв. Тэр босохдоо уйлж эхлэв, чичиргээ нь муу байлаа. RSO ажиллах болно гэдгийг
би мэдэж байсан ... Маргааш нь тэр уйлсангүй, чичирсэнгүй босч ирээд хэдэн өдрийн дараа бяцхан найз
Нуггет, хархтайгаа хамт хашааны эргэн тойронд гүйж байв. Энэ нь 6 сарын өмнө байсан юм. Тэр яг одоо
12 настай биш 6 настай нохой шиг байна. Энэ бол миний сүүлийн 2 жилд үзсэн олон түүхийн нэг юм.

Миний түүх хамаагүй урт ... RSO миний амьдралыг аварсан. Опиати байхгүй болсон. Мөн ихэнхдээ маш
бага өвддөг. Баярлалаа Рик Симпсон ... Амар амгалан байгаарай. " Рон Янгблуд

Асуулт: Эрхэм хүндэт найз нөхөд минь, энэ нь таныг сайн олно гэж найдаж байна. Би 8 настай, 40 фунт
жинтэй  нохойныхоо  RSO -г  биеийнхээ  баруун талд  ургаж буй  хавдарт  өгч  байна.  Өнөөдөр түүний
эмчилгээний эхний өдөр бөгөөд түүнийг тогшоод унтаж байна. Би түүнд будааны ширхэгийн хэмжээг
өгсөн. Энэ хэтэрхий их байна уу? Та хэр удаан, хэдэн удаа зөвлөж байна

Би түүнд тос өгөх үү? Би өөрөө тосон дээр байна. Цаг хугацаа өнгөрөх тусам би "өндөрт" улам бүр
дасаж байна. Би ирэх сард мэс засал хийлгэх ёстой бөгөөд өвчин намдаах, эдгэрэхийн тулд RSO -ийг
ашиглахаар төлөвлөж байна. Хэрэв би ажиллаж чадвал насан туршдаа энэ чиглэлээр ажиллах болно.
Баяр хүргэе ~ Маш их баярлалаа

А. Кэтрин, хэрэв боломжтой бол та мэс заслыг хойшлуулж, хэрэв та идэж дуустал өдөрт 180 гр тосыг
гурван тунгаар ууна. Хэрэв та одоо олж авсан зүйлдээ сэтгэл хангалуун бус байна гэж бодож байвал
нохойныхоо талыг нь өг.  Унтах нь эдгэрэх процессын нэг хэсэг бөгөөд энэ нь санаа  зовох зүйлгүй
бөгөөд энэ нь тосыг тайвшруулах шинж чанартай байдаг бөгөөд энэ нь таны хүссэн зүйл юм. Илүү
хүчтэй, тайвшруулах нөлөөтэй байх тусмаа сайн. Хамгийн сайн сайхныг хүсье, JB

“Ясны хорт хавдартай гэж оношлогдсон миний нохойны талаар танд мэдээлэл хүргэж байна. 6-р сарын
1-нд долоон сар өнгөрч байна, сүүлийн рентген зураг уушгинд тархаагүй байгааг харуулав. Тэд хөлний
хавдрын талбайн ойролцоо бүрэн бүтэн завсарлага олсон бөгөөд үүнийг юу хийхээ мэдэхгүй байна.
Ихэвчлэн завсарлага  авдаг  эдгээр нохойг  та  тавих  ёстой.  Тэд Zometa  хэмээх эмийг  сар  бүр дусааж
хэрэглэсэн хэвээр байгаа гэж дүгнэсэн тул түүнийг туршилтанд үргэлжлүүлэн оруулах бөгөөд тэрээр
сар бүр Zometa  -ийн дусаалга  авах болно.  Гэхдээ хорт хавдар тархдаггүй бөгөөд тэд 7 сарын өмнө
байсан хавдрыг авч чадахгүй. Та мэдэхийг хүсч байна гэж л бодсон. Энэхүү түрэмгий хорт хавдар нь
оношлогдсоноос  хойш  4-6  сарын  дотор  нохойны  амийг  авч  оддог.  Энд  тэр  7  сартай,  хорт  хавдар
тархаагүй байна. Хагархай хугарсан ч юу ч болоогүй юм шиг алхсаар байна. " Линда

"9 долоо хоногийн дараа нохойны минь арьсны хорт хавдар бүрэн арилсан !!  Амьдралын сорилтын
засвар үйлчилгээний тун.  Миний бодлоор одоо түүнд илүү тохь тухтай төдийгүй урт наслах болно.
BLESSINGS RS & JB !! > ;-) ”Гоблин

“Миний нохой амьдрахад 3 долоо хоног үлдлээ. Түүний цэвэр үүлдрийн пиццаны биеийн бүх хэсэгт
массын эсийн хавдар ... 3 долоо хоногийн дараа ISO/RSO дээр хавдар багасч байна. Тангараглая. Тэр
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өөрийгөө согтуу жүжиглэсэн хэд хэдэн удаа өөрийгөө шээдэг байсан ч энэ нь илүү сайн гэдгийг би
мэдэж байсан. Тэр одоо ч энэ тал дээр байгаа. Тэд алга болсон ч гэсэн би түүнийг өөрийн эм болгоно.
JB, Rick чамд хайртай. ” Bocaj

“14 настай Питэд хорт хавдрын эсрэг тосыг 4 долоо хоногийн турш өгч байна. Би түүнд хэт их өгөхөд
тэр заримдаа жаахан 'татарч' согтдог, гэхдээ завгүй байдал арилах үед тэр яг л зулзага шиг унтдаг. Тэр
малын эм уухаас татгалзсан тул бид оронд нь тос авч өгсөн. Эхний өдрүүд байсан ч би түүний ахиц
дэвшлийг бичиж байна. Түүнд тосонд дасаж, хоолны дуршил дахин сэргэхэд долоо хоног орчим хугацаа
шаардагджээ.  Бид  атаархаж  байна,  учир  нь  энэ  үе  шатанд  бид  түүнд  зөвхөн  тос  худалдаж  авах
боломжтой. Хүн бүрийн сайхан үлгэрт дуртай байгаарай! " Жанин

"Би нохойны RSO -ийн үр нөлөөг анхны гараар нь харсан ... Эхний хэдэн өдөр Руби (12 настай нохой)
өвчтэй байсан бөгөөд бага зэрэг сэгсэрч байсан бөгөөд энэ асуудалд эргэлзэж байвал шинж тэмдгүүд нь
санаа зовж байсан ч би баталж чадна. Та 1 сар эмчлүүлээд нохой амьдралаар дүүрэн үсрэн босч байна.
Нүд нь усархаг, саарал бүрхүүлтэй байсан бөгөөд одоо хэвийн байдалдаа оржээ. Руби хөлнийх нь дотор
нэлээд том ургалттай байсан бөгөөд олон жилийн турш тэнд байсан бөгөөд одоо тос идсэний дараа
бараг унах шахав !!!

Рик Симпсон xxx энэ тосыг адислахын ачаар энэ нь үнэхээр сайн ажилладаг, яагаад тийм биш гэж хэлэх
ямар ч гэрчлэл байдаггүй юм бэ? " Бретт

"Өнөөдөр олон ноцтой өвчнийг анагаах зориулалттай каннабисын баяжмал болох RSO (Rick Simpson
Oil) нохойгоо эмчлэх 3 дахь өдөр. Тэр 13 настай, 7 сар орчмын өмнө түүнд хэт их хамрын хамар, салиа,
зарим өдрүүдэд нойрмоглох шалтгаан  болсон  зүйл  гарчээ.  Онлайнаар  хайж үзээд  "нохойн ханиалга
эсвэл нохойн ханиад" гэж хэлсэн тул би энд антибиотик ууж, түүнийг курсэд хамруулж эхлэв. Огт тус
болоогүй тул бид түүнийг малын эмчид үзүүлэв.

Мэдээжийн  хэрэг,  тэд  цусны  шинжилгээ,  рентген  зураг,  салстын  шинжилгээ  хийхийг  хүсч  байсан.
Ойролцоогоор  500  малын  эмчийн  төлбөрийг  би  татгалзсан  тул  бид  түүнийг  өргөн  антибиотикоор
эмчилж эхэлсэн бөгөөд энэ нь нэг  сарын дотор огт  хүрээгүй юм.  Түүнийг  буцааж аваад хоёр илүү
хүчтэй антибиотик авч, шашин шүтлэгийн хувьд нэг сар уусан. Бас гар хүрсэнгүй!

Тиймээс дараа нь малын эмч фунгицидын эм хэрэглэж үзжээ ... ӨВЧИНДӨӨ ХАРИУЛСАНГҮЙ !! 13
настай  нохойд  зарцуулах  нь  ямар үндэслэлтэй болохыг тодорхойлоход  хэцүү байдаг  ...  Тиймээс  би
түүний биеийг сэргээхийн тулд бүх эмийг нэг сарын өмнө зогсоож, 3 хоногийн өмнө RSO эмчилгээнд
хамруулж, нийт 6 эмчилгээ хийлгэсэн. цоо шинэ нохой!

Ханиалгахгүй,  ханиалгахгүй,  тэр  шархтай,  ерөнхийдөө  бид  ГАРГАЛТАЙ  сайжирсан.  Үнэхээр
итгэмээргүй.  Миний хувийн туршлагаас  харахад энэ бол гайхалтай гайхалтай эм гэдгийг би баталж
чадна. Та бүхэнд чин сэтгэлээсээ баярлалаа! " Амьд үлдэх

"Миний нохой бол 13 настай Бельгийн хоньчин юм. Хэдэн жилийн өмнө түүний талд жижигхэн бөөн
юм гарч ирэв. Энэ нь хэдхэн сарын өмнөөс гэнэт түгшүүртэй өсч эхэлсэн. Харамсалтай нь тэр хорт
хавдартай гэж оношлогдсон ... ганц бөөн биш. Шалгалтаар тэр олон хүнтэй болсон. Түүнд өөр асуудал
бас байсан ... Голчлон үений үрэвсэл, хип дисфази. Мэс засал хийх нь сонголт байсангүй, учир нь тэр
мэдээ алдуулалтаас амьд үлдэх нь эргэлзээтэй байв. Түүний зовж шаналж байгааг би тэвчиж чадахгүй
байв ... тэр арай ядан алхаж, хоолоо идэхээ больсон байв. Би түүнд туслах сүүлчийн оролдлого болгон
каннабисын  тос  өгөхийг  хичээхээр  шийдлээ.  Миний  хамтрагч  Пат  бид  хоёр  түүнд  жигнэмэг  дээр
өчүүхэн хэмжээний будаа тарианы хэмжээтэй тэнцэх хэмжээний мөнгө өгсөн. Энэ нь түүнд үнэхээр
нөлөөлсөн ... тэр хөл дээрээ тогтворгүй, хэдэн цаг унтсан.

Дараагийн хэдэн хоногт бид тунг нь өөрчилж, хоолны дуршил тэр даруй сайжирч байгааг анзаарсан. Тэр
бас илүү амархан хөдөлж эхэлсэн бөгөөд түүний хандлага илүү гэрэл гэгээтэй байв. Өдөр ирэх тусам
бид түүний тунг аажмаар нэмэгдүүлэв. 3 долоо хоног өнгөрч байна,  би түүнийг яг ижил нохой гэж
танихгүй байна. Тэр баяртай байна! Сүүлээ сэгсрэх, хөгжилтэй, хооллох, хамгийн сайн нь хавдар бол
тосон дээр эхлэхээс өмнөх хэмжээтэй тэнцүү юм !!!! Би түүний эмчилгээг үргэлжлүүлэх болно (бид
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өөрсдөө газрын тосоо нийлүүлэх боломжтой азтай хүн), танд мэдээлэх болно. Эдгээр хавдар бүрмөсөн
алга болно гэж найдаж байна !!!!!!!! ” Жози

“Надад нохойныхоо хавдрыг нэг сарын дотор амжилттай эмчилсэн хөршөө амжилттай арилгасан хөрш
бий. Үргэлжлүүлээрэй, тийм ээ, тун бага тунгаар Рикийн хэлснээр тэдний бодисын солилцоо маш өндөр
байдаг тул тэд биднээс хамаагүй хурдан сайжирдаг. Хөөрхөн

"Би Ferret -ийг нойр булчирхайн хорт хавдраас үүссэн инсулинома өвчнөөс эмчилсэн. Үүнийг анхаарч
үзээрэй, таны "үстэй гэр бүл" танд хэрэгтэй байна.  Эмчилгээний явцад энд байгаа Цэцэг байна,  тэр
жаахан хөндлөн нүдтэй, тайван унтахад бэлэн байна! " Маалинган

"Тийм ээ, би зургадугаар сард малын эмч түүнийг тавь гэж хэлээд хорт хавдрын өвчнөө эдгээсэн. Зүгээр
л түүнд тос өгч, 10 хоногийн дотор үхлийн аюултай хавдар арилав! Малын эмч үүнийг гайхамшиг гэж
хэлсэн! " Чарли

“Танд хамгийн их хэрэгтэй байгаа хүмүүст үнэнч байсныхаа төлөө БУРХАН JB, Рик Симпсон нарыг
ивээг. Би маш их хэрэгтэй байгаа таньдаг хүмүүстээ туслахын тулд чадахаараа би өөрөө хийх болно.
Охин маань нохойныхоо хавдрыг бага зэрэг хийжээ. Дөрвөн өдөр ашигласан бүсгүй хэлэхдээ энэ нь
унах гэж байгаа  юм шиг харагдаж байна.  Би эцсийн үр дүнг хүлээж байна.  БУРХАН ХИМИЧИЙН
өмнө! " Грег

Амьдралын чанар

Маалинган тос нь дундаж наслалтыг сайжруулж чадах уу?

"Хэрэв бид бүгдээрээ бага хэмжээний тунгаар олсны ургамал тос ууж байсан бол бид урт насалж, илүү
эрүүл болно гэдэгт итгэлтэй байна. Урт наслах нь хүн төрөлхтөнд маш их ашиг тустай байх болно, учир
нь энэ нь гайхалтай авьяастай хүмүүст илүү их зүйлийг хийх боломжийг олгодог. Өнөөгийн ертөнцөд
ихэнхдээ хүн хийж буй зүйлээ сайн хийж, карьераа дуусгадаг эрүүл мэндийн асуудалд нэрвэгддэг.

Бидний төрөл зүйл илүү өндөр түвшинд хөгжихийн тулд чадвар,  алсын харааг  өргөжүүлэхийн тулд
бидэнд амьдрал хэмээх энэхүү туршлагыг өгсөн. Нэмж дурдахад бид бие махбодоо өвчнөөс хамгаалах,
хамгаалахын тулд энэхүү гайхамшигтай ургамлыг өгсөн. Хүн төрөлхтөн энэ ургамлын эдгээх чадварыг
үл тоомсорлож чадна гэдгийг би ойлгох боломжгүй юм. Маалинганын эдгээх чадварын талаар үнэн
байгаа тул бид энэ эмийг нэн даруй үнэгүй хэрэглэхийг шаардаагүй бол бид өөрсдийгөө болон хайртай
хүмүүсийнхээ өмнө хүлээсэн үүргээ үл тоомсорлох болно.

Хэрэв та эсвэл энэ дэлхий дээрх өөр хэн нэгэн бидний хамгийн дээд чадавхид хүрэхийн тулд эрүүл энх
байж,  урт  наслахыг  хүсч  байвал  хэн  ч  бидэнд  өөрсдийн  хүслээ  тулгах,  оролдох  эрхтэй  гэдгээ  яаж
мэдэрсэнийг би олж харахгүй байна. хэн нэгнийг энэ ургамлын эмийн хэрэглээнээс татгалзахыг албадах.
Нэгэнт амьдрал нь амьдрах ёстой бөгөөд одоо та шаардлагагүй зовлонгоос ангижрах арга замыг олсон
тул та бүхэнд урт удаан, эрүүл энх байхыг хүсэн ерөөе.

Олон хүмүүс танд “Энэ нь болохгүй, юу ч тус болохгүй. Эмч намайг насан туршдаа зовж шанална 
гэж хэлсэн ... "

Маш олон өвчтөн надад эрүүл мэндийн байдлаас болж над дээр ирсэн бөгөөд эмч нар нь амжилтанд
хүрч чадаагүй бөгөөд тэдний нөхцөл байдал найдваргүй гэж мэдэрсэн. Ихэнхдээ хүмүүс үнэндээ эмч
нар  тэдэнд хариулт өгөх боломжгүй байдаг  тул  тэдэнд юу буруу байгааг  оношлох  нь  ч  байдаггүй.
Миний тос өгч байсан эдгээр өвчтөнүүдийн ихэнх нь эмчилгээ хийлгэх хүртэл олсны ургамал нь тэдний
нөхцөл байдалд тусалж чадна гэдэгт итгэдэггүй байв. Энэ эм нь тэдний нөхцөл байдалд хэрхэн нөлөөлж
байгааг би гайхаж байсан олон мянган хүмүүстэй холбоо барьж байсан. Хэрэв олсны тос нь таны нөхцөл
байдлыг эмчилж чадахгүй бол энэ тосыг хамгийн сайн хянах боломжтой гэж үзэх болно.
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Эмч нар бидэнд олон өвчин, эмгэгийг эмчлэх боломжгүй гэж хэлэх дуртай байдаг ч энэ эм нь эмч нарын
санал бодлыг төдийлөн анхаарч үздэггүй бөгөөд ихэнхдээ анагаах ухааны гайхамшиг гэж тооцогддог.
Хэрэв танд эрүүл мэндийн асуудал байгаа бол тосыг туршаад үзээрэй, энэ нь өөрөө өөртөө бий болгож
чадах гайхамшгийг харах магадлал өндөр байна.

Хүмүүсийг олсны ургамал дээр суурилсан эмээр хангахгүй байх нь утга учиртай юу?

Олсны ургамал хэрэглэхийг олон нийтэд хориглох нь утгагүй бөгөөд бодит байдал дээр хэн ч ийм зүйл
хийх  эрхгүй.  Анхнаасаа  олсны ургамал  хэрэглэхийг  хориглосон  цорын ганц  шалтгаан  нь  мөнгөний
асуудалд ихээхэн аюул учруулж байсантай холбоотой юм. Дэлхий дээрх хамгийн их эмийн ургамлыг
анагаах ухаанд ашиглахыг энэ гариг  дээр амьдардаг хүмүүст хязгаарлахыг хүн төрөлхтний эсрэг гэмт
хэрэг  гэж  нэрлэж  болно.  Одоогийн  байдлаар  засгийн  газрууд  мансууруулах  бодисын  компаниудыг
эзэмшдэг баян найз нөхөддөө зөвшөөрөх хүсэлтэй хэвээр байгаа боловч эцэст нь тэд энэ эмийн талаархи
үнэнийг батлах боломжгүй болно.

Маалинга нь уламжлалт анагаах ухаанд эргэн ороход энэ нь түүний үнэгүй эмийн хэрэглээний эсрэг
байсан бүх авлигыг устгах болно. Энэ ургамал нь одоо байгаа хамгийн агуу эдгээх ургамал гэдгээрээ
хурдан танигдаж байгаа бөгөөд үүнээс гаргаж авсан эм нь анагаах ухааны царайг үүрд өөрчлөх болно.
Удахгүй олон нийт бидний одоо нэрлэж буй эм, химийн бодис, хордлогоос татгалзаж, энэ байгалийн
гаралтай бодисыг хэрэглэхийг шаардах тул өөрсдийгөө ухамсартайгаар эдгээж чадна.

Хууль сахиулах байгууллагын ажилтнууд эрт орой хэзээ нэгэн цагт энэ эм өөртөө хэрэгтэй байж 
магадгүй гэдгийг ойлгодоггүй гэж та бодож байна уу?

Хууль сахиулах байгууллагын олон хүмүүс Маалинган эм нь үр дүнтэй болохыг мэддэг бөгөөд түүнийг
эмийн хэрэглээнд нь оролцох эрхгүй гэдгээ  бүгд ойлгох ёстой.  Үнэндээ  би энэ  эмийг өөрөө манай
нийгэмд цагдаа үйлчилдэг олон хүмүүст өгсөн. RCMP -ийн ажилтнууд эдгэрэх хорт хавдраар нас барсан
өвчтөнүүдийг  над  руу  над  руу  илгээсэн  тул  олон  хүмүүс  энэ  байгалийн  бодис  ажилладаг  болохыг
мэддэг.  Цагдаа нар өвчний талаар биднээс ялгаагүй,  тэд бас хорт хавдар болон бусад хүнд өвчнөөс
айдаг.

Гэсэн хэдий ч манай засгийн газрын олсны ургамал эмчлэх бодлого нь тэднийг болон тэдний гэр бүлийг
хөнөөж байгааг цагдаа нар толгойгоо гашилгахад маш хэцүү байгаа бололтой. Ихэнх цагдаа нар ажлаа
хийж байна гэж хэлээд олсны ургамал хэрэглэдэг хүмүүсийн эсрэг хийсэн дайралтынхаа төлөө хийсэн
буруу  үйлдлээ  арилгахыг  хичээдэг.  Гэхдээ  энэ  бол  Гитлерийн  үхлийн  лагерьт  ажиллаж  байсан
хүмүүсийн мөр байсан бөгөөд тэр үед тэдний зан авирыг зөвтгөдөггүй, өнөөгийн цагдаагийн хүчний зан
байдлыг ч зөвтгөдөггүй.

Цагдаа  нар хийж буй зүйлийнхээ бодит байдлыг сэрээх цаг болжээ.  Энэ эмийг үйлдвэрлэхийн тулд
дэлхий  дээрх  хамгийн  их  эмийн  ургамлыг  олон  нийт  тарьж  ургуулах  нь  буруу  гэж  цагдаагийн
ажилтнууд бодож байна уу? Эсвэл нас барсан, эмчилгээ хийлгэх шаардлагатай байгаа хайртай хүн нь
байсан бол тэд өөрсдөө энэ тосыг хайхгүй байсан юм болов уу? Тэд үүнийг хийх болно гэж би найдаж
байна, тиймээс цагдаа нар жинхэнэ гэмт хэрэгтнүүд рүү буугаа чиглүүлэх цаг болсон байх.

Маалинган эм хэрэглэхийг олон нийтэд үгүйсгэх нь гэмт хэрэг бөгөөд цагдаа нар олсны ургамлыг эмийн
хэрэгцээнд ашиглахыг хориглосон хуулиудыг хэрэгжүүлэхээ зогсоох ёстой. Олсны ургамал бол зүгээр л
байгалийн гаралтай хоргүй эдгээх ургамал юм. Тэгвэл цагдаа нар эсвэл өөр хэн нэгэн эрүүл мэндийн
ноцтой асуудалтай хүнийг энэ бодисыг үнэгүй ашиглах эрхийг нь хасах эрхтэй гэж яаж бодож болох вэ?
Рик Симпсон, Олсны ургамал: Хамгийн эмийн ургамал

Үүнийг яагаад RSO гэж нэрлэдэг вэ?
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“Рик үүнийг RSO гэж нэрлэж эхлээгүй, бусад нь тэгсэн. Энэ бол сайн нэр томъёо бөгөөд хүмүүсийг
Рикийн арга, материалын талаархи мэдээлэл рүү хөтөлдөг. Рик өөрийн аргачлалаар хийгдээгүй тосыг
Phoenix Tears эсвэл RSO гэж нэрлэхийг зөвлөж буй хүмүүст санаа зовж байна. Тэрээр өвчтөн эмчлэх
асар их туршлагаараа юу хийснийг мэддэг бөгөөд маш өвчтэй хүмүүст ижил нэртэй "тийм ч сайн биш"
зүйлийг мэддэг болохыг нь бататгахыг хүсдэг ... "Матай

"Рик болон түүний видео бичлэг байхгүй бол би хорт хавдрыг эмчилдэг гэдгийг мэдэхгүй байсан ...
гэхдээ  би 27 орчим жилийн турш хэрэглэгч,  тариаланч  байсан  ч  энэ  чанарууд  нь  байгааг  мэдээгүй
байсан  ...  одоо  би  Рик  Симпсоны  ачаар  үүнийг  хийж  байна.  ..,  түүний  зоригтой,  илэн  далангүй
байдалгүйгээр бид бүгд харанхуйд амьдрах болно ... ийм учраас би RSO бол газрын тосны сайн нэр гэж
би бодож байна ... гэхдээ RSO -ийг RS зааврын дагуу хийх ёстой ... биш хамгийн сайн нь болох зарим
үнэрийн санаа ... хэрвээ энэ нь эвдэрч гэмтэхгүй бол - бүү засаарай. " Петр

"Жак  Херер  үүнийг  Рик  Симпсон  Ойл  эсвэл  RSO  гэж нэрлэж  эхлэв.  Рик  үүнийг  ингэж  нэрлэхийг
хүсээгүй  бөгөөд  энэ  нь  үнэхээр  сайн  санаа  гэдэгт  итгүүлэхийн  тулд  хэсэг  хугацаа  шаардагджээ.
Маалинга/каннабисын  олон  тос  байдаг  бөгөөд  тос,  ханд  үйлдвэрлэх  олон  арга  байдаг  бөгөөд  олон
өвчтөн чанар муутай тос эсвэл хандыг худалдаж авах гэж хуурдаг.

RSO -ийг тодорхой аргаар, тодорхой материалаар, тодорхой хэлбэрээр үйлдвэрлэдэг тул үүнийг юу гэж
нэрлэх ёстой вэ - RSO. RSO нь BHO (бутан зөгийн балны тос) биш, RSO нь декарбоксилжуулсан бөгөөд
маш хүчтэй, тайвшруулах үйлчилгээтэй. Хамгийн сайн RSO бол 95-98% THC, 1-2% CBD, маш хүчтэй,
тайвшруулах үйлчилгээтэй эм юм. Бусад ихэнх төрлийн олборлолт нь декарбоксилгүй, маш хүчтэй тос
гаргаж  авахгүй  бөгөөд  маш  их  нэмэлт  хөдөлмөр  шаарддаг.  Бид  ихэвчлэн  их  хэмжээний  каннабис
боловсруулдаг бөгөөд Рикийн арга нь маш их каннабис боловсруулахад маш үр дүнтэй бөгөөд оновчтой
байдаг.  Та  дэлхийн  ихэнх  хэсэгт  олоход  хялбар  тоног  төхөөрөмжийг  ашиглан  нэг  фунт  каннабис
боловсруулж,  тосыг  хоёр  цаг  хүрэхгүй  хугацаанд  үйлдвэрлэх  боломжтой.  Өвчтөн  хүлээхгүйн  тулд
эмийг аль болох хурдан хийх нь чухал юм. “JB

“Үүнийг юу гэж нэрлэдгийг би тоодоггүй !!! Үүнийг хүссэн зүйлээрээ нэрлээрэй, гэхдээ олон мянган
хүний  амийг  аварсан,  бүх  амьдралаа  энэ  мэдээллийг  түгээхэд  зориулсан  Рик  шиг  хүнийг  битгий
хоглоорой. Энэ зүгээр л зөв биш байна !! " Донна

"Би үүнийг" Маалинган тос "гэж байнга нэрлэдэг, учир нь энэ нь толь бичигт байдаг, каннабисын өөр
нэг үг юм. Энэ бол хуучин загварын нэр томъёо, гэхдээ зөв нэр томъёо нь үүнээс дутахгүй юм. Түүний
юу ярьж байгааг бид бүгд мэднэ. ” Дион

"Ид шид нь трихомын бөмбөрцөг хэлбэртэй толгойд байдаг. THC үйлдвэрт өөр хаана ч байхгүй. Тус
үйлдвэр  нь  нөхөн  үржихүйн  хэсгийг  хамгаалах  зорилгоор  THC  үйлдвэрлэдэг.  Та  эдгээр  хэсгүүдэд
ойртох тусам нахиа нь илүү их трихом болно. Тиймээс нахиа нь хамгийн их боломжтой эмтэй байдаг.
Энэ бол таамаглал биш шинжлэх ухаан юм. Надад чадах хамгийн сайн тос хийх урам зориг өгсөнд
дахин Рик баярлалаа. Сайхан тунгалаг шар тос. ” Тони

"Эрдэнэ шиш шиг үү? Бид бүгд JB -тэй санал нийлэхгүй байна. Хямд байх нь сайхан байх болно, гэхдээ
одоо явъя. " Рик

- Рик, хэрэв каннабисыг хэдэн мянган га талбайд тарьсан бол та үүнийхээ төлөө хэр их мөнгө төлөхийг
хүсч байна вэ? Нэг килограмм нь 20 доллар уу? Буюу түүнээс бага?

Та үнэхээр граммаас илүү тонн каннабисаар бодож эхлэх хэрэгтэй. Газрын тосны эрэлт маш их байх тул
бүх  ургамлыг  зөвхөн  "эмнэлгийн  хүлэмжинд"  ургуулах  боломжгүй  болно.  Хамгийн  хүчтэй,
тайвшруулах омгийг дэлхий даяар хэдэн сая га газарт ургуулах шаардлагатай болно.

Жишээлбэл,  бүсгүйчүүд  тос,  арьс,  үрчлээнд  юу  хийж  чадахыг  ойлгосноор  тэд  гоо  сайхны
бүтээгдэхүүнүүддээ хамгийн сайн тосны 20-30% -ийг шаардах бөгөөд гэнэт сая сая тоннын хэрэгцээ
гарч ирнэ. Зөвхөн гоо сайхны хамгийн сайн тос. Дараа нь эмнэлгүүдэд хэдэн зуун сая тонн тос нэмнэ.
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Нэг кг тос үйлдвэрлэхийн тулд танд 5-8 кг хуурай нахиа хэрэгтэй. Нэг кг тосноос 5 кг гоо сайхны
бүтээгдэхүүн  үйлдвэрлэх  болно,  өөрөөр  хэлбэл  50  гр  давс/тос/нойтон/уруулын  будаг/нүүрний
тос/шампунь  агуулсан  100  лонхтой.  Мөн  зуун  лонхтой  олсны  ургамал/тос/лосьон/уруулын
будаг/нүүрний тос/шампунь нь юу ч биш, та үүнийг нэг өдрийн дотор амархан өгч болно, та үүнийг
ашиглаж чадах хүнийг олох болно.

Тиймээс дахин граммаар биш тонноор бодож эхлээрэй. Одоогийн үнэ хамаагүй өндөр байгааг би мэднэ.
Би тэдэнд сэтгэл хангалуун бус байгаа бөгөөд талбайн хуурай гадаа нахианы үнийг нэг кг нь 10-20
доллар болгохын тулд чадах бүхнээ хийх болно. Учир нь энэ үнэ дэлхийн сая сая тариаланчдад ажлын
байр, сайн ажил өгөх болно. Мөн энэ нь бидний бүх амьдралд маш эерэг өөрчлөлт авчрах болно. JB

"Рик Симпсон Ойлын эргэн тойронд болж буй ихэнх үйл явдлыг тоймлон хүргэе. Заавар нь хүмүүст A,
B, C, D -д хэлдэг. Хүмүүс үүнийг уншаад асуудаг - хэрэв би A хийхгүй бол B, C, D ажиллах болно уу?
Хэрэв би B хийхгүй бол A, C, D ажилласаар байх уу? Хэрэв би C хийхгүй бол A, B, D ажиллах уу?
Хэрэв би D хийхгүй бол яах вэ, A, B, C ажиллах уу? Хэрэв би A, B, C, D -ийг өөрөөр хийвэл энэ нь
жинхэнэ зүйлийг үйлдвэрлэх болно.

Ерөнхий хариулт нь: үгүй, тэгэхгүй. Хэрэв та RSO үйлдвэрлэхийг хүсч байвал үгийн зааврыг дагана уу.
Хэрэв та  өөр зүйл үйлдвэрлэхийг хүсч байвал бусад зааврыг дагана  уу.  Гэхдээ  та  өөр төрлийн тос
үйлдвэрлэж,  эмчилгээ  нь  амжилтгүй  болж,  өвчтөний  шаардлагагүй  үхэлд  хүргэж  байвал  биднийг
хариуцлага хүлээх хэрэггүй.

Хэрэв та A, B, C, D хийвэл тос хамгийн сайн ажиллах болно. Тийм учраас зааварчилгаа тэнд байгаа.
Хэрэв тэгэхгүй бол энэ нь ажиллахгүй эсвэл ажиллахгүй байж магадгүй юм. Энэ нь энгийн зүйл биш
гэж үү?

Хэрэв танд эм хэрэгтэй бол та хувьдаа юу авахыг хүсч байна вэ? Маш сайн ажилладаг нь батлагдсан
зүйл  үү эсвэл  өөр зүйл  үү,  зөвхөн тос  хийсэн  хүн  өөрийн таамаглал  эсвэл  "арга"  -аа  нотлох  эсвэл
үгүйсгэхийн  тулд  уу?  Энэ  бол  таны  амьдрал  аюулд  өртөж  байна.  Тиймээс  болгоомжтой  байж,
өөрийнхөө тухай бодож, энэ замыг танаас өмнө явж байсан хүмүүсээс суралцаарай.

Танд хамгийн сайн сайхныг хүсье. Жиндрих Байер "
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Энэ ном танд тусалсан гэж найдаж байна. 
Одоо бусдад туслах бидэнд туслах таны ээлж 
боллоо.

Энэхүү  номыг  бүтээж,  мэдээлэл  хуваалцах  нь  хайрын  хөдөлмөр  юм.
Харамсалтай нь хайр төлбөрөө төлдөггүй.

Бид  энэ  номыг  300+  хэл  рүү  орчуулж,  өөр  10  өөр  ном  бичихээр
ажиллаж байна.

Бид тантай адил хүмүүсийг орчуулга, судалгаа гэх мэт зардалд туслах
болно гэдэгт найдаж байна.

Хаягаар  вэбсайт  руу  буцаж  очоод  одоо  туслаарай
http://www.hempcures.work мөн доорх PayPal -ээр ХАНДИВЛАХ товчийг
дарж,  танд  хэрэгтэй  зүйлээ  өөртөө  болон  хайртай  хүмүүстээ
хандивлаарай.

Эсвэл  та  PayPal  ашиглан  хандивыг  шууд  илгээж  болно
DONATE@HEMPCURES.WORK эсвэл  та  BitCoin  -ээр  дамжуулан  хандив
өгөх боломжтой: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm
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Бид таны дэмжлэгт талархаж байгаагаа илэрхийлж, танд болон таны 
хайртай хүмүүст олсны ургамалаар эрүүл, аз жаргалтай амьдрахыг 
хүсэн ерөөе.
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